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Rick Simpson Protokolü

"İnsanlara yarım tane kuru kısa taneli  pirinç büyüklüğünde küçük dozlarla  başlayın.  Yağ zararsız  olmasına
rağmen, tedaviye başlayanlar için daha azı, daha fazlasından daha iyidir. Başlangıçta bu harika maddeden her
sekiz saatte bir küçük bir damla alın, ardından dozunuzu dört günde bir düzenli olarak artırın ve kısa sürede
toleransınız  artacaktır.  Kişi  etkilerini  hissetmediğini  veya  sadece  biraz  hissettiğini  söylüyorsa,  bunu  yeni
başlayanlar  için  iyi  bir  doz olarak  kabul  ederim.  Sadece  sistemine  biraz  ilaç  almak istiyorsun ki  alışmaya
başlayabilsinler.

Kişinin nasıl tepki vereceğini asla tam olarak bilemezsiniz, bu nedenle yavaş ilerleyin ve hasta her 24 saatte bir
toplam bir gram alabilene kadar dozlarını dört günde bir artırın. Bunu başarmanın en iyi yolu, alıştıklarında her
sekiz saatte bir gramın üçte birine eşit dozlarda almalarını sağlamaktır. Yine de zorluk yaşayanlara dozlarının
daha yavaş yükseltilebileceğini, ancak en iyi sonucun alınabilmesi için mümkün olduğu kadar hızlı alınması
gerektiğini hatırlatmak isterim.

Bunlar, hasta toleransını yeterince hızlı bir şekilde oluşturabiliyorsa, Rick'in önerdiği dozaj talimatlarıdır. Bu
protokol  izlenirse,  birçok  hasta  her  8  saatte  bir  gramın  üçte  birini  alabilecekleri  noktaya  üç  hafta  içinde
ulaşabilir.  Ancak, çoğu hastanın doz başına bu miktarı  alabilmesi için genellikle dört ila beş hafta geçmesi
gerekir,  ardından  iyileşene  veya  durumları  kontrol  altına  alınana  kadar  günde  bir  gram  almaya  devam
edebilirler.

Rick, bu ilacı iğneleri olmayan plastik şırıngalarda vermeyi sever, bunun yerine yağın sıkılabileceği küçük bir
delik vardır. Yağın bu şekilde verilmesinin hastanın dozlarını ölçmesini kolaylaştırdığını ve yabancı maddelerin
ilaca bulaşmasını engellediğini söylüyor.

Çoğunun  yutması  gereken  miktarı  anlamanın  en  kolay  yolu,  onu  kısa  taneli  kuru  pirinç  gibi  bir  şeyle
karşılaştırmaktır. Yeni başlayanlar için doz, bu pirinç tanelerinden birinin yaklaşık yarısı büyüklüğünde veya
yaklaşık sekizde biri uzunluğunda olmalıdır, bu miktar yaklaşık bir damlanın dörtte birine eşit olacaktır. Bazı
durumlarda,  çok  düşük  bir  toleransa  sahip  olanlar,  bunun  başlangıçta  kendilerini  rahat  bir  şekilde  idare
edemeyecekleri kadar fazla olduğunu bile görebilirler, bu nedenle, gerekirse, daha da azıyla başlayabilirler.

Bu büyüklükteki dozlar, sabah erkenden, öğleden sonra ve hasta yatmadan yaklaşık bir saat önce olmak üzere
günde üç kez alınmalıdır. Yeni başlayanların tek yapması gereken, plastik şırıngadan yarım tane kuru pirinç
eşdeğerini sıkmaktır  ve bu onların dozudur. Çok küçük bir miktardan bahsetmiş olsak da ve hastaya hiçbir
zararı olmayacak olsa da, bu madde potensi nedeniyle saygıyla kullanılmalıdır.

Bu dozda dört gün sonra, bir pirinç tanesinin boyutuna eşit dozlara veya şırıngadan sıkıldığında yaklaşık dörtte
bir inç uzunluğundaki dozlara iki katına çıkar. Daha sonra, dört gün sonra, doz tekrar ikiye katlanır ve bu, hasta
doz başına on altı tane pirinç eşdeğeri yutana kadar her dört günde bir devam eder. Bu miktar, bir gramın
kabaca üçte biri olan doz başına yaklaşık sekiz ila dokuz damla yağa eşittir.

Bir ml ağırlık olarak bir gramdan biraz fazladır, bu nedenle hastalar dilerlerse dozajlarını belirlemek için bu
ölçümü kullanabilirler. Bu noktada, hastalar genellikle tıbbi durumları ile istenen etkiyi elde edene kadar bu
dozajda devam eder. Dozlarını bu kadar hızlı artıramayacak hastalar olacak, ancak Rick onları olabildiğince
çabuk almaya teşvik ediyor, böylece yağ acılarını dindirebilir. Ek olarak, bu ilacı daha hızlı alabilenler olacak
ve  Rick'in  bununla  bir  sorunu  yok,  hasta  daha  hızlı  almakta  rahat  olduğu  sürece,  bu  sadece  daha  hızlı
iyileşecekleri anlamına geliyor.

Gerçekte,  Rick,  bu ilacın  kullanımı  söz  konusu olduğunda hastaların  kendi  rahatlık  bölgelerinde  kalmaları
gerektiğini  düşünüyor.  Ancak  yine  de  ciddi  bir  rahatsızlığı  olan  herkesin  bu  maddeyle  oyun  oynamaması
gerektiğini  düşünüyor,  çünkü  doğru  şekilde  alınmazsa  tedavi  etmesi  amaçlanan  durumun  üstesinden
gelemeyebiliyor.

Bu ilacın kullanımı çok güvenli olduğu için, genellikle dozları tam olarak ölçmüyoruz, ancak doğru ölçümleri
ve yeterli doğrulukta kendi ölçeklerini sevenler için, ilk önce günde üç kez yaklaşık 0.01 g (10 mg) veya daha
az ile başlayın. dört gün. Ardından, mümkünse, dört gün boyunca 0.02 g (20 mg), dört gün boyunca 0.04 g (40
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mg), dört gün boyunca 0.08 g (80 mg) ve dört gün boyunca 0.16 g (160 mg) olarak ikiye katlayın. ve ardından
0.32 gram (320 mg). Bu maddeyi hızlı bir şekilde alabilenler için ideal doz programı bu olacaktır. 1-5 mg'lık
dozların genellikle semptomsuz olarak tolere edildiğini bilmek de iyidir.

Çalışmak için yüksek dereceli Indica tomurcuğu suşları elde edebildiğinizde, üretilen yağ son derece yatıştırıcı
olacaktır.  Gerçek “Rick Simpson Oil”i  ürettiyseniz ve endişelenecek çok az şey varsa,  yağın yapacağı  etki
budur.  Hastalar  sadece  uykuya  dalarlar  ve  sonunda  uyanırlar.  Bazıları  başlangıçta  biraz  sersemlemiş
hissedebilir, ancak zarar görmezler ve genellikle kalktıktan sonraki bir saat içinde bu uyku hissi kaybolur. Yağ,
kenevir sativa çeşitlerinden üretiliyorsa, bela ve uzun ömürlü enerji verici bir sativa yüksek bekleyin. Kanser
gibi  ciddi  rahatsızlıkları  olan  kişilerin  bu  etkilerle  yağ  almaya  çalışmasını  istemezsiniz  ve  hasta  iyi  bir
göstergenin sağlayabileceği tıbbi faydaları alamaz. Herkes kafayı yemeyi sevmez ve bu madde üzerinde aşırı
sarhoş olmak tıbbi olarak amaç değildir.

Amaç, ilacı hastaya günde üç kez almaktır. Hasta basitçe parmağına koyabilir ve ardından dişlerinin üzerine
kazıyabilir. Ardından, bir bardak soğuk su veya çay alın ve yutması oldukça kolay olmalıdır. Bazı suşlar, hoş
bir  tada sahip olmayan ancak bununla başa çıkmak kolay olan bir  özü üretir.  Hastaların  dozunu küçük bir
ekmek parçasına koyun ve katlayın, ardından ağzına atın ve onlara bir bardak su verin. Aynısı muz veya diğer
meyve türleri kullanılarak da yapılabilir.  Buradaki fikir, yağı hastaya mümkün olan en kısa sürede almaktır,
ancak Rick yine de rahatlık bölgelerinde kaldıklarını görmekten hoşlanır.

Herkes  farklıdır  ve  bu  ilaca  karşı  toleransımız  kişiden  kişiye  değişir,  bu  nedenle  hastanın  yuttuğu  miktar
konusunda rahat olduğundan emin olun. Birçok ciddi durumda, hastaların bu ilacı  hızlı  bir şekilde almaları
önemlidir, bu nedenle hayatta kalma şansları daha yüksek olabilir. Daha önce de belirttiğim gibi, yağ zararsız
olsa da, çok fazla alınırsa, çoğu zaman hastalar deneyimden hoşlanmazlar. Bu yüzden dozajlarını yavaş yavaş
artırın; bu şekilde kullanımı ile rahat olacaklar.

Yine  de,  dediğimiz  gibi,  agresif  hastalıklar  agresif  bir  şekilde  tedavi  edilmelidir,  bu yüzden hayati  tehlike
oluşturan bir şey olsaydı, mümkün olan en kısa sürede alabildiğim kadar özü alırdım. Bence hazırlıklı olmakta
fayda var, bu yüzden mümkün olan en kısa sürede yağın etkilerine alışmaya başlamalılar, çünkü o zaman daha
büyük dozlar almaları gerektiğinde ne bekleyeceklerini bileceklerdir.

Vücudunuzu iyi bir sağlık durumuna döndürmek için standart tedavi, üç aylık bir süre içinde alınan 60 gram
yüksek kaliteli yağdır. Kemo ve radyasyon almış olanlar için, mümkün olan en kısa sürede 120 ila 180 gram
yağ almak iyi bir fikirdir. Genellikle 60 g, ciddi bir kanseri tedavi edebilir, ancak tıbbi sistemden zarar görmüş
olanlar için, kanserin geri dönmesini önlemek ve bu tedavilerin geride bıraktığı hasarı geri almak için genellikle
daha fazlası gerekir.

Hasta tekrar sağlığına kavuştuğunda, dozu ayda bir ya da iki grama ya da hastanın yemeyi sevdiği kadarına
düşürebilirsiniz; bizim açımızdan ne kadar çoksa o kadar iyi. Sağlığı korumak için önemli olduklarından bakım
dozlarını atlamayın. Akşam işten sonra ayda bir gram ya da günde bir damla çok gibi gelmiyor ama Rick'e göre
vücudunuzu sağlıklı tutmak için yeterli olmalı.

Ayrıca, hastaların yağ tedavisi ile birlikte elma çekirdeği ve buğday otu gibi diğer doğal şeyleri kullanmasını
sever. Tecrübelerime göre, içerdikleri yağ çok besleyici ve vücut için iyi olduğu için hastalara kenevir tohumu
da yedirirdim.

Rick  ayrıca  hastaların  karpuz  veya  limon  suyu  gibi  şeyleri  alarak  vücutlarının  pH'ını  olabildiğince  çabuk
yükseltmeye çalışmaları gerektiğine inanıyor. Bunun çok önemli olduğunu ve bunu yapmanın hastaya daha iyi
bir hayatta kalma şansı verebileceğini söylüyor.

Hastalar ayrıca daha fazla çiğ meyve ve sebze yemeye başlamalı ve özellikle daha fazla toksin içeren işlenmiş
çeşitler olmak üzere daha az et yemelidir. Rick, meyve suyu sıkma makinelerinin kullanımına güçlü bir şekilde
inanıyor ve büyük dozlarda C vitamininin de büyük fayda sağlayabileceğini düşünüyor.
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Bu,  Rick  Simpson  protokolüdür  ve  adının  sonsuza  kadar  bilinmesinin  nedeni  budur.  Muhtemelen  tüm
zamanların en önemli keşfidir ve bu adamın bize verdiklerinin faydalı etkisi göz ardı edilemez. Modern tıp ve
teknoloji çalışmadığında ne işe yarar? Sonuçları görmek istiyorsanız, Rick'in iyileştirme yöntemini deneyin.

Bu yağa her derde deva dediğimiz için eleştirildik ama bu kadar çok tıbbi sorunu tedavi etmek için başarıyla
kullanılabilecek bir maddeye başka ne diyebilirsiniz? Bazıları her derde deva kelimelerinin bu yağın sonsuz
yaşam sağlayacağı  anlamına  geldiğini  düşünüyor ama Rick'in  amacı  bu değildi.  Elbette,  bu ilaç  ömrünüzü
uzatabilir  ve kullanımıyla çok daha uzun yaşayabilirsiniz,  buna hiç şüphe yok. Yine de bu, sonsuz yaşamı
sağlayacağı anlamına gelmez.

Bu yağ çoğu kişi için hala yasal olarak mevcut değil ve bu nedenle kaç yıl daha sağlayabileceğini belirlemek
çok uzun zaman alacak.  Henüz bu ilaca ölümsüzlük iksiri olarak bakmıyoruz ve sizi kurşun geçirmez hale
getirmediğine kesinlikle inanıyoruz. Yine de, Rick'in dediği gibi, ölümsüzlüğün anahtarını bulursak, kenevirin
ana bileşen olacağından emin.

Lütfen kullanırken virüs bulaşamayacağınızı düşünmeyin. Yine de grip gibi şeylere yakalanabilirsiniz, ancak
etkileri  büyük ölçüde azalabilir  ve çok daha çabuk iyileşirsiniz.  Bir pandemi veya benzeri bir durumda, bu
bitkinin sağlayabileceği harika yağı alıyorsanız veya zaten alıyorsanız, hayatta kalma şansınız kesinlikle büyük
ölçüde artacaktır.” Jindrich Bayer, Phoenix Gözyaşları: Rick Simpson Hikayesi

Dozaj Bilgileri

Tedavi için bir protokol var mı?

“Bir protokol var ve tedavinin etkili olmasını sağlamak için takip edilmesi gerekiyor. Deri kanserini ve diğer
durumları  topikal  olarak  tedavi  etmek  için  az  miktarda  yağ  kullanılabilir  veya  akciğer  rahatsızlıklarının
tedavisine yardımcı olmak için buharlaştırılabilir ve solunabilir. Yağ, fitil şeklinde kullanıldığında vücuda da
emilebilir  veya  elbette  doğrudan  ağızdan  alınabilir.  İç  kanserleri  tedavi  etmek  için  hasta  yağı  mümkün
olduğunca çabuk yutmalıdır. Genel olarak, bu ilacı her zaman soruna neden olan bölgeye en mantıklı şekilde
götürmek istersiniz. Örneğin, bağırsak kanserini tedavi ediyorsanız, en etkili tedavi yöntemi muhtemelen yağı
fitil şeklinde almak olacaktır.

Ortalama bir hasta yaklaşık 90 gün içinde tam 60 gramlık bir kanser tedavisi alabilir. Radyasyon ve kemoterapi
hasarına  maruz  kalmış  veya  yıllarca  MS ve  diğer  ciddi  rahatsızlıkları  olan  hastalar,  bazı  durumlarda  tıbbi
sorunlarının iyileşmesinin oldukça zaman alabileceğini göreceklerdir.

Medikal sistemden ciddi zarar görmüş ve tedaviye yeni başlayanlar, bu doğal yağın anında tedavi sağlamadığını
bilmelidir.  Çoğu zaman,  bu tür hastalar  çok daha fazla  yağa ihtiyaç  duyar  ve daha uzun bir  süre boyunca
alınması gerekecektir.  Bu tür hastalar, kemo ve radyasyonun geride bıraktığı tüm zararı geri almak ve diğer
uzun süreli hastalıkların ve bunları tedavi etmek için kullanılanların neden olduğu hasarı onarmak için altı ay
boyunca 120 ila 180 gram almaya çalışmalıdır. Hasta iyileştikten ve tüm hasar giderildikten veya durum kontrol
altına alındığında, sağlığı korumak için ayda 1 ila 2 gram yağ idame dozu almaya devam etmelerini öneririm.
Bir yetişkin için bu, günde bir damla kadardır ve bir kez alıştıklarında etkisini hissetmezler bile, bu yüzden
bunun  sağlık  için  ödenemeyecek  kadar  yüksek  bir  bedel  olduğunu  gerçekten  hayal  edemiyorum.”  Rick
Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

Bakım Dozları Neden Bu Kadar Önemlidir?

“Herkes, vücutlarını detoksifiye etmek ve sağlıklı bir durumda tutmak için idame dozları almalıdır. Gerekli olan
tek şey ayda 1 ila 2 gram yağdır, gece yatmadan yaklaşık bir saat önce bir damla almanız yeterlidir. Bu size iyi
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bir gece uykusu verecek ve hatta Japonya'dan ve başka yerlerden yayılan radyasyona karşı bir miktar koruma
sağlayacaktır.

Yağ, sizi sağlıklı tutmak ve çok çeşitli sağlık sorunlarından korunmak için vücudunuzla birlikte çalışır.  Bill
Gates gibilerin gırtlağımıza sokmaya çalıştıkları bu korkunç aşıları ve aşıları bir çocuğumun bile almasına izin
vermem. Çocuklarımı grip gibi şeylerden korumak istersem, etkili olduğunu ve zarar vermeyeceğini bildiğim
için düzgün üretilmiş kenevir yağına güvenirim.

Hastalara yarım tane kuru kısa taneli pirinç büyüklüğünde günde üç dozla başlamalarını öneriyorum. Bunun
gibi bir doz, bir damlanın yaklaşık ¼'üne eşittir, bu nedenle, gördüğünüz gibi, çoğu durumda yeni başlayanlar
çok küçük dozlarla başlamalıdır.

Hastalara daha yüksek dozlarla başlamalarını tavsiye edeceğim tek zaman, onları bağımlılık yapan ve tehlikeli
ağrı kesici ilaçlardan çabucak uzaklaştırmak ya da ölümün eşiğinde olsalardı. Bu tür ilaçları kullanan kişiler yağ
tedavisine başladıklarında genellikle ağrı kesici ilaçlarını yarıya indirirler. Amaç, ağrıyı dindirmek için yeterli
miktarda yağ almak ve hastanın bu tehlikeli bağımlılık yapan farmasötik ilaçların kullanımından kurtulmasına
yardımcı  olmaktır.  Yağı  almak,  hastanın  bu  görevi  yerine  getirmesini  çok  daha  kolaylaştırır  ve  yağ,
bağımlılıkları  kırmaya  yardımcı  olmak  için  harika  bir  şekilde  çalıştığından,  daha  az  geri  çekilme  sorunu
yaşarlar.

Bu durumda olanlar için, ilk dozlarının ortalama yeni başlayanların alacağı miktarın yaklaşık iki katı olması
gerektiğini düşünüyorum. Ardından, ağrıyı kontrol etmek için başka ilaca ihtiyaç duymadıkları noktaya ulaşana
kadar  dozajlarını  olabildiğince  çabuk  artırmaları  gerekir.  İnsanları  morfin  gibi  şeylerden  çekerken  bazı
sorunlarla karşılaşabilirsiniz. Bazen yağ ve morfini karıştırdığınızda morfinin etkilerini daha da belirgin hale
getirebilir ve hasta halüsinasyon görmeye başlayabilir.

Bu  sadece  kısa  vadeli  bir  dezavantajdır,  çünkü  hastanın  morfin  alımı  azaldıkça,  halüsinasyonlar  artık
gerçekleşmeyene  kadar  azalacaktır.  Çoğu  durumda,  hastaları  bu  maddelerden  uzaklaştırmak  çok  az  sorun
yaratır, bu yüzden çok fazla sorun yaşamayı beklemeyin. Dozlarını artırmaya devam ettikçe, hasta daha yüksek
bir tolerans geliştirecek ve yakında yağın etkilerini bile hissetmeyecek. Bu gerçekleştiğinde, iyileşene kadar çok
hızlı bir şekilde ihtiyaç duydukları miktarda yağı alabilirler.

Yeni başlayanların dozunu aldıktan dört gün sonra, çoğu insan aldıkları miktarı artırabilir. Bunun yaklaşık dört
günde bir yapılmasını öneriyorum, çünkü bu, hastaya bu maddeye karşı toleransını geliştirmesi için zaman tanır.
Ortalama bir insanın günde bir gram alabilecekleri noktaya gelmesi dört ila beş hafta sürer. Bu, hastanın her
sekiz saatte bir 8 ila 9 damla yüksek kaliteli yağ alacağı anlamına gelir. Bu doza ulaştıktan sonra hasta, durum
ortadan kalkana veya kontrol altına alınana kadar bu hızda devam edebilir.

Birçok hasta bu ilaca çok hızlı bir şekilde tolerans geliştirir ve yağı çok daha hızlı alabilir. Eğer bu insanlardan
biriyseniz,  lütfen  bu  maddeyi  istediğiniz  kadar  hızlı  yutmaktan  çekinmeyin,  çünkü sonuçta  çok daha  hızlı
iyileşeceksiniz.  Hastaları  bu ilacın kullanımıyla her zaman kendi rahatlık  bölgelerinde kalmaları  konusunda
uyarırım, ancak yağ daha hızlı alınabilirse, hastaya hayatta kalma şansı daha yüksek olur.

Bu yöntem vücudun toleransını yavaş yavaş oluşturmasını sağlar ve dört ila beş hafta sonra çoğu insan günde
bir  gram veya  bazı  durumlarda  daha  fazlasını  almakta  sorun yaşamaz.  Her  dört  günde  bir  dozunu artıran
ortalama bir  kişi  için  genellikle  birkaç  sorunla  karşılaşılır.  Hatta,  yağı  alan  kişilerden,  tedavi  sırasında  hiç
yükselmediklerini belirten raporlarım var. Hepimizin herhangi bir ilaca karşı farklı toleransları var, bu yüzden
hastanın  bu  maddenin  ne  kadarını  rahatça  alabileceğini  belirlemesine  izin  vermenin  en  iyisi  olduğunu
düşünüyorum.

Bedeninizin ve vücut ağırlığınızın kenevir yağına toleransınızla çok az ilgisi var. Çok iri adamlar olan yeni
başlayanların bu yağdan bir damla aldığını ve bir saat içinde chesterfield'dan bile çıkamadıklarını gördüm. Çok
daha küçük olan eşleri aynı dozu alabilir ve hiçbir şey hissetmeyebilir. Dolayısıyla, görebileceğiniz gibi, konu
hastanın ne kadar alabileceğini belirlemeye geldiğinde boyut önemli bir faktör değil, daha çok hastanın kendisi
ile ilgilidir.
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Bu ilaçla  tedaviye başlarken kan basıncınızı  düşüreceğini unutmayın.  Halihazırda tansiyon ilacı  alıyorsanız,
tansiyonunuzu sık sık kontrol edin, çünkü çok kısa sürede tansiyonunuzu kontrol etmek için artık yağdan başka
bir  şeye ihtiyacınız  olmayacak.  Ayrıca hasta şeker hastası  ise kan şekerini  takip etmelidir.  Çoğu durumda,
insülin ihtiyaçları azalır ve bazıları artık maddeye ihtiyaç duymaz.

İnsanlar  petrolü alırken,  onların rahatlık  alanlarında kaldıklarını  görmek hoşuma gidiyor  ama gerçek şu ki,
petrolü ne kadar hızlı alırlarsa, hayatta kalma şansları o kadar artıyor.

Son derece düşük toleranslı bir adamım, 60g tedaviyi yedi ay sürdü. Terminal lenfomasını iyileştirdi, ancak tüm
tedaviyi daha çabuk alabilseydi daha çok tercih ederdim.

Şans eseri, tedaviyi alması çok uzun süren hastalarla nadiren karşılaşıyorum ama oluyor. Hatta tüm tedaviyi bir
ay içinde alan ve ölümcül kanserlerini tedavi edebilen hastalar bile gördüm. Bu nedenle, yağın alınabileceği
oran çoğunlukla hastaların kendilerine ve toleranslarını ne kadar çabuk oluşturabileceklerine bağlıdır.

Tedavilerinin sonunda, çoğu insan yağı almaya devam eder, ancak çok daha düşük bir oranda. Daha önce de
belirttiğim gibi, her gece yatmadan önce yaklaşık bir damla yağa eşit olan ayda yaklaşık bir ila iki gram, iyi bir
idame dozu olacaktır.

İnsanların aşırı dozda yağ aldığını görmekten hoşlanmıyorum, ancak aşırı doz zarar vermez, bu yüzden böyle
bir şey olursa panik yapmayın. Bu ilacın ana yan etkisi, iyileşme sürecinde önemli bir rol oynayan uyku ve
dinlenmedir. Genellikle, bir doz aldıktan sonraki bir saat içinde, yağ size uzanmanızı ve rahatlamanızı söyler.
Uykulu hisle savaşmayın, sadece kendinizi rahat ettirin ve yağın size ihtiyacınız olan dinlenmeyi vermesine izin
verin. Çoğu durumda, bir ay içinde, bu tedaviye bağlı gündüz yorgunluğu kaybolur, ancak hasta geceleri çok iyi
uyumaya devam eder.

Kanserden ölmekte olan hastalara yağın iki şeyden birini yapacağını söylüyorum: Ya kanserlerini iyileştirecek
ve yaşamaya devam edecekler ya da bir  tedaviyi  etkilemek için çok geç kalındığında yağın hafifleyeceğini
söylüyorum. çıkış yolları ve en azından fazla acı çekmeden ölebilirler ve onurlarını koruyabilirler.

Kenevir yağı kanser tedavisinde çok yüksek bir başarı oranına sahiptir ve çoğu hayatta kalma eğilimindedir. Ne
yazık ki, bana gelen birçok kişi kemoterapi ve radyasyon vb. ilaçlarla tıbbi sistemden ağır hasar aldı. Bu tür
tedavilerin verdiği zarar kalıcı oluyor ve bu sözde tedavileri gören kişilerin tedavisi en zor olanlardır. Ancak
umutsuzluğa kapılmayın, çünkü ağır hasar görmüş olsanız bile, bu yağın hala %70 ila 80 başarı oranı vardır.

Doğru şekilde üretilir ve kullanılırsa, kenevir ilacı bu gezegendeki en büyük doğal şifacıdır.  Kişi ne dertten
muzdarip  olursa  olsun,  yağı  denemeli  ve  onlara  yardım  etmek  için  neler  yapabileceğini  görmelidir.  Acı
çekmekten gerçekten bıktıysanız, kendinize bir mola verin ve gerçekten işe yarayan bir şey deneyin. Bu ilacın
neler  yapabileceğini  bir  kez  deneyimlediğinizde,  tarihin  ve  benim  kenevir  ilacına  neden  her  derde  deva
dediğimi anlayacaksınız." Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

Yapabileceğiniz Diğer Doğal Şeyler Yardımcı Olabilir

"Hastalar  kanserlerini  tedavi  etmek için yağ için bana geldiklerinde,  onlara yapmalarını  söylediğim ilk şey
diyetlerini  değiştirmek.  Hayvansal  proteinlerden  mümkün  olduğunca  uzak  durmaya  çalışın  çünkü  bu  tür
proteinler kanser gelişimini teşvik eder. Bir meyve suyu sıkma makinesi alın ve mümkün olduğunca çok çiğ
meyve ve sebze yemeye başlayın, çünkü bitki proteini kanserin büyümesiyle savaşır. Şekeri kullanmayı bırakın
ve yerine ham bal gibi doğal tatlandırıcılar kullanın.

Karpuz ve limon suyu gibi  şeyleri  yutarak hastanın pH'ını olabildiğince çabuk yükseltin.  Kanser asidik bir
ortamı sever ve vücudun pH'ını yükselttiğinizde kanser hücrelerinin hayatta kalmasını zorlaştırır.

Onlarca  yıl  önce,  araştırmacılar,  tıpkı  doktorların  kemoterapiyi  enjekte  ettiği  gibi,  hastanın  kan dolaşımına
enjekte edilen mega dozlarda C vitamini ile kanseri tedavi ederek harika sonuçlar elde ettiler, ancak hastanın
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ölümüne neden olabilecek yıkıcı yan etkiler olmadan. Bu nedenle, yüksek dozlarda vitaminlerin kanser gibi
ciddi durumlardan muzdarip hastalar için büyük fayda sağlayabileceğini düşünüyorum.

Ayrıca hastanın her gün iki elmanın çekirdeklerini yemeye başlamasını sağlayın, bu onlara laetril olarak da
bilinen iyi bir günlük B17 dozu verecektir. Yıllar önce bu tedavinin güvenli olmadığına dair bir çok propaganda
yapıldı ancak bu iddiaların asılsız olduğu ortaya çıktı. Gerçekte, B17 kendi başına kanser tedavisinde oldukça
iyi bir geçmişe sahiptir. Buğday otu ve mavi yeşil algler gibi faydasını görebileceğiniz başka doğal şeyler de
vardır. Birkaç yıl önce İtalya'da bir doktor kabartma tozu kullanarak bazı kanser türlerini tedavi ediyordu, bu
yüzden aklımızı tüm olasılıklara açık tutmalıyız.

Yağı kanserlerini tedavi etmek için kullanan birçok insan hiçbir şeyi değiştirmedi, ancak yağ hala sihrini çalıştı
ve iyileştiler. Yine de, kanser gibi ciddi bir durumunuz varsa, yağın kanseri yok etmesine yardımcı olabilecek
ve size daha iyi bir hayatta kalma şansı verecek diğer doğal şeyleri almak iyi bir fikirdir.

Hepsinden  önemlisi,  insanların  tıbbi  sistemin  sağladığı  şeylerin  çoğunlukla  yarardan  çok  zarar  verdiğini
anlamaları gerekiyor. Benimle iletişime geçen insanlara, hayatta kalmak istiyorlarsa, tıbbi sistemden mümkün
olduğunca uzak durmalarının en iyisi olduğunu söylememin nedeni budur.

Bugün sahip olduğumuz tıbbi sistemin üzücü durumu budur ve bu sistem içinde çalışan insanlar kimyasalların
ve zehrin iyileşmediğini nihayet anlayana kadar değişmeyecektir. Bana kalırsa, bugün çoğu doktorun yaptığı
şey tıp olarak kabul edilemez. Gerçek adı delilik olarak adlandırmak çok daha doğru olur.

Benim bakış açıma göre, kanserli herkes hayatta kalma şanslarını optimize etmek için mümkün olan her şeyi
yapmalıdır.  Bu nedenle,  kanserinizi  tedavi  etmek  için  elbette  kenevir  yağı  alın,  ancak  diğer  doğal  faydalı
tedavileri de dahil etmenin en iyisi olacağını düşünüyorum.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

Akciğer Kanseri Hastaları İçin Ek İpuçları

S.  Bu,  bir  süredir  yağdaydı  ve  hala  ağrı  kesici  kullanmak  zorundaydı,  bu  yüzden  hastaya  nasıl  yardım
edebileceğimizin daha fazla yolunu arıyorduk. 

A.1) Başka bir parti yağ yapın ve elinizdekiyle karıştırmaya çalışın, mümkün olan en yatıştırıcı yağı arayın,
hastaya enerji vermek istemezsiniz.

2)  Yağı  aynı  anda birden fazla  suştan üretmeye çalışın,  mümkünse  genellikle  bu şekilde  daha iyi  bir  halı
etkisine sahiptir. Yine, başlangıç maddesi ve yağın en vahşi ve yatıştırıcı gücünü arayın.

3) Yağı kapsüllerde kullanmayı bıraksa daha iyi olur. Ek dil altı emilimi için bir kısmını ağzında istersiniz (bu
şekilde daha iyi bir ağrı kesici etkisi vardır)

4) Kakao yağı ile 0,3-0,5 g fitiller yapın ve günde en az iki kez kullansın, anal olarak da kullanabilir. 

5) Günde birkaç kez yağı buharlaştırmasını sağlayın - öksürük arzu edilir, akciğerlerine ait olmayan ne varsa, bu
tümörler de dahil olmak üzere öksürmesi gerekir (sadece büzülürler ve sonra dağılırlar ve onları öksürür).

6) Alkollü bir yağ tentürü yapın (ne kadar yağa sahip olduğunuza bağlı olarak %20-30-50; 1-2ml yağdan 4ml
%96-99 alkole) ve ameliyat edilen bölgeye uygulayın. damlalık veya damlalık ile - genellikle bir veya iki damla
yeterlidir ve bu şekilde çok fazla yağ tasarrufu yapabilirsiniz. Tabii ki, doğrudan bölgeye biraz yağ sürüp bir
bandajla kapatabilir ve üç günde bir veya bandaj düştüğünde tekrarlayabilirsiniz.

7)  Karite  yağı  ile  bir  merhem yapın  veya  biraz  yağı  ılık  kenevir  tohumu yağı  veya  yüksek kaliteli  sızma
zeytinyağında  eritin  ve  günde  birkaç  kez  bölgeye  sürün.  Bu,  kaburgalarındaki  ağrıyı  gidermeye  yardımcı
olacaktır ve ayrıca yatak yaraları ve cildindeki herhangi bir şey için de kullanabilirsiniz.

8) Diyetine kenevir tohumu, kenevir kalbi ve kenevir tohumu yağı ekleyin - en az bir avuç tohum/kalp veya 1-3
yemek kaşığı kenevir tohumu yağı. 
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9) Karpuz, limon suyu vb. ile vücudunun pH'ını yükseltin, her gün iki elmanın çekirdeklerini yemesini sağlayın
(B17). 

10) Ağrı kesicileri ve yamaları mümkün olan en kısa sürede yağ ile değiştirmeye çalışın. Yağı topikal olarak
uygulamaya başlarsanız, çok yardımcı olacaktır. Fitiller ayrıca akciğer rahatsızlıkları için harikalar yaratır. Ne
kadar çok yağ alırsa ve ne kadar hızlı yaparsa o kadar iyi. Hastalığı yenene kadar günde bir gram veya daha
fazla kalmalı ve ardından ayda 1-2 g idame dozunda kalmalıdır. Sitemizdeki diğer tüm talimatları da okuyun ve
uygulayın. En iyi dileklerimle, JB ve RS

Yönetim Yolları

Yağın hangi uygulama yollarını önerirsiniz ve bunların avantajları nelerdir?

“Hastalara her zaman iç koşullar için yağı ağızdan almalarını veya vücutlarını  iyi bir sağlık durumuna geri
getirmelerini  öneririm.  Gündelik  hayatımızda  birkaç  on  yıl  boyunca  toksinlere  maruz  kaldıktan  sonra,
kendilerini sağlıklı olarak düşünenler bile, bu maddeler sağlıklarında sorunlara neden olmadan önce vücutlarını
detoksifiye etmek için tam 60 gramlık bir tedavi almayı düşünmelidir.

Hemoroid veya bağırsak kanseri gibi birçok hastalığı tedavi etmek için yağı fitil şeklinde kullanmak en iyisi
olabilir. Çoğu insan bunun farkında değildir, ancak yağı vücudunuza bu şekilde almak, görevi yerine getirmenin
en etkili yollarından biridir.

Yağın  bir  tümöre  veya  tedavi  edilen  herhangi  bir  şeye  mümkün  olduğunca  yakın  uygulanmasının  hastaya
faydası olduğunu düşünüyorum. Bu nedenle, bağırsak problemleriniz varsa, fitiller muhtemelen en iyi sonucu
verir, ancak boğaz kanseri gibi bir şeyiniz varsa, yağı ağızdan alırdım.

Yıllardır doktorlar ve araştırmacılar, THC ile laboratuvar hayvanlarına tümör enjekte ediyor ve iyi sonuçlar elde
ettiler. Yine de ne yazık ki, ölmekte olan bir kanser hastasına aynı şeyi yapmayacaklar, bu nedenle bu, tıbbi
sistemimizin hasta için doğru olanı yapmadaki başarısızlığını bir kez daha vurguluyor. Doktorlar bu harika ilacı
sadece ne olduğuyla tanısalar ve bu maddeyle düzgün bir şekilde çalışmaya başlarlarsa, şu anda ölmekte olan
birçok kişi kurtarılabilir.

Hastalar  sıklıkla  bana  akciğer  kanseri  ve  diğer  akciğer  rahatsızlıkları  ile  gelirler.  Bu tür  insanlar  için yağı
yutmanın yanı sıra bir buharlaştırıcı kullanılmasını tavsiye ederim. Bu ilacı yutmakla birlikte buharlaştırmak,
akciğer kanseri veya diğer akciğer rahatsızlıklarından muzdarip olanlar için çok faydalı bir etkiye sahip olabilir.
Bir hastanın tek yapması gereken normal dozunu almak ve ardından bir vaporizatörü ısıtmak ve buharlaştırılmış
kanabinoidleri akciğerlerine çekmek. Bu, her sekiz saatte bir, normal dozlarını alırken yapılabilir ve hastanın
her ayarda buharlaştırılmış  kannabinoidleri  sadece birkaç kez solumasını gerektirir.  Bu yöntemi kullanarak,
akciğer kanseri her iki yönden saldırıya uğruyor ve bu, tedavinin etkinliğini büyük ölçüde artırabilir.

Çoğu  durumda,  tümörler  ortadan  kaybolur,  ancak  bazı  hastaların  acı  çektikleri  tümörlerin  ölü  parçalarını
gerçekten  öksürdüklerini  duydum.  Eminim  bu,  insanın  hoşlanabileceği  bir  deneyim  değildir,  ancak
ciğerlerimizin orada olmaması gereken şeylerden kurtulmasının doğal yolu budur.

Ayrıca bağırsak hareketleri sırasında tümör geçirmiş hastaları da tanıyorum ama bu da tabii ki çok doğal. Bazı
durumlarda,  bu  ölü  kapsüllenmiş  tümörler,  doğal  yollarla  geçemeyecek  kadar  büyükse  cerrahi  olarak
çıkarılması gerekebilir, bu nedenle böyle bir durumda bir doktor gerekli olacaktır.

Çeşitli  kanser  türlerinden  muzdarip  olanlara  yağı  verdiğim  kişilere  göre,  bu  yağın  tedavi  etmede  etkili
olmayacağı  herhangi  bir  kanser türü bilmiyorum. Bana göre,  vücudunda kendini nerede göstermeyi  seçerse
seçsin, tüm kanser türleri tedavi edilebilir. Hasta tıbbi sistemden ne kadar az zarar görürse, iyileşme şansı o
kadar artar, bu yüzden bence kanserini tedavi etmek isteyenler bu kanıtlanmış doğal yöntemi kullanmalı.” Rick
Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki
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Topikal Kullanım

“Topikal kullanım için yağ, cilt kremleri, güneş losyonları vb. ile karıştırılabilir. Ancak ciddi cilt rahatsızlıkları
için sadece en saf haliyle yağın kullanılmasını tavsiye ederim. Yağı herhangi bir şeyle karıştırmak bu ilacın
etkisini azaltacaktır. Yine de, bu zayıflamış kenevir ilacı formlarının çoğu, cilt problemlerini tedavi etmek için
oldukça etkili olabilir.

Genellikle  vücutlarının  geniş  bölgelerine  yayılmış  çok kötü  cilt  rahatsızlıkları  olan  kişiler  için  bir  kenevir
tentürü öneririm. Bir tentür, alkol veya benzeri bir taşıyıcı ile karıştırılmış yağdır. Bir cilt rahatsızlığına tentür
uygulamak için bir damlalık kullanıldığında, alkol bir damlanın oldukça geniş bir alana yayılmasına neden olur.
Alkol sadece birkaç saniye içinde buharlaşarak bölgeyi ince bir yağ tabakasıyla kaplar.

Tentürler, yağı geniş alanlara uygulamanın uygun maliyetli bir yoludur ve hastalar böyle bir tentürün gücünü
ihtiyaçlarına göre ayarlayabilirler. Tentürün daha güçlü olmasını istiyorsanız, sadece daha fazla yağ ekleyin;
Zayıflamak istiyorlarsa, sadece daha fazla alkol ekleyin.

Kenevir tentürlerinin kenevir yağınız kadar güçlü olabileceğini düşünüyor musunuz?

Hacim olarak, bir kenevir tentürünün saf yağ kadar güçlü olması imkansız olurdu. Bir hasta alkolle karıştırılmış
dozlarını alabilir, ancak bu ilacı alkolle birlikte almak hastaya ne fayda sağlar? Yağ ilaçtır ve alkol veya diğer
taşıyıcılarla karıştırılması bence dahili kullanım için herhangi bir fayda sağlamaz.

Şu anda, Sativex adında, ağrı kesici vb. için dil altına püskürtülen aşırı pahalı kenevir bazlı bir tentür satan bir
ilaç şirketi  var.  Bu maddeyi  kullanan hastalara  yağ verdim ve yağın etkilerini  yaşadıktan  sonra,  hiçbir  şey
olmadı. Sağladığım yağı daha etkili buldukları için Sativex'i satın almaları gerekiyor. Topikal koşullar için, yağı
daha ileri götürmek için bir tentür kullanılabilir, ancak ciddi bir cilt rahatsızlığı veya enfeksiyon için tedavisinde
saf yağın kullanılmasını tercih ederim.

Topikal uygulamanın ana kullanımları nelerdir ve yağa karşı herhangi bir alerjik reaksiyona tanık oldunuz 
mu?

Tentürlerin birçok cilt rahatsızlığının tedavisinde etkili  olduğunu buldum ve yağı bu şekilde kullanmak çok
daha az israf olabilir. Cildiyle ilgili endişeleri olan insanlar için, yağı en sevdikleri yüz kremiyle karıştırmak ve
kendilerine iyi bir yüz bakımı yaptırmak, çarpıcı sonuçlar doğurabilir.

Herpes, cilt kanseri, siğiller, benler ve diğer cilt rahatsızlıkları, bildiğim hiçbir alerjik reaksiyon olmaksızın saf
yağ ile tedavi edilebilir. Gerçekte, yağın topikal olarak kullanıldığında tanık olduğum tek tepki, onu örtmek için
kullanılan bandajlardan kaynaklandı. Bir bandajı uzun süre kullandığınızda, bandajın yapışkan kısmıyla kaplı
alanın tahriş olmasına neden olabilir. Bir veya iki gün bandajları kullanmayı bırakmanız yeterlidir ve durum
ortadan kalkacaktır.

Bahsetmem gereken bir diğer şey ise yağın yaraya ya da iyileşmekte olan enfeksiyona bandajların yapışmasına
izin vermemesidir. Bu kulağa çok önemli gelmeyebilir, ancak bir yaraya yapışmış bir bandajı çıkarmanın acısını
yaşadıysanız, ne demek istediğimi anlayacaksınız.

Kanada'dayken, farklı çeşitlerdeki yağları sık sık karıştırdım, çünkü tıbbi erdemleri çok farklı olabilir. Bunu
yaparak, bu harmanlanmış yağların birçok koşulda daha iyi bir genel iyileştirici etkiye sahip olduğunu gördüm,
bu  nedenle  daha  büyük  ölçekte  yağ  üretmeyi  planlıyorsanız,  aynı  şeyi  yapmayı  düşünebilirsiniz."  Rick
Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

Yağın Çeşitli Yönetim Türlerini Birleştirebilir misiniz?
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"Yağı  uygulamanın  tüm farklı  yolları  hiçbir  zararlı  yan etki  olmadan birleştirilebilir  ve gerçekten  de bunu
yapmak  bazı  durumlarda  büyük  fayda  sağlayabilir.  Örneğin,  akciğer  kanseri  olsaydım,  yağı  yutmayı  fitil
kullanımıyla birleştirebilir ve yağı doğrudan ciğerlerime çekebilmek için buharlaştırırdım. Hem ağızdan alım
hem de  fitiller  akciğer  kanserini  tedavi  etmek  için  iyi  çalışır  ve  yağın  buharlaştırılması  da  bu  durumdan
muzdarip olanlar için faydalı olabilir.

Bilimsel literatür, hayvansal yağda çözülmedikçe vücudun THC'yi işleyemediğini söylüyor. Yağı bu şekilde 
kullanmak daha verimli olmaz mıydı?

Bilimsel  literatürün  ne  dediği  konusunda  gerçekten  çok  az  endişem  var  ve  hayvansal  yağın  kanser  gibi
rahatsızlıklardan muzdarip hastalar için iyi olduğunu düşünmüyorum. Tecrübelerime göre, yağın etkili olması
için herhangi bir şeyle karıştırılması gerekmez. Defalarca yemeksiz aldığım ve hala etkilerini hissettiğim için,
bize söylenenlerin yanlış olma ihtimalinin yüksek olduğunu düşünüyorum. Eğer vücut THC'yi hayvansal yağ ile
karıştırılmadan işleyemiyorsa, neden hala yağın etkilerini hissedebiliyorum? Ayrıca kenevir içildiğinde eklemde
hayvansal yağ bulunmaz, peki insanlar nasıl kafayı bulur?

THC'yi hayvansal yağ, tereyağı,  domuz yağı vb. içinde çözen işlemler kullanarak ilacın etkisinin azaldığını
hissediyorum. Şifayı yapan yağdır, tereyağı veya hayvansal yağ değil, bu yüzden maksimum etkiyi elde etmek
için bu ilacın en saf haliyle kullanılması gerektiğini düşünüyorum. İki cilt kanseri olan birini alıp birini saf
yağla, diğerini hayvansal yağ karışımıyla tedavi etseydim, saf yağla tedavi edilen kanserin çok daha hızlı ve
daha etkili bir şekilde iyileşeceğinden şüphem yok.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

sigara esrar

Sigara içmenin ve kenevir yemenin tıbbi değerini karşılaştırabilir misiniz?

"Bir kişi esrar içtiğinde, bitki materyalinin tıbbi özelliklerinin %90'ından fazlası dumana dönüşür. Kemoterapi
alan  hastaların  bulantılarını  azaltmak  için  kenevir  içtiğini  görmek  benim için  ironik,  çünkü  doğru  şekilde
alındığında onları iyileştirebilecek maddeyi içiyorlar.

Bana göre, tıbbi bir durumu tedavi etmek için esrar içmek ve bu bitkiden elde edilen uçucu yağı almak arasında
çok az veya hiç  karşılaştırma yoktur.  Sadece durumunuzdan biraz rahatlama arıyorsanız,  esrar içmek biraz
fayda sağlayabilir. Ancak durumu düzgün bir şekilde tedavi etmek istiyorsanız, yağı yutmak bunu başarmanın
en iyi  yoludur.  Hiç şüphe yok ki,  esrar içmenin bile bazı tıbbi  faydaları  vardır,  ancak bu şekilde ciddi bir
durumu iyileştirmeyi beklemeyin.

Tıbbi açıdan tütsülenmiş marihuana neye iyi gelir?

Tıbbi bir bakış açısına göre, kenevir keneviri,  yağı yutmakla karşılaştırıldığında sınırlı tıbbi değere sahiptir.
Sigara çömleği  diyabetli  kişilerde sıklıkla  kan şekeri  seviyeleri  üzerinde bir  etkiye  sahip olabilir  ve ayrıca
glokomdan  muzdarip  kişiler  için  oküler  basıncın  azaltılmasına  yardımcı  olabilir.  Hepimiz  kenevirin  mide
bulantısını  azaltma  kabiliyetini  biliyoruz  ve  bu  maddenin  sigara  içmesi  çoğu tıbbi  durumla  ilişkili  ağrıyla
mücadeleye yardımcı olacaktır.

Sadece iyi bir Indica suşu içmek bile bir insanı rahatlatma eğilimindedir, bu da başlı başına oldukça faydalı
olabilir.  Sigara tenceresi,  MS gibi birçok durumun semptomlarını azaltmaya yardımcı olabilir ve spazmodik
rahatsızlıkları  olanlar  için  genellikle  çok  faydalıdır.  Sigara  kenevirinin  bile  dünya  çapında  sayısız  insanın
refahına yardımcı olmak için çok şey yapabileceğini açıkça gösteren hiçbir kanıt sıkıntısı yoktur. Ama benim
bakış açıma göre, ilaç bir yağ şeklinde düzgün bir şekilde alındığında sorun için bir tedavi veya daha iyi bir
kontrol mümkünken neden semptomları azaltalım?

Kenevir  içmek  ve  kenevir  yağı  almak  arasında  çok  az  karşılaştırma  vardır.  Sigara,  keneviri  ilaç  olarak
kullanmanın  en  az  etkili  yöntemidir.  Kenevir  bitkisinin  konsantre  esansiyel  yağı  üretildiğinde,  kenevirin
iyileştirici gücü birçok kez artar. Bu bitkideki gerçek şifalı sihri görmek istiyorsanız, yüksek kaliteli kenevir
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yağı  almaya başlayın.  Kişi  ham,  yanmamış  THC'yi  ve bununla  ilişkili  kanabinoidleri  almaya  başladığında,
genellikle tıbbi mucizeler ortaya çıkar." Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

Araştırma Neye Odaklanmalı?

"Yakın gelecekte yapılacak en önemli şey, mümkün olan en iyi tıbbi türleri yetiştirmek, böylece onların gerçek
tıbbi  erdemlerini  belirleyebiliriz.  Bu  ilaç  zararsız  olduğu  için  insanları  iyileştirirken  gerekli  araştırmaları
yapabiliriz.

Bazı kenevir türleri, farklı tıbbi durumlar için diğerlerinden çok daha etkilidir. Kısa sürede, herhangi bir durumu
tedavi etmek için en iyi suşları belirleyebilmemiz gerekir ve bu, bu bozuklukların daha etkili bir şekilde tedavi
edilmesini sağlayacaktır.  Buna ek olarak, bir çeşit kalite kontrolünü mümkün olduğunca çabuk uygulamaya
koymalı  ve  tedarikçilerin  uyması  gereken  standartlar  geliştirmeliyiz.  Şu  anda  hastalar,  başkalarından  satın
aldıkları  yağların kalitesi  veya etkinliği  hakkında hiçbir fikre sahip değiller.  Gerçekten de, bu bitkinin tıbbi
özellikleri hakkında henüz çok fazla araştırma yapılmadı, ancak bunu doğru bir şekilde yaparsak, kısa sürede
çok şey öğrenebileceğimizi düşünüyorum.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

“28 yaşındaki arkadaşım bugün meme kanseri ameliyatı oldu, kanserin alındığını söylüyorlar ama yine de ona
kemoterapi yapmak istiyorlar. Daha önce konuştuk ve ona kemoterapiyi reddetmesini ve sadece RSO almasını
söyledim.  Bu  konuda  doğru  muyum?  Phoenix  Tears  hakkında  okuduklarıma  göre  bunun  doğru  olduğunu
düşünürdüm ama bunu cevaplamak için yardımınızı istiyorum. Teşekkürler." Justin

--  Aferin Justin.  Kemo veya tarama yok. Ameliyat  gereksizdi.  Önümüzdeki  altı  ay boyunca 120-180g yağ
yemesini sağlayın ve sitemizdeki talimatları izleyin. JB

"İnsanlara pantolon giymeyi öğretmeye çalıştığınızı hayal edin... Kolay görünüyor. Ya insanlar her gün sana
pantolonlarını  nasıl  giyeceğini  soran  mesaj  atsalar?  (ağırlaştırıcı)  Yer  domuzu  günü  gibi!  Pantolonumu
giyersem ve bu doğru yapılırsa, o zaman başka birine göstereceğim yol budur. Pantolonunu ters giyip, “Hey,
çok yakışıyorlar tabii, ama bu onların ters olduğu gerçeğini değiştirmiyor! (Kris Kross için işe yaradı).”

JB bize neyin işe yaradığını söylüyor ve başka yollara ihtiyaç olmadığı için bize başka bir yol söylemiyor.
Yönergeleri takip edin ya da pantolonunuz arkada dolaşarak dolaşın ama size bunu yapmanın doğru yolunu
gösterdiğini  fark  ettiğinizde  JB'ye  kızmayın!  Bir  kitaptaki  metni  değiştirmeye  çalışmıyoruz,  sadece  diğer
kitapları araştırıyoruz!” Çad

-- Teşekkürler Chad, bu harika bir açıklamaydı ve evet, haklısın. Tüm bu RSO tıbbı sorunu o kadar rahatsız
edici bir şekilde basittir ki, aslında onu daha karmaşık hale getirir. İnsanların buna inanması çok basittir, yani
ilacı kendileri deneyemezler ve sadece onun hakkında okumak zorunda kalırlar.

Ve bütün mesele insanların hayatlarının tehlikede olmasıdır. Onlarla yüz yüze konuşuyorum, yüzlerindeki acıyı
görüyorum, bunca yıldan sonra bana ne yaptığını sormayın. Bana göre burada doğaçlamaya pek yer yok, uzun
bebop soloları veya serbest caz için zaman yok. Bu sağlam bir eski zamanlayıcı on iki bar blues ve on iki bar
uzunluğunda.  Rick bize takip etmemiz  için talimatlar  verdi  ama herkes bazı  ego sorunları  veya ne olduğu
nedeniyle tekerleği yeniden icat etmek istiyor.

Bununla ilgili tek söylediğim, “Önce bir pilav pişirici ve bir yelpazede ustalaşın. Önce RSO, sonra esrar ilacının
diğer (daha az etkili) biçimleri. Çünkü güç önemli. Yağ ne kadar güçlü ve yatıştırıcıysa hasta için o kadar iyidir.
İç koşullar üzerinde test etmenize gerek yok, önce cilt koşulları üzerinde deneyin ve %95-98 THC ile gerçek
çok güçlü ve yatıştırıcı  RSO ile  veya sizin  için  cevap vermesi  gereken başka bir  şeyle  daha  hızlı  iyileşip
iyileşmediğini  izlemeniz  gerekmez.  O  zaman  bilin  ki,  bu  ilacı  aldığınızda  cildinizde  olanla  aynı  şey
vücudunuzda da oluyor.
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Bunu yaptığınızda, daha az etkili esrar ilacı biçimlerine olan ilginizi kaybedersiniz. Bazı durumlarda yardımcı
olamayacaklarından değil, aynı paraya birinci sınıfta uçmak ve aynı anda daha hızlı ve güvenilir bir şekilde
hayatınızı kurtarmak varken neden ikinci veya üçüncü sınıfta uçasınız ki?

RSO birinci sınıf bir ilaçtır ve benim ona bakma şeklim, geri kalan her şey birinci sınıf ilaç değildir. Ve birinci
sınıf ilaç istiyorum, neden gerçek ilaç yerine seyreltilmiş ilaç isteyeyim? Yağ ne kadar vahşice yatıştırıcı ve
güçlüyse, ilaç olarak o kadar iyi çalışır - ve bu asla değişmeyecek.“ JB

"En iyi  RSO, %95-98 THC'dir  ve son derece  güçlü ve yatıştırıcıdır.  Bundan başka herhangi  bir  şey (ham
kenevir,  meyve  suları,  yenilebilir  ürünler,  yüksek  CBD  yağları,  dekarboksilatlanmamış  BHO,  tentürler,
merhemler,  karışımlar,  maseratlar,  adını  siz  koyun)  daha  az  etkili  bir  kenevir  ilacıdır.  Esrar  tıbbının  tüm
biçimleri elbette bir dereceye kadar faydalıdır, ancak hayatınızı daha az etkili kenevir ilacı biçimlerine bahse
girmeyin. JB

Kenevir Yağı Üretme Rick Simpson Süreci

"Genellikle çok güçlü yüksek kaliteli indica veya indica baskın sativa haçlarından bir pound veya daha fazla
tomurcukla çalışıyorum. Bir ons iyi tomurcuk genellikle 3 ila 4 gram yüksek dereceli yağ üretecektir ve üretilen
yağ miktarı suştan suşa değişecektir. Çalıştığınız malzemeyi işlemeden ne kadar yağ alacağınızdan asla emin
olamazsınız.  Ortalama  olarak,  bir  pound  iyi  tomurcuk  genellikle  yaklaşık  60  gram  yüksek  kaliteli  yağ
üretecektir ve bazen bazı çeşitlerden önemli ölçüde daha fazlasını elde edebilirsiniz.

Birçoğu, yağın kehribar olması gerektiğine ve onun içini görebilmeniz gerektiğine inanıyor gibi görünüyor.
Çoğu  zaman  ürettiğim  yağlar  bu  özellikleri  sergiliyordu  ama  her  zaman  değil.  Ürettiğiniz  yağın  rengi  ve
dokusu, büyük ölçüde yağı üretmek için kullandığınız suş, yöntem ve çözücüye bağlıdır. Ürettiğiniz yağın rengi
daha koyu olursa endişelenmeyin, bu böyle bir yağın güçlü bir ilaç olmadığı anlamına gelmez. Gerçekten de
şimdiye  kadar  ürettiğim  en  güçlü  yağlardan  bazıları  koyu  renkliydi,  ancak  yine  de  istenen  tıbbi  etkilere
sahiptiler.

Bu  talimatların  bu  yağı  üretmeyi  herkes  için  oldukça  kolaylaştırması  gerektiğini  düşünüyorum,  ancak
başlamadan önce, bunu düzgün bir şekilde yapmak için ihtiyacınız olan her şeye sahip olduğunuzdan emin olun.
Tek gereken başlangıç malzemesi, çözücü, bir uzunluk tahta, iki plastik kova, hunileri ve kahve filtreleri olan
birkaç küçük kap, bir  elektrikli  pirinç pişirici,  bir  fan, paslanmaz çelik  bir  ölçü kabı,  bir  kahve ısıtıcısı  ve
şırınga.

Tarif etmek üzere olduğum işlem, bitki materyalinden mevcut reçineyi çıkarmak için başlangıç materyalinin saf
hafif alifatik nafta veya %99 izopropil alkol gibi iyi bir çözücü ile iki kez yıkanmasını içerir. Hafif nafta, yağı
üretmek için çok iyi bir çözücü olduğunu kanıtlamıştır, ayrıca diğer çözücülerin maliyetiyle karşılaştırıldığında
satın alınması oldukça ucuzdur. Farklı şekillerde ve farklı isimler altında gelir ama benim kullandığım solvente
Kanada'da hafif nafta, Avrupa'da ise genellikle benzin(e) denir. Birçok isim altında satılmaktadır,  ancak bir
yakıt  tedarikçisine  giderseniz,  kaynama noktası  40 ila  herhangi  bir  yerde  olan  hidro-işlenmiş  hafif  alifatik
çözücü  nafta/petrol  eter/benzin/  hidrokarbon  çözücü  isterseniz,  bazılarının  izini  sürmekte  çok  fazla  sorun
yaşamamalısınız. 100°C (140 - 212°F), CAS numarası 64742-49-0.

Hafif nafta birçok endüstriyel kullanıma sahiptir ve genellikle motor parçalarını veya ince boyaları vb. yağdan
arındırmak için kullanılır, bu yüzden ihtiyacınız olanı bulmakta çok az sorun yaşayacağınızdan eminim. Size
birçok kullanımı hakkında bir fikir vermek için, Coleman lambalarını ve sobalarını yakmak için kullanılanla
aynı maddedir. Ama ne yazık ki Coleman yakıtına pas önleyiciler ekleniyor, bu yüzden bu yakıtın yağ üretmek
için kullanılmasını önermiyorum. Ayrıca dünyanın birçok ülkesinde tıbbi sınıf nafta (heksan) mevcuttur, ancak
biraz daha pahalıdır ve genellikle elde edilmesi daha zordur ve saf hafif nafta ile tıbbi sınıf versiyonu arasında
önemli bir fark bulamadım. .
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Bütan  yağ  üretebilir,  ancak  çok  uçucu  olduğundan  ve  tehlikeyi  nötralize  etmek  için  pahalı  ekipmanların
kullanılmasını  gerektireceğinden,  bu  ilacı  üretmek  için  bir  çözücü  olarak  kullanılmasını  önermiyorum.  Ek
olarak, yağı üretmek için bütan kullanmak, bitmiş ürünü dekarboksilasyona uğratmaz, bu nedenle, bu şekilde
üretilen yağlar, uygun şekilde dekarboksilasyon için fazladan zaman harcanmadıkça, tıbbi kullanım için daha az
etkili olacaktır.

Şimdiye kadar doğrudan deneyimim olan çözücüler eter, hafif alifatik nafta ve %99 izopropil alkoldür. Eter
benim kişisel favorimdir ve çok etkili bir çözücüdür ancak pahalıdır ve elde edilmesi oldukça zor olabilir. Eter
kullanımının  kapalı  damıtma  cihazları  için  daha  uygun  olduğunu  düşünüyorum,  çünkü  çok  uçucudur  ve
dumanları çalışmayı tehlikeli hale getirir.

Hem eter hem de hafif nafta, doğada daha seçici çözücülerdir; bu, alkolün bir çözücü kadar etkili olmadığı,
ancak yine de iyi çalıştığı anlamına gelir. Alkol, başlangıç  maddesinden daha fazla klorofil çözecektir ve bu
nedenle, alkolle üretilen yağların rengi genellikle daha belirgin şekilde koyu olacaktır.

Bir çözücünün etkili olabilmesi için %100 saf olması gerekir ve %100 saf alkol pahalıdır ve bulunması oldukça
zor  olabilir.  Hafif  nafta  ise  elde  edilmesi  oldukça  ucuzdur  ve  bulunması  genellikle  çok  zor  değildir.  Eter
kullanımının yanı sıra, tercih ettiğim çözücü saf hafif alifatik naftadır.

Alkol de dahil olmak üzere tüm bu çözücüler doğası gereği zehirlidir, ancak bu talimatları izlerseniz, bitmiş
yağda çözücü kalıntısı sorun olmaz. Bitmiş ürün oda sıcaklığına soğuduktan sonra, yağdan ziyade kalın, gres
benzeri bir maddedir ve alabileceğiniz kadar zehirlidir. Az miktarda solvent kalıntısı kalsa bile, yağın kendisi
herhangi bir zararlı zehirli etkiyi nötralize etmek için onun üzerinde hareket ederdi. Özünde, yaptığınız tek şey
tomurcuk  malzemesinden  tıbbi  reçineleri  yıkamak.  Ardından,  solvent  yağ  karışımı  süzüldükten  ve  solvent
kaynatıldıktan sonra, reçinelerin en tıbbi hali ile baş başa kalırsınız.

En  iyi  sonuçlar  için  başlangıç  malzemesi  mümkün  olduğunca  kuru  olmalıdır.  Çalıştığınız  yerin  iyi
havalandırıldığından ve bölgede kıvılcım, açık alev veya kızgın elementler olmadığından emin olun.

Yağ çözücü karışımının  yıkama işlemi  sırasında dışarı  sıçramasını  önlemek  için  başlangıç  malzemesini  iyi
derinlikte bir kaba koyun. Daha sonra tomurcuk, kullanılan solvent ile nemlendirilir ve tomurcuk malzemesi
daha sonra 2x2'lik bir parça gibi bir tahta parçası kullanılarak ezilir.

Ezildikten  sonra,  malzeme  tamamen  çözücüye  daldırılana  kadar  daha  fazla  çözücü  ekleyin.  Tomurcuk
malzemesini, ezmek için kullandığınız ahşabın uzunluğuyla yaklaşık üç dakika çalışın. Ardından çözücü yağ
karışımını yavaşça başka bir temiz kaba boşaltın, başlangıç  malzemesini orijinal kapta bırakın, böylece ikinci
kez yıkanabilir.

Yeniden solvente daldırılana kadar başlangıç malzemesine taze solvent ekleyin ve ardından kullandığınız ahşap
uzunluğu ile üç dakika daha çalıştırın. Ardından, solvent yağ karışımını, yaptığınız ilk yıkamadan solvent yağ
karışımını tutan aynı kaba dökün.

Bitki materyali üzerinde üçüncü bir yıkama yapmaya çalışmak çok az yağ üretir ve ilaç olarak çok az faydası
olur veya hiç faydası olmaz. İlk yıkama, başlangıç  malzemesinden mevcut reçinenin %70 ila %80'ini çözer;
ikinci yıkama daha sonra geriye kalan faydalı reçineyi kaldırır.

İlk yıkamadan elde edilen yağlar tıbbi açıdan en güçlü olanlardır, ancak yüksek dereceli başlangıç  materyali
kullanılırsa, ikinci yıkamadan elde edilen yağın da faydaları vardır. Herhangi bir nedenle olması gerektiği kadar
güçlü  olmayan  bir  malzemeyle  çalışmanız  gerekiyorsa,  ilk  yıkamadaki  yağı  yalnızca  dahili  kullanım  için
kullanmak  ve  ardından  büyümeye  başlamak  veya başlangıç  malzemesi  aramak  en  iyisidir.  daha  iyi  kalite.
Unutmayın, nitelik nicelikten daha önemlidir ve başlangıç malzemesi ne kadar iyiyse ilaç da o kadar iyidir.

Üstte küçük bir açıklığı olan temiz su kapları gibi bir şey kullanın ve açıklıklara huniler yerleştirin, ardından
hunilere büyük kahve filtreleri  yerleştirin.  Birinci ve ikinci yıkamalardan elde edilen solvent yağ karışımını
kahve filtrelerine dökün ve istenmeyen bitki materyallerini gidermek için solvent yağ karışımının filtrelerden
süzülmesine izin verin.  Ne kadar çok huni ve kapsayıcı  kullanırsanız,  o kadar hızlı  filtrelenir.  Çözücü yağ
karışımı filtrelendikten sonra, çözücünün kaynatılması için artık hazırdır.
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Halihazırda sahip değilseniz, çözücüyü yağdan kaynatmak için hem yüksek hem de düşük ısı ayarlarına sahip
üstü açık, ucuz ve daha büyük bir pirinç pişirici satın alabilirsiniz. Pirinç pişiricinin iyi havalandırılan bir alana
kurulduğundan emin olun ve solvent kaynadığında dumanları uzaklaştırmak için yakına bir fan yerleştirin. Bu,
dumanların  yoğunlaşmasını  ve  tehlike  oluşturmasını  önleyecektir.  Pilav  pişiriciler,  pişirirken  pirinci
yakmayacak şekilde tasarlanmıştır. Dahili sıcaklık sensörleri, ocak içindeki sıcaklık çok yükselmeye başlarsa,
ocağı otomatik olarak düşük ısı ayarına getirecektir.

Yağ üretirken, sıcaklık 300°F'nin (148°C) biraz üzerine çıkarsa, yağdaki kanabinoidleri buharlaştırmaya başlar
ve elbette  bunun olmasını  istemezsiniz.  Bir  pirinç pişirici  düzgün çalışıyorsa,  dekarboksilasyonun meydana
geldiği  söylenen sıcaklığın üzerinde olan ve hala  THC ve diğerlerinin oldukça altında olan yaklaşık 230°F
(110°C)  sıcaklıktaki  yüksek  ısı  ayarından  otomatik  olarak  çıkacaktır.  kannabinoidler  buharlaşacaktır.  Bu
nedenle, söz konusu yağa zarar verme tehlikesini ortadan kaldırdığı için daha önce hiç yağ üretmemiş olanlara
pilav  pişirici  kullanılmasını  şiddetle  tavsiye  ediyorum.  Ayrıca  elde  edilen  yağ  dekarboksilatlıdır,  bu  da
önemlidir, bu nedenle tam tıbbi etkilerine ulaşabilir.

İnsanların  yağ elde  etmek için  güveç ve benzeri  aletleri  kullanmaya çalışmamalarını  öneriyorum.  Yağı  ilk
üretmeye çalıştığımda bir güveç kullandım ve bu cihazların ne kadar ısı üretebileceğini bilmediğim için yağ
aşırı  ısındı  ve  mahvoldu.  Bu  nedenle,  yeni  başlayan  birinin  bir  pirinç  pişiricisi  kullanarak  başlaması  ve
talimatlarımızı dikkatle takip etmesi bence mantıklı. Bunu yapmak onları büyük bir kederden kurtarabilir.

Bu ilacı üretmek ve kullanılan solventi geri kazanmak için bir damıtma cihazı da kullanılabilir.  Bu yöntem
gerçekten bir pilav pişirici kullanmaktan daha mantıklı,  ancak çözücüleri güvenli bir şekilde kaynatmak için
tasarlanmış imbikler pahalıdır  ve çoğu insan bu cihazlardan birini  nasıl  düzgün çalıştıracağını bilmez.  Eğer
varsa, ben de bir fotoğraf makinesi kullanmayı tercih ederim, ancak bazı ülkelerde bir fotoğraf makinesine sahip
olmak yasalara aykırıdır. Eğer biri ciddiyse ve büyük miktarda yağ üretmek istiyorsa, damıtmayı araştırın ve bu
ekipmanın doğru kullanımı konusunda kendinizi eğitin.

Çözücülerden çıkan dumanlar çok yanıcı  ve zehirli  olduğundan, pilav pişiriciyi doldururken veya çözücüyü
kaynatırken bölgede kıvılcım, açık alev veya kızgın elementler olmadığından daima emin olun. Aynı işlemi
binlerce kez kullandım ve hiçbir zaman bir aksilik yaşamadım, ancak kendi güvenliğiniz için lütfen talimatları
izleyin ve alanın iyi  havalandırıldığından emin olun. Ayrıca,  yakındaki herhangi biri üzerinde hoş olmayan
etkileri olabileceğinden, çözücülerin ürettiği dumanları solumaktan kaçınmanız konusunda sizi uyarıyorum.

Fanın çalıştığından ve dumanları uzaklaştırmak için yeterli hava akışı sağladığından emin olun, ardından pirinç
pişiriciyi yaklaşık dörtte üçü dolana kadar doldurun. Bu, çözücü yağ karışımının dökülmeden kaynaması için
yer  sağlar.  Pirinç  pişiriciyi  yüksek  ısı  ayarına  getirin  ve  çözücüyü  kaynatmaya  başlayın.  Dumanlar
yoğunlaşabileceğinden  ve  ısıtma  elemanı  ile  temas  ederse  yangına  neden  olabileceğinden,  bunu  asla  fan
kullanmadan yapmaya çalışmayın.

Pirinç  pişiricideki  seviye  düştükçe,  kalan  solvent  yağ  karışımını  hiçbir  şey  kalmayana  kadar  dikkatlice
eklemeye devam edin. Pirinç pişiricideki seviye son kez düştüğünde ve kalan yaklaşık iki inçlik çözücü yağ
karışımına düştüğünde, kalan çözücü yağ karışımına yaklaşık 10 ila 12 damla su ekleyin. Bu az miktarda su,
kalan solventin ocakta kalan yağı daha kolay kaynatıp atmasını sağlar.

Tencerede  çok  az  şey  kaldığında,  genellikle  bir  çift  eldiven  giyerim  ve  sonra  tencereyi  alıp  içindekileri
döndürmeye başlarım. Bu, fandan gelen hava akımı dumanı uzaklaştırmaya devam ederek yapılır ve bitirme
işlemini biraz hızlandırabilir. Kısa sürede ocak otomatik olarak yüksek ısı ayarına geçer ve ardından düşük ısıya
geçer.  Çözücünün son maddesi kaynatıldığından, ocakta kalan yağdan bir çatırtı  sesi duyacaksınız ve kalan
yağda oldukça fazla köpürme meydana geldiğini göreceksiniz. Ayrıca, pirinç pişiricideki yağdan az miktarda
duman veya buhar çıktığını fark edeceksiniz, ancak endişelenmeyin, çünkü bu çoğunlukla eklediğiniz birkaç
damla  sudan üretilen  buhardır.  Pirinç  pişirici  otomatik  olarak  düşük ısı  ayarına geçtikten  sonra,  Genellikle
tekrar yüksek ısı ayarına geçene kadar soğumaya bırakırım. Ocak ikinci kez otomatik olarak düşük ısı ayarına
geçtikten sonra iç tencereyi ocaktan alıp içindekileri paslanmaz çelik bir ölçü kabına boşaltıyorum.

Tencerede az miktarda yağ kalacak ve yağı hala sıcakken kuru ekmek gibi bir şey kullanmazsanız, çıkmanın
neredeyse imkansız  olduğunu göreceksiniz.  Daha sonra,  bu ekmeğin küçük miktarları  ilaç  olarak yenebilir,

17



KANSER TEDAVİSİ: RICK SIMPSON PROTOKOLÜ

ancak etkilerini hissetmenizin bazen bir saat veya daha fazla sürebileceğini unutmayın. Bu nedenle, bunun gibi
ne kadar ekmek tükettiğinize dikkat edin, çünkü çok küçük bir miktar bile, ham yağın kendi kendine yapacağı
gibi sizi  birkaç saat uyutabilir.  Tencerede kalan yağı temizlemenin bir başka iyi  yolu, kenevir  yağı tentürü
oluşturmak için tencereyi az miktarda alkolle yıkamaktır.

Bunun gibi bir tentür, cilt rahatsızlıklarının tedavisinde çok etkili olabilir ve sadece birazcık uzun bir yol kat
edebilir, bu da size para kazandırabilir. Zaten birkaç suştan gelen yağı karıştırmayı sevdiğim için, genellikle
kalan yağı bir dahaki sefere kadar tencerede bırakırım. Farklı suşlardan gelen yağları karıştırarak, tüm bu farklı
yağ türlerinin tıbbi faydalarını elde edersiniz ve bu tür yağların her şeyin tedavisinde etkili olduğunu buldum.
Elinizde birçok farklı iyi kenevir çeşidi varsa, yağları karıştırmanın iyi bir fikir olduğunu düşünüyorum, ancak
yoksa, tek bir türden gelen yağın muhtemelen ihtiyaçlarınızı karşılayacağına inanıyorum.

Paslanmaz çelik ölçüm kabına döktüğünüz yağı alın ve yağda kalan suyu buharlaştırmak için kahve ısıtıcısı gibi
hafif bir ısıtma cihazının üzerine koyun. Oldukça sık, kalan suyu buharlaştırmak sadece kısa bir zaman alır,
ancak  aynı  zamanda  bazı  suşlar  diğerlerinden  daha  doğal  terpenler  üretir.  Bu  terpenler,  kahve  ısıtıcısında
bulunan yağın uzun süre kabarmasına neden olabilir ve bu tür yağların bu aktiviteyi durdurması biraz zaman
alabilir. Kahve ısıtıcısındaki yağ köpürmeyi bıraktığında ve görünürde çok az veya hiç hareket olmadığında,
yağı  kahve ısıtıcısından alın  ve biraz soğumasını  bekleyin.  Kahve ısıtıcısı  kullanmadan yağı  bitirmenin  bir
başka  yolu  da  yağı  yaklaşık  bir  saat  130°C'ye  ayarlanmış  bir  fırına  koymaktır.  Bu,  bitmiş  yağı
dekarboksilasyona uğratacaktır ve solvent kalıntısı sorun olmayacaktır.

Ardından, yerel eczanenizde bulunan plastik aplikatörleri veya iğnesiz şırıngaları kullanarak, sıcak yağı yavaşça
şırıngalara  çekmek ve soğumaya bırakmak için  pistonu kullanın.  Kısa sürede reçine  kalın,  yağ  benzeri  bir
maddeye dönüşecektir.

Bazen reçine o kadar kalındır ki, soğutulduğunda onu şırıngalardan çıkarmak zor olabilir. Böyle bir şey olursa,
kısa sürede şırıngayı bir bardak sıcak suya koyun, dozajınızı daha kolay sıkabileceksiniz. Bazen bir hasta çok
fazla yağı zorlar,  ancak bu olursa, sadece şırınganın pistonunu geri  çekin ve fazla yağ genellikle  çok fazla
zorluk çekmeden şırıngaya geri çekilebilir.

Ortalama olarak, bir pound kuru malzeme, gerekli iki yıkamayı yapmak için yaklaşık 2 galon (8-9 litre) solvent
gerektirecektir. Yağı az ya da çok başlangıç malzemesinden üretmeyi planlıyorsanız, kabaca ne kadar solvente
ihtiyacınız olacağını belirlemek için matematiği yapın. Baştan sona, tüm süreci tamamlamak genellikle üç ila
dört saat sürer ve ardından ilaç orada kullanıma hazır olarak oturur.

Bu yağın son derece uzun bir raf ömrüne sahip olduğunu da belirtmek gerekir. Ancak uzun süreli saklama için
sıkı  kapaklı  koyu  renkli  bir  şişeye  veya  paslanmaz  çelik  bir  kaba  koyardım.  Serin  ve  karanlık  bir  yerde
saklandığında, tıbbi etkisini yıllarca koruyabilir.

İlk  başta  bazılarının  kendi  ilacını  üretmeye  çalışması  ürkütücü gelebilir  ama gerçekte  bu süreç son derece
basittir.  Tek  yapmanız  gereken  talimatları  dikkatlice  takip  etmek  ve  bu  ilacı  birkaç  kez  ürettikten  sonra,
yapmanın bir fincan kahveden çok daha zor olmadığını göreceksiniz. Kendi ilacınızı ürettikten sonra, tıbbın tüm
gizemini  ortadan  kaldırır  ve  çoğu  durumda  doktorlara  güvenmek  zorunda  kalmazsınız,  çünkü  artık  kendi
doktorunuz oldunuz.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki
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S. Kuru malzemenin öğütülmesi neden THC kaybına yol açar? Bunun için herhangi bir açıklama var mı?

A.  Hiç  gerçekten  güçlü  bir  tomurcuğu  toprakladınız  mı?  Eğer  yaptıysanız,  nedenini  biliyor  olmalısınız.
Öğüttükten sonra masanın etrafındaki beyaz toz THC'dir (veya trikomlardır)  ve yağda kalması gereken şey
budur. Artı,  öğütüldüğünde, o zaman çok incedir  ve yağınızda gerçekten soymak istemediklerinizin çoğunu
soyarsınız.

Kemik kurusu tomurcukları,  nafta veya seçtiğiniz çözücü ile ıslattıktan sonra işleyin, ancak işlemeden önce
fazla  dokunmayın çünkü her dokunduğunuzda biraz kaybedersiniz.  Öğütülmüş malzemeden üretilen  yağlar,
nemlendirildikten sonra ezilen tomurcuklardan üretilen yağlardan önemli ölçüde daha az etkilidir.

İlk hızlı yıkama en güçlü olanıdır ve mevcut THC'nin yaklaşık %70'ini, ikinci şeritleri yaklaşık %20'sini ve
üçüncüsü yaklaşık %5'ini çıkarır. Öğüttüğünüzde, yağınıza üç yıkamanın hepsini (aslında dört) alırsınız ve bunu
istemezsiniz. Nicelikten çok kalite. JB

"Merhaba  JB.  Acilen  ihtiyacınız  varsa,  tomurcukları  kurumaya  bırakabileceğiniz  en  kısa  süre  nedir?
Teşekkürler." Priscilla

-- Kemik kuruyana kadar. Ama ben sadece hızlı kururdum 5-7 gr tomurcuk, bu size yaklaşık bir gram yağ
verecek, başlamak için yeterli ve sonra düzgün bir şekilde kuruduğunda, bir hafta kadar sonra bitirebilirsiniz.
Başlangıç  malzemesini işlemeden önce ne kadar az kullanırsanız,  o kadar az reçine harcarsınız. Bu nedenle
başlangıç materyalini dekarboksilasyon yapmamak en iyisidir (GW'nin hiçbir sebep göstermeden yaptığı gibi,
yağı  ısıtarak  daha  az  sorunla  dekarboksilasyon  yapabilirsiniz,  ki  bu  da  solvent  kalıntısını  çıkarmak  için
yapmanız  gerekir).  Yapılacak  en  iyi  şey,  mümkün  olduğunda  ekstra  işlem  yapmadan,  doğrudan  kurutma
odasında işlenmek üzere tomurcuğu bir kovaya koymaktır. Tomurcuğa ne kadar az dokunursanız o kadar iyi. JB

1.) Kemik kurusu tomurcukları  sadece elimle öğüttüm, öğütücü kullanılmadı.  Başlangıç  malzemesi yaklaşık
olarak çok küçük tomurcuklara benziyordu. 5 ila 10 mm çap, yani çoğunlukla toz yok. Artık kendi »pişirme«
deneyimime sahip olduğum için, C noktası hariç tüm noktalarda size tamamen katılıyorum. Alkolün içindeki su
klorofilleri çözdüğü için genellikle çok daha koyu olan alkolle yapılan yağlar gördüm. Yağımı laboratuvar sınıfı
saf petrol eteri ile yaptım. Bu yağın rengi çok daha parlak (altın-kahverengi) ve deneme şansı bulduğum alkol
yağına kıyasla mükemmel, lezzetli baharatlı bir tada sahip. Buradaki amacım, Nafta'nın alkolün yaptığı gibi
terpen ve klorofillerin çoğunu soymadığına inanıyorum. Ayrıca alkol gibi çok daha kontrollü ve yönetilebilir
kaynar. Yani buradaki sorum şu,

--  Önce malzemeyi  öğütmeyin.  Kuru tomurcuk malzemesinin  herhangi  bir  şekilde işlenmesi  THC ve diğer
kanabinoidleri kaybetmenize neden olacaktır (tabaktaki ince toz, kovada kalması gereken şeydir). Evet, öğütme
ve nafta, öğütme ve alkolden “daha  iyi” olurdu - bu kombinasyon neredeyse garantili  bir başarısızlıktır,  bu
şekilde iyi yağ yapamazsınız.

Tomurcuğu bir kovaya koyun, nafta ile nemlendirin, bir çubukla iki ila üç dakika ezin, yağ-çözücü karışımını
bir kovaya dökün. Kaliteli malzeme ile çalışıyorsanız ikinci bir yıkama yapın ve ikinci karışımı ilk yıkamayla
birlikte  kovaya  dökün.  Bu  kadar  iyi  malzeme  kullanmıyorsanız,  ilk  yıkamayı  yalnızca  dahili  amaçlar  için
kullanın (ve iyi malzeme aramaya devam edin).

Eter harika yağlar üretir (amber yağları koyu yağlardan daha çok severiz, ancak bazı suşların diğerlerinden daha
koyu  yağlar  ürettiğini  unutmayın).  Ayrıca  amber  yağlarını  pratik  nedenlerden  dolayı  seviyoruz  -  kim
üzerlerinde klorofil izleri olan siyah dişlere sahip olmak ister? Ama şu anda pek tavsiye etmiyoruz çünkü eterle
çalışmak  oldukça  tehlikeli,  dünyanın  birçok yerinde  bulunması  zor  ve petrolü  üretenlerin  güvenliğiyle  çok
ilgileniyoruz. Nispeten düşük sıcaklıklarda çok kolay bir şekilde patlama yapabilir. Bu nedenle, çoğu insan için
hafif alifatik nafta gayet iyi çalışacaktır. Genellikle nafta kullanırız, ancak eter bizim seçimimiz olan çözücü
olacaktır.

Kişisel olarak kullanacağımız mevcut solvent listesi: 1. eter, 2. saf hafif nafta, 3. %99 izopropil alkol, 4. gıda
sınıfı alkol - tercihen %99, ancak bu genellikle elde edilmesi zor ve çok pahalıdır. %96 alkol ile çalıştığınızda
kalan %4 genellikle sudur. 10 litrenin %4'ü 4dcl'dir, kaynatmak zorunda kalacağınız neredeyse yarım litre su -
ve daha makul bir şekilde harcamanız zaman alır.
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2.) Ayrıca, tüm solvent kalıntılarını tamamen ortadan kaldırmak için son 60°C'lik ılık yağı vakum altında 1.5
saat koydum. Size yazdığım gibi 35 gram sonra yenen yağı dekarboksilleştirdim... Yağın tadı dekarboksilasyon
öncesi çok daha baharatlıydı, daha kötü diyemem ama geğirme konusunda haklısınız.

-- Geçen sefer söylediğim gibi, geğirme artık sudandı. Ve su, kullandığınız “bilimsel” düşük sıcaklık nedeniyle
oradaydı. Yine de yağı dekarboksile etmeniz gerekiyor, bu nedenle 110°C'de kapanacak bir pirinç pişirici gayet
iyi çalışıyor. Veya, elbette, kullanılacak en iyi şey halat olacaktır - ama yine, birçok insan bunlara sahip değildir
ve nasıl çalıştırılacağını bilmez ve patlama riski her zaman mevcuttur. Hala patladığında, genellikle tüm evi
yıkacaktır. Bir pilav pişiricinin içindekiler patladığında, yalnızca iki veya üç metre yüksekliğinde, başa çıkması
oldukça kolay bir alev çıkaracaktır.

Vakum gelince - elbette,  neden olmasın. Ekipmanınız varsa ve doğru kullanmayı biliyorsanız, içindeki yağı
bitirmek kötü bir fikir değil, içinde solvent kalıntısı olmadığından %100 emin olmak istiyorsanız veya ağızları
kapatmak istiyorsanız. petrokimyasal çözücülere karşı olanlardan. Bazı insanlar bunu çok başarılı bir şekilde
kullanıyor ve ben buna karşı değilim. Ama bildiğiniz gibi, insanların büyük çoğunluğu bu ekipmana sahip değil
ve  hastalarımızın  çoğu  bir  pilav  pişirici  ve  vantilatör  alamıyor,  hatta  alamıyor,  bu  yüzden  vakumu  bir
zorunluluk olarak önermiyoruz.

Rick'in yönteminin ne kadar kolay ve basit olduğuna ve hala cevaplamamız gereken kaç soruya bakın. Şimdi,
petrolü üretmenin diğer yöntemleri hakkında bilgi eklediğimizde ne olacağını hayal edin. Bu sadece bir kafa
karışıklığına neden olacak ve "kafası karışmış" insanlardan gelen soruları yanıtlamak için günler ve haftalar
harcamak zorunda kalacağım ve zaten daha fazla yapmayacağım.

3.) Lütfen yağı neden doğrudan tüpten, doğrudan ağza, kapsül kullanmadan almayı önerdiğinizi açıklayın? Bazı
emilim sorunu? Yağın çoğunu sigara kağıdında yerim, ancak evden daha fazla saat ayrılmak zorunda kalırsam
nadiren  kapsül  kullanırım.  Ayrıca,  çıkarmak  gerçekten  zor  olduğu  için  dişlerimin  her  yerinde  olmasını
sevmiyorum...

--  Birkaç  nedenden  dolayı.  Ana  olan,  bu  yutma  yönteminin  hastalar  için  en  etkili  ve  faydalı  olduğu
kanıtlanmıştır.  Ağız  hijyenini  artırır  çünkü  aynı  zamanda  ağzı  dezenfekte  eder  ve  daha  sonra  sindirim
sistemindeki veya boğazınızdaki vb. rahatsızlıklara yardımcı olur. Aslında, boğazım ağrıdığında, yağı ağzımın
arkasına sürmeye çalışırım ve sonra ağzıma sürmeye çalışırım. dayanabildiğim kadar ağzımda. Çoğu durumda,
grip veya boğaz ağrısı (veya semptomları) gece boyunca halledilir.

Dediğiniz gibi,  bir miktar yağ dişlerinizin üzerinde ve dilinizin altında kalır,  bu nedenle bu yutma yöntemi
aslında yağın dilaltı  işlenmesini  (ala Sativex ve insanların kullandığı  diğer dil  altı  spreyler ve tentürler)  ve
midede işlemeyi  birleştirir  ve bağırsaklar.  Ana şey,  yağı  midenize almaktır.  Yani tadı  çok iyi  olmayan bir
yağınız varsa, içine bir parça ekmek, muz vb. (ya da içindeki kimyasalları yemeyi seviyorsanız sigara kağıdı)
koyabilirsiniz, katlayıp mis gibi yutabilirsiniz. bir hap ve suyla, çayla ya da ne istersen onunla yıka. On dakika
kadar sonra dişlerinizi  yağ ile fırçalayın, ağız hijyenine de yardımcı olacaktır.  Birçok yağın lezzetli  bir tadı
vardır (özellikle başlangıç malzemesi öğütülmediğinde ve yağı üretmek için alkol kullanılmadığında).

Kapsüller - a) Paranızla onları desteklediğiniz Big Pharma'dan satın almanız gerekiyor, b) Bazı kişilerin bunlara
alerjisi  var, c) Bazıları  midenizde değil  bağırsaklarınızda çözülüyor,  d) Bayiler sıklıkla bir  kapsülde olması
gerekenden daha az yağ olması, e) bu kadar çok koşulda pek işe yaramamaları, f) akciğer rahatsızlıkları için
eklem yapmak veya yağı  buharlaştırmak istediğinizde  içindeki  yağı  çıkarmak  zor  veya yağı  topikal  olarak
kullanmak istediğinizde. Kapsül kullanamazsınız demiyorum, tek söylediğim, yağı doğrudan tüpten kullanmayı
öğrenmenin  daha  iyi  olduğu.  Daha  fazla  pratik  yaptıktan  sonra,  yağı  hiç  rahatsızlık  duymadan  nasıl
kullanacağınızı öğreneceksiniz. Ben şahsen yağı doğrudan pilav pişiriciden yemeyi severim, parmağımı içine
daldırırım  ve  alabileceğimi  düşündüğüm  kadar  alırım.  dikkat  et,  bu  çok  “yağ  tüketir”  ve  genellikle  bir
şırıngadan daha fazlasını alırsınız. Yağ iyi olduğunda, "aşırı doz" sadece sizi uyutacaktır, büyük mesele. Ama
tabi  ki  tecrübem  ve  hoşgörüm  sayesinde  yapabilirim,  bunu  yeni  başlayanlara  veya  bu  kadar  tecrübesi
olmayanlara tavsiye etmem ve tavsiye etmem de. Senin için de en iyisi Stefan. Jindrich”
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“Maliyetten endişe ediyorsanız, kanser ilaçlarının çoğunun ve bazılarının kanser için evde aldığınız ilaçların
sigorta kapsamında olmamasından çok daha ucuzdur. Ailemden birinin kanser için bu yağa ihtiyacı olsaydı bir
yolunu bulurdum. İyi şanlar!!!!" Lisa

-- “Katılıyorum Lisa, diğer tüm masraflar ve masraflar hesaba katıldığında petrol çok daha ucuz bir tedavi.
Ayrıca, tıbbi sistemin sağlayacağı her şeyden kıyaslanamayacak kadar daha güvenlidir, ayrıca çok daha verimli
ve  güvenilir  bir  şekilde  çalıştığından  ve  zehir  veya  radyasyondan  kesinlikle  daha  eğlenceli  olduğundan
bahsetmiyorum bile.“ JB

S. RSO'yu kendiniz yapmanızı önerdiğinizi biliyorum, ancak bir dispanserin yerel bir kısmı var ve ben sadece
bunun adil bir fiyatının ne olması gerektiğini merak ediyordum. 

C. Bir gram yağ üretmek için 4-7 gr yüksek kaliteli tomurcuk gerekir, bu yüzden “doğru fiyat” bu olmalıdır.
Saçma sapan kenevirin fiyatlarını tartışmayalım, bana göre 60 gr'lık bir doz için doğru fiyat 50-100 USD'dir (ya
da  yasal  olarak  açık  havada  büyük  ölçekte  yetiştirilmişse  daha  az).  Şu  anda  bu  fiyata  nereden  alacağımı
bildiğimi söylemiyorum, birinci sınıf petrol, yaşadığınız yerde en kaliteli malzemeye mal oluyor. JB

Diğer Ekstraksiyon Şekilleri

Yağı yapmanın başka yollarını buldunuz mu?

"Petrol üretmenin birçok yolu var ve yöntemimin mutlaka en iyisi olduğunu iddia etmiyorum, ancak bildiğim
kadarıyla binlerce durumda başarılı olduğu kanıtlanmış tek yöntem bu.

Aslında dünyaya gösterdiğimiz yöntem en iyi ihtimalle kaba olarak kabul edilebilir, ancak bu ilacın çok saf bir
formu bu şekilde üretilebilir. Amacım, gerektiğinde hemen herkesin kendi ilacını basit bir şekilde üretebilmesi
için, yağın kolayca bulunabilen ekipmanlarla üretilmesi için bir yöntem sunmaktı.

2005'te  baskın  yapılana  kadar,  ilacı  üretmek  ve  çözücüleri  geri  kazanmak  için  damıtma  işlemlerini
kullanmıştım. Bu yöntem, çözücü israf edilmediğinden çok daha az tehlikeli ve daha 'toprak dostu'. Ancak polis
ekipmanıma el koydu ve bu da beni görevi yerine getirmek için pirinç ocaklarını kullanmaya zorladı.

O zaman başka hangi ekstraksiyon biçimleri kullanılabilir?

Yine, bir dizi ekstraksiyon yöntemi var ve bu konularda uzman olduğumu iddia etmiyorum. Soy gaz çıkarma
vb. gibi bilimsel  yöntemlerle  ilgili  sorun, çoğu insanın bu tür ekstraksiyonları  gerçekleştirecek ekipman ve
bilgiye  sahip  olmamasıdır.  Bu  nedenle  halka  bu  ilacı  kendileri  üretmenin  mümkün  olan  en  basit  yolunu
gösterdik.

Reçineleri çıkarmak için kullanılabilecek soğuk su ekstraksiyon yöntemleri de vardır. Bu tür bir ekstraksiyonu
sadece birkaç kez denedim ve sonuçlar beklediğim kadar iyi olmadı. Yine de bu şekilde kaliteli yağ ürettiğini
söyleyen  insanlar  tanıyorum.  Açıkçası,  soğuk  su  alev  alamaz  veya  patlayamaz,  bu  nedenle  soğuk  su
ekstraksiyon  yöntemleri  kesinlikle  bir  seçenek  olabilir,  ancak  hastaya  verilmeden  önce  yağın
dekarboksillendiğinden emin olunmalıdır.

dekarboksilasyon nedir?

Dekarboksilasyon, yağın içindeki  moleküllerin ısı kullanımıyla delta 9 konumuna döndürülerek tıbbi olarak
daha aktif hale gelmeleri ile oluşur. Bunun gerçekleştiği sıcaklık tartışmalıdır, çünkü konuyla ilgili incelediğim
birçok rapor aynı fikirde değil. Önerdiğim şeyi yaparak, yağ, dekarboksilasyonun meydana geldiği söylenen
sıcaklığın çok üzerindeki sıcaklıklara ısıtılır.  Karboksil grubu çıkarılır,  bu da moleküllerin endokannabinoid
sistemimizin CB1 ve CB2 reseptörlerine uymasını ve beyin bariyerini geçmelerini sağlar.
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Yağı daha güçlü hale getirmenin bir yolu var mı?

Yağın  gücünü arttırmanın  birkaç  yolu  vardır,  ancak yine  bu  yöntemlerin  çoğu,  ortalama  bir  insanın  sahip
olmadığı özel ekipman ve bilgi gerektirir. Geçmişte bu tür yağları ürettim ve daha güçlü ve şifalı olduklarını
düşünüyorum ama yürürlükteki yasalar ve gerekli ekipmanla herhangi bir miktarda üretmem imkansızdı.

Ürettiğim veya satın aldığım yağ yeterince güçlü olmadığında yapabileceğim bir şey var mı?

Yağı üretmek için iyi bir başlangıç malzemesi kullanılırsa bu sorunla karşılaşılmamalı ama eminim ki yapacak
olanlar da olacaktır. Ciddi bir hastalığı tedavi ederken, yalnızca en iyisi işe yarar, bu yüzden sahip olduğunuz
yağ eldeki görevi karşılamıyorsa,  biraz daha tomurcuk malzemesi  alır  ve düzgün şekilde üretirdim.  Birinin
hayatı tehlikedeyken, düşük kaliteli petrolle oynamanın zamanı değil. Acı çeken siz olsaydınız, mümkün olan
en iyi ilacı istemez miydiniz? Bu yüzden lütfen aynısını başkaları için de sağlamaya çalışın.” Rick Simpson,
Kenevir: En Şifalı Bitki

Mümkün olan En Kaliteli Yağları Üretmek

"Sıradan insanın mümkün olan en yüksek kalitede  ve en tıbbi  yağları  üretmesine  izin vermek için,  hemen
herkesin geçmişte halka gösterdiğimden daha etkili tıbbi değerlere sahip yağlar üretmesini sağlayacak basit bir
yöntem keşfettim.  .  Aslında tek  yapmanız  gereken,  size  daha  önce  gösterdiğimiz  sürece  birkaç  adım daha
eklemek,  ancak  bu  şekilde  petrol  ürettikten  sonra,  bunun  muazzam  bir  fark  yarattığını  kabul  edeceğinizi
düşünüyorum.

Çalışmak için yüksek kaliteli tıbbi tomurcuklarınız varsa, sadece iyi bir çözücü ve pirinç pişirici kullanarak çok
yüksek kannabinoid seviyelerine sahip yağlar üretebilmelisiniz. Bu şekilde ürettiğim yağlar, genellikle değişen
seviyelerde diğer kannabinoidler ve bitki mumları ile birlikte %95 veya daha fazla THC seviyeleri gösterdi.
Bunun gibi yağların iyileştirici gücü, sonunda kenevir bitkisine hak ettiği tıbbi tanınmayı veren şeydir, ancak
yine de bu maddenin iyileştirici gücünün çok fazla zorluk çekmeden tamamen yeni bir seviyeye alınabileceğini
buldum.

Tek yapmanız gereken yağı alıp kanabinoidleri buharlaşırken yakalayabilen bir ısıtma ünitesine koymak ve bu
da daha kaliteli ve saf yağlar üretecektir. Sıradan bir vaporizatör bu görevi yerine getirebilse de, herhangi bir
miktarda  ilacın  üretilmesi  çok  uzun  zaman  alacağından  ve  mevcut  olan  çoğu  vaporizatör  sızıntı  yapma
eğiliminde olduğundan, gerçekte bu rolü yerine getirmek için uygun şekilde tasarlanmamışlardır.

Daha büyük ölçekte petrol üretmek için, hava geçirmez olan çok daha büyük bir buharlaştırma ünitesi gerekir
ve aynı zamanda, kannabinoidler bir kez toplanmaya başladığında, bir açıyla yerleştirilmiş çok daha büyük bir
toplama kubbesinin kullanılmasını gerektirecektir. kubbenin en alçak noktasına kadar inerler, burada küçük bir
tahliye deliğinden yüksek oranda saflaştırılmış bir yağ şeklinde toplanabilirler. Mekanik olarak eğimli biri, bu
görevi gerçekleştirmek için bir üniteyi bir araya getirmekte çok fazla zorluk çekmemelidir, ancak cihazı monte
etmek biraz zaman ve çaba alacaktır.

Buharlaştıktan sonra toplanabilecek yağ miktarı, orijinal başlangıç yağının ağırlıkça hangi kanabinoid yüzdesine
sahip olduğuna bağlıdır. Kullandığınız yağ ağırlıkça %99 kannabinoid içeriyorsa, buharlaştıktan sonra kabaca
bu miktarı geri almalısınız.

Bunun, çok fazla safsızlık içeren düşük dereceli yağların kalitesini iyileştirmenin harika bir yolu olduğunu da
belirtmeliyim, böylece daha güçlü ve etkili bir ilaç olarak kullanılabilirler. Çok daha düşük kanabinoid içeriğine
sahip bir başlangıç  yağı bile, kannabinoidler buharlaşırsa ve pislikler kapta bırakılırsa, iyi bir ilaç üretebilir.
Girdiğiniz kadar dışarı çıkamayabilirsiniz, ancak en azından başladığınız yağdan çok daha şifalı bir yağ elde
edeceksiniz. Şifa söz konusu olduğunda, bir ilacın saflığı ve etkinliği hasta için her şey demektir, bu yüzden
mümkün olan en iyi tıbbi yağları üretmek istiyorsanız, söylediklerimi ciddi bir şekilde düşünmeniz gerektiğini
düşünüyorum.
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Henüz, bu şekilde üretilen yağların neden diğer yöntemlerle üretilmiş en iyi yağlardan bile tıbbi açıdan çok
daha aktif  olduğunu açıklayamıyorum. Buharlaştırdığım yağlar,  buharlaştırıcıya girmeden önce dekarboksile
edildiğinden,  bu  onların  zaten  tıbbi  olarak  mümkün  olduğu  kadar  aktif  oldukları  anlamına  gelmelidir,  bu
nedenle, yağ buharlaştırıcıdan toplandıktan sonra etkide çok az fark görülmesi beklenebilir. Bu yüksek kaliteli
yağlardan  kannabinoidler  buharlaştırıldığında,  buharlaştırıcının  haznesinde  kalan  tek  şey  istenmeyen  bitki
mumları  ve  diğer  kirleticilerdir.  Bu istenmeyen  maddeleri  kasede  bırakarak,  topladığınız  yağ çok daha  saf
olacaktır, ancak bu yağlar buharlaştırıcıya konmadan önce çok az kirlilik içerdiğinden, bu, yağın neden şimdi
çok daha güçlü olduğunu açıklamak için çok az şey yapar. .

Kannabinoidler, yağı 300 ila 400 derece Fahrenheit arasında buharlaştırır ve bu sıcaklıklar, dekarboksilasyonu
gerçekleştirmek  için  bize  söylenenden  çok  daha  yüksektir.  Ya  potensteki  bu  inanılmaz  artışa  neden  olan
dekarboksilasyon hakkında henüz anlamadığımız bir şey var ya da kanabinoidleri buharlaştırmak için gereken
tüm bu ekstra ısı, geçmişte hiç farkında olmadığımız bir şey yapıyor olabilir. .

Son  birkaç  haftadır  görüşmeler  yaparken  bu  yeni  süreç  hakkında  konuşuyordum ve  şimdi  bu  şekilde  yağ
üretmeye başlayan bazı kişiler var ve bana söylenenlere göre güçteki fark karşısında şok oldular. Tecrübelerime
göre, damıtma ekipmanı veya pirinç pişirici kullanılarak üretilen en yüksek dereceli yağlar bile, kannabinoidler
buharlaştırıldıktan  sonra  toplanan  yağlarla  karşılaştırılamaz.  Biraz  aynı  görünebilirler,  ancak  bence
buharlaştırılmış yağlar birçok kat daha güçlüdür ve gerçekten de bu, onları ciddi koşullara sahip bireyleri tedavi
etmek için daha da uygun hale getirmeli.

Bazı  insanlar  bitki  materyalini  bir  buharlaştırıcıya  koyar  ve  ardından  bitki  materyali  ısıtıldıktan  sonra
buharlaştırıcının kubbesinden yağ formundaki kanabinoidleri toplar. Ham bitki malzemesini kullanarak iyi bir
yağ üretilebilir, ancak testler bu yağların bir pirinç pişiricisinde üretilen yağların gücüne eşit olmadığını ve bu
yüzden insanlara kendi yöntemlerimi kullanarak yağı üretmelerini söylememin nedeni budur. Bir vaporizatöre
yüksek  kaliteli  yağ  koyarsanız,  kannabinoidler  buharlaştıktan  sonra  üretilecek  olan  yağ,  yüksek  kaliteli
tomurcuk malzemesinden buharlaştırılabilen en iyi yağlardan bile çok daha güçlü olacaktır. Bu nedenle, harika
sonuçlar görmek istiyorsanız,  mümkün olan en iyi  yağı buharlaştırarak basitçe elde edilebilirler  ve bu size,
kıyaslanamaz olduğunu düşündüğüm bir ilaç verecektir.

Hükümetler beğensin ya da beğenmesin, yakın gelecekte çoğumuz kendi ilaçlarımızı üreteceğiz ve bu yağlar
çok çeşitli tıbbi problemler için çok etkili olduğundan, bu basit halk tıbbının her yerde üretildiğini görmeyi
bekliyorum. ilaç şirketleriyle oyun oynayacak parası olmayanlar. Gelecekte, ilaç şirketlerinin bu ilacı üretmeye
yetkili olan tek şirket olduğunu söylemeye çalışacaklarına eminim, ancak hepimiz biliyoruz ki bu suçluların
sağlamaya istekli  oldukları  her şeyin çok yüksek bir  bedeli  olacaktır;  ve hemen hemen herkes bu maddeyi
üretebildiğinden, ilaç şirketlerinin rol oynamasına bile gerek görmüyorum.

Gerekli  olan  basit  araştırmayı  yaptıktan  sonra,  farklı  doğal  kannabinoidleri  harmanlayabileceğiz  ve  farklı
hastalıkları  tedavi  etmek için özel olarak tasarlanmış yağlar  üretebileceğiz,  ancak bu yeni yağlar inanılmaz
iyileştirici yeteneklere sahip olsa da, kendi üretebileceğimiz yağlar her zaman olacaktır. ecza dolaplarımızda
yerini aldı. Keşfettiğim yöntemlerin hiçbirinin patentini almaya çalışmadım, çünkü bu bilginin onu kullanmayı
seçen herkese açık olması gerektiğini  ve hiç kimsenin birinin hayatını  kurtarabilecek herhangi bir şeyi geri
almaya hakkı olmadığını düşünüyorum. Aslında, patent diye bir şeye sahip olmasaydık, dünya çok daha iyi
olurdu diye düşünüyorum.

Bu  ilacın  kullanımını  yasaklamak  isteyenler,  tıpkı  ilaç  şirketleri  gibi,  sağladıkları  çöplerle  bizi  zehirleyip
öldürmekten  son derece  mutlu  olduklarını  geçmişte  kanıtlamış  olsalar  da,  eminim ki  bize  şunu söylemeye
çalışacaklardır.  bu  ilacı  düzgün  bir  şekilde  üretebilen  tek  kişi  onlar.  Az  önce  tarif  ettiğim  yeni  yöntemi
kullanarak, herkes bir ilaç şirketinin sağlayabileceği kadar saf ilaçlar üretebilir. Ayrıca kendi üretebileceğimiz
ilaçların bir ilaç firmasının önerdiğinden çok daha etkili olacağını düşünüyorum çünkü onların aksine biz bu işte
para için değiliz ve amacımız sadece kendimizi iyileştirmek.

Şimdi neden kendi ilaçlarımızı üretemediğimize dair mantıklı bir sebep yok ve hükümetler için satın aldığımız
ve  ödediğimiz  hükümetler  bunu  yapmamızı  engellemeye  çalıştığında,  neden  kendimizi  onların
yolsuzluklarından ve bir kez ve bir kez kurtarmamız gerektiğine dair bir örnek daha olacak. herkes için, özgür
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insanlığı pençelerinden. Şimdiye kadar, ilaç şirketlerinin ve hükümetlerimizin sağlığımız ve refahımızla çok az
ilgilendikleri veya hiç ilgilenmedikleri çok açık olmalı, bu yüzden sağduyuya ve Doğa Ana'ya genel sağlığımızı
iyileştirmek için neler yapabileceklerini görme şansı verelim ve bir kez olsun. Bunu yaparsak, geçmişte olanları
artık kabul etmeyeceğimize eminim.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

Kenevir mi Esrar mı?

"Tarih  boyunca  kenevir,  binlerce  yıldır  onu  ekin  olarak  yetiştirenler  tarafından  her  zaman  kenevir  olarak
biliniyordu. Büyük para kaygıları ve kontrol ettikleri hükümetlerin manipülasyonuyla, yüksek reçine içeriğine
sahip kenevir türleri esrar olarak yeniden adlandırıldı ve halkın geneli tarafından kötülendi. Bunun meydana
geldiği çağda, genel halk çoğunlukla esrarın ne olduğu hakkında hiçbir fikre sahip değildi. Tek söylenen esrarın
tehlikeli,  bağımlılık  yapan  ve  ölümcül  bir  uyuşturucu  olduğuydu.  Hepimiz,  esrar  içmenin  kendimize
yapabileceğimiz en yıkıcı  ve zararlı  şey olduğuna inanmaya yönlendirildik.  Tabii  ki,  tüm bunlar sadece bir
yalan paketiydi, ancak o zamanlar halkın aksini öğrenecek araçları yoktu.

Halk, hükümetlerinin bu fabrikayı yasa dışı ilan etmeye çalıştıkları zaman, ABD'nin Kurucu Babalarının ve
geçmiş  Başkanlarının  birçoğunun  kariyerleri  boyunca  oldukça  yoğun  bir  şekilde  kenevir  içtiğini  bilseydi,
kendilerine dayatılan bu yeni kısıtlamaları bu kadar kolay yutmayabilirlerdi. . Pek çok tanınmış devlet adamının
sigara  içme  uygulamalarını  ve  hatta  Abraham Lincoln  gibi  başkanların  verandasında  otururken  piposunda
kenevir  içerek  geçirdiği  zamandan  nasıl  keyif  aldıklarını  oldukça  canlı  bir  şekilde  anlatan  çok  sayıda
belgelenmiş hesap var.

Bağımsızlık Bildirgesi ve Anayasa gibi o dönemin siyasi liderlerinin ortaya çıkardığı bazı belgelere bakılırsa,
aslında çok net düşünürler olduklarını söylemek yanlış olmaz sanırım. Görünen o ki, içtikleri esrarın artık halka
çok zararlı olduğu söylenmiş olan korkunç etkileri, bu tür bireyler veya rasyonel düşünme yetenekleri üzerinde
hiçbir etkisi olmamıştır. Yine de, onlarca yıl sonra, 1900'lerin başında kenevir kullanımını kısıtlayan yasalar
yürürlüğe girdiğinde, çok az insan böyle şeyler hakkında bilgi sahibiydi.

Kenevir'in tarih boyunca tıbbi kullanımı efsanedir. Pratik olarak her türlü hastalık ve yaralanmayı tedavi etmek
için  kullanıldı.  Sadece  son  birkaç  on  yılda,  kenevirin  tıbbi  kullanımı  halk  tarafından  reddedildi.  Kenevir
bitkisini gerçekte olduğu gibi tanımak için tek yapmamız gereken gerçeği kurgudan ayırmaktır.

Sistem,  keneviri  esrar  olarak  yeniden  adlandırarak  halka  kötüledi.  Ebeveynlerimize  ve  büyükanne  ve
büyükbabalarımıza haber ve film medyası tarafından marihuana ve/veya kenevir bitkisinin ölümcül, tehlikeli ve
bağımlılık yapan bir ilaç olduğu söylendi. Hiçbir şey gerçeklerden daha uzak olamazdı, ancak o dönemde halkın
gerçekleri kendi başlarına bulması neredeyse imkansızdı.

Bu  saçma  propagandayı  yapanlar  çoktan  öldü,  öyleyse  kenevir  hakkındaki  yalanlar  ve  aldatmalar  neden
oyalanıyor? Cevap basit - para. Acı çekiyor ve ölüyoruz çünkü ilaç şirketleri ve diğer büyük para çıkarları kar
marjlarını iyileştirmek istiyor. Bunu yapmaya devam etmeleri için, kenevirin tıbbi kullanım ve diğer amaçlar
için yasadışı ve halktan uzak tutulmasını sağlamalıdırlar.

Tüm  bunların  arkasındaki  tarihe  bakarsak,  bize  bugün  sahip  olduğumuz  tıbbi  sistemi  verenin,  John  D.
Rockefeller  ve  zengin  arkadaşlarının  yanı  sıra,  geçmiş  dönemin  hükümetlerini  içeren  yolsuzluk  olduğunu
göreceğiz.  Zengin  ve  güçlüler  tarafından  finanse  edilen  tıp  okullarında  doktorlara  allopatik  tıp,  yani
kimyasallardan ve zehirlerden ilaç öğretiliyordu. Zamanla, yalanları ve aldatmacaları sadece doktorları değil,
genel halkı da kimyasalların ve zehirlerin tıbbi durumlar için faydalı olduğuna ikna etti. Başka bir deyişle, bu
sözde tıp fakülteleri, hem doktorların hem de genel olarak halkın beynini, siyahın beyaz olduğuna inanmaları
için yıkadı.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

Yağı Yapmak için Hangi Suş veya Suşları Kullanmalıyım?
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"Bu yanıtlaması oldukça zor bir soru, çünkü gerçekte hepimiz tohum tüccarlarının insafına kalmış durumdayız,
çünkü ne yetiştirdiğimiz konusunda son sözü söyleyenler onlar.

Sorun  şu  ki,  beş  farklı  tohum  tedarikçisinden  White  Widow  gibi  bir  tür  sipariş  etseydiniz,  onları
yetiştirdiğinizde,  muhtemelen  beş  tamamen  farklı  bitki  türü  yetiştirirdiniz.  Kanada'da  yetiştirdiğim  White
Widow türü, iyi bir Indica çeşidi gibi çok ağır bir yatıştırıcı etkiye sahipti ve şimdiye kadar karşılaştığım en iyi
ağrı  kesicilerden  biriydi.  Ama aynı  tohumları  ilk  satın  aldığım şirketten  sipariş  etmeye  kalksaydım,  bugün
muhtemelen bana tamamen farklı tıbbi değerlere sahip tohumlar gönderirlerdi.

Avrupa'da gördüğüm Beyaz Dul, Kanada'da yetiştirdiğimden çok daha enerji verici, bu yüzden burada bulunan
tohumlar  daha sativa baskın olmalı  gibi görünüyor. Ne yazık ki çoğunlukla,  Kanada'da yetiştirdiğim White
Widow gibi ağır uykulu etki yaratmak için aradığım tıbbi değerlere sahip değildi.

Bazı suşlar ağrı kesici için daha iyidir, diğerleri ise şeker hastaları için kan şekeri seviyelerini kontrol etmek
veya glokomdan muzdarip olanlar için oküler basıncı düşürmek için daha etkili olacaktır. Bilinen tıbbi değerlere
sahip, sürekli olarak iyi bir tohum tedarikine ihtiyacımız var, böylece sıradan bir insan onların ne yetiştirdiğini
bilecektir. İhtiyacımız olan tek şey, dünyadaki en tıbbi suşları yetiştirme özgürlüğü, ardından basit bir eleme
süreci kullanarak, farklı tıbbi durumları tedavi etmek için hangi suşların en iyi yağı ürettiğini belirleyebiliriz.

Bu yapıldıktan sonra, bu tohumların istikrarlı  bir tedariki halka sunulabilir  ve daha sonra tıbbi ihtiyaçlarına
uygun suşlar yetiştirebilirler. Ama o gün gelene kadar gerçekten belirli bir soy veya tohum satıcısı öneremem ve
“bu sizin için olan” ve “garantili etkileri” olduğunu söyleyemem.

Bazı tohum şirketleri, sattıkları suşların tıbbi değerleri hakkında bilgi sahibidir. Bu nedenle, satın almadan önce
bu bilgileri gözden geçirmeniz iyi bir fikir olacaktır.

O zaman hastalar hangi suşları aramalı?

Şu anda yapabileceğim tek şey halka, yağlarını üretmek için %20 THC veya daha fazlasına sahip güçlü ve çok
yatıştırıcı indica veya indica baskın sativa haçları  sipariş etmelerini söylemek. Ayrıca, insanlar bana sürekli
tohumları  nereden  bulabileceklerini  soruyorlar  ve  bu,  tohumların  satılmasına  izin  vermeyen  bazı  ülkelerde
yaşayanlar için gerçek bir sorun olabilir. İnternete girerseniz, kenevir tohumu tedarik edecek ve bazılarını dünya
çapında  gönderecek birçok tohum şirketi  bulacaksınız.  (İpucu:  Google'da  marihuana tohumları  kelimelerini
dünya çapında ve ihtiyaçlarınızı karşılayabilecek çeşitli çevrimiçi mağazalar göreceksiniz).

Petrol üretmek için fabrikaları seçerken veya satın alırken nelere dikkat etmek gerekir?

Kenevir konusunda deneyimi olmayan kişiler için dikkatli olmaları gerekir, çünkü birçok yetiştirici ve satıcı
ellerinde ne varsa size satmaya çalışacaktır. Hiç kenevir içmemiş olanlar için satın alırken tecrübesi olan birini
yanlarına almalarını öneririm.

Kenevirin  gücünü belirlemek için her zaman bak ve koku alamazsın.  Reçineyle parıldayan ve güzel  kokan
tomurcuklar gördüm ama iyi ilaç üretme gücünden yoksunlardı.  Bu nedenle,  büyük miktarda satın almadan
önce malzemenin ne kadar güçlü olduğunu öğrenmek en iyisidir.

Biri ilacı üretmek için bir pound getirdiğinde, ilk önce etkilerini kendim üzerinde test ederim. Biraz tomurcuk
kestim ve onunla bir  eklem yuvarladım.  Kenevir  iyiyse,  eklemin yarısını  içtiğimde etkilerini  hissediyorum.
Aradığım şey, gidip yatma isteği uyandıran ağır uykulu bir his. İyi bir indica veya indica baskın bir sativa
melezi içiyorsam, genellikle bu tür çeşitler bu etkileri gösterecektir.

Bu ağır, uykulu hissi veren hemen hemen tüm kenevir çeşitlerinin çok şifalı olduğunu buldum. Bunlar, kanser
ve diğer ciddi iç sorunları tedavi etmek için yağlar üretirken çok başarılı bir şekilde kullandığım çeşitler.” Rick
Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki
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Hangi Başlangıç Malzemesinin Alınacağı Nasıl Belirlenir?

“Tomurcuk materyalinin hangi özelliklere sahip olduğunu belirlemenin en kolay yolu, biraz sigara içmek ve
sizin üzerinizde ne gibi bir etkisi olduğunu görmek. İnsanlar bu ilacı üretmem için bana kenevir getirdiğinde,
ben bir eklem sarıyorum. Yaklaşık yarısını  içtiğim zaman, aradığım yatıştırıcı  etkiye sahip olup olmadığını
biliyorum ve kullandığım malzemeyi bu şekilde seçiyorum.

İlaç yapmak için kenevir alacaksanız ve kendiniz içmiyorsanız, yanınıza sigara içen deneyimli birini alın ve
satın  almayı  düşündüğünüz  bazı  malzemeleri  denemesini  sağlayın.  Sakinleştirici  bir  etki  aradığınızı  ve
canlandırıcı veya enerji verici bir şey satın almak istemediğinizi söyleyin.

Yanınızda  bir  cep  büyüteci  getirmek  de  fena  fikir  değil,  böylece  satın  almayı  düşündüğünüz  tomurcuk
üzerindeki  reçineyi  inceleyebilirsiniz.  İyi  tomurcuk donla kaplı  gibi görünür, çoğu zaman çıplak gözle bile
görülebilir.  Yağı  üretmeye  alıştıktan  sonra,  tomurcuk  malzemesine  bir  büyüteçle  bakarak  bir  suşun pound
başına ne kadar yağ üretebileceği konusunda oldukça iyi bir fikir edinebilirsiniz. Gözlemlediğiniz reçine ilaçtır
ve genellikle tomurcuk malzemesinde ne kadar fazla bulunursa üreteceği yağ miktarı da o kadar fazla olur.

İnsanların yağı bir pound veya daha fazla başlangıç malzemesinden yapmasını neden tavsiye ediyorsunuz? 
Bir ons kuru kenevirden üretebilirler mi?'

Evet,  elbette,  yağ daha küçük miktarlarda da üretilebilir.  Bir ons iyi kuru kenevir  tomurcuğu, 3 ila 4 gram
yüksek dereceli yağ üretmelidir ve iki yıkamayı yapmak için sadece yaklaşık 16 sıvı ons çözücü gerekir.

Ancak  hastaların  yağı  mümkünse  bir  pounddan  üretmelerini  önermemin  nedenleri  var  ve  bunlar  hastayı
kullanımıyla  rahatlatmayı  içeriyor.  Göreceli  olarak  sağlıklı  olanların  bile  vücutlarını  detoksifiye  etmek  ve
sağlıklı bir duruma geri getirmek için tam 60 gramlık bir tedavi almaları gerektiğini düşünüyorum. Bu kadar
yağ  üretmek  için  genellikle  yaklaşık  bir  kilo  tomurcuk  gerekir  ve  birçok  farklı  çeşitten  yağ  üretmeye
çalışmazlarsa hasta için biraz daha kolay olduğunu düşünüyorum.

Her suş farklı etkilere sahip yağlar üretir, bu nedenle hasta bir suştan diğerine geçiyorsa ne bekleyeceğini asla
bilemez.  Bu ilacın  kullanımıyla  rahat  olanlar  için  yağları  değiştirmek  çok az  sorun yaratır  veya  hiç  sorun
yaratmaz. Ancak etkilerini ilk kez deneyimleyen hastalar için, yalnızca bir tür yağ almalarının en iyisi olduğunu
düşünüyorum.

Yağı yapmak için kullandığınız bitkiler ne kadar güçlü ve güçlü?

İlacı her zaman benim için mevcut olan en güçlü ve en yatıştırıcı malzemeden yapıyorum ve sıklıkla birlikte
çalıştığım suşlar da öforik bir etki yaratıyor.  Bu özelliklere sahip suşlardan üretilen yağlar çok hoş etkilere
sahiptir ve hastalar bunları almaktan zevk alma eğilimindedir.

Yerel olarak, pek çok esrar içicisi, ilaç için tüm iyi keneviri satın aldığımdan ve sigara içmek isteyenler için
hiçbir  şey  bırakmadığımdan  şikayet  ediyor.  Buna  pek  dikkat  etmiyorum,  çünkü  hayat  kurtarmanın  hasta
olmayanların eğlence ihtiyaçlarından çok daha önemli olduğunu düşünüyorum.

Her zaman ağır reçine içeriği ve uygun tıbbi değerler sergileyen suşlar arıyorum. İlacı üretmek için kullandığım
malzemelerin çoğu, %20 THC aralığında olduğu varsayılan çeşitlerden geliyor. Tabii ki, bu suşlar gerçekten bu
kadar THC içeriyorsa, bir pound 90 ila 100 gram yağ üretecektir. Gerçekten bu kalitede tıbbi kenevir yetiştiren
bazı kişiler var, ama benden alın, bunun gibi kenevir çok pahalı ve bulması zor olabilir.

Benim için mevcut olan tomurcuk materyalinin çoğu, kuru pound başına yaklaşık 60 gram yüksek dereceli yağ
üretecekti; bu yüzden şüphesiz kalite daha iyi olabilirdi. Gerçekte, bu konuda çok az seçeneğim vardı. Eğer
hastaların  hayatlarını  kurtaracaksam,  mevcut  olanı  kullanmam  gerekiyordu.  İnsanların  gerçekten  bilmesi
gereken şey, her suşun ürettiği yağ miktarına göre değişeceği ve bu yağların tıbbi değerlerinin de değişeceğidir.
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Ek  olarak,  keneviri  yetiştirmek  için  kullanılan  yöntemlerin,  kuru  tomurcuk  malzemesinde  ne  kadar  THC
bulunduğuyla çok ilgisi vardır. Yetiştirilen tür, %20 veya daha fazla THC içerebilen tomurcuklar üretebilir,
ancak  birçok  yetiştirici  bunu  başarmak  için  gereken  beceri  veya  donanıma  sahip  değildir.  Bir  kilo  kuru
tomurcuktan 90 gram ve hatta bazen biraz daha fazla yağ üreten suşlarla çalıştım. Ne yazık ki, bu kalitede
kenevir oldukça nadirdir, bu yüzden kuru bir kilo kenevir tomurcuğundan 60 gram iyi yağ alabilirseniz mutlu
olun. Başlangıç malzemesini satın alırken her zaman mümkün olan en güçlü keneviri arayın; birinin hayatı buna
bağlı olabilir.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

Cannabis Sativa, Cannabis Indica'ya karşı

Tedavide cannabis sativa ve cannabis indica arasındaki temel fark nedir?

"Kanser ve diğer ciddi durumları tedavi etmek için sativa yağı yutan birini görmekten hoşlanmıyorum. İyi bir
sativadan elde edilen yağın kanseri tedavi etme olasılığı kesinlikle vardır, ancak bu yağın enerji verici etkisi
iyileşmeye elverişli değildir. Elbette cilt kanserini böyle bir yağla dışarıdan tedavi etmekte tereddüt etmem ama
sativa  çeşitlerinden  yağları  yutmak  hastanın  uyku  düzenini  kötü  etkileyebilir.  Ben  de  bu  tür  yağların
depresyondan mustarip kişilerin tedavisinde çok etkili olduğunu düşünüyorum. Bazı durumlarda, depresyondan
muzdarip olanlar, yataktan kalktıklarında bu yağdan küçük bir doz alırlarsa fayda sağlayabilirler.  Bu onlara
enerji verir ve morallerini yükseltir, ancak çok fazla alınırsa, bazı güçlü sativa yağları çok fazla enerji verici
olabilir ve çoğu insan bu etkiyi sevmez.

Sativalardan üretilen yağlar bazı durumlarda faydalı olabilse de, çoğunlukla onların kullanımından kaçınmaya
çalışıyorum. Genellikle bu yağlar çok fazla enerji vericidir ve ahırı boyamaya çalışırken ölümcül kanserli veya
diğer ciddi rahatsızlıkları olan birini görmek istemiyorum. Bazı hastalar, enerji verici yağların etkilerini iyi idare
edemezler ve bu da genellikle onları çok huzursuz edebilir. Tecrübelerime göre, yağ, bahsettiğim özelliklere
sahip sakinleştirici suşlardan üretilirse, hasta çok daha iyi tepki verecektir.

Hastanın yaşayacağı ekstra uyku çok ferahlatıcı ve mantıklıdır, iyi dinlenmiş bir hasta, uyku güçlüğü çeken bir
hastadan daha iyi iyileşir.  Çoğu tıbbi durumu tedavi etmek için dahili  kullanım için, indica suşlarının veya
indica baskın sativa çaprazlarının kullanılmasını şiddetle tavsiye ederim. İndikalar bir kişiyi rahatlatır ve onlara
daha fazla dinlenme, uyku ve huzur sağlar.

Ayrıca, indica baskın türlerden üretilen yağların, depresyon ve diğer sağlıkla ilgili sorunların tedavisinde etkili
olduğunu  buldum.  Benim bakış  açıma  göre,  iyi  indica  türlerinden  üretilen  yağlar,  sativadan  üretilen  çoğu
yağdan tıbbi olarak daha arzu edilir.

Birçok suştan ve suş kombinasyonundan gelen yağları denedim. Bana neredeyse bir nirvana veren bir yağı 
hatırlıyorum. Hastalara en keyifli deneyimi yaşatacak ideal yağı nasıl tanımlarsınız?

Vücudunuzu etkili bir şekilde iyileştirmek için bu yağı kullanırken nirvanaya ulaşmak gerekli değildir, ancak
çok fazla alıp bu duruma ulaşmış olsanız bile zarar görmezsiniz. Aslında, kanser gibi şeylerden ölüme çok yakın
olanlar için, yüksek dozda yüksek kaliteli yağ, hayatta kalma şanslarını artıracaktır.

Hasta  bunu  evde  yapabilirdi  ama  yağa  izin  verilseydi  hastane  ortamında  çok  daha  iyi  yapılabilirdi  diye
düşünüyorum. Hasta ölüme yakın olmadığı sürece dozaj talimatlarımıza uymalarını söylüyorum, ancak hayatı
tehlikede olanlara bu ilacı mümkün olduğunca çabuk almalarını tavsiye ediyorum.

Geçmişte kenevir içmiş olan birçok kişinin bu maddeden hiç korkusu yoktur ve ölümcül kanserli birkaç kişinin
bir ay içinde durumlarını iyileştirdiğini gördüm. Gerçekte, bu ilacın ne kadar çabuk alınacağı hastanın kendisine
kalmıştır. Yutmanın ne kadar güvenli olduğu kamuoyu tarafından bilindiğinde, daha fazlasının onu daha hızlı
bir şekilde yutmaya çalışacağını umuyorum.
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Indica, Sativa veya Ruderalis?

Neyse ki, çoğunlukla iyi esrar indica suşlarının tüm kanser türleri için etkili bir tedavi olduğu görülüyor. Artık
yetiştiricilerin farklı suşları geçmesi nedeniyle ortaya çıkan binlerce farklı kenevir türü var. Bu bitkinin üç ana
çeşidi kenevir indica, kenevir sativa ve kenevir terbiyesidir. Saf göstergeler, çoğu tıbbi durumun tedavisinde
etkili olan çok yatıştırıcı bir ilaç üretir.

İyi indica suşları sativa ya da raweralis ile çaprazlanmıştır, aynı zamanda bu ağır yatıştırıcı tıbbi etkiye sahip
olabilir. Yine de, bir ilaç olarak ne kadar etkili olacakları büyük ölçüde bu yeni çaprazlarda bulunan gösterge
yüzdesine  bağlıdır.  Genel  olarak,  indica  içeriği  ne  kadar  yüksek olursa,  bu  haçlar  bir  ilaç  olarak  o  kadar
yatıştırıcı ve etkili olacaktır.

Saf  sativa  ise  çoğu  durumda  iyileşmeyi  teşvik  etmeyen  ve  onu  ilaç  olarak  kullanmaya  çalışanların  uyku
düzenine müdahale edebilen enerjik bir etki yaratır. Saf sativa veya sativa baskın indica veya kaba sümüklerden
üretilen  ilaçlar,  depresyondan  muzdarip  birinin  veya  topikal  olarak  tedavi  edilebilen  cilt  rahatsızlıklarının
tedavisinde faydalı olabilir.

Yutma amacıyla, sativa ve sativa baskın melezlerinden üretilen yağlar dikkatli kullanılmalıdır. Bu tür yağlar,
yutulduğunda inanılmaz derecede enerji verici olabilir ve bu etki, bence, iyileşme sürecini desteklemez.

Son birkaç yılda,  esrar  kabağı  kenevir  dünyasında büyük ilgi  gördü.  Anladığım kadarıyla,  bu suşları  daha
dayanıklı  ve kalıba  dayanıklı  hale  getirmek için kaba saba indicas  ve sativas  ile  çaprazlanıyor.  Ek olarak,
MİA'da rawralis çeşitleri  yüksektir  ve bazıları  bunun çok önemli olabileceğini  düşünmektedir,  ancak henüz
kanıtlanmamıştır.  Bu  çeşitten  üretilen  ilaçların  tıbbi  açıdan  ne  kadar  etkili  olacağı  konusunda  bir  görüş
bildiremem. Ruderalis çeşitleriyle çalışma deneyimim olmadığı için, şu anda görüşlerimi sunacak yeterlilikte
hissetmiyorum.

Yine de, en iyi sonuçlar için, bu ilacı üretmek için saf indica veya indica baskın sativa haçları kullanırdım,
çünkü bunların zaten etkili oldukları kanıtlanmıştır.

Tecrübelerime göre, hemen hemen tüm indica baskın suşlar, birçok tıbbi durum için etkili bir tedavi olan bir
ilaç  üretebilir.  Depresyondan  muzdarip  insanlar  bile,  iyi  indikalardan  üretilen  yağların  etkilerinden
yararlanabilir. Bu nedenle, çoğu iç amaç için ilaç üretmek için sativalardan uzak durmak en iyisidir. Yine de, bir
cilt  rahatsızlığını  veya  cilt  kanserini  topikal  olarak  tedavi  etmek  istiyorsanız,  sativa  çeşitlerinden  üretilen
yağların bu tür şeylerin tedavisinde oldukça etkili olabileceğini göreceksiniz. Bazı suşların, farklı tıbbi durumlar
için diğerlerinden çok daha güçlü bir ilaç ürettiğine şüphe yoktur. Gelecekte, araştırmanın yapılması gereken
yer burasıdır.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki
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Dış Mekana Karşı İç Mekan

İç ve dış mekan bitkilerinden elde edilen yağlar arasında farklar var mı?

“Hem iç hem de dış mekanlarda yetiştirilen kenevirden yağı iyi sonuçlarla ürettim. Açık havada yetiştirilen
kenevirle  çalışmayı  tercih  ederim,  çünkü iyi  bir  büyüme mevsiminde  dışarıda  yetiştirilen  ortalama yüksek
kaliteli kenevir daha güçlü olabilir ve genellikle daha fazla reçine üretir. Bunu çoğunlukla güneşe bağlıyorum,
çünkü çoğu iç mekan aydınlatma sisteminin bu ışık kaynağıyla rekabet edebileceğine inanmıyorum. Ayrıca,
doğada yetiştirilen türün gücünü etkileyebilecek, iç mekanda yetişen bitkilerin karşılaşmadığı başka stresler ve
faktörler de vardır.

İç  mekanda  yetiştirilen  kenevir  elbette  çok  güçlü  olabilir  ve  iyi  bir  ilaç  üretecektir  ancak  iç  mekan
yetiştiriciliğinin birçok dezavantajı vardır. İçeride yetiştirilen bitkiler genellikle dışarıda yetiştirilenlerden çok
daha küçüktür. Ayrıca iç mekan kurulumlarında koku, hava hareketi, istila ve ısı ile ilgili sorunlar ortaya çıkar.
İç mekan yetiştirme sistemleri genellikle büyük miktarda aşırı ısı üretir ve sıklıkla istilalar ve bitki büyümesi
kimyasalların kullanımıyla kontrol edilir.

Ev  bitkilerinden  ilaç  üretirken  herhangi  bir  sorunla  karşılaştığımı  söyleyemem;  yani  alternatifiniz  yoksa,
kendinizi tedarik etmenin iyi bir yolu. Kırsal bir ortamda yaşamayanlar için, tüm ailelerinin tıbbi ihtiyaçlarını
karşılayabilecekleri  küçük bir kapalı yetiştirme sistemi inşa etmelerini veya satın almalarını öneriyorum. Şu
anda  birçok  farklı  türde  kapalı  yetiştirme  odası  mevcuttur  veya  isterseniz  her  zaman  kendinizinkini  inşa
edebilirsiniz. Yine de, benim bakış açıma göre, keneviri düzgün bir şekilde yetiştirmenin tek bir yolu var, o da
harika açık havada. Gerekli olan iyi drenaj ve uygun bir pH ile açık zemin. Bu, bol güneş ışığı, at gübresi ve bol
miktarda su ile birlikte inanılmaz bir mahsul üretebilir.

İç mekan veya dış mekan bitkilerinden üretilen kenevir  yağında,  iç mekan bitkilerinin biraz daha az güçlü
görünmesi dışında herhangi bir fark görmedim. Ancak bunun olmasının birkaç nedeni olabilir ve muhtemelen
uygun koşullar altında iç mekan bitkileri, dışarıda yetiştirilenler kadar güçlü olabilir.

Kanada'da şimdiye kadar ürettiğim en güçlü yağlar dış mekan bitkilerinden geldi. İç mekan bitkileri biraz daha
az etkili yağlar üretebilir, ancak yine de bir ilaç olarak oldukça etkilidirler. Bu yüzden, şu anda, içeriden veya
dışarıdan gelse de, alabileceğiniz en güçlü yatıştırıcı tomurcukla çalışırdım.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı
Bitki

En İyi Sonuçları Ne Tür Yapay Işıkla Alıyorsunuz?

“Yüksek  basınçlı  ışıkların  bir  kombinasyonunu  kullanarak  iç  mekanda  en  iyi  sonuçları  elde  ettim.  İçinde
büyüttüğüm  en  büyük  tomurcukları  üretmek  için  aynı  yetiştirme  odasında  1000  Watt'lık  yüksek  basınçlı
sodyum ve 1000 Watt'lık metal halid kullandık. Bir iç mekan yetiştirme sisteminde hiç 600 Watt'lık yüksek
basınçlı sodyum kullanmamış olmama rağmen, toplayabildiğim kadarıyla bu tür ampuller en verimli olanlardır
çünkü watt başına en fazla lümeni yayarlar. Yüksek basınçlı aydınlatma sistemlerinin temel sorunu ürettikleri
ısı  ve  tükettikleri  güçtür,  bu  yüzden  bu  sorunları  çözmeye  yardımcı  olmak  için  diğer  aydınlatma  türlerini
araştırdım.

Standart 4 fitlik soğuk beyaz floresan ampuller vejetatif durumda kenevir oldukça güzel büyüyecektir; ancak
tomurcuklanma için çok daha fazla ışık yoğunluğu tavsiye ederim. Bugün, yetiştiricilerin bana iyi sonuçlar elde
ettiğini söylediği yüksek yoğunluklu LED ve kompakt floresan armatürlerin birçok biçimi var. Bu aydınlatma
türü çok az ısı üretir, düşük güç tüketimine sahiptir ve bu armatürlerin kullanım ömrü uzundur.

Son birkaç yılda, bu farklı aydınlatma biçimlerinin maliyeti önemli ölçüde düştü, bu nedenle bu armatürler artık
birçok yetiştiricinin karşılayabileceği bir fiyat aralığında. İç mekan yetiştirme sanatında yeni olan herkes için,
flüoresan armatürlerin kullanımıyla birlikte bu aydınlatma biçiminin,  başlamak için iyi  bir yol olduğuna ve
yüksek basınçlı aydınlatma sistemleriyle ilgili birçok sorunu ortadan kaldırabileceğine inanıyorum.
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LED ve floresan armatürler güzel bir iç mekan mahsulü yetiştirebilse de,  beni en çok heyecanlandıran ışık
kaynağı  plazma aydınlatması.  Anladığım kadarıyla,  düşük ısı  çıkışı  ile  çok enerji  verimli  ve  sadece  1000
Watt'lık bir ampulün verebileceği ışık miktarı neredeyse anlaşılmaz. Sadece böyle bir ampulün kullanılması,
birçok 1000 Watt'lık yüksek basınçlı sodyum kullanma ihtiyacını ortadan kaldırabilir. Daha büyük yetiştiriciler
için bu, ısı sorunlarını çözmeye yardımcı olabilir ve enerji ve kablolama maliyetlerini önemli ölçüde azaltabilir.
Şu anda, bu tür aydınlatma oldukça pahalıdır, ancak LED armatürler gibi fiyat yakında düşecektir.

Yetiştirme odanızdaki güneşimizle aynı ışık tayfında bir plazma armatürünün en ciddi yetiştiriciler için iyi bir
yatırım  olacağını  düşünüyorum.  Kısa  bir  süre  içinde,  kompakt  flüoresanların,  LED'lerin  ve  plazma
armatürlerinin iç mekan büyümesinin çehresini sonsuza dek değiştirdiğini ve kenevir bitkisinin yetiştirilmesiyle
ilgilenen herkes için işleri çok daha az karmaşık hale getirdiğini görmeyi bekliyorum." Rick Simpson, Kenevir:
En Şifalı Bitki

Kenevir yetiştirmek için hastaların bilmesi gerekenler nelerdir?

“Kenevir  yetiştirmeye  yeni  başlayan  herkes  için  konuyla  ilgili  iyi  bir  kitap  veya  video  bir  zorunluluktur.
Çevrimiçi olarak esrar yayınlarından birine gidin veya bu yayınlardan birini yaşadığınız yerel bir mağazadan
satın alın. Genellikle bu dergiler size konuyla ilgili iyi kitapların nerede olduğunu söyleyecektir. Benim kişisel
favorim Jorge Cervantes'in “İç Mekan Dış Mekan Tıbbi Yetiştiricilerinin İncili”. Ek olarak, Ed Rosenthal ve
diğer pek çok kişinin konuyla ilgili mükemmel kitapları mevcuttur.

Kenevir ve birçok kullanımı hakkında daha fazla bilgi edinmek isteyenler için, Jack Herer'in “İmparator Kıyafet
Giymez” kitabını okumalarını veya Jack'in “Emperor of Hemp” videosunu izlemelerini şiddetle tavsiye ederim.

Bu bitkinin beni aldığı keşif  yolculuğundan sonra, tıbbi sorununuz ne olursa olsun, bu ilacın size yardımcı
olmayacağını hissediyorum, o zaman yapacak bir şey bulmanızın pek olası olmadığını düşünüyorum. Bu doğa
harikasını binlerce farklı tıbbi profile sahip bitki olarak adlandırmak için iyi bir nedenim var. Farklı suşlardan
üretilen yağların sahip olabileceği tıbbi etkileri  bir kez deneyimlediğinizde, ne demek istediğimi tam olarak
anlayacaksınız.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

S. Afgan Kush petrol yapmak için uygun bir şey mi? Sokak malzemelerinden bir miktar yağ yaptım ve uyku
problemim olduğu için son iki haftadır kullanıyorum, şimdi bir bebek gibi uyuyorum ve sabahları dinlenmiş
olarak uyanıyorum. Sorun şu ki, Londra'da iyi şeyler bulmak zor, bu yüzden AK sipariş ettim, şimdi sadece
fikrinize ihtiyacım var. Çok teşekkürler.

A. Gerçekten türün adıyla gidemem. Güçlüyse ve uykunuzu getiriyorsa, iyi bir ilaç olabilir. Bildiğiniz gibi, en
güçlü ve en sedatif suşları (tercihen %20 THC ve daha fazlası ile) öneriyoruz ve en iyi yağlar çok güçlü ve
sedatif suşun bir kombinasyonundan üretilir, bu yüzden birkaç sedatif suş sipariş etmeye çalışırdım. mümkünse
ideal olur. Ancak tek tür yağlar bile harikalar yaratabilir, tek söylediğim, en iyi yağların genellikle birkaç türün
birleşiminden üretildiğidir. En iyi dileklerimle, JB

"Merhaba,  arkadaşım Bobby tarafından  size  yönlendirildim...  RI'da bakıcı/yetiştiriciyim ve babamın kanser
olduğunu öğrendim, bu yüzden doğal olarak biraz Rick Simpson Yağı yapmak bir öncelik haline geldi. Yağı
yapmak için kullanılan malzeme hakkında hızlı bir sorum var...

Her zaman indica baskın olmak zorunda mı? Bol miktarda A+ materyale erişimim var ama ben bir indy kafa
olmadığım  için  çoğu  sativa  baskın...  doğu  kıyısı  ekşi  dizel,  chemdog  d,  chemdog  4,  chemdog  kardeş,
yabanmersini  sativa  klonu,  kız  izci  kurabiyeleri,  OG  Kush  vb.  ...  Hepsi  daha  çok  sativa  spektrumuna
yaslanıyor... Gerekirse daha çok indica baskın malzemeye geçebilirim... Yaptığınız her şey için teşekkürler...“
Sam

- Sam, yağın en sakinleştirici malzemeden üretilmesini istiyorsun, sativalar hastaya çok fazla enerji verecek ve
aradığımız doğru iyileştirici  etkilere sahip değiller.  Bu yüzden en sakinleştirici  tomurcukları  seçin,  tedaviye
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başlayabilmesi  için  birkaç  gram  yağ  yapın  ve  doğru  başlangıç  malzemesini  aramaya  devam  edin.  En  iyi
dileklerimle, JB
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Kansere Karşı Etkili Olmayan Suşlar Var mı?

"Neyse ki, yağ, sakinleştirici çeşitlerden düzgün bir şekilde üretilirse, tüm kanser türlerinin tedavisinde çok iyi
çalışıyor gibi görünüyor. Daha önce de belirttiğim gibi, bu yağı genellikle güçlü indica çeşitlerini kullanarak
üretiyorum ancak indica baskın sativa melezleri de genellikle mükemmel sonuçlar verebilir.” Rick Simpson,
Kenevir: En Şifalı Bitki

“35 yaşında karımı kanserden kaybettikten ve erkek kardeşim kanser nedeniyle son beş yıldır karaciğer nakli
beklerken,  dispanserlerde  RSO  arıyordum.  Fiyatı  Washington  Eyaletinde  100  $/g  ile  30  gr  arasında
değişmektedir.  Sözde  RSO yerlerinden  biri,  daha  yüksek  CBD'lere  sahip,  tanrısız  bir  %7  THC'de  petrole
sahipti, buna değer mi? Bu 30 gr yağdı. Yüz dolar gram petrol 90'ın üzerindeydi, sanırım %92. Üç psikoaktif
kimyasalın mükemmel dengesi nedir?” çalı

-- Heath, en iyi RSO %95-98 THC, genellikle %1 CBD ve son derece güçlü ve yatıştırıcıdır, güçlü ve yatıştırıcı
kelimelere  vurgu yapılır  (koltuğa  kilitlenir,  yutulduğunda  sizi  çok uykulu  ve  rahatlatmalıdır.  Olmadığında,
başka bir parti deneyin ve enerji verici yağı topikal kullanım için saklayın).

%7 THC içeren "yüksek CBD" yağlarına gelince,  en azından şimdi bu tür yağlara neden karşı olduğumuzu
biliyorsunuz - şu anda tedarik edilen çoğu yüksek CBD yağları çöp dediğimiz şeyin eş anlamlılarıdır, çünkü
yüksek dereceli arasındaki farkı biliyoruz. petrol ve temelde diğer her şey.

Mümkün  olduğunda  kendi  yağınızı  yapmak  gerçekten  en  iyisidir.  Dispanserlerden  tomurcuğu  alın,  sahip
oldukları en iyisini satın alın ve sonra yağı yapın, gerçekten hiçbir şey yok. Ben kendim kimseden yağ almam,
her  zaman  kendim  yapardım.  Kendi  kalite  kontrolünüz  olmak  istiyorsunuz,  kimseye  bağımlı  olmak
istemiyorsunuz. Bir fincan kahve veya mojito yapabiliyorsanız, yağı da yapabilirsiniz. JB

Depolamak

Yağ ne kadar süre saklanabilir?

“Tecrübelerime göre, kenevir ilacının saklanmasıyla ilgili 'son kullanma tarihi' yoktur. Kenevir yağının gücünü
etkileyebilecek üç şey vardır:  hava,  ışık ve ısı.  İnsanlara bu ilacı  serin ve karanlık bir  yerde saklamalarını
söylüyorum ama soğutma gerektirmiyor. Bu, ışık ve ısı ile ilgili herhangi bir sorunu halleder. Zorluk yaratan
havaya gelince, yağ kalın bir grestir, bu nedenle hava içine giremez, bu nedenle yağ onlarca yıl saklanabilir ve
hala gücünü koruyabilir.

Pratik nedenlerden dolayı, hastaların dozlarını ölçmelerini kolaylaştırmak ve kontaminasyonu önlemek için yağı
genellikle  şırıngalarda  tedarik  ediyorum.  Yağı  uzun süre  saklamak  için  paslanmaz  çelik  bir  kap  veya  sıkı
kapaklı  koyu renkli  bir  şişe  öneririm.  Yağ uygun şekilde depolanırsa,  üretim tarihi  endişesi  çok uzun süre
gözden kaçabilir.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

Gıda Dereceli Alkol Kullanarak Yağı Üretmek Daha İyi mi Daha 
Güvenli mi?

"Çoğu zaman insanlar bana yağı tahıl alkolü kullanarak üretmeyi tercih edeceklerini söylüyorlar. Nedense, tahıl
alkolünün kullanımının daha güvenli olacağını düşünüyorlar, ancak gerçekte diğer çözücüler gibi hala zehirli.
Tahıl alkolüyle ilgili temel sorunlardan biri, bunun gibi %99 veya %100 saf alkol bulmanın çok zor olmasıdır.
Çoğu durumda,  %95'in  üzerinde  alkol  bulmak zordur  ve  genellikle  diğer  %5'i  su olacaktır.  Bu su mevcut
olduğundan, alkolü çözücü olarak daha az etkili hale getirir ve işlemin sonunda, yağda buharlaştırılması gereken
oldukça fazla su kalır.
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Tecrübelerime göre, yağı üretmek için tahıl alkolü kullanımının izopropil alkol veya hafif naftadan daha güvenli
olduğunu düşünmüyorum. Nasıl bakarsanız bakın,  alkol zehirdir  ve alkol tükettiğinizde motor becerilerinizi
etkileyen yüksek bir zehir  üretir  ve buna sarhoş olmak denir. Tahıl alkolü kullanılarak yüksek dereceli  yağ
üretilemez demiyorum. Bunun yerine, bu maddenin kullandığım diğer çözücülerden daha iyi veya daha güvenli
olmadığını ve bazı yönlerden pek iyi çalışmadığını bilmeniz gerektiğini söylüyorum.

Çoğu zaman, tereyağı veya zeytinyağı gibi şeyler kullanarak yağı çıkarmak isteyen kişilerle temasa geçiyorum.
Oldukça sık, bu şekilde yapılan bir ekstraksiyonun, benim kullandığım ilaca benzer etkiye sahip bir ilaç üretip
üretmeyeceğini  soruyorlar.  benim  yöntemim.  Cevap  hayır.  Bu  şekilde  yapılan  ekstraksiyonları  basitçe
zayıflatılmış kenevir ilacının formları  olarak görüyorum. Hacim olarak,  bu şekilde üretilen bir ilacın benim
ürettiğim ilaçla aynı etkiye sahip olması mümkün değil. Ciddi bir kanseriniz olsaydı, onu bir tür sulandırılmış
kenevir ilacıyla mı tedavi etmek isterdiniz yoksa tedavinizde gerçek olanı mı kullanırdınız?

Kenevir yağı alkolle birlikte kullanılabilir mi?

Alkolde  çok  gürültülü  olan  birçok  insanın,  esrar  içtikten  hemen  sonra  sakinleştiğini  gördüm.  Alkolün  bu
gezegendeki en yıkıcı şeylerden biri olduğuna dair çok az şüphe var, ancak insanlar insan olacak ve birçoğu
likörlerini seviyor. Deneyimlerimize göre, kenevir yağı bir içici için hiçbir tehlike oluşturmaz ve gerçekten de
bu zararlı maddenin alımını sıklıkla azaltabilir. Genellikle tıbbi sorunları için kenevir yağı tedavisi gören ağır
içiciler, alkole olan susuzluklarının büyük ölçüde azaldığını ve hatta bazılarının içmeyi tamamen bıraktığını
bildiriyor. Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

Yağda Çözücüler ve Çözücü Kalıntıları

"Yıllar  boyunca,  bitmiş  yağda solvent  kalıntısı  kalma olasılığından endişe duyan çok sayıda insan benimle
iletişime geçti.  Tecrübelerime göre, yağı  uygun şekilde üretmek için sunduğumuz talimatlara  uyulursa, yağ
tüketmenin bir tehlikesi olmadığını düşünüyorum. Bu yağı yaklaşık on yıldır hiçbir yan etkisi olmadan kendim
içiyorum. Ayrıca bu yağı binlerce kişiye ulaştırdım ve çok az şikayet aldım. Birinin yağın tadıyla ilgili  bir
sorunu varsa, bunun nedeni solvent kalıntısı değildir.  Bunun yerine sebep, yağın içerdiği doğal terpenlerdir.
Bazı yağların tadı çok az, bazıları ise hoş olmayan bir tada sahip olabilir, ancak bildiğim kadarıyla tıbbın tadı
güzel olmamalı, bu yüzden böyle şeyler için çok az endişem var.

Ürettiğim yağlar üzerinde yapılan laboratuvar testlerinde solvent kalıntısına rastlanmadı. Tıbbi sistemin halkı
neyle  beslediğini  düşündüğünüzde,  herhangi  birinin  yağdaki  solvent  kalıntısı  hakkında  endişelenmesi  bana
saçma geliyor. Karaciğere toksik kimyasallar, zehirler, kemoterapi, radyasyon, aşılar, vb. Bana öyle geliyor ki,
zehirlenmekten endişe duyan herkes, tamamen kaynamış bir çözücünün kalıntısı yerine tıbbi sistemin sağladığı
şeylerle çok daha fazla ilgilenmeli.

Birisi  yağı  almakta  sorun yaşıyorsa,  bunun nedeni  genellikle  maddeyi  üretmek için  enerji  verici  bir  sativa
kullanılmasıdır. Ayrıca hasta yağ tedavisi ile birlikte ilaç almaya çalışıyorsa veya doğru şekilde kullanmıyorsa
başka sorunlar ortaya çıkabilir. İdeal bir durumda, diğer aile üyeleri hastayla birlikte yağı alabilir. Bu, yağın
etkilerini anlamalarına yardımcı olur ve daha sonra hasta üzerindeki etkisi hakkında çok fazla endişelenmezler.
Yağın kullanımından ne bekleyeceklerini bilemedikleri için, aile üyeleri, hasta çok fazla yutarsa genellikle aşırı
tepki  verme eğilimindedir.  Ancak etkileri  kısa  sürede  geçer  ve hasta  zarar  görmez.  Bu nedenle,  diğer  aile
üyelerinin de yağı küçük dozlarda denemesi gerektiğini düşünüyorum.

Yüksek kaliteli kenevir yağı, çoğu ilacın kullanımının yerini alma yeteneğine sahiptir, ancak bir hasta yağ ile
birlikte ilaç almaya çalıştığında, etkileşimler nedeniyle bazen sorunlar ortaya çıkabilir.  Doktorların sağladığı
maddelerin  çoğu  doğada  zehirlidir  ve  yağ,  hastanın  vücudunda  bu  tür  şeylerin  bulunmasından  hoşlanmaz.
Genellikle,  hasta  ilaç  kullanımını  bıraktıktan  kısa  bir  süre  sonra,  yaşadığı  sorunlar  ortadan  kalkar.”  Rick
Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

33



KANSER TEDAVİSİ: RICK SIMPSON PROTOKOLÜ

"Nafta, petrolün ticari adıdır ya bu yüzden deneyin ve araştırın, pet eterin birçok endüstriyel kullanımı vardır,
incelticileri boyamak için yağ gidericidir." Al

"THC ve CBD'nin polar olmadığını... ve klorofil ile H2O'nun polar olduğunu UNUTMAYIN... Bu nedenle en
iyi yağ polar olmayan solvent ile yapılır... temizdir... klorofil içermez." Michael

"Bir kimyager arkadaşım benim için tüm hikayeyi basitleştirdi ve nafta'nın neden daha iyi olabileceğini açıkladı
(önemli bir şekilde düşünmese de): nafta polar olmayan bir çözücüdür, bu nedenle polar olmayan molekülleri
daha  kolay  ve  verimli  bir  şekilde  çıkarır  (THC  ve  CBD  temelde  polar  olmayan  moleküllerdir)  ve  polar
molekülleri dışarıda bırakır.

İzopropil alkol (ve bu konuda eter) zayıf bir polar çözücüdür, bu nedenle bu amaç için çok iyidir, ancak belki
naftadan biraz daha az - JB ikisini de test ettiklerini ve bunların daha güçlü olduğunu söylediğinden beri. EDIT:
Ah, evet, neredeyse unutuyordum: Rick Simpson tarafından sağlanan tarifi takip ederseniz, son üründe nafta
(veya iso) kalma korkusu olmadığını söyledi (arkadaşım plastik bir kova kullanmamanızı söyledi, ancak, ama
bir cam veya paslanmaz çelik) ve emin değilseniz, JB'nin her zaman söylediğini yapın - biraz su ekleyin ve
tamamen  buharlaşması  için  fırına  koyun.  Yine  de  izopropil  alkol  kullanırdı,  çünkü  olması  gerektiği  gibi
olduğundan eminsiniz..." Sandra

-- Sandra, Rick'in dünyaya gösterdiği yöntem en basit, karmaşık olmayan ve uygun fiyatlı yöntem. Bir T'nin
talimatlarını takip etmek neredeyse kusursuzdur. Cam iyidir ama kırılır ve bunun olmasını istemezsiniz, asla.
Paslanmaz tabii ki tamam. %99,9 iso işe yarıyor ama yine de mümkün olduğunda kendimiz hafif alifatik nafta
kullanırdık. JB

“Ayrıca  ekstraksiyondan  önce  her  şeyi  olabildiğince  soğuk  almanızı  tavsiye  ederim.  Çoğu  alkolü,  esrarı,
kapları, ekstraksiyonla ilgili her şeyi 24-48 saat boyunca dondurucuya koyar. Böylece çok daha temiz bir ürün
elde etmiş olursunuz. Veriminiz daha düşük olacak, ancak çok fazla ihtiyacınız olmayacak. Herhangi bir yazım
hatası veya eksik kelime için özür dilerim, MS berbat ve ilacım yok, lol. Yukarıdaki korusun." Chuck

-- Chuck, dondurmak her şey yolunda ve güzel ama kaliteli solventler ve başlangıç malzemeleriyle çalışırken
bunu yapmak gerekli değil. Ayrıca, ellerimizi üşütmekten hoşlanmayız, oda sıcaklığı bizim için gayet iyi çalışır
ve birkaç ay veya yıl  boyunca tomurcukları  dondurduktan sonra artrit  ile ilgili  sorunlarımız olmaz. Ayrıca,
genellikle  yağ,  yüzlerce  kilometre  boyunca  dondurucu  olmayan  yerlerde  yapılır.  Yani  evet,  isterseniz
dondurabilirsiniz ama biz kendimiz yapmayız.

Kendim  donmuş  sebzeleri  sevmiyorum,  mümkün  olduğunca  yemekten  kaçınıyorum,  bu  yüzden  neden  bir
istisna  yapıp  hepsinden  en  çok  sevdiğim  sebzeyi  dondurmam  gerektiğini  anlamıyorum.  Ama  evet,  yağı
çıkarmak için alkol kullanmanız gerektiğinde yardımcı olabilir, bu yüzden buna tamamen karşı değilim.

Sadece alkolü kendimiz çözücü olarak kullanmıyoruz (veya daha iyisi: ilk tercihimiz olan bir çözücü değil), bir
çözücü için devlete fazladan vergi ödemem için tek bir neden göremiyorum. her halükarda buharlaşacaktır (eğer
bir fotoğraf kullanmazsanız, mümkün olduğunda ne yapardık). Yaklaşık 3-4 dolara bir litre hafif nafta satın
alabilirim,  bir  litre  %99  alkol  yaklaşık  beş  kat  daha  pahalıya  mal  olur  ve  daha  az  yağ  üretir  ve  bu  yağ
muhtemelen hafif nafta veya 99,9 kadar iyi olmayacaktır. % iso kullanıldı. Ayrıca daha az yağ alırsınız.

Peki alkolü çözücü olarak kullanmanın avantajı tam olarak nerede? Saf düşük kaynama noktalı hafif alifatik
nafta  yerine  alkolün tercih  edilmesi  için  tek  bir  mantıklı  neden göremiyorum,  yani  yağda çözücü kalıntısı
olmadığı  düşünüldüğünde,  yağ  düzgün  bir  şekilde  üretildiğinde  endişelenmesi  gerekecek.  Düzgün
üretilmediğinde  yağda  solvent  kalıntısı  vardır  veya  olabilir.  Ama  düzgün  üretilmeyen  yağlar  için  bizi
suçlamayın, başkaları tarafından sağlanan yağların kaliteli olmamasından gerçekten sorumlu tutulamayız. Bu
kadar basit. "JB

"Hiç bitmeyen bir soruya çok basit bir açıklama... Yağ yapmak için kişisel olarak nafta... izo alkol... ve bütan
kullandım...  ve açık ara en iyisi... en temiz...  en güçlü...  ve en iyisi yağ tadımı naftadandı...  İnsanların neyi
sevmediğini  anlamıyorum...  Düzgün  yapıldığında  hiç  yakıt  kalmıyor...  ve  nafta  da  bitkilerden  daha  fazla
soyuluyor gibi... Çok yapıyor daha hızlı... Çok daha temiz yağ... (altın)...” Peter
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“Hafif  nafta,  30  °C (86 °F)  ile  90  °C  (194  °F)  arasında  kaynayan  fraksiyondur  ve  5  –  6  karbon  atomlu
moleküllerden oluşur. Ağır nafta 90 °C (194 °F) ile 200 °C (392 °F) arasında kaynar ve 6 – 12 karbonlu
moleküllerden oluşur.

Nafta,  öncelikle  yüksek  oktanlı  benzin  üretmek  için  hammadde  olarak  kullanılır  (katalitik  reform  süreci
yoluyla). Ayrıca bitüm madenciliği endüstrisinde seyreltici olarak, petrokimya endüstrisinde buhar kırıcılarda
olefin üretimi  için ve kimya endüstrisinde solvent  (temizleme)  uygulamaları  için  kullanılır.  Onunla yapılan
yaygın ürünler arasında çakmak sıvısı, kamp sobaları için yakıt ve bazı temizlik solventleri bulunur.

“Nafta,  CnH2n+2 kimyasal  formülüne sahiptir.  Hafif  nafta,  Pentan ve Heksan olarak da bilinen C5H12 ve
C6H14'e inen 5 ve/veya 6 karbon atomuna sahiptir. Yani aradığınız şey, tamamen pentan ve heksan karışımı
olan bir nafta." Wouter

“Solventler hakkında bir şeyler paylaşmak istedim. Kimya alanında birkaç doktorası ve yüksek lisansı olan bir
arkadaşıma gittim ve ona naftayı yağdan tamamen çıkarmak için ne yapabileceğimi sordum. "5 ml izopropil
alkol alın ve son kez köpürmesi durduktan sonra karıştırın. Buharlaşacak ve naftayı da beraberinde götürecek.
Toksik çözücü daha sonra toksik olmayan çözücü haline gelir.  Bu benim gerçek adım değil,  kovulma veya
hemşire olarak işe alınma korkusuyla gerçek hesabımı kullanamıyor olmam çok yazık.” Bobbie

“Birleşik  Krallık'ta  Naphtha'yı  bulmak  için  “panel  silme”  veya  “hızlı  panel  silme”  arayın.  Araba  kaporta
onarımlarında metali temizlemek ve kalıntı bırakmamak için kullanılan bir üründür. Zorluk, değişebilecekleri
için tam bileşenlerin ayrıntılı bir listesini bulmaktır. %99.9 İzopropanol'ü bulmak kolay olmalı." em

"Rick Simpson, sürecinizi VM&P Naphtha kullanarak takip ettik ve beklediğimizden biraz daha sıvı çıkan ilk
birkaç  şırınga  çekimi  dışında  her  şey plana  göre  gitti.  Birkaç  damla  su  ekledim ve tekrar  denedim ve  iyi
görünüyor.  Tek endişem /  sorum tadı.  Hala çözücü gibi  tadı  var.  Tamam mı yoksa daha  fazla  bir  şey mi
yapmam gerekiyor? Bunun alıcısı, yağı her aldığında yaklaşık 12 saat uyuyor. Bir tolerans geliştirene kadar bu
doğru mu? Herhangi bir yardım büyük beğeni topluyor.” pamela

-- VM&P iyi bir çözücü gibi görünmüyor (bazı MSDS'ler bunun kullanmak istediğimiz maddeyle aynı olması
gerektiğini  söylese  de).  Ağır  nafta  gibi  görünüyor  ve  tamamen  kaynamıyor  ve  ek  bakım gerektiriyor  gibi
görünüyor.

Biraz su ekleyip birkaç saat, belki bir gece veya solvent tamamen bitene kadar 130 °C (266 °F) elektrikli fırına
koyardım, bazıları solvent kalıntısını çıkarmanın dört gün sürdüğünü söylüyor. . Yağ düzgün üretilirse solvent
tadı  kalmamalı  ve  yağ akıcı  olmamalı,  daha  çok gres  gibi  olmalıdır.  Çözücü kalıntısı  bitki  materyallerine
yapışma eğiliminde olduğundan, yağın gerçekten uygun şekilde filtrelendiğinden emin olun.

Kullanmak istediğiniz  solvent  ile  parmak testi  yapmanız yeterlidir.  Parmağınızı  içine daldırın  ve 30 saniye
içinde  veya  daha  hızlı  bir  şekilde  tamamen  buharlaşıp  uçmadığını  görün.  Film bırakmadan  ne  kadar  hızlı
buharlaşırsa o kadar iyidir.

Saf hafif alifatik nafta (Avrupa'da benzin de denir) bulamazsanız, CAS numarasını 64742-49-0 isteyin. Bir çok
farklı isimle satılmaktadır. Arabalarda yakıt olarak kullanılan tip değil,  yakıt olarak kullanılan tiptir. çözücü
veya boya inceltici veya yağ giderici), %99 veya daha iyisi %99,9 izopropil alkol alırdım - bu dünyanın hemen
hemen her yerinde bulmak mümkün görünüyor.

Şu anda hafif alifatik (düşük kaynama noktalı, hidrojene) naftayı tercih ediyoruz, ancak şu anda kullanılan diğer
çözücülerin çoğundan daha iyi ve daha güçlü yağlar üretiyor. Yağda ne kadar az bitki materyali ve klorofil
varsa, ilaç olarak o kadar iyi çalışır, tadı o kadar iyi ve o kadar güçlüdür. Bütün hüner, yağın ne kadar güçlü ve
yatıştırıcı olduğudur. Ne kadar güçlü ve yatıştırıcı o kadar iyi. JB

“Doğru nafta ABD'de SATILMAZ, Tractor Supply, Home Depot veya Lowes ve hatta Sherwin Williams'ta
satılmaz.  Yine  de  Kanada'da  satılıyor.  Onu 100°F'ye  damıtıp  çıkan solventi  yağ yapmak için  saklayan bir
arkadaşım var." Steve

“ABD'de  yaşıyorsanız,  doğru  Nafta'yı  alamayacaksınız,  bu  tür  çözücülerdeki  bileşenlerle  ilgili  gevşek
düzenlemeler nedeniyle ABD'de yapılan tüm naftalara güvenilemez. ABD'de asla saf nafta elde edemezsiniz,
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VM&P bile bir şişeden diğerine tamamen tutarsız olabilir  ve saf olarak bile tanıtılmaz. Kanada'da saf nafta
yaparlar ve ISO veya Tahıl alkolüne kıyasla kullanılabilecek en iyi çözücüdür, büyük bir hata yapmayın ve
ilaçları boşa harcamayın veya daha da kötüsü yanlış çözücü kullanarak kendinizi veya başkasını daha da hasta
etmeyin. Dikkat edin, ABD'deki nafta tamamen olması gerektiği gibi görünen ama sizi çok hasta edecek bir
petrol bile üretecek." kovalamak

-- Saf alifatik nafta ABD'de her yerde satılmıyor gibi görünmesi, CAS numarası 64742-49-0 olan ve kaynama
noktası 60-80°C olan saf alifatik nafta'nın olmadığı veya satıldığı anlamına gelmez. doğru kullanıldığında diğer
çözücülerin çoğundan daha iyi bir yağ üretmez. Saf hafif nafta elde edemezseniz, %99 veya daha iyisi %99,9
izopropil alkol ikinci tercihimiz olacaktır.

Ama  yine  de  vazgeçmezdim  -  bitkilerden  yağ  çıkarmak  için  hafif  nafta  (benzen)  veya  benzeri  çözücüler
kullanılır,  bu yüzden bitkisel  yağ üreticilerine danışır ve ne kullandıklarını  görürdüm. Avrupa'da yaşadığım
yerde solventi hemen hemen her hırdavat veya boya dükkanından satın alabilirim, çocukluğumdan hatırladığım
en yaygın teknik sıvılardan biridir, bisiklet zincirlerini vb. yağdan arındırmak için kullandık ve hemen hemen
herkesin bir şişesi vardı. evde ondan. Çözücülerle ilgili bu hiç bitmeyen tartışma bana biraz gülünç geliyor.
Doğru hafif nafta kullandığınızda, tıpkı bizim önerdiğimizle hemen hemen aynı solventle üretilen çoğu ucuz
bitkisel yağda olduğu gibi, endişe edilecek bir solvent kalıntısı yoktur, belki birkaç ppm. JB

"Hafif alifatik nafta harika çalıştı,  tadı harika, yağımda solvent izi kalmadı. Eğer Ricks'in talimatlarını harfi
harfine uygularsanız, hiçbir sorun yaşamazsınız." Rick

"Naftanın 2 ana kategorisi  vardır  -  hafif  ve ağır.  Hafif  nafta  benzen İÇERMEZ, Raina'nın kastettiği  budur
(heksan  değil).  Nafta  kalıntısı  için  üretildikten  sonra  kenevir  özü  test  edilmedikçe  hafif  nafta  bile  tavsiye
etmem,  ancak  bir  çözücü  için  elde  edebileceğiniz  tek  şey  buysa  kullanılabilir.  Anahtar,  özü  kalın  bir  yağ
durumuna  kadar  kaynattığınızdan  emin  olmaktır  -  bu  noktada  naftanın  çoğu  gitmiş  olmalıdır.  Damıtma
ekipmanı  kullanmak,  en  saf,  solventsiz  yağı  üretmenin  yoludur,  ancak çoğu ortalama insanın  kapasitesinin
ötesindedir. Umarım yardımcı olur." işaret

"Raina, seninle tartışmayacağım. Wikipedia'dan: “Petrol eteri, benzin ile eşanlamlı olmasına rağmen, benzen
veya  benzen  ile  karıştırılmamalıdır  veya  birçok  dilde  benzinden  türetilen  bir  adla  adlandırılsa  da,  örneğin
“Benzin” (Almanca) veya “ benzin” (İtalyanca). Petrol eteri, örneğin pentan, heksan ve heptan gibi alkanların
bir  karışımıdır,  oysa benzen siklik,  aromatik bir  hidrokarbon, C6H6'dır.  Benzer şekilde,  petrol  eteri,  RO-R'
fonksiyonel  grubunu  içeren,  eter  adı  verilen  organik  bileşikler  sınıfıyla  karıştırılmamalıdır.  Geçmişim
mikrobiyoloji -- burada organik kimya, biraz biyokimya / biraz inorganik kimya okudum... Kesinlikle hepsini
bilmiyorum ama biraz biliyorum. Hafif nafta benzen İÇERMEZ - periyot. Yorumunu görmezden geleceğim,
"Bilimsel verilerin dışında iddialarda bulunmazsanız herkesin yararına olur." işaret

"Babana ne vermek istersin? En iyinin en iyisi mi yoksa benzer görünen ancak doğru etkilere sahip olmayan bir
şey mi? İlacı  Rick'in  talimatlarına  göre yaptığınızda,  tedavi  sırasında başarısızlık  şansı  çok düşüktür.  Yağı
“uzman  ve  bilim  adamlarının”  talimatlarına  göre  yaptığınızda,  farklı  bir  ürün  yapmış  olursunuz.  Ve
deneyimlerimize dayanarak, işi önerdiğimiz kadar iyi yapmayabilir.

O zaman çenemi kapatıp düşük kaliteli çöp tedarik etmelerine izin vermemi ister misin? Yoksa benden/bizden
öğrenip  doğru  yapmayı  mı  tercih  edersiniz,  böylece  hastalarımızın  bahsettiği  sonuçların  aynısını  elde
edersiniz?” JB

"Ben %99 izopropil alkol kullanıyorum, bu benim için en kolay olan şeydi. %100 organik olarak yetiştirilen ve
böcek ilacı içermeyen, bakımlı ve kemik kurusu olan mahsul tomurcuklarımın kremini kullanıyorum. Birden
fazla  indica  suşu ile  karıştırıyorum. Hodgkin Lenfoma'lı  bir  hastayı  tedavi  ettim,  4.  evredeydi  ve belirtilen
şekilde yağı aldıktan sonraki 6 ay içinde artık kansersiz! Bu bilgiyi herkesin kullanımına sunmak için yaptığınız
fedakarlıklar için teşekkürler Rick Simpson! Kısa süre önce başka bir 4. evre kanser hastası yardım için bana
geldi, böbreklerinden birinde ameliyat edilemez bir tümör var. Arka arkaya iki onaylanmış tedavi almak için
dua  ediyorum.  Tanrı  sizi  korusun  Rick  Simpson  ve  JB,  bu  harika  şifalı  kenevir  yağı  hakkında  insanları
bilgilendirmeye ve insanları eğitmeye devam edin.” BüyümekTanrıça
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--  Birkaç suşu karıştırmak her zaman iyi bir  fikirdir.  Basitçe bakın,  belirli  bir türün tam olarak ne için iyi
olduğunu bilmiyorsunuz, bu nedenle birkaç türü karıştırdığınızda çok daha iyi bir halı efekti elde edersiniz.
Ayrıca,  bu tür  yağlar  sizi  çok daha yükseğe çıkaracak -  “eğlence  amaçlı”  esrar içenler  neden bahsettiğimi
anlayacaklar. Arkadaşlarınızla oturduğunuzu ve her birinin sahip oldukları en iyi tomurcukları sunduğunu hayal
edin. Birkaç saat içinde fazla bir şey yapamayacaksınız. Ve en iyi sonuçlar için ihtiyacınız olan etki budur, bu
yüzden yine, suşları karıştırmanın yolu budur. En iyi dileklerimle ve teşekkür ederim GrowGoddess, sadece
yönergeleri takip eden ve konuştuğumuz sonuçları alan insanları duymaktan her zaman mutluluk duyuyorum.
JB

“Merhaba JB, elektrikli pilav pişiriciyle ilgili bir sorunum var, tüm gördüğüm 100°C'ye düşüyor, piyasadaki
tüm markalara baktım ve tüm yaptıkları, içerik sıcaklığa ulaştığında kapanan bir termostata sahipler. sıcaklık.
Ne önerirsiniz?" Cristina

-- Cristina, sorun tam olarak ne? Yağı her zaman 130°C'ye ayarlanmış bir elektrikli fırına koyabilir ve yaklaşık
bir saat orada bırakabilir ve bu şekilde dekarboksilasyon yapabilirsiniz. JB

“Sıcaklık 100°C'ye ulaştığında, elektrikli pirinç pişirici kapanır! Çözücü 110°C'ye ulaşmıyor.” Cristina

-- Çözücü gerçekten o sıcaklığa ulaşamaz çünkü kaynar, sanırım. Tencere ilk kez kapanana kadar çözücüyü
kaynatmaya devam edin (son partiye birkaç damla su ekleyin). Sonra soğumaya bırakın ve tekrar açın. Tüm
yaptığımız bu. JB

“Tekrar açılır ve dönene kadar kaynatalım mı? Sonra kapanıyor ve yağ zaten bitmiş mi?” Cristina

-- Pirinç pişiriciyi çalıştırın, ilk kez durana kadar kaynatın, ardından soğuyana kadar beş dakika bekleyin, tekrar
çalıştırın ve ikinci kez kapanana kadar bekleyin. Daha sonra yağı paslanmaz çelik bir kaba dökün ve 130°C'ye
ayarlanmış bir fırına bir saat koyun ve yağınız hazır. JB

-- Teşekkürler JB, hayatımı kurtardın. Cristina

"Yağı  yaparken Nafta'yı  soluyorsun.  Bu şekilde  yaptığınızda  ZEHİR soluyorsunuz.  Kokusunu alabiliyorsan
zaten  ölmüşsündür.  Coleman  kamp  yakıtı,  zippo  çakmak  yakıtı,  parça  temizliğinde  ve  endüstriyel
uygulamalarda kullanılan naftayı hayatımda yüzlerce kez kokladım... Henüz ölmedi. Yüksek sesle gülmek.

Cidden... Saf bir çözücü kullanırsanız (katkı maddesi yok) ve çözücüyü, iso, alkol veya nafta olsun, kaynama
noktası  daha yüksek olan bir  miktar suyla uygun şekilde kaynatırsanız,  elde edersiniz.  hepsi dışarı.  Bir  yıl
boyunca  arabanıza  kendi  gazınızı  pompalayarak,  ömür  boyu  düzgün  bir  şekilde  yapılmış  petrolün
kullanımından alacağınızdan çok daha fazla nafta yutarsınız.” Matta

“Merhaba  Rick  (ya  da  bu  maili  okuyanlar),  öncelikle  size  bu  cadıyı  tanıtmakla  harika  bir  iş  çıkardığınızı
söylemek istiyorum, çok şey için harika bir ilaç gibi görünüyor! Norveç'te yaşıyorum ve Crohn hastalığı teşhisi
konuldu. Ayrıca kanser olan çok yakın bir arkadaşım var, doktorlar tedaviyi bıraktı çünkü yapabilecekleri başka
bir şey yok. Yağı bu iki koşulda da denemek istiyorum.

Yağ  yapmakla  ilgili  bir  sorum  var.  Burada  Norveç'te  saf  nafta  bulmak  çok  zor  (en  azından  benim
deneyimlerimden sonra) bu yüzden iyi alternatifler arıyorum. Birkaç yıl önce bir "bal arısı çıkarıcı" (kemikli
kuru otlarla doldurduğunuz ve yağı çıkarmak için bütan gazı kullandığınız bir silindir) satın almıştım. Bu, yağı
nafta ile pişirmek kadar iyi mi?

Ve ruhu nasıl kullanıyor? Hangisi %90'ın üzerinde alkol tutar? Kendi ruhunu yaratan bazı arkadaşlarım var ve
bu benim için  çok pahalı  bir  seçenek değil.  Bu bütandan daha  mı  iyi?  Geçen sefer  yaptığımda “bal  özü”
içmiştim ve yiyip yemediğimden bahsettiğim bu 2 durum için iyi bir ilaç olup olmadığını merak ediyordum.
Bütan  veya  alkol  iyi  bir  seçenek  değilse,  Norveç  veya  İsveç'te  kolayca  bulunabileceğini  bildiğiniz  başka
seçenekler  önerebilir  misiniz?  Çok  teşekkürler!  Yağı  hastalığım  üzerinde  denemek  için  gerçekten
sabırsızlanıyorum. Saygılarımla, Henry”

"Sevgili Henry, bal arısı ekstraksiyonu konusunda deneyimim yok ama bu yöntemin kullandığım yöntemler
kadar etkili olacağını düşünmüyorum. Yağı benim yaptığım gibi üretmek, yağı mümkün olduğu kadar güçlü
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hale getirmek için bitmiş ürünü dekarboksile eden bir sıcaklığa ısıtır. Bu ısıtma işlemi, molekülleri, yağı daha
güçlü yapan delta 9 konumuna döndürür. Doğru çözücüyü bulmakta sorun yaşıyorsanız aseton deneyebilirsiniz.
Yağı üretmek için asetonu kendim hiç denemedim ama asetonun ilacı üretmek için alkol veya nafta kadar işe
yaramaması  için  hiçbir  neden  göremiyorum.  Genellikle  tiner  olarak  nafta  sattıkları  için  boya  satan
mağazalardan hafif alifatik nafta elde edebilmelisiniz.

Düzgün yapılmış yağ, sorunlarınızla ilgilenmeli ve ayrıca kanserli arkadaşınıza hayatta kalma şansı vermelidir.
%90 olan alkol, diğer %10'luk kısım genellikle su olduğu için daha az etkili bir çözücü olacaktır ve bitirme
işlemi sırasında buharlaşacak çok fazla suyunuz olacaktır. En İyi Dileklerimle, Rick Simpson”

“Doğru Dekarboksilasyon, mükemmel yağ yapımında çok önemli bir parçadır çünkü ham bitki çok fazla saf
delta9-THC sağlamaz  ve  CBD bunun yerine  THCA ve CBDA anlamına  gelen  asitlere  sahiptir.  Karboksil
grubunu çıkarmak için prosedür ısıtmadır. Değerli moleküllerinizi yakmamak için bunu çok dikkatli yapın. Bir
Journal of Chromatography'de, yağı ısıtmak için gerekli sıcaklık ve süre olması gereken iyi bir not buldum
çünkü pirinç pişiriciye bağlı  olarak sıcaklıklar  yeterli  olmayabilir.  Bu yüzden yağınızı  minimum 27 dakika
minimumda ısıtmak iyi bir fikirdir.  122 santigrat  derece. Yağınızı aşırı ısıtmamak için her zaman dijital bir
ölçüm cihazı ile ısıtma plakası sıcaklığınızı kontrol edin. Aşağıdaki tabloda, asla ulaşmamanız gereken başlıca
kannabinoidlerin kaynama noktalarını görüyorsunuz, aksi takdirde onları pişirip uzaklaştırırsınız. Ayrıca Rick'in
videolarında her zaman söylediğinin doğru olduğunu belirtmek isterim, yağı fazla ısıtmayın ama şifalı  yağı
yapmak için ısı gereklidir. Doğru dekarboksilasyon işlemi için şemada belirtilen süre boyunca yaklaşık bir saat
boyunca minimum 106.2 santigrat  derecelik bir sıcaklık gereklidir.  Yağınız sadece asidik THCA ve CBDA
formuna sahipse, asitler CB1 ve CB2 reseptörlerine çok iyi uymadığından çok etkili değildir. Bu yüzden doğru
şekilde  yaptığınıza  dikkat  edin  çünkü  Rick'in  dediği  doğru,  sadece  en  iyi  yapılmış  petrol,  yaşama  bağlı
olduğunda işi yapabilir.  (…) Yağınız sadece asidik THCA ve CBDA formuna sahipse, asitler CB1 ve CB2
reseptörlerine çok iyi uymadığından çok etkili değildir. Bu yüzden bunu doğru şekilde yaptığınıza dikkat edin
çünkü Rick'in dediği doğru, sadece en iyi yapılmış petrol, yaşama bağlı olduğunda işi yapabilir. (…) Yağınız
sadece asidik THCA ve CBDA formuna sahipse, asitler CB1 ve CB2 reseptörlerine çok iyi uymadığından çok
etkili değildir. Bu yüzden bunu doğru şekilde yaptığınıza dikkat edin çünkü Rick'in dediği doğru, sadece en iyi
yapılmış petrol, yaşama bağlı olduğunda işi yapabilir. (…)

Evet,  pirinç  pişiricide  kannabinoid  çözücü  sıvı  karışımını  ısıttığınız  her  zaman  dekarboksilasyon  işleminin
çalıştığını  anlamak  için  bu  bilim  şemasına  bakın  ve  yorumlayın.  Dolayısıyla  grafikler,  maksimum
dekarboksilasyonu elde  etmek için  sıcaklığı  yeterince  uzun bir  süre  130 santigrat  dereceye  getirmenin  çok
önemli olduğunu gösteriyor. En iyi seviyelere ulaşmak için tüm bir sıcaklık ve zaman sorunu.

Çözücünün  buharlaşması  için  tüm  süreç  boyunca  bir  dijital  sıcaklık  ölçüm  cihazı  kullanır  ve  onu  pirinç
pişiricinin  altına  koyarsanız,  işlemin ancak son aşamasında su damlaları  geldiğinde  son aşamada olduğunu
görürsünüz.  ocak,  sıcaklık  100-110°C  civarında  geliyor.  Ancak  bu  aralıktaki  süre  çoğunlukla  tüm
dekarboksilasyon işlemi için yeterince uzun değildir. Bundan sonra yağı küçük bir çelik tencerede bir ısıtma
plakası üzerinde daha uzun süre ısıtırsınız. O kadar uzun süre aktivite yok (artık gaz kabarcığı yok) ısıtır ve
beklersiniz.  Sıcaklığı  kontrol  edin ve en iyisi  yaklaşık yarım saat  boyunca 130 santigrat  derecenin üzerine
çıkmamak.  THC'nin  157  derece  C  kaynama  noktasına  sahip  olduğunu  unutmayın.  Bu  yüzden  lütfen  aşırı
ısıtarak riske atmayın, aksi halde istediğiniz kanabinoidler buharlaşıp uçup gidecektir...

Çekirdekte,  en  yüksek  dekarboksilasyon  miktarını  elde  etmek  önemli  değildir,  o  kadar  uzun  süre  sonra
vücudunuza yeterince yağ alırsınız. İlginç olan, günde bir gram veya daha fazlasını almanız gereken değerdir.
Tabii  ki  ne  kadar  yağa  ihtiyacınız  olduğu,  yağda  gerçekten  ne  kadar  delta9THC  olduğuna  bağlıdır  -  bu,
dekarboksilasyonun ne kadar etkili olduğu anlamına gelir. Ricks tavsiyesine uyarsanız ve yağı 130 °C'ye kadar
yeterince  uzun  süre  ısıttığınızdan  emin  olun  -  her  şey  yoluna  girecek.  Hangi  solventi  kullandığınızdan
bağımsızdır.” Stefan

“Merhaba JB, bu Nafta'yı bölgemde buldum... (bağlantı) Hafif Nafta yazmıyor... Bu yine de işe yarar mı? Tüm
yardımlarınız ve süper bilgileriniz için tekrar teşekkürler!”
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-- Hafif alifatik nafta olmalıdır -- katkı maddesi içermeyen saf hafif nafta), Avustralya'da shellit,  Avrupa'da
(teknik veya endüstriyel) benzin (benzin, benzen değil ve kullanılan türde değil) olup olmadığını görmek için
MSDS'yi kontrol edin. arabalarda yakıt). Birçok farklı isim altında satılmaktadır. Boya inceltici, solvent, yağ
giderici olarak kullanılır, eskiden çok yaygın bir ev solventi veya tekstil yağ gidericiydi, daha hafif bir sıvı vb.
olarak da kullanılabilir. Kaynama noktası 60-80°C civarında, ne kadar düşükse o kadar iyi .

Temiz bir Petri kabına biraz sürün veya parmağınızı içine daldırın ve otuz saniye içinde buharlaşırsa ve yağlı
kalıntı bırakmazsa, kullanılması uygun olacaktır. Pek çok tedarikçi var, hangisinin en iyisi olduğunu veya şu
anda ne önereceğimizi söyleyemem, bu yüzden sadece genel talimatlar veriyoruz.

CAS  numarası  64742-49-0,  saf,  petrol  distilat,  katkı  maddesi  içermeyen,  mümkünse  ve  kaynama  noktası
mümkün olduğunca düşük olmalıdır. Çoğu rafineri onu üretir, onlara sadece bitkisel özler için ne önereceklerini
sorun.

İkinci seçenek %99 veya %99,99 izopropil alkol veya çok pahalı %99 gıda sınıfı alkoldür. İzopropil alkol ve
gıda sınıfı alkol, nafta kadar çözücü kadar etkili değildir ve yağda daha fazla bitki materyali ve klorofil sıyırarak
yağı  daha  az  güçlü  ve  zevkli  hale  getirir,  bu  nedenle  mümkün/mümkün  olduğunda  her  zaman  nafta
kullanmanızı öneririz. En iyi dileklerimle, JB”

S.  Rick,  Meksika'da  “nafta”  birkaç  nafta  türü  ürün  adından  biridir.  Ölümcül  bir  hatadan  kaçınmak  için,
kullandığınız “nafta”nın bilimsel adını alabilir misiniz, lütfen?

A. Ek bileşen içermeyen saf hafif nafta arayın. Temelde aşağıdaki fotoğrafta görebileceğiniz Coleman yakıtı ile
aynıdır, ancak Coleman yakıtına eklenen pas önleyici katkı maddeleri içermeyen nafta arayın.

Ülkenizde hafif alifatik nafta yasak olduğunu öğrenirseniz (örneğin Honduras'ta durum böyleydi), %99 veya
daha iyisi %99,9 izopropil alkol arayın, bulması kolay olmalıdır. %99 alkol kullanacağımız üçüncü çözücüdür,
ancak çok fazla  klorofil  ve diğer istenmeyen bitki  materyallerini  soyduğu için kullanmaktan kaçınmak için
mümkün olan her şeyi yapardık. Bazıları çözücü olarak izopropil alkol veya alkol kullandıklarında çözücüyü ve
başlangıç  malzemesini dondurmayı sever. Biz şahsen bu çözücüleri gerekmedikçe kullanmıyoruz ve donmuş
ellerden çıkmaktan hoşlanmıyoruz, bu yüzden aslında onu dondurmayı desteklemiyoruz, ancak bazıları yağın
kalitesini iyileştirmeye yardımcı olduğunu söylüyor. Düşük kaynama noktasına sahip polar olmayan saf hafif
nafta  kullandığınızda,  hiçbir  şeyi  dondurmanız gerekmez ve talimatları  izlerseniz  yine de iyi  bir  ürün elde
edersiniz. JB

"Hey JB, ya Naptha'yı kullanmaya karşı bir alerji varsa? HER küçük şeye, özellikle çözücülere karşı şiddetli
alerjik  reaksiyonları  olan  bir  aile  üyemiz  var.  Onun  için  yağ  yapmak  istiyoruz  ama  organik  bir  çözücü
kullanmamız gerekiyor. Saflık kazanmak için birkaç kez damıtılan organik bir “moonshine” yapmayı düşündük
ama bu konuda ne  düşünüyorsunuz?  Bu kadar  çok  alerjisi  olanlara  tavsiyeniz  nedir?  Bağlayıcı  maddelere
alerjisi olduğu için hiç ilaç alamıyor, her şeye alerjisi olduğu için çok acı çekiyor. Şimdiden teşekkürler!" sara

-- Şey, %99 alkol kullanabilirsin, asla yapamazsın demedik. Deneyimlerimize göre polar olmayan solventlerle
üretilen yağlar biraz daha güçlüdür ve genellikle daha az bitki materyali içerir. Bazıları, daha amber olan yağ
elde etmek için işlemeden önce alkolü ve tomurcuğu dondurur. Sanırım senin için gitmenin yolu bu, Sara.

Yüksek THC veya Yüksek CBD Yağı?

"Biraz kafam karıştı. Arkadaşımın akciğerlerinde 4. evre böbrek kanseri ve kanser var. Yüksek CBD yağı mı
yoksa THC yağı mı vermek en iyisidir? CBD yağında sadece THC izi mi var? Ona on gramlık bir tüp aldım ve
içinde %18 CBD ve %1'den az THC var. Bu konuda yanlış yoldan mı gidiyorum?“ Richard

Mikees: Evet, öyle değil, gerçek RSO'yu almalısın.

-- %95-98 THC, %18 CBD değil, değil mi? Bunu sana kim sağladıysa onu yapmayı bırakmasını söyle. Yüksek
CBD  pazarlama  yutturmaca,  göründüğü  gibi  birçok  şüphelenmeyen  hastayı  öldürecek,  bu  üzücü.  Neden
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gerçekten  işe  yarayan  talimatları  takip  edemiyorlar?  Yüksek  CBD  yağlarının  kullanımı  çok  sınırlıdır,  cilt
koşullarında bile çok iyi çalışmıyorlar, gerçekten neden herkesin bu CBD saçmalığı hakkında bu kadar hevesli
olduğunu  anlamıyorum.  Evet,  aynı  zamanda  güçlü  bir  ilaçtır,  ancak  kullanımları  gerçek  RSO  ile
karşılaştırıldığında gerçekten sınırlıdır.

%95-98 THC, %1-2 CBD, son derece güçlü ve yatıştırıcı ve öforik; bu sizin en iyi yağınızdır ve en iyi sonucu
veren de budur. Önce bunu deneyin. Bunu yaptığınızda, o yüksek CBD yağına dokunmaz veya yaklaşmazsınız
ve farkı anlarsınız ve kimse sizi soymaz. Önce RSO. JB

“Bu sayfadan ve ondan öğrenebileceğim bilgilerden gerçekten keyif alıyorum. Bununla birlikte, THC'nin yanı
sıra diğer kanabinoidlerin ikincil  olarak bırakıldığını duymak çok hayal kırıklığı yaratıyor. Bu kız ve ailesi,
CBD'yi ikincil  olarak görmüyor.  Hayatını verdi.  Bunu yapan THC değil,  CBD'ydi.  Her şeye sıçmayı  bırak
lütfen. İnsanları, gerçekten yardımcı olabilecekleri zaman, yüksek CBD suşlarını denemekten caydırıyorsunuz.
Yüksek THC her şeyin cevabı değildir ve bu nedenle bitkide birden fazla kanabinoid bulunur.” Tina

"JB, Dravet sendromu değil, akciğer kanseri hakkında yanıt verdi, kimse hiçbir şeye sıçmıyor. Kanser için hasta
raporları ve bilimsel araştırmalar kanseri öldüren şeyin THC olduğunu gösteriyor. CBD'nin bazı kanser türleri
için faydalı olduğunu söyleyen bazı çalışmalar var, ancak THC ile yapılan çalışmalara kıyasla çok az. Şimdi
nöbetler ve diğer bazı koşullar yüksek CBD, aradığınız şey.” Kellin

-- Kellin ve Tina, kullandığımız yağlar nöbetler üzerinde de işe yarıyor. Ve hastalar gerçeğini kullansalar ve
sadece  semptomları  değil  de  sebebi  tedavi  etmeye  çalışsalar  kıyaslanamayacak  kadar  iyi  sonuçlar  elde
edeceklerdi.

CBD'yi bırakmıyorum, tek başına gerçekten güçlü bir ilaç ve örneğin çocuklar için sakız çiğnemek için harika
olduğunu  düşünüyorum.  Ancak  gerçek  gücü  istiyorsanız,  en  vahşi  derecede  güçlü  RSO'ya  ve  çok  sayıda
THC'ye ihtiyacınız var. Bu benim bakış açım ve değişmeyecek.

Basitçe cilt koşullarında deneyin ve gerçek RSO veya düşük dereceli yüksek CBD versiyonuyla bir yanık veya
yaranın daha hızlı iyileşip iyileşmeyeceğini görün. Kendi gözlerimle gördüm, kendim için yüksek CBD yağları
denememe gerek yok. Hastalarım için olduğu kadar kendim için de en iyisini istiyorum.

En  yüksek  CBD  yağları,  95-98  THC  ile  en  iyi  ve  narkotik  olarak  en  güçlü  ve  yatıştırıcı  RSO  ile
karşılaştırıldığında ikincil kalitededir.

Asıl  sorununuz,  Big  Pharma'nın  kenevir  ilaçlarından  kar  elde  edebilmeleri  için  zorladığı  tek  kannabinoid
teorisini satın almış olmanızdır. Tek kannabinoidlere dayalı ilaçları gerçekten istemiyorsunuz, en iyi sonuçlar
için en vahşice güçlü ve yatıştırıcı yağı istiyorsunuz.

Ve bitkileri kendin yetiştirebilirsin ve yağı kendin de yapabilirsin, gerçekten açgözlülüklerinden başka bir neden
olmaksızın  dekarboksillenmiş  kenevir  reçinesine  muazzam  bir  fiyat  etiketi  koymaya  çalışacak  büyük  ilaç
şirketlerinden satın almanıza gerek yok. .

Bir gün - kendiniz veya aileniz için - kilolarca yağa ihtiyacınız olabilir ve büyük olasılıkla gerekecektir - gram
başına ne kadar ödemek istersiniz? Bitkiler açık havada ve büyük ölçekte yetiştirildiyse, bir dolar çok fazla.
Yani özel vergi yok, öyle bir şey yok. %100 yasallaştırma, gidilecek tek yol ve şimdi yapılması gerekiyor,
dünya çapında yüz milyonlarca hastanın acı çekmesine izin vermek için hiçbir neden yok.

Bu konuda tartışmaktan çekinmeyin; ama yine de bu konuda yapabileceğin tek şey bu. En iyi dileklerimle, JB

“Lütfen  elinizden  geldiğince  açıklamaya  devam  edin,  ben  şahsen  not  alıyorum ve  neyin  neye  iyi  geldiği
hakkında sizden öğrenebildiğim kadar çok şey öğreniyorum vb. benimki... Yüksek THC'ye ihtiyaç duyduğunu
söylemeseydin, her şeyin yolunda olduğunu düşünürdüm, TÜM BİLGİ için minnettarım.” Vicky

"Rick her  zaman size en iyi  şansı  vermek için  yüksek THC'nin yüksek olduğunu savundu,  açıkçası  en iyi
sonuçları aldığı şey bu. CBD'nin daha iyi olabileceği birçok şey vardır, genellikle Dravet Sendromu, DEHB ve
şiddetli obsesif kompulsif bozukluk için çocuklarda kullanılır çünkü birçok insan hala çocukları uçurmaktan
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korkar. THC sizi yükselten şeydir. İnsanların çoğunu tedavi etmek için yüksek THC yağı kullanan bazı insanlar
buldum, ancak hasta umduğu gibi yanıt vermiyorsa yüksek CBD'ye geçtiler ve bu daha iyi çalıştı.

Sanırım herkes farklı ve her kanser farklı. Ancak gerekli tüm araştırmaların yapılmasına izin verilene kadar,
muhtemelen en iyisi Rick'in yöntemine bağlı kalmaktır. Yüksek THC, protokolü izleyen baskın gösterge. Her 4
günde bir küçük ve ikiye katlanan dozlara başlarlarsa, hastanın hızlı bir şekilde tolerans oluşturabileceği ve yağ
üzerinde bir süre sonra şiddetli uyku halinin azalacağı söylenir. Rick'in yağı %95-8 THC'dir ancak psikoaktif
etkileri size zarar vermez.

Ve kimin yöntemini izleyeceğime karar vermeye çalışırken, kimsenin bu ilaçla Rick'ten daha fazla deneyime
sahip olduğuna inanmıyorum. Hollanda yöntemini gördüm ve sadece biri ölüyorsa tedaviyi neden sulandırasınız
diye düşünüyorum?” Nick

“Nöbetlere  yardımcı  olan  yüksek  CBD  yağlarını  duyduğumdan  beri,  bu  ebeveynler  çocuklarına  bir  hibrit
verirse, ancak baskın indica yağı verirse çocuğun iyileşeceğini düşündüm. CBD yağlarının nöbetleri kontrol
ettiğini biliyorum ve BİR ŞEY Charlotte gibi çocuklara yardımcı olabileceği için çok mutluyum, ancak THC ve
bitkideki diğer kannabinoid spektrumu verildiğinde olabilecek iyileşmeyi hayal edin. Böylece çocuğunuz THC
nedeniyle çok uyur, vücutları doza uyum sağlar. Ben sadece tam bitkinin en faydalı olduğunu düşünüyorum, tek
bir kanabinoid değil.” sara

"Medya kanabinoidleri  ayırmaya odaklanmaya devam ediyor,  ancak hem THC'nin hem de CBD'nin kanseri
öldürdüğü ve tümörleri  küçülttüğü kanıtlandı.  Cannabis  Indica'dan yapılan Rick Simpson Yağı,  Landon ve
Cesur Mykayla'yı ve diğerlerini iyileştiren ilaçtır ve herkes bunu yapabilir. Medyanın bu tedaviyi beklemeniz
veya CBD'yi ayırmanız gerektiğini düşünmenize izin vermeyin! THC, endokannabinoid sistemimizle de çalışır.
Herkesin yapabileceği tedavi hakkında bilgi edinin.” Hanan

Yağı Kullanmak Güvenli mi?

"Bu ilacın güvenliği kıyaslanamaz ve tanık olduğum kadarıyla bir bardak tatlı su içmekten daha tehlikeli değil.
Bir kişi aşırı dozda alsa bile, yağın etkileri geçtikten sonra onlara bir zararı olmaz. Tıbbi durumları için kenevir
yağı içen kişilerde gözlemlediğimiz en yaygın yan etki, çok fazla dinlenme ve yüzlerinde bir gülümsemedir.

Diğer  güçlü  ilaçlar  gibi,  bazı  kişiler  çok  fazla  yutarsa,  istenmeyen  yan  etkilere  neden  olabilir.  Bu  yağın
yaratabileceği  etkiler  bir  tehlike oluşturmasa da,  aşırı  dozdan sarhoş olmaktan  hoşlanmayanlar  var.  Bu ilaç
güvenli  olmasına ve çoğunun kullanımında herhangi bir  sorun olmamasına  rağmen,  zorluk yaşayanların  da
olacağı göz önünde bulundurulmalıdır.

Bu yüzden herkese çok küçük dozlarla başlamalarını ve ardından aldıkları miktarı dört günde bir artırmalarını
söylüyorum. Bunu yaparak, bu maddeyi alan kişiye toleransını geliştirme fırsatı verir ve birçok hasta tedavi
sırasında  yükselmediğini  bile  bildirmiştir.  Kenevir  yağı,  çok  güçlü  yatıştırıcı  cannabis  indica  suşlarından
düzgün  bir  şekilde  üretilirse  veya  genellikle  bazı  indika  baskın  sativa  melezlerinden  üretildiğinde,  bu  tür
yağların etkilerinin, açıkçası iyileşme sürecinin önemli bir parçasıdır.

Hastalar, bu yağın kan basıncını, göz basıncını ve kan şekeri seviyelerini de düşürebildiğinin farkında olmalıdır.
Bireyler bu sorunları tedavi etmek için ilaç alıyorlarsa, çoğu durumda şu anda kullandıkları ilaçların kullanım
ihtiyaçlarını  çok  hızlı  bir  şekilde  azaltabilmelidirler.  Tansiyon  ilacı  alan  hastaları,  yağı  kullanmaya
başladıklarında,  genellikle  tansiyon  sorunlarının  artık  ilaç  kullanımını  gerektirmeyeceği  konusunda
bilgilendirmeliyim ve bu aynı zamanda şeker hastaları ve glokom hastaları için de geçerli.

Lütfen yağın diğer durumları tedavi etmek için yutulacağını ve tansiyon ilaçları ile birlikte alındığında, bazı
durumlarda hastanın kan basıncını çok düşürebileceğini unutmayın. Bunu deneyimleyen ve gerçek bir zarara
uğrayan  birini  tanımıyor  olsam  da,  yine  de  mümkünse  bu  durumdan  kaçınmaya  çalışmak  gerektiğini
düşünüyorum. Bu nedenle tansiyonunuzu sık sık kontrol edin ve artık ilaç gerekmiyorsa onları almayın.
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Bu reçeteli maddelerin kullanımını bırakabilmeleri bazı kişilere inanılmaz gelebilir. Bununla birlikte, bir kişi bu
doğal ilacın iyileştirme potansiyelini fark ettiğinde, kısa sürede bu harika yağın neredeyse tüm farmasötiklerin
kullanımının yerini alabileceğini anlamaya başlar.

Yağ genellikle nasıl tolere edilir?

Güçlü ilaçlar için hepimizin farklı toleransları var, bu yüzden hastaları hangi dozu alacaklarını belirlerken kendi
rahatlık bölgelerinde kalmaları konusunda teşvik ediyorum. Çoğu insanın toleransı çok hızlı gelişir ve ortalama
olarak normal bir insanın 60 gramlık tedaviyi alması genellikle yaklaşık 90 gün sürer. Hasta, kemoterapi ve
radyasyon vb. ile tıbbi sistem tarafından ciddi şekilde hasar görmedikçe, 60 gram düzgün üretilmiş yağ çoğu
kanseri tedavi edebilir gibi görünüyor.

Kemo ve radyasyonun etkilerinden muzdarip hastalar, tıbbi sistemin geride bıraktığı hasarı geri almak için daha
fazla yağa ihtiyaç duyarlar. Çoğunlukla, bir kişi yağların etkilerine alıştıktan sonra, hastalar maddeyi almaktan
zevk alıyor gibi görünüyor. Ancak bu ilacın bağımlılık yapmaması nedeniyle, maddeyi kullananlar genellikle
dozlarını  uygun şekilde almayı  unuturlar.  Yağın onları  unutmasına neden olması  değil,  sadece vücutlarının
petrolün  varlığına  ihtiyaç  duymamasıdır  ve  bu  sadece  maddenin  gerçekten  bağımlılık  yapmadığı  gerçeğini
vurgular. Öyle olmasaydı, hastanın dozunu almayı unutması pek olası değildi, çünkü bağımlılık yapsaydı, sekiz
saat sonra vücutları madde için ağlıyor olurdu.

Endişelenmesi gereken herhangi bir yan etki var mı?

Bazı hastalar bu ilacın kullanımı ile endişe veya paranoya yaşadıklarını bildirmiştir.  Bununla başa çıkmanın
yolları, bu kitapta biraz daha ileride soru ortaya çıktığında tartışılacaktır.

Bana bildirilen kenevir yağının ana yan etkileri sağlık, mutluluk ve iyi bir gece uykusu, o halde herhangi biri
kullandığı bir ilaçtan daha ne isteyebilir ki?

Birçok insan her gün çok sayıda ilaç alıyor. Bu vücut için iyi olabilir mi?

İlaç  reklamlarında  allopatik  ilaçların  tehlikeli  yan  etkilerini  görenlerin  neden  hala  bu  ilaçları  almayı
düşündüklerine  dair  hiçbir  fikrim  yok.  Öyle  görünüyor  ki,  pek  çok  kişi  akılsızca  doktorun  emrettiği  gibi
yapacak  ve  bu  aynı  kişilerin  büyük  bir  kısmı  kenevir  ilacının  kullanımını  reddetme  eğiliminde.  Sadece
hükümetleri  ve  ilaç  endüstrisinin  gölgesinde  duranlar  tarafından  söylenen  yalanlar  yüzünden.  Kenevir  ilacı
kullanımından kimse ölmez ve verilen zarar yoktur. Keşke aynı şeyi doktorların bize her gün yazdıkları için
söyleyebilseydim ama ne yazık ki durum pek öyle değil.

Bazen bu sözde ilaçların neden olduğu farklı etkileşimler, bizi erken bir mezara sokmak için yeterlidir. Ancak
acil bir sorun yaşamasak bile, kullanımları hala tehlike arz ediyor. Zamanla, bu ilaçların içerdiği kimyasallar ve
zehirler vücudumuzda birikir ve bu da sağlığımızda sıklıkla ölüme yol açabilecek ciddi sorunlara yol açabilir.
Aspirin  tabletleri  gibi  basit  şeyler  bile  her  yıl  dünya  çapında  binlerce  ölüme  neden  oluyor.  Bu  yüzden
hiçbirimizin ilaç endüstrisine veya onların sağladığı herhangi bir şeye güvenmemiz gerektiğini düşünmüyorum.
Gerçek şifa gücünü görmek istiyorsanız, o zaman Doğa Ana'ya dönün, çünkü bir hap fabrikasında çok fayda
sağlayacak çok az şey bulacaksınız.

Hastalar, kenevir yağının yan etkilerini kimyasal ilaçlardan kaynaklanan yan etkilerle nasıl karşılaştırır?

Kenevir yağının yan etkileri  ile tıbbi sistemin sağladığı zehirli kimyasallar arasında gerçek bir karşılaştırma
yoktur.  Doktorların  sağladığı  bu maddeler  karaciğere  toksik oldukları  için  vücudumuzda olmaması  gereken
maddelerdir.  Bu,  bu  sözde  ilaçların  karaciğerlerimizi  zehirleyeceği  ve  işlevini  bozacağı  için  yutulmaması
gerektiği anlamına gelir. Ek olarak, bunların kullanımı, bunun yerine kenevir yağı kullanıldığında önlenebilecek
bir dizi başka sağlık sorununa neden olabilir.

Kimyasal ilaçların kullanımıyla, kendimizi genellikle başlangıçta tedavi edilenden daha da kötü olabilecek yan
etkilere  maruz  bırakırız.  Hatta  kanser  ve  şeker  hastalığı  gibi  hastalıkları  olan  bazı  hastalar,  durumlarının
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doktorların sağladığı ilaçlardan kaynaklandığını bile söylediler. Bu nedenle, hastanın mevcut tıbbi durumundan
sıklıkla doktorların kendileri en azından kısmen sorumlu görünmektedir. Birçok hasta, reçete ettikleri ilaçların
neden olduğu korkunç yan etkileri bana ayrıntılı olarak anlattı, bu yüzden mümkün olduğunca kullanmamaya
çalışırdım.

Vücudumuzun kimyası ve diğer birçok maddeye karşı toleransımız büyük ölçüde değiştiğinden. Çoğu zaman
doktorlar, farklı kimyasal ilaçların birikmesinin sağlığımız ve refahımız üzerinde ne gibi etkileri olabileceği
konusunda  hiçbir  fikre  sahip  değildir.  Hiçbirimiz  aynı  değiliz  ve  birlikte  karıştırılan  farklı  ilaçlar,  bazı
durumlarda  hasta  için  sağlık  açısından  tamamen  beklenmedik  sonuçlar  doğurabilecek  zehirli  bir  kimyasal
kokteylden başka bir şey değildir. Peki, herhangi bir doktor neyin güvenli ve neyin kabul edilemez olduğunu
belirlemek için tüm bilinmeyenleri nasıl hesaba katabilir?

Dürüst olmak gerekirse, Alzheimer ve diğer birçok hastalık gibi durumların genellikle doktorlarının reçete ettiği
kimyasalların karışımından kaynaklandığını düşünüyorum. Birçok hasta bana ilaç kullanımında karşılaştıkları
sorunlardan bahsetti, ancak bu maddeleri almayı bırakıp yağı içmeye başlayınca sorunlar ortadan kalktı. Her
şeyi açıkça özetlemek gerekirse, kenevir ilaçları düzgün bir şekilde üretilirse, kullanımı son derece güvenli ve
zararsızdır, ancak tıp uzmanlarının sağladığı gibi değildir.

Allopatik ve ampirik tıbbın etkilerini karşılaştırmak mümkün müdür?

Bildiğim  kadarıyla,  allopatik  tıp  ile  ampirik  tıp  arasında  bir  karşılaştırma  yok.  Allopatik  tıp,  çoğunlukla,
kimsenin yutmaması  gereken zararlı  kimyasallar  ve zehirlerin  bir  karışımıdır.  Ampirik tıp  (bitkilerden elde
edilen  ilaç)  binlerce  yıldır  kullanılmaktadır  ve  kenevirden  üretilen  ilaçlar  güvenlik  söz  konusu  olduğunda
kıyaslanamaz. Yağın üretildiği kenevir reçinelerinin tıbbi açıdan etkili ve zararsız doğası, kenevir bitkisini “tüm
Ampirik Tıbbın Kraliçesi” yapar.

Yıllar  boyunca,  durumlarını  tedavi  etmek için ellerinden gelen her şeyi  alan birçok hastayla  temas halinde
oldum ve her şey başarısız olduktan sonra bana geldiler. Hem allopatik hem de ampirik tıbbı kullanmış olan
hastaların  kimyasal  ilaçlar  ile  kenevir  yağı  arasındaki  farkı  konuşmak  için  kendim  yerine  daha  nitelikli
olduğunu  düşünüyorum.  Ama ne  yazık  ki  birçoğu  hala  öne  çıkmaktan  korkuyor,  bu  yüzden  sadece  rapor
ettiklerini aktarabilirim.

Bu hastaların çoğu bana doğrudan doktorlarının sağladığı ilaçlar yerine kenevir yağı kullanacaklarını söyledi.
Basitçe,  çok daha iyi çalıştığı,  hoş olmayan yan etkileri  olmadığı ve kısa sürede birçoğu normal bir hayata
dönebildiği  için.  Allopatik  ilaçların  kullanımıyla  bu  belirgin  iyileşme  etkilerini  yaşamadılar  ve  çoğu,  bu
ilaçların  çok  fazla  zarar  verdiğini  hissetti.  Sanırım  bu,  allopatik  ilaçların  kullanımını  neden  şimdi
düşünmediğime  dair  çok  şey  anlatıyor  ve  yakın  gelecekte  daha  birçok  kişinin  de  aynı  şekilde  hissetmeye
başlayacağını düşünüyorum.

THC'ye bağımlılık konusunda endişelenmek için herhangi bir neden var mı?

Kenevir  bitkisinden  elde  edilen  ekstraktlar,  tehlikeli  madde  bağımlılarının  kullanımdan  çekilmesini
kolaylaştırmak  için  de  kullanılabilir.  Sistem bize  esrarın,  kullananların  hayatlarını  çöpe  atmalarına  ve  ağır
uyuşturuculara bağımlı hale gelmelerine neden olacak bir ağ geçidi etkisine sahip olduğunu söylüyor. Bunun
gibi açıklamalar tamamen saçmalık. Bağımlılıklardan kurtulmada yararlı olan bir ilaç, soruna neden olan aynı
tehlikeli maddelere nasıl bağımlı hale gelebilir?

Kenevir yağının bir geçiş yolu ilacı olduğuna katılıyorum, ancak bağımlılıklardan muzdarip insanlar için bir
geri  dönüş  kapısıdır  ve  hükümetlerimizin  inandırdığı  gibi,  onu kullananları  yıkıma  götürmez.  Bu  bitkiden
üretilen  ilaçların  neler  yapabileceğini  gerçekten  öğrendiğinizde,  tıbbi  kullanımlarının  sınırsız  olduğunu
göreceksiniz.

Şimdi çok yüksek dozda kenevir yağının “yıkıcı” etkilerine bir göz atalım. Bu ilaç uyku adı verilen yarı komada
bir duruma neden olur ve doğru suşlardan üretildiğinde morfinden çok daha etkili bir ağrı kesicidir. Sıradan bir
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insan  çok  fazla  alırsa  kuşkusuz  uzun  bir  süre  uyur,  ama  uyandıklarında  zarar  görmezler  ve  bağımlılık
yapmazlar.

Bu  ilacı  birçok  hastaya  verdim,  ancak  bir  hastanın  bu  maddeyi  iyi  bir  şekilde  kullanmasını  engelleyecek
herhangi  bir  durum  bilmiyorum;  yine  de,  zamanla  yapamayanların  olduğunu  görebiliriz.  Tek  söylediğim,
bundan daha etkili ve kullanımı güvenli bir ilaç bilmiyorum ve tıp sisteminin de aynı şekilde söyleyebilecekleri
hiçbir şey kullanmadığından eminim. Şimdi kenevir yağının etkilerine bakın ve tıbbi sistemin sağladığı etkilere
bakın. Şu anda onların yerini almak için kullandıkları maddelerin zararlı ve tehlikeli doğasını düşündüğünüzde,
kenevir ilaçlarından yüksek oranda almanın, bulabilecekleri en saçma bahane olduğu konusunda hemfikirsiniz.

Bu  ilaç  yutulabilir,  topikal  olarak  kullanılabilir,  buharlaştırılabilir  veya  fitil  şeklinde  de  iyi  sonuçlarla
kullanabilirsiniz. Yağı almaya başladığınızda, yaklaşık sekiz saat arayla alınan küçük küçük dozlar başlangıçta
en iyisidir. Ciddi bir rahatsızlığınız varsa ve güçlü ağrı kesici ilaçlar alıyorsanız, dozunuzu olabildiğince çabuk
artırın ve bu tehlikeli maddelerin kullanımını bırakmaya çalışın.

Rehberliğe  ihtiyaçları  olduğunu  düşünenler  için,  tüm  bu  bağımlılık  yapan  kötü  kimyasalları  ilk  başta
doktorunuz  verdiğinden,  bu  maddelerin  kullanımını  en  iyi  şekilde  nasıl  bırakacakları  konusunda  onlardan
tavsiye  isteyin.  Kendi  doktorunuz  yardım  etmek  istemiyorsa,  tavsiye  için  bir  naturopat  veya  homeopatik
pratisyenle görüşün. Geçmişte pek çok durumda, insanların gereksiz ilaçları kimseden tavsiye almadan kendi
başlarına bıraktıklarını gördüm.

Opiat bazlı  ilaçlar  alan birçok hasta,  yağ ile tedaviye başladıktan sonra bu tehlikeli  maddelerin kullanımını
anında yarıya indirebilir. Çoğu durumda, bir ila iki hafta içinde hasta bu ilaçları tamamen bırakabilir ve daha az
yoksunluk semptomları yaşayacaktır.

Bu ilaç gerçekten kafayı bulmakla ilgili değil, zarar vermeyen doğal bir maddeyle iyileşmenize izin vermekle
ilgili.  Şimdi biz insanlar olarak neden başkalarının bu ilacı  kullanmamızı engellemeye devam etmesine izin
verelim? Kenevirin ücretsiz tıbbi kullanımı, zamanımızın en önemli sorunudur ve pek çok kişi gereksiz yere
öldüğünden,  diğer  tüm  endişeler  onunla  kıyaslandığında  sönük  kalıyor.  Kenevir,  hemen  hemen  herkesin
yetiştirip üretebileceği kitleler için ilaçtır. Artık dünya çapında sayısız insan kendi ilaçlarını üretiyor ve bizim
bilgimizde açıkladığımız sonuçlara ulaşıyorlar. Değişim zamanı şimdi çok yakın, bu kadar çok insanın acısını
sona erdirmek ve aksi halde umutsuz bir dünyaya umut getirmek için lütfen bize katılın.

Kenevir bitkisi, hepimizin gıda, lif, ilaç, enerji ve çok sayıda başka uygulama için özgürce kullanması için bu
dünyaya yerleştirildi. Son olarak, bu muhteşem bitkiden 50.000'den fazla farklı şey üretilebilir. Bu hukuksuz
kısıtlamalar kaldırıldığında, insanları ait oldukları topraklara geri döndürecektir. Bir kez daha doğa ile temasa
geçecekler ve çok daha fazla kendi kendilerine yeterli  hale gelecekler. O zaman, dünya dostu kenevir bazlı
endüstrileri almak için milyonlarca iş orada olacak ve kısa sürede kenevir bazlı bir ekonomiye sahip olabiliriz.”
Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

“Yağ almaya ilk başladığımda “Korkunç” yan etkiler yaşadım, yarım kutu donut yemiş olmalıyım!!! ha ha ha!!!
Keşke biraz daha olsaydım harika uyudum! Her gün uyuyabilmek için geceyi dört gözle bekledim. 7:00'de biraz
yağ alıp 9:30'da uykuya dalar ve 8:30'a kadar uyurdum. Müthiş!!!" Tom

“Her gün korku hikayesi, bağımlılık, yan etki veya ilgili ölüm olmaksızın esrar konsantresi alan pek çok insan
hikayesi duymamız ironik, ancak yerel kanun yapıcılar 'kamu yararına' esrar ekimi, kullanımı ve satışına karşı
mücadele ediyor.  Big Pharma'ya bağlılıklarını  ve 'Booze-Baron'un ABD'deki esrar endüstrisinin büyümesini
kısıtlamak için yaptığı finansal rüşvetini örtbas eden güvenlik endişeleri'...” Raphael

“Bu  hafta  yağı  babama  vermeye  başladım.  Kemiklerdeki  bazı  noktalara  yayılmış  gelişmiş  prostat  kanseri.
Şimdiye  kadar  çok  uyudu  ve  iştahını  geri  kazandı.  Boğazındaki  radyasyon  ağrısından  dolayı  hiçbir  şey
yemiyordu. Ayrıca endişesinin bir kısmı kafasında görünüşte neşeli olaylara dönüştü!

Halen hastanede, işler kontrol altına alınana kadar akut ağrıya yardımcı olan ağrı kesici ilaçlar alıyor. Doktorlar
yağı bilmiyor. Yağı ilaçlarla birleştirme fikrini bile ima ettik, ancak doktorlar korkunç yan etkiler üreterek geri
döndüler. Bize çalışmaları göstermelerini istediler ama babamın serbest bırakılmasını tehlikeye atmak istemedik
çünkü onu daha da kötüleştiren aşırı ilaca olan ihtiyacı sorgulamak için 'zor' olarak işaretlendik.
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En  büyük  düşmanıma  hastane  kanseri  tedavisi  dilemem.  Korku  hikayelerini  duymuştum  ama  sanırım  bir
noktada babam için her şeyin farklı olacağını düşünmüştüm. Saygılarımla, umarım geç değildir.” Edmund

-- Edmund, olası yan etkiler konusunda haklıydılar, ama bunlara yağdan değil, ona verdikleri kimyasallardan
kaynaklanacaktı. Onu ne kadar çabuk eve geri götürür ve onu yağla doldurursanız, şansınız o kadar artar. Yağla
başlamak için asla geç değildir, tek soru, hastalığın önüne geçmek için çok geç olup olmadığıdır. Ancak bu, ona
ne kadar yağ almayı ve ne kadar çabuk başaracağınızla doğrudan bağlantılıdır.

Bununla protokole uymamanız gerektiğini veya büyük dozlarla başlamanız gerektiğini söylemiyorum. Onu eve
götür, protokolü takip et ve en iyisini umalım. JB

"Merhaba Jindrich, yağın bazı "yan etkilerini" paylaşmak istiyorum. İlk olarak bir süredir kendim yapıyorum ve
ayrıca bir dispanserden satın alıyorum (benimki gibi daha iyi!), Herhangi bir özel durumum veya hastalığım
yok, muhtemelen 2012'den beri 30 ml'ye yakın yuttum, yani...

* artık alkol içemiyorum... bir kadeh şarap ve ben çıkıyorum! İçmeyi bırakmaya çalışmıyordum ama gerçekten
de vücudum bunu tamamen reddediyor ve aklı başında olmak gerçekten çok güzel!!

*  Gözlerimin  irisi  tamamen  yeşil...  artık  burada  ve  orada  küçük  kahverengi  noktalar  yok  (iridolojiyi
biliyorsanız, bu küçük noktalar organ arızalarının ve hatta ölümlerin bir göstergesidir), bu nedenle berrak gözler
büyük sağlık demektir! 

* 10 yaşındaki  çoban köpeği gözlerim için aynı etki  ve bol  enerji!  (Yaklaşık 6 doz almıştır).  Yağ ve tüm
beklenmedik  yan etkiler!!  Bu ilacı  dünyayla  paylaşma çabalarınız  için  size ve Rick'e  teşekkür ederiz.  Çok
sevgiler, Estelle“

"Kız köpeğimin (Çoban köpeği) süt bezi kanseri olduğunu söyleyebilirim, büyük topaklar. Her gün geceden
önce 2 damla verdim. 3 hafta içinde HEPSİ GİTTİ!!! (İnsanlarda meme kanseri gibi östrojene de duyarlıdır!!!).
VE arkadaşımın hayatını kurtardı, mesane kanseri oldu - Gitti. İnsanlara ve hayvanlara yardım edebilmek için
ÇOK MUTLUYUM." bebek

"Geçmişte her köpeği kansere kaptırdıktan sonra, üç köpeğime de kanseri önleyici olarak her gün bir damla yağ
veriyorum." Roger

“Geçen hafta yağda kusma hakkında yazdım. Sonunda durdum ve hala aynı parti yağı kullanıyorum. Şimdi
harika hissediyorum. Sanırım tüm farmasötik  ilaçları  sistemimden arındırıyordum. Sefil  bir  deneyimdi ama
detoks asla eğlenceli değil.” Robin

"Emin  değilim  ama  tahminimce  çok  erken  aldın.  Çok  yükselmek  diye  bir  şey  var  ve  bazı  insanları
kusturabiliyor. Bunu bizzat tecrübelerimden biliyorum. (Kulağa küçümseyici geldiğini fark ettim, öyle demek
istemedim.)” Tina

”Tina,  bunu ben de düşündüm ve neden bu kadar hasta olduğumla ilgili  birçok sorum vardı.  Geçen Aralık
ayında başıma gelenlerden dolayı gerçekten detoks olduğuna inanıyorum. Onkoloğum bana “son aşamalarımda”
olduğumu söyledi, yağım bitti ve kemiklerimi güçlendirmeye yardımcı olmak için IV Zometa aldım. Yağın bir
alerji hapı olarak çalıştığı ve beni Zometa'nın etkilerinden kurtardığı ortaya çıktı. Yağdan kurtuldum, anoreksik
oldum, Zometa kemiklerime girerken çok acı çekiyordum ve kusuyordum, üşüyordum ve hastaneye kaldırıldım.

O olaydan beri  Hint usulü bile oturamıyordum çünkü eklemlerim ve kalçalarım çok acıyordu. Tekrar yağa
başladığımda ilk başta iyiydim ama sonra yavaş yavaş hastalandım. Sonra gerçekten hastalandım ve günlerce
sefil halde kusarken garip bir şey oldu, tüm eklemlerim temizlendi ve 6 ay sonra eklem ağrım kalmadı. Yine
esnekim. Sadece petrolün, seninle bir yıl boyunca kalabilecek o pisliği eklemlerimden çıkardığına inanabilirim."
Robin

“Mümkün olan en kısa sürede terminal bir hastaya mümkün olduğunca çok şey almak çok önemlidir. Çoğu
terminal hasta kemo/radyasyon, ağrı kesici vb. gördü. Düzgün yapıldığından emin olun ve mümkün olduğunca
çabuk almaya başlayın ve en azından kanser tamamen gidene kadar onu almayı bırakmayacağım!” güzel
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"Doktorlarınız size 'terminalsin' dediğinde, orada ne varsa denemek istemez miydiniz? Bir düşünün... Böyle bir
teşhisten sonra ne kaybedersiniz? Bugün hayatta  olan bir  yeğenim var...  bu yağ yüzünden...  Daha fazlasını
söylememe gerek var mı?" Carol

"O benim yeğenim. Gerçekten işe yaradı.” Joanne

"Yarı maraton yaptım, kanser araştırması için 5000 dolar topladım. Zaten lanet olası bir tedavi olduğunu ve
bana vermeyeceklerini bilmiyordum. Bana iki kez çok güçlü kemoterapi verdiler.  Karaciğerimi mahvettiler;
böbreklerimi mahvettiler.  Geçen yılın Nisan ayında beni eve ölüme gönderdiler.  Altı hafta yaşamayacağımı
söylediler.  Ve  bugün  buradayım,  hala  hayattayım  çünkü  bugün  burada  olabilmek  için  kendi  ilacımı  nasıl
yapacağımı öğrendim.

Herkese  bu  tedaviyi  anlatmalıyız.  Herkesin  bilmesi  gerekiyor:  Yaşamanıza  ve  kanserli  arkadaşlarınızın
yaşamasına yardımcı olacak gerçek tıbbi marihuana ürünleri var. Herkesin bilmesi gerekiyor: kimse kanserden
ölmek  zorunda  değil.  Bir  tedavi  vardır,  her  zaman  bir  tedavi  olmuştur.  Onlar  sadece...  Big  Pharma  onu
almamıza izin vermiyor. Nasıl cürret ederler?! Kanser araştırmaları milyarlarca dolarlık bir endüstri... Peki ne
yapıyorlar? Benim gibi insanları uyuşturucularıyla öldürüyorlar. Bu saçmalık! Tedavisi var! Phoenix Tears yağı
işe yarıyor! Herkese söyle. Lütfen!" Joanne

"Merhaba ben yağa inancım var ve şu anda kanser olan annem için kullanıyorum ama bir sorum var 3 ayda 2
ons tüketilmesi gerektiğini söylüyorsunuz ama annem hastalıktan dolayı çok halsiz ve sadece bir ons olarak
alındı ve üç ayı karşılamak üzere, ama hala alıyor ve aynı etki olup olmadığını bilmek istiyorum, çünkü üç ay
içinde olması gerektiğini söyledin. Lütfen mesaja cevap verin çünkü endişeliyim.” Esmeralda

“Şimdiye kadar ne kadar aldığı konusunda çok fazla endişelenme. Onu biraz daha yedirmeye çalış. Ona her
zamankinden daha büyük bir parça yemesini söyle, gece yattığında yavaş yavaş daha fazla yiyebilecek. Geceleri
daha büyük bir doz yediğinden emin olun ve daha hızlı bir tolerans oluşturacaktır. Babam da ilk üç ay aynı şeyi
yaptı. Günde yarım gramdan fazla yiyebilmesi uzun zaman aldı ve günde 1/4 gram zar zor yiyorken bile kanser
yok oluyordu (tümör küçülüyordu). Şimdi günde yaklaşık bir grama ulaştı ve 10 ayda yüz gramdan fazla yedi.
İyi şanslar!" Jose

İlaçların Değiştirilmesi

"Yağla ilgili deneyimime dayanarak, kişisel olarak kullanmak isteyeceğim tek bir farmasötik ilaç bilmiyorum.
Bunun için birkaç nedenim var ama en önemlisi,  bunların gerekli olmaması. Vücudunuz sadece atalarınızın
yediği  şeyleri  işleyebilir;  herhangi  bir  kimyasalı  işlemeye  hazır  değildir  ve  kimyasalları  tüketmek  eninde
sonunda sorun çıkarır. Şu an yaşadığın duruma yardımcı olabilirler ama bedelini daha sonra ödeyeceksin. Yağ,
insan DNA'sı ile rezonansa girer ve tüm vücuttaki hücrelerin yenilenmesine ve gençleşmesine yardımcı olur.
Yağ seçici olarak çalışır ve vücudunuzda sağlıksız olan her şeye saldırır.  Ek olarak,  yağ zararlı  yan etkiler
üretmez.  Biraz  abartılı  bir  şekilde,  yağı  kullanmanın  tek  yan etkisinin  uyku,  mutluluk  ve  sağlık  olduğunu
söylemek  isteriz.  Bir  hastanın,  özellikle  alıştığından  daha  fazla  yağ  aldığında,  olağandışı  beden  ve  zihin
durumları  yaşamayacağını söylemek değildir.  Ama yapsalar bile, yüksek dereceli  kenevir  yağı kullanırlarsa,
sadece  biraz  kestirip  uyuyacaklar.  Yağın  etkileriyle  savaşmaya  çalışmanın  bir  anlamı  yok,  en  iyisi  onun
çalışmasına ve onunla birlikte akmasına izin vermek.“ JB

"Tamam o zaman bunu paylaşmak zorundayım. Başka bir eyaletteki  bir  arkadaşımdan biraz yağ aldım. İlk
aldığım şey bir dispanserdendi ve olması gerektiği gibi olmadığı hissine kapıldım. Birkaç saatte bir oldukça iyi
bir doz alıyordum ve pek bir şey yapmıyor gibi görünüyordu. Dün arkadaşımdan malzeme aldığımda, dispanser
malzemesinden aldığım miktarın aynısını alabileceğimi düşündüm. Oğlum yanılmışım! Yavaş başlayın derken
şaka yapmıyorsunuz! Gerçek şeylere sahip olduğunuzda, kesinlikle güçlüdür! Ne yazık ki hiç iyi bir deneyimim
olmadı,  büyük paranoya ve bütün gece uyuyamadım. Oğlum aslında gelip  bana “bebek bakıcılığı”  yapmak
zorunda  kaldı!  Bugün  çok  yorgunum  ve  hala  etkilerini  hissediyorum,  bu  yüzden  muhtemelen  bugün
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almayacağım ve eğer yaparsam yarım pirinç tanesinden daha az olacak! Sanırım iyi yönden bu sabah ağrım
yok.

-- Casey, lol. Yeni partide muhtemelen biraz sativa var, bu yüzden başka bir tane almaya çalışın. Önerdiğimiz
yağdan üretilen yağ bunu yapmaz. Aldığınızın yarısını veya yeni bir partiyi denerdim. Bu hoş olmayan duygular
bazen  birinin  başına  gelebilir,  ancak  bununla  nasıl  başa  çıkacağınızı  öğrendikten  sonra,  bebek  bakıcınızın
muhtemelen onaylayabileceği gibi, bu pek bir sorun teşkil etmez.

Ama yine, dediğim gibi, muhtemelen yağda biraz enerji verici sativa var. Ama belki de önceki yağınızdan daha
iyi ağrı kesici etkileri vardır. Daha az almaya çalışın ve nasıl çalıştığını görün. İkinci kez de beğenmezseniz,
oğlunuza eğlence amaçlı verin veya topikal olarak (güzellik vb. için) kullanın ve size daha güçlü ve yatıştırıcı
bir şey vermesini sağlayın. "talimatlar." En iyi dileklerimle, JB

“Her  türlü  hastalık  ve  hastalık  için  çalışır.  Eğer  alıyorsanız,  bazı  insanlarda  düşüyor  gibi  göründüğü  için
potasyum seviyelerinize dikkat edin. Böbrek, karaciğer ve kalp sorunları olan herkes için, rejeneratif etkiler için
RSO ve q10 ile birlikte glandüler takviyelere bakın. Matta

“Sadece  kannabinoidler  hücreleri  düzenler.  Yaralar  için  merhemlerin/maddelerin  çoğu  dezenfektandır  ve
yalnızca vücudun iyileşmesi için ideal bir durum yaratmaya çalışır. Kannabinoidler antibakteriyel / antifungal /
antiviral vb.dir ve hücreleri düzenler, böylece çirkin hasarlı hücreler düzenlenir ve yarım yamalak onarılmaz ve
kopyalanmaz.  Başka  bir  deyişle,  hücreler  aşağıdaki  mantıkla  düzenlendiğinden,  yaralarda  kannabinoid
kullanmanın yara izine sahip olma olasılığınız daha düşüktür:

Biraz hasarlı mıyım? - Evet= Hücreyi geri dönüştürmek/onarmak için otofaji.  Çok mu hasarlıyım? - Evet =
Programlanmış hücre ölümü (Apoptoz)

Son kullanma tarihimi geçtim mi? - Evet = Programlanmış hücre ölümü (Apoptoz)

Aşırı  derecede  hasarlı  mıyım?  Evet  =  Nekroz.  Hasar  çok  şiddetli  olduğunda,  bölgeye  kannabinoidler
uygulanmadığı  sürece,  kandaki endojen kannabinoidler  genellikle  hücrelere ulaşamaz ve onları  düzenler  ve
çürük et / Nekroz ile sonuçlanır.

Kanser  genellikle,  CB  reseptörleri  hasar  nedeniyle  çalışmadığı  için  düzensiz  kalan  hasarlı  bir  hücreden
kaynaklanır.

Kansere  neden  olduğu  bilinen  maddeler  genellikle  vücuttan  çıkmakta  yavaş  olan  ve  yolculukları  boyunca
sürekli hücresel hasara neden olan maddelerdir.

Hücreler  ne kadar  sık  hasar görürse,  işleyen CB reseptörleri  olmayan bir  hücrenin var  olma şansı  o kadar
yüksek olur.” Scott

Yağ ile Kanseri İyileştirmek

Tedavi ettiğiniz hasta sayısına ilişkin gözlemlere göre, yağ tüm kanser türleri için etkili mi, yoksa yardımcı 
olmayacağı herhangi bir kanser türünün farkında mısınız?

"Yağ, her tür cilt  kanserinin tedavisinde etkilidir  ve bildiğim kadarıyla,  aynı şey iç kanserler ve diğer tıbbi
durumlar  için  de  geçerlidir.  Her  türlü  tıbbi  sorundan  muzdarip  hastalarla  uğraşma  konusunda  yılların
deneyiminden  sonra.  Dürüstçe  söyleyebilirim  ki,  yağın  etkili  bir  tedavi  olmadığı  herhangi  bir  durum
bilmiyorum.

Yüksek dereceli  kenevir  yağı,  talimatlarıma göre yapıldığında  ve kullanıldığında,  tüm kanser türlerinde işe
yarıyor gibi görünüyor ve tedavi edilmesinin etkili olmayacağı herhangi bir kanser türü hakkında bilgim yok.
Bir süre önce, THC'nin belirli bir kanser türüne neden olabileceğini iddia eden bir araştırma duydum, ancak
bence bu, halkın gerçeği öğrenmesini engellemek için atılan bir propagandaydı. Sadece bu çalışmanın kusurlu
olması gerektiğini söyleyebilirim ve şimdi neden bu sonuca vardığımı açıklayacağım.
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Basitçe söylemek gerekirse, çoğu araştırma bize kanserin, hastanın vücudunda bulunan altta yatan bir sorun
nedeniyle çoğalmasına izin verilen hücreleri mutasyona uğrattığını söylüyor. THC mutasyona uğrayan hücreleri
öldürür. Peki THC, yok etmekte çok iyi olduğu hücreleri nasıl üretebilir?

Kansere neden olabilecek tedaviler arıyorsanız, kemoterapi ve radyasyondan başka bir yere bakmayın. Bu sözde
"tedaviler"in ikisi de çok kanserojendir, yani başka bir deyişle kansere neden olabilirler ve yaparlar. Bir BT
taraması bile vücudu büyük bir radyasyon dozuna maruz bırakır. Radyasyon, hücrelerin mutasyona uğramasına
neden olur ve hepimize kanserin, hücreleri mutasyona uğrattığı söylendi.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı
Bitki

Yağ Kemoterapi ve Radyasyon İle Birlikte Kullanılabilir mi?

"Hastalar bana bu soruyu sorduğunda, onlara evet, yağın kemoterapi ve radyasyonla birlikte kullanılabileceğini
söylüyorum. Bu yağın kullanılmasının çok faydalı olacağından ve bu tür tedavilerin neden olduğu etkilerden
kurtulmaları için onlara daha iyi bir şans vereceğinden şüphem yok. Yine de, aklı başında biri neden kemoterapi
ve radyasyon almayı düşünsün ki?

Kemo  ve  radyasyon  kanseri  tedavi  etmez,  ona  neden  olurlar  ve  geçmişte,  bu  tür  sözde  tedavileri  almayı
planlayan insanlara yağ vermeyi reddetmiştim. Bu gibi tedavileri  tıbbi sistemden almayı planlayan biri  için
petrol üretmek için neden hapse girme riskini göze alayım? Bir kişi kemo veya radyasyon almayı seçerse, bu
onların seçimidir. Ancak benim açımdan, bu kişiler tıbbi sistemin onları zehirlemesine izin vermeye bu kadar
niyetliyse,  tedaviyi  sağlamanın  benim açımdan  aptalca  olacağını  düşünüyorum. Hastanın  damarlarına  zehir
pompalarken panzehir sağlamaya benzer.

Geçmişte,  bu  ilacı,  zarar  vermeyen  ve  onlara  hayatta  kalma  şansı  veren  etkili  bir  tedavi  isteyen  hastalara
sağladım. Ama tıp sisteminin sağladığı şeylerin çoğunun tıptan çok cinayetle ilgili olduğunu düşünüyorum. Bu
nedenle  ciddi  sağlık  sorunları  olan  kişilere  yağı  almalarını  ve  tıbbi  sistemden  ve  doktorlarından  uzak
durmalarını söylüyorum.

Tıp  uzmanları  kanser  tedavisine  karşı  rasyonel  davranmaya  başlamadıkça,  hastanın  tavsiyelerini  hiç
aramamasının daha iyi olacağına inanıyorum. Sonunda tıbbi sistemin sağladığı şey genellikle yarardan çok zarar
verir ve hastanın hayatta kalma şansını azaltır. Kemo ve radyasyonun neden olduğu ve geride bıraktığı hasar,
kendilerini detoksifiye etmek için çok miktarda yağ almadıkları sürece çoğu durumda hastanın ölümüne neden
olacaktır.  Kemoterapi  ve  radyasyon alan  kişilerin  büyük çoğunluğu,  tedavi  edildikleri  kanserden  değil,  bu
tedavilerin neden olduğu etkilerden ölmektedir.

Dediğim gibi, deneyimlerime göre, yağ tüm kanser türlerinde işe yarıyor gibi görünüyor, ancak tedaviyi alan ve
daha sonra almayı reddeden birkaç kişi oldu. Davranışlarını, sonunda tıbbi sistemden kopmak istemediklerini
söylemekten başka açıklayamam. Bunu yapan sadece birkaç kişi oldu ve bildiğim kadarıyla sonunda tüm bu
hastalar öldü. Keşke insanların yaptıkları şeyleri neden yaptıklarını ve hayatlarında neden bu kadar umursamaz
olduklarını açıklayabilseydim. Ancak tıbbi sistemin onlar için ne hazırladığı konusunda kendilerini eğitmeye
istekli olmadıkça bunun devam edeceğini umuyorum.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

Kanser Hastalarında Başarı Oranı?

“İnsanlar bana kanser teşhisiyle geldiklerinde ve kemoterapi veya radyasyon almayı reddettiklerinde, tedaviyi
almak  için  ölümün eşiğine  gelene  kadar  beklemedikçe  veya  tedaviyi  reddetmedikçe  tedavi  edilebilecekleri
neredeyse kesindir. yağı uygun şekilde yutunuz.

Yağ tedavisini düzgün bir şekilde uygularlarsa, tıbbi sistem tarafından ağır hasar görenlerin kabaca %75'inde
kanser tersine çevrilebilir.  Ancak, o kadar kötü bir şekilde hasar görmüş yaklaşık 4'te 1'i var ki, en iyisinin
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umabileceği en iyi şey, hala bizimleyken onlara çok daha iyi bir yaşam kalitesi vermek. Ancak bu durumdaki
hastalar için yağı yutmak hala mantıklıdır, çünkü acılarını büyük ölçüde hafifletir ve çoğu zaman beklenenden
çok daha uzun yaşarlar.

Kanseri  iyileştirebilseniz  bile,  sonunda kemoterapi  ve radyasyondan kaynaklanan hasar,  neden olunan zarar
onarılamazsa,  genellikle  hastanın  ölümüne  neden  olur.  Bu  bireyler  kanserden  ölmüyorlar;  aslında  tıbbi
sistemden aldıkları sözde “tıbbi tedaviler” yüzünden ölüyorlar. Gördüğünüz gibi, kenevir yağı, özellikle hiçbir
doktor dahil olmadığında inanılmaz bir başarı oranına sahip. Ama sağlık sistemi akılcı davranmaya başlarsa ve
bu ilacı gerektiği gibi kullanırsa hayatta kalma oranlarının daha da artacağını düşünüyorum.

Tanıdığınız kaç kişi bu yağla kendini iyileştirdi?

2003  yılından  bu  yana  her  türlü  tıbbi  sorunu  olan  yaklaşık  5.000  kişiye  bu  yağı  sağladım.  Bu  hastaların
birçoğunun dikkat edilmesi gereken çeşitli tıbbi sorunları vardı, ancak çoğu bu yağın kullanımıyla kontrol altına
alındı veya tedavi edildi. Bu ilacın yasadışı statüsünden dolayı kayıt tutmadım, ancak yüzlerce insanın dış ve iç
kanserlerle ve ayrıca çok sayıda başka hastalıkla tedavi edildiğini gördüğümü söyleyebilirim.

Ayrıca, her hafta dünyanın her yerinden çok sayıda e-posta alıyorum ve bu yağın uzak ülkelerdeki hastalara ne
kadar  yardımcı  olduğunu  anlatıyor.  Talimatları  web  sitemize  koyduğumuzda  ve  her  yerdeki  bireylere
kendilerini nasıl iyileştirebileceklerini anlatan “Run From The Cure” belgeselini çıkardığımızda çok ilgi gördü
ve birçok kişi bu bilgiyi ihtiyacı olanlara ilaç sağlamak için kullandı. işe yaradı. Bu yağın üretilmesi çok kolay
olduğu  için,  dünya  çapında  zaten  sayısız  insan  onun  faydalarını  deneyimledi  ve  umarım  yakın  gelecekte
hepimizin aynı şeyi yapma özgürlüğüne sahip olacağız.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

Yağı Kullanmaya Başlamak İçin Hiç Geç Kaldı mı?

"Bu harika ilacı kullanmaya başlamak için asla geç değildir. Tıbbi sistem tarafından ağır hasar görmüş kişilerin
bile iyileşme şansı hala yüksektir. Hastanede akciğer kanserli bir beyefendimiz vardı ve doktorlar ona yaşaması
için yirmi dört saat vermişti. Sağlık sisteminin muhalefetine rağmen, oğlu ona yüksek dozda yağ verdi ve ertesi
gün hastaneden ayrıldı. Yaklaşık on beş ay sonra, bu 83 yaşındaki gazi öldü, ancak akciğer kanserinden değil,
yıllardır muzdarip olduğu önceden var olan bir kalp rahatsızlığı nedeniyle vefat etti. Yaşadığı fazladan aylarda
kaliteli bir yaşam sürdü ve uykusunda acı çekmeden öldü. Bu, hastanede ölmekten, akciğer kanserinden kendi
sıvınızda boğulmaktan daha iyi değil mi?

Evre  4  kanserleri  olan  ve  yaşaması  beklenmeyenlerin  tedavisinde  harika  sonuçlar  aldık.  Elbette  hepsini
kurtaramadık,  ama kesin olan bir şey var ki,  çılgın tedavileri  ve iç karartıcı  hayatta kalma oranlarıyla tıbbi
sistemin  yapabileceğinden  çok daha  fazlasını  kurtardık.  Daha önce  de  belirttiğim gibi,  bu yağ tüm kanser
türlerinin tedavisinde etkilidir  ancak akciğer kanseri  ve lösemi hastalarında sıklıkla tanık olduğum sonuçlar
gerçekten şaşırtıcıydı. Sıklıkla, bu tür kanserler yağ tedavisine çok çarpıcı bir şekilde yanıt verir ve hastaların
durumlarında günlük olarak iyileşme görmeleri alışılmadık bir durum değildir.

Petrolü  kullananları,  mümkün  olan  en  kısa  sürede  sistemlerine  almaları  için  her  zaman  teşvik  ediyorum.
Buradaki  fikir,  THC yüklü yağı vücutlarına ne kadar hızlı  alırlarsa,  kanserlerini  ve diğer rahatsızlıklarını  o
kadar  çabuk iyileştirebilirler.  Bu,  hastanın  hayatta  kalma şansının çok daha yüksek olmasını  sağlayacaktır,
ancak yine de zarar görmeyecektir.

Ciddi  hayati  tehlikesi  olan herkese,  “Petrol  ya hayatınızı  kurtaracak,  ya da çıkış  yolunuzu kolaylaştıracak”
diyorum.  Hasta  vefat  etse  bile,  bunu  onurlu  bir  şekilde  yapacak  ve  tüm  bu  korkunç  ağrı  kesici  ilaçların
etkilerinden  kaçınılabilir.  Amacımız  mümkün  olduğu kadar  çok kişiyi  kurtarmak,  ancak yardımın  ötesinde
olanlar  için,  aynı  koşullara  sahip  diğerlerinin  hastanelerde  katlanmak  zorunda  kalması  gibi  acı  verici  bir
ölümden geçmek zorunda kalmayacaklarını bilmek yine de güzel.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki
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Bazı İnsanların Tedavisi Diğerlerinden Daha mı Zor?

“Tedavisi  en  zor  olan  insanlar,  tıbbi  sistem  tarafından  kendilerine  ciddi  şekilde  zarar  verilmesine  izin
verenlerdir. Kemoterapi ve radyasyon hem kanserojen tedavilerdir, yani kansere neden olurlar. Hasta bu sözde
tedavilerden kurtulabilirse, tümörün boyutunda bir azalmaya tanık olabilir. Ama sonunda bu tedaviler vücudu o
kadar kötü bir şekilde zehirler ki onları koruyacak bir bağışıklık sistemi kalmaz. Bu, tedavilerin kansere neden
olan etkileri ile birlikte kanserin vücudun diğer bölgelerine yayılmasına yardımcı olur.

Hasta artık kendisini koruyacak bir bağışıklık sistemine sahip olmadığı için, ölüme yol açabilecek birçok tıbbi
soruna karşı kendini savunamaz hale gelir.  Akıl sahibi herhangi bir kişi,  tıbbi sistemin sağladığı tedavilerin
neden  işe  yaramadığını  anlamakta  zorluk  çekmemelidir.  Yine  de  doktorlar  bize  başka  etkili  tedavi
yöntemlerinin olmadığını söylemeye devam ediyor. Sanırım bu, doktorlara ve diğer profesyonellere bir şeyi
anlamamaları için yeterince para öderseniz, çoğu durumda uymaktan mutlu olduklarını kanıtlıyor.

Ayrıca  hastaların  sıklıkla  kannabinoid  reseptörlerini  bloke  eden  veya  endokannabinoid  sistemin  işlevine
müdahale  eden  ilaçları  kullandıkları  gerçeğinden  de  bahsetmeliyim.  Bu  tür  ilaçlar  arasında  Remonabant,
Surinabant,  Taranabant  ve  Ibipenabant  sayılabilir.  Bu  maddeleri  ilk  yazanlar  doktorlar  olduğu  için,  bunun
onlarla  tartışılması  gereken  bir  şey  olduğunu  düşünüyorum.  Hastalara  kimyasal  ilaçları  bir  an  önce
bırakmalarını  söylememin  sebeplerinden  biri  de  bu.  Kannabinoid  reseptörlerinizin  işlevi  bozulursa,  bu  tür
insanları tedavi etmek çok daha zor veya imkansız hale gelir.

Bugün pek çok kişi, ciddi hastalıklardan kurtulmak için zihnimizin gücünün çok şey olduğunu düşünüyor gibi
görünüyor. İyileşme söz konusu olduğunda, genellikle kullanılan tedaviye yönelik olumlu bir tutumun ve güçlü
bir inancın çok önemli olduğundan emin olurlar. Ama bana gelenlerin çoğu tedaviye başladıklarında bu yağın
bir  faydası olacağına inanmadılar.  Bu nedenle,  pozitif  düşüncenin gücünün yardımcı  olabileceği  konusunda
hemfikir olsam da, tedavi ettiğim kişilerin büyük çoğunluğu onsuz oldukça iyi iyileşebiliyor gibiydi.

İyileşmeyi,  hastanın  zihinsel  durumundan  ziyade,  kullanılan  doğru  ilaçla  daha  çok  ilgili  olarak  görme
eğilimindeyim.  Bu  yeni  çağ  retoriğine  inanan  pek  çok  kişinin  aynı  fikirde  olmama  eğiliminde  olmasını
bekliyorum,  ancak  tanık  olduğum  şeyle  ilgili  gerçekleri  çarpıtmak  için  hiçbir  nedenim  yok.  Ayrıca  evcil
hayvanlarımız ve diğer hayvan canlılarımız da vücutlarında kannabinoid reseptörlerine sahip oldukları için bu
yağın  etkilerinden  onlar  da  faydalanabilmektedir.  Birçok hayvanı  tedavi  ettim ve  bu  yaratıklardan  bazıları
oldukça zeki olsa da, bu yağın ürettiği mucizelerin pozitif düşünceyle hiçbir ilgisi olmadığına eminim.” Rick
Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

Lösemi

"Lösemili birini kenevir yağı ile tedavi ederseniz, genellikle çok hızlı sonuç verir. Tecrübelerime göre lösemi,
tedavisi en kolay iç kanserlerden biridir ve bu yağın kullanımıyla muhteşem sonuçlar gördük. THC'nin vücuda
girdikten sonra gittiği ilk yer doğrudan kan dolaşımıdır. Kanda kanser varsa, muhtemelen uzun süre mevcut
olmayacaktır.  Lösemi hastalarında beyaz kan hücresi  sayısının iki  gün içinde çarpıcı  bir  şekilde düştüğünü
gördüm ve  bence  bu  durumdan  muzdarip  olanlar  için  daha  iyi  bir  tedavi  olmadığını  hissediyorum."  Rick
Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

Cilt Kanseri Tedavisi

"Yağ uygun şekilde  üretilirse,  cilt  kanserini  tedavi  etmek  için  kesinlikle  işe  yarayacaktır  ve görevi  yerine
getirmek için genellikle sadece az miktarda yağ alır. Yağı soruna neden olan bölgeye uygulayın ve bir bandajla
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kapatın,  ardından  her  üç  veya  dört  günde  bir  taze  yağ  ve  yeni  bir  bandaj  uygulayın  ve  kanser  yakında
kaybolacaktır.

Hastalara her zaman kanser gidene kadar tedaviye devam etmelerini ve ardından kanser hala oradaymış gibi
bölgeyi yaklaşık iki hafta daha tedavi etmeye devam etmelerini söylerim. Bunu yapmak tüm kanser hücrelerinin
ölmesini sağlayacak ve talimatlarıma uyulursa hiçbir zaman cilt kanserinin geri dönüşünü görmedim.

Uzun süredir cilt kanseriniz varsa ve kanser iyi yerleşmişse, iyileşmesi biraz zaman alabilir, ancak genellikle
oldukça ciddi vakalarda bile cilt kanseri bir aydan kısa sürede kaybolur. Aşırı bir durumda, daha uzun sürebilir,
ancak öyleyse, tamamen iyileşene kadar tedaviye devam edin. Pek çok insan cilt kanserini anında iyileştirebilir,
ancak bu tamamen sizin iyileşme hızınıza ve kanserin ne kadar derine gömülü olduğuna bağlıdır.

Kenevir yağınızı kullanarak kaç kişi cilt kanserini iyileştirdi?

Yüzlerce  cilt  kanserine  yağ sağladım.  Genellikle  üç hafta  içinde kanser kaybolur  ve geriye sadece  sağlıklı
pembe deri kalır. Bu tür kanserleri tedavi etmek için benim tedavi yöntemimi kaç hastanın kullandığına dair bir
tahminde  bulunamam.  Yine  de,  bu  çok  iyi  bilinmeye  başladığından,  bu  zamana  kadar  dünya  çapında
milyonlarca olmasa da yüzbinlerin bu durumdan bu şekilde kurtulmasını bekliyorum.

Bu tedaviyi standart prosedürlerle karşılaştırabilir misiniz?

Cilt  kanserlerini  kenevir  yağı  ile  tedavi  etmek  ile  tıbbi  sistemin  uygun  tedavi  dediği  şey  arasında  hiçbir
karşılaştırma yoktur. Oldukça sık ameliyat yapılır ve bazen mevcut tüm kanser hücrelerini çıkarmada başarılı
olurlar. Ancak tanıştığım ve çıkarılması için defalarca geri dönmek zorunda kalanlara bakılırsa, bunun oldukça
nadir  olduğunu  söyleyebilirim.  Çok  fazla  vakada  hastalar  bu  ameliyatları  tekrar  tekrar  yaptırmak  için
doktorlarına geri dönmek zorunda kalıyor.

Bu  operasyonlar  birkaç  kez  yapılsa  bile,  tıbbi  sistem  çoğu  zaman  sorunu  ortadan  kaldırmayı  başaramaz.
Doktorlar ayrıca sıvı nitrojen ve kemo içeren kremler gibi cilt kanserleri için başka tedaviler de kullanırlar. Bu
tedaviler  genellikle  ağrılıdır  ve  çoğu  durumda  kanser  geri  gelmeye  devam  eder  ve  daha  da  kötüleşme
eğilimindedir.

Kenevir yağı cilt kanserini tedavi etmek için kullanıldığında, yalnızca mutasyona uğrayan kanser hücrelerini
öldürür  ve  bu  durum genellikle  hızla  iyileşir.  Bu zararsız  etkili  tedavi,  sağlıklı  hücrelere  zarar  vermez  ve
deneyimlerime göre, bu durumu tedavi etmenin en mantıklı yolu olduğuna inanıyorum. Tıbbi sistem tarafından
kullanılan yöntemler, kıyaslandığında en az rahatsız edicidir ve yağ kullanıldığında enfeksiyonlar veya diğer
komplikasyonlar hakkında endişelenmenize gerek yoktur. ” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki
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Yağ ve Kemoterapi

Kemoterapi, radyasyon veya diğer kimyasal ilaçlarla karşılaştırıldığında bu tedavinin başlıca avantajları 
nelerdir?

"Kenevir yağının geleneksel tedaviler olarak adlandırılanlara göre üç ana avantajı vardır. Birincisi, kenevir yağı
zarar vermez, ikincisi işe yarar ve üçüncüsü hastayı öldürmez. Kemoterapi, radyasyon ve diğer zehirli kimyasal
ilaçlar vücuda büyük zarar verir ve çok fazla vakada hayatta kalma şansımızı azaltır. Ek olarak, bu tür tedavilere
maruz kalan hastalar genellikle bu tedavilerin neden olduğu başka tıbbi sorunlarla karşılaşırlar.

Kenevir  ilacını  tıbbi  sistemin  sağladığıyla  gerçekten  karşılaştıramam,  çünkü  bize  verdiklerini  ilaç  olarak
görmüyorum. Kimyasal ilaçlar karaciğere toksiktir. Bu, zehirli oldukları ve hasta için tehlike arz ettikleri için bu
tür kimyasalların vücudumuzda olmaması gerektiğini herkese açıkça göstermelidir.

Kemoterapi  ve  radyasyon  kanserojendir,  yani  bu  tedaviler  sadece  zehirli  olmakla  kalmaz,  aynı  zamanda
kansere  de  neden  olabilirler.  Çoğu  zaman,  bir  tümörün  boyutu  kemoterapi  veya  radyasyon  kullanımıyla
küçültülebilir, ancak birçok durumda kanserin yayılmasına izin verir. Bu tür tedavilerin kanserojen etkileri ve
zehirli  yapıları  nedeniyle  en  çok  ihtiyaç  duyduğunuz  anda  bağışıklık  sisteminizi  mahvederler.  Bana  göre,
kesinlikle kullanılmamaları gerektiği halde, kemoterapi veya radyasyona kanser veya başka herhangi bir durum
için tedavi demek gülünçtür.

Yağı kullanmak radyoterapinin yerini alabilir mi?

Radyoterapi terimi kulağa oldukça iyi huylu geliyor. Bir hastanın yapması gereken tek şey radyoda biraz müzik
dinlemek ve iyileşecek gibi görünüyor. Elbette çoğumuz bunun gerçekte olanlardan çok uzak olduğunu zaten
biliyoruz, bu yüzden ona radyasyon tedavisi diyelim.

Radyasyon tedavisinin kemoterapiden daha iyi olduğunu düşünmüyorum çünkü bu tedavilerin ikisi de zehirli ve
kansere  neden  oluyor.  Kenevir  ilacı,  kansere  ve  diğer  tüm  hastalıklara  karşı  ilk  savunma  hattı  olmalı,
ölümümüze neden olabilecek veya durumlarımızı daha da kötüleştirebilecek tedaviler değil.

Görebildiğim kadarıyla, tıbbi sistemin vücudumuza bu kadar yıkıcı şeyler yapmasına izin vermek, ölmenin daha
hızlı  bir  yolu.  Bazıları  için  kemoterapi  ve radyasyon geciktirme taktiği  olarak işe  yarar,  ancak sonuçta bu
tedavilerin vücudunuza verdiği zarar korkunçtur. Bu tür tedavileri ve kalıcı etkilerini yaşamış biriyseniz, şanslı
yıldızlarınızı sayın çünkü büyük çoğunluk o kadar şanslı değil. Ayrıca, hastaları yine kansere veya diğer sağlık
sorunlarına neden olabilecek yüksek dozda radyasyona maruz bıraktıklarından, BT taramalarından ve benzeri
şeylerden uzak durmanın en iyisi olduğu konusunda insanları uyarmak istiyorum.

Kenevir yağı vücut için toksik değildir ve bu yağ kanser veya başka herhangi bir hastalığı tedavi etmek için
kullanıldığında sağlıklı hücrelere zarar vermez. Kenevir yağı aldıktan sonra, hastayı çok rahat bir duruma sokar,
böylece daha fazla dinlenip uyuyabilir, bu da iyileşmeyi destekler.

Benim bakış açıma göre, kimyasal ilaçlar ve kenevir  yağı arasında bir karşılaştırma yoktur. Kimyasallar ve
zehirler zarar verir ve sağlığınızı etkiler; ayrıca ciddi yan etkileri olabilir ve hatta ölüme bile yol açabilirler.
Kenevir  yağı  zararsızdır  ve  sağlığı  ve  hızlı  iyileşmeyi  teşvik  eder.  Bu  maddenin  yaşamı  desteklediğini
söylemeyi  seviyorum  ve  kullanımıyla  ilgili  deneyimlerime  dayanarak  durumun  gerçekten  böyle  olduğunu
söyleyebilirim.

THC'nin sağlıklı hücrelere karşı kanser hücreleri üzerinde nasıl etki ettiğini açıklar mısınız?

Her  şeyden önce,  THC sağlıklı  hücrelere  zarar  vermez,  ancak  kanserli  hale  gelen  hücreler  üzerinde  yıkıcı
etkileri  olabilir.  Çoğu kişinin bu hücrelerin  nasıl  davrandığı  hakkında çok az bilgisi  vardır,  ancak gerçekte
kanser hücreleri intihar etmeye çalışmaktadır ve bu iyi belgelenmiş bir gerçektir. Ancak bağışıklık sistemimiz
tehlikeye girerse, büyümelerini durdurmak için yeterince doğal kanabinoid üretemeyiz. Hücreler kanserli hale
geldiğinde,  aslında  daha  fazla  kanabinoid  reseptörü  üretirler,  bu  da  vücudumuzun  ürettiği  doğal

52



KANSER TEDAVİSİ: RICK SIMPSON PROTOKOLÜ

kannabinoidlerin  daha  kolay  girmesini  sağlar.  Aynı  reseptörler,  kenevir  bitkisinin  ürettiği  THC  gibi
kannabinoidleri  de kabul edecek ve bu,  hastaya büyük fayda sağlayabilir.  Vücudunuz kanserin büyümesini
durdurmak için bu doğal maddelerden yeterince üretmiyorsa,

Kenevir yağı içerek bu kanabinoidleri bol miktarda sağlar ve daha sonra hastalık kontrol altına alınabilir ve
tedavi edilebilir. Vücudumuz her gün kanser hücreleri üretir, bu nedenle özünde hepimiz kansere sahibiz, ancak
bağışıklık sistemimiz düzgün çalışıyorsa, bu hücreler sağlığımız için çok az tehlike oluşturur veya hiç tehlike
oluşturmaz. Bağışıklık sistemlerimiz bozulduğunda, çoğu zaman kanser varlığının bilinmesini sağlar. Ancak bir
kişi, tıbbi sisteme gitmek yerine bağışıklık sistemlerini güçlendirmek için kenevir yağı yutacak kadar akıllıysa,
varlığı uzun süre hissedilmeyecektir.

Konuyla ilgili araştırma makalelerini inceledik ve şimdi size THC'nin kanser tedavisinde neden etkili olduğuna
dair  bilimsel  açıklama yapacağım.  Kenevir  yağı  kanser ilacı  olarak alındığında,  yağdaki THC, seramid adı
verilen  bir  yağ  molekülünün  birikmesine  neden  olur.  Seramid  kanser  hücreleriyle  temas  ettiğinde  sağlıklı
hücrelere zarar vermeden programlı hücre ölümüne neden olur. İncelediğimiz bilimsel araştırmalarda bu şekilde
anlatılmıştı ama ben başka açıklamalar aramayı hiç bırakmadım.

Batya Stark adında harika bir bayanın yardımıyla epifiz bezimizi ve ürettiği melatonin ile ilgili yeni bir teori
geliştirdim. Florür ve doktorların sağladığı kimyasalların çoğu artı temas ettiğimiz diğer şeyler, genellikle epifiz
bezinin  melatonin  üretme  yeteneğini  bozar.  Melatonin  insanoğlunun  bildiği  en  büyük  antioksidandır  ve
vücudumuzdaki her hücreye gider. Epifiz bezi ve ürettiği melatonin, sağlığın korunmasında çok çarpıcı bir rol
oynayabilir ve aslında genel olarak iyi olma duygumuzla çok ilgisi vardır.

Epifiz  bezinin işlevi  bozulduğunda, melatonin üretme yeteneği  büyük ölçüde azalır.  Yaşlandıkça melatonin
seviyelerinin  düştüğü  bulundu  ve  bu  azalmanın  kanser  gelişimi  üzerinde  de  bir  etkisi  olabileceğini
düşünüyorum.  Sadece  kenevir  içmenin  melatonin  seviyelerini  büyük  ölçüde  artırabileceği  bilimsel  olarak
kanıtlanmıştır. Belki de bu, kenevir içenlerin içmeyenlere göre daha düşük kanser oranlarına sahip olmasının
nedenlerinden  biridir.  Şimdi,  ham yanmamış  yağı  yutmanın  melatonin  seviyeleriniz  için  ne  yapacağını  bir
düşünün.

Anlayabildiğim  kadarıyla,  yağdaki  kannabinoidler  epifiz  bezinin  aşırı  çalışmasına  ve  ardından  melatonin
seviyelerinin keskin bir şekilde yükselmesine neden oluyor. Bu, en azından kısmen, bu ilacın kanser de dahil
olmak üzere pek çok koşul üzerinde harika etkisine neden olduğunu düşündüğümüz şeydir. Epifiz bezi çok
miktarda melatonin üretiyorsa, vücuda zarar vermez, ancak hastanın muzdarip olduğu hastalık üzerinde yıkıcı
bir etkisi olabilir. Melatonin seviyeleri yüksek kaldığında, hastayı rahatsız eden hastalık veya hastalık genellikle
kontrol altına alınabilir veya hatta tamamen tedavi edilebilir. Gerçekte ben doktor değilim ve doktor olmak için
gerekli  niteliklere  de  sahip  değilim  ama  yine  de  aklımızı  başka  açıklamalara  açık  bırakmamız  gerektiğini
düşünüyorum. Melatonin önemi konusunda haklıysam, o zaman bize hastalık kontrolüne yeni bir bakış açısı
verebilir ve bu ilacın ürettiği yaşlanma karşıtı etkileri açıklamaya yardımcı olabilir.” Rick Simpson, Kenevir: En
Şifalı Bitki

Kanser Görüşleri

Slogan: Kenevir yağı varlığında kanserin spontan gerilemesi şaşırtıcı  bir şekilde sıklıkla ortaya çıkıyor gibi
görünüyor.

“Arkadaşın kemik kanseri var. Geçen hafta yağa yeni başladım, ağrı gitti, kendini daha iyi hissediyor. Onkoloji
doktorları şokta.” Joe

"Dün  güzel  bir  haber  geldi.  Az  önce  biraz  önce  verdiğimiz  bir  adam,  birkaç  hafta  sonra  ciğerlerindeki
tümörlerin  yanı  sıra  karaciğerindeki  tümörlerin  de  sadece  bir  noktaya  kadar  küçüldüğünü  öğrendiğinde
doktorunu yere serdi. Bir küçük tüp! Hareket halindeyken birkaç tane var ve hepsi iyi gidiyor. Umarım işler
iyidir. Phoenix Tears hayatta ve iyi.” Chris
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“Güncelleme - 81 yaşındaki arkadaşım yüzünden 3 tümörü (cilt kanseri) skuamöz hücreli karsinomdan geçti.
Dünyanın en iyi ilacına karşı şansları yoktu. Petrolde 5 hafta ve 15 yılda olduğundan daha iyi hissediyor. İştahı
geri geldi! Savaşı kazanıyor!!! Savaşı kazanıyoruz! Jose

Steve: Yağı yutup topikal olarak da mı kullanıyordu?
Jose: ikisi de
Steve: Harika Birinin hayatında böyle bir fark yaratabileceğimizi bilmek harika değil mi?
Jose: Yüzeye çıkmadan önce 2 hafta boyunca yanağına zeytinyağı ve hindistancevizi yağı ile karıştırılmış %68 
THC yağı sürmeye başladı. Ayrıca zeytinyağını yanağının iç tarafına sürdükten sonra ağzına alıyor.
Jose: Doktoru dün beni aradı ve onun da cilt kanseri olduğunu ve kendi üzerinde biraz Yağ denemek istediğini 
söyledi.
Steve: Bu, doktorun yardım istemesiyle ilgili harika bir haber. Aferin dostum!!!! Ve 81 yaşındaki arkadaşının 
tekrar hayattan zevk almasına sevindim.
Jose: Evet, gerçekten harika! Dr P diyeceğiz, birkaç kitabın tanınmış bir yazarı ve harika bir Naturopath Şifacı 
ve bir MD. Son 2 haftada 5 hastasını bana yönlendirdi. Tüm terminal kanser hastaları.”

"İki hafta önce başka bir cilt/boğaz kanseri hastam/arkadaşımdan birine, biraz hindistancevizi yağı ile birlikte
yutması ve topikal olarak kullanması için biraz şifalı yağ verdim. Salı bana yanağındaki derinin açıldığını ve
tümörün açığa çıktığını söyledi. Yağı uygulamaya devam etmesini söyledim ama hindistancevizi yağı olmadan
sadece saf şifalı yağ. İyileştirici yağı doğrudan maruz kalan tümörün üzerine sürdü ve “Çıkışan yumru ertesi
gün kayboldu. Sürdükten sonra dakikalar içinde akmaya başladı. Dışarı sızdı - yağ, kanseri merhem gibi çekip
çıkardı.” Kanserli tümör oradaydı, şimdi gitti... İki hafta!!!” Jose

"Bir aile üyesinin boğaz kanseri golf topu büyüklüğündeki tümörleri 48 saat içinde yağ tümörü işe yaramıştı.
Belgelendi.  Kadın sorunlarına da yardımcı olur. Sadece sentetik at hormonları verip sonra kadınların neden
delirdiğini merak etmek için tedavi bulmak ya da yardım etmek kimsenin umurunda değil.” Debra

“Merhaba  Rick  Simpson & Jindrich  Bayer,  çok MUTLU MUTLU haberleri  paylaşmak  istedim.  Annemin
taramaları  karaciğer  ve  pankreastaki  TÜM  tümörlerin  boyutunda  "ölçülebilir"  bir  azalma  gösterdi.  Ayrıca
akciğerindeki tümör TAMAMEN, %100 GİTTİ!!!

Etrafta dolaşmak için çok teşekkür var ama en çok sevgiyi hak eden bir numaralı kişi, başlangıçta bu bilgiyi
dünyayla bu kadar açık bir şekilde paylaştığı için Rick.

Destekleyici  nezaketiniz  ve  talimatlarınız  dahil  yaptığınız  her  şey  için  teşekkür  ederim  Jindrich.
Teşhisi/prognozu ile hala yumurta kabukları üzerinde yürüdüğümüzü biliyorum, ancak işler iyileşmeye devam
ederse (tümörler küçülür veya daha fazla metastaz olmadan “çözünür” dedikleri gibi). Sonunda size onu tıbbi
raporlardan önce ve sonra göndereceğim, böylece ben yazarken dışarıda bitki bahçesini eken inanılmaz, sevgi
dolu, aktif, fedakar bir kadının hayatını kurtarmaya yardım ettiğinizi görebilirsiniz. :Ö). Çok sevgiler, Barbara“

-- Merhaba Barbara, teşekkürler, e-postanla günümüzü güzelleştirdin. Annenize bizden selam söyleyin ve başka
tarama, röntgen veya diğer kanserojen saçmalıklara gitmediğinden emin olun. Nasıl hissettiğine baksın, altı ay
veya daha kısa bir süre içinde 120-180 gr yağ yemelidir. Ben onun yerinde olsam, hayatımın geri kalanında her
gün yağı yerdim zaten, vücutta yağ varken kanserin şansı çok az. Bakım dozları bu yöntemin son derece önemli
bir parçasıdır. En iyi dileklerimle, Jindrich

"Annem 3. evre küçük hücreli akciğer kanserini yağla iyileştirdi!! J Teşhisten sadece dört ay sonra kansersiz
olduğundan bahsetmiş miydim? İşte böyle oldu. J" Şafak

"Babam da kemoterapi sırasında karaciğerine ve akciğerine yayılan pankreas kanseri var, sonra tekrar yayıldı,
çok hastaydı ve hızla kötüleşiyordu. 3 ay önce yağa başladı Pazartesi günü yapılan son tarama, 7 noktanın
hepsinin  kaybolduğunu ve  pankreas  kanserinin  küçüldüğünü,  kendini  %100 daha  iyi  hissettiğini  ve  yaşam
kalitesinin geri geldiğini gösteriyor. Yağ gerçekten harika. ” Lisa

"Babam ayrıca diğer yedi noktaya yayılan pankreas kanseri yağı kullanıyor. Onun hayatı!" Lisa
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"Merhaba,  sadece  sizi  güncellemek  istedim.  Babam,  pankreas  kanseri  için  5  ay  önce  yağı  kullanmaya
başladığından beri başka bir tarama yaptı. Son tarama, pankreastaki kanserin küçüldüğünü ve kemoterapideyken
ortaya çıkan diğer 7 lekenin yağın başlamasından bu yana kaybolduğunu gösterdi. Yeni sonuçlar pankreastaki
kanserin tekrar küçüldüğünü ve başka hiçbir noktanın olmadığını gösteriyor. Pankreas kanserinin yayılma hızı
nedeniyle bu kadar ölümcül olmasının nedeni de düşünüldüğünde bu harika. Yani baba yağı kullanan bu ayın 5'i
boyunca 8 ay harika gidiyor aslında şimdi ilk teşhis edildiği zamandan daha iyi hissediyor. Bu yüzden tekrar
teşekkürler Rick, JB ve bu bilgilerin ortaya çıkmasına yardımcı olan herkese, eğer petrol olmasaydı, babam
olmazdı!!” Lisa

"Babam da 4. evre pankreas kanseriydi. Ayrıca karaciğerde 10 leke vardı... Kasım 2012'nin sonlarındaydı. Şu
anda karaciğerde 1 leke (.08) ve pankreasta 1 leke (8 mm) var. Bunu yeniyoruz. Doktorları şokta. Kilo alıyor ve
genel olarak harika hissediyor. Kenevir infüzyon yağı da iyidir. ” angie

--  Seyreltilmiş  ilaçlarla  oynama Angie.  Topikal kullanım için iyidir,  ancak kanser hastalarına tek tedavileri
olarak kenevir aşılanmış yağları vermek istemezsiniz. Tam güç tam spektrumlu saldırı en iyi sonucu verir.

Özellikle “gerektiğinde” bir taramaya gidin, bunun nasıl iyileştiğini “görmek” için. Bu tür insanlar, kendilerini
nasıl  hissettiklerini  “görmek”  için  gereksiz  yere  yüksek  oranda  kanserojen  bir  prosedürden  geçtiklerinden,
protokole otomatik olarak 60 g daha yağ eklemelidir. Merak paraya mal olur, bunun için üzgünüm.

Tebrikler ve en iyi dileklerimle. Farklı düşünen insanların başarısını görmek harika. JB

"RSO'nun MPNST ve NF1 üzerinde doğrudan bir etkisi olduğunun gerçek kanıtıyım. Tıbbi kayıtlar, MRI, PET,
CAT taramaları, tümör boyutunda ve aviditede önemli bir azalma olduğunu kanıtlıyor." Kristyne

"Tamam Canlarım.  Bugün,  gerçekleşmesini  umduğum tek  gündü.  Biyopsi  sonuçları  geldi.  Corrie  Yelland,
KANSERİNİN %100 TAMAMEN GEÇTİĞİNE DAİR ONAY ALDI!!!! BEN KANSERE KARŞIYIM!!!!!
Büyük C'yi bırakın herhangi bir displazi bile yok.

İlacımı karşılayabilmemden toplu olarak sorumlu olan inanılmaz, harika arkadaşlarıma = her birinize ne kadar
minnettar olduğumu tarif edecek kesinlikle hiçbir kelime yok. Hepiniz harikasınız!

Beni ilk kez RUN FROM THE CURE'yi gönderen Heather'a - Bu video tam anlamıyla hayatımı değiştirdi. Kim
tükürürdü,  hey?  Seni  seviyorum! Kalbimin  derinliklerinden Rick Simpson'a,  Jindřich  Bayer'e...  Bilginiz  ve
desteğiniz  için  TEŞEKKÜR EDERİZ.  Hepinizin  sayesinde  bugün  hayattayım!  Böyle  harika  bir  aileye  ve
arkadaşlara sahip olduğum için gerçekten kutsanmış durumdayım.” Corrie

Merhaba Jindrich, bugün doktorumu gördüğümü bilmen için kısa bir not. Rapor, kanserin (anal kanal kanseri)
artık  tespit  edilemediğini  söylüyor.  Geçen  sonbaharda  radyasyon  yapmazsam  2-4  ayım  olduğu  söylendi.
Radyasyon  yapmamayı  ve  bunun  yerine  RSO'yu  denemeyi  seçtim.  Açıkçası,  işe  yaradı!  Kalbimin
derinliklerinden teşekkür ederim, Teşekkürler, Rick'e ve kendinize TEŞEKKÜR EDERİM!!!!" Corrie

“Son başarı hikayem. Bu, 50'li yaşlarının sonlarında Evre 3 teşhisi konan, ancak Evre 4 Akciğer Kanseri'ne çok
yakın bir kadın. Bugün bunu aldım: "Annem bir ay önce CT taramasına gitti ve birkaç gün önce sonuçlarını geri
aldı. Tamamen gitti! Doktoru onları okudu ve daha büyük kütlenin temiz olduğunu ve hiçbir şey kalmadığını
söyledi...

Hâlâ KOAH'ı var ama bunun üzerinde çalışacağız ve sigara içmesi lol... Hiç bilmediğimiz şeylerle ilgili tüm
tavsiyeler ve bilgiler için çok teşekkür ederim. Her şey bir amaç için bir araya geldi ve çok mutluyuz. Tanrı seni
ve aileni korusun." Corrie

- Akciğer kanserinin spontan remisyonunun, esrar yağı varlığında şaşırtıcı bir şekilde sıklıkla meydana geldiği
görülüyor. JB

"Tamam, tüm harika Peep'lerim, bu uzun bir okuma olacak, ama sanırım dün PAYDIRT'a basmış olabilirim.
Geçen eylülden beri  dişçimi görmedim. O zaman,  yaşam mücadelesinin ortasındaydım. Dişçime o noktada
kanser  olduğum söylendi.  Ona  radyasyon  yapmadığımı  ve  “alternatif  bir  tedavi”  uyguladığımı  söylediğim
olağan sohbetimiz oldu. O sırada ne yaptığımı sormuştu. “Katılığı” ile bilindiği için ona söylemekte tereddüt
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ettim ama Run From the Cure izlemesini söyledim. Aslında izledikten sonra beni aradı. Bir tıp uzmanı olarak,
kutunun  içinde  olma  eğiliminde  olduğunu,  bir  erkek  kardeşi  (bir  doktor)  ve  başka  bir  erkek  kardeşi  (bir
farmakolog) olduğunu ve bazen "tüm cevaplara sahip olmadıklarını" söyledi.

Düne  hızlı  ileri  sar.  Ne  kadar  iyi  göründüğümü  görünce  şaşırdı  ve  ona  Esrar  Yağının  işe  yaradığını
söylediğimde  bir  an  suskun kaldı.  Her  türlü  soruyu sormaya başladı.  Birçoğu cevaplayamadığım “bilimsel
sorular”. Klinik deneyleri sordu, diff. Kenevir vb. ile tedavi edilen hastalık durumları. Kardeşiyle kendim ve
ayrıca  bir  kanser “tedavisi”  olarak Kenevir  hakkında konuşmak istiyor  ve ayrıca kardeşinin bir  ilaç  olarak
Kenevir araştırması yapmasını istiyor. Cep numaramı ve e-posta adresimi alsa olur mu?

İşte  burada  büyük  oluyor.  Kardeşi  Dr.  Jake  Theissen,  eskiden  Dekandı  ve  Waterloo  Üniversitesi'ndeki
Farmakoloji  programına öncülük etti.  Şu anda ilaç şirketlerine danışmanlık yapıyor ve “Kanser Tedavisinde
Yeni Yaklaşımlar” konusunda uzman. Kanada Kanser Derneği'ne güçlü bir şekilde bağlı.  (Ayrıca,  hükümet
tarafından sulandırılmış kemo skandalıyla ilgili soruşturmayı yönetmesi istenen kişidir.) John, erkek kardeşinin
sık sık, kanser tedavisi için orada daha iyi bir şey olması gerektiğini söylediğini söylüyordu. Kimyasal değil,
doğal bir şey. Ona "daha fazla bakma" dedim. Esrar “doğal bir şeydir”.

Parmaklarım Peeps'imi  geçti.  Bu kadar  etkili  birinin  “bizim tarafımızda”  olması  çok büyük olabilir!  Janet
Sweeney,  Robert  Melamede,  Peter  O'Toole,  Lester  Grinspoon,  Gersh  Avery,  Rick  Simpson.  Esrar  Bilimi,
gerekirse bu konuda bana yardım etmek için gemide olur musunuz ve diş hekimimi veya erkek kardeşini size
yönlendirsem sorun olur mu?

Peeps'i  okuduğunuz  için  teşekkürler.  Haberi  yaymaya  devam  edin...  KENNABİS  YAĞI  KANSERİ
ÖLDÜRÜR!” Corrie

S. Hiç RSO'nun prostat kanserini iyileştirmeye yardımcı olduğunu gördünüz mü? 

A.Elbette. En iyi sonuçlar için talimatları izleyin. İşte nasıl çalıştığına dair bir örnek ve Dennis ayrıca petrolün
nasıl çalıştığına dair bazı bilimsel açıklamalar da sunuyor. Yine de Rick'in talimatlarına uyun, yağı talimatlara
göre yiyin (Dennis'in kullandığı gibi düşük dozlar diğer hastalar için yeterli olmayabilir) ve yağı da fitil şeklinde
kullanın. En iyi dileklerimle, JB

"2013'ün  başlarında  prostat  kanseri  teşhisi  kondu  ve  Gleason  9  derecesi  aldı.  İlk  seçeneğim  olarak  Rick
Simpson's Cannabis Oil'i denemeye karar verdim. İkinci bir biyopsiye göre kanserin çoğu 90 gün sonra gitmişti,
ancak tümör hala oradaydı. Günde onda bir gram olan dozumun çok küçük olduğuna karar verdim, bu yüzden
90 gün daha yapmaya karar verdim. Bu sefer dozu ilk 60 gün günde 3 onda grama, son otuz gün ise 5 onda
grama çıkardım, son gün hariç tam bir gram aldım. Sonraki biyopsi tümörün gittiğini gösterdi. Ve daha da iyisi,
kanserim %99.9 gitti! Beni doğrudan esrarda yönlendirdiği için Tanrı'ya şükrediyorum.

Kanserimden önce esrarın herhangi bir şekline çok karşıydım ama korkunç radyasyon ve kemoterapi ile ölümle
karşı karşıya kaldığınızda kaybedecek hiçbir şeyim olmadığını düşündüm. Üroloğum daha önce hiç böyle bir
şey görmediğini söyledi, tamamen çizelgenin dışındaydı.” William

"Telefonu ürologla yeni kapattım. Kocam, yıllar önce prostat kanserinden sonra birçok tıbbi sorun yaşıyordu.
Yaklaşık 2 ay önce biyopsiye gönderildi ancak böbrekten mesaneye giden tüpteki problemler nedeniyle tam
biyopsi yapamadılar. Ancak prostat kanserinin geri döndüğünü ve şimdi mesane duvarlarında kanser hücreleri
olduğunu  görmek  için  yeterli  doku  aldılar.  Diğer  tıbbi  sorunlar  nedeniyle  geri  dönüp  biyopsiye  devam
edebilmeleri için onu başka sorunlar için tedavi etmek zorunda kaldılar. Büyük zorluklarla bugün bu başarıldı.
Doktorla  az  önce  görüştüm  ve  radyasyona  bağlı  böbrek  sorunları  olmasına  ve  muhtemelen  bir  böbreğini
kaybetmesine rağmen, 2 ay önce tespit ettiği kanser hücresinin olmaması onu daha da şaşırttı. Kanser kanıtı yok
ve bir türlü çözemiyor. İlk biyopsiden sonra hemen anka gözyaşı döktüm. İkimizin de oldukça iyi bir toleransı
var, bu yüzden bir hafta ila 10 gün içinde onu 1 gram dozda aldım. Bir ay sonra, elimizde kanser yok! Her şeye
kadir  otun  mucizevi  güçlerinden  asla  şüphe  etmemiş  olmama  rağmen  şaşkınım.  Ben  de  nadir  görülen  bir
otoimmün hastalığım var (aktör Harold Ramis ile aynı). 3 yıldan fazla bir süredir remisyonda olduğum için
kendimi her gün şaşırtıyorum ki bu oldukça nadirdir.  Neden bilmiyorum ama belki  günlük tüketimimin de
bununla bir ilgisi olabilir. 2 doktorum tedavilerimden haberdar ve %100 destekleyici. Bu yüzden minnettarım
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Bay Simpson! Yol gösterdiğiniz için teşekkür ederiz! Çok minnettar olduğum için size referansımı göndermek
istedim.  Eve  döndüğünde  ve  onu  yerleştirdikten  sonra  amacınıza  bağışta  bulunacağım.  Tekrar  kalbimin
derinliklerinden teşekkür ederim! Saygılarımla, DKS”

"Harold Ramis'in geçen ay öldüğü aynı hastalığa sahibim...vaskülit. 15 yıldan fazla bir süredir bendeydi ama
aslında 4 yıl  önce semptomlar  o kadar korkunçtu ki yürüyemediğim için teşhis kondu. Sitoksan (kemo) ve
prednizonun orijinal tedavisinden bu yana 3 yıldır remisyondayım. Sonra bakım için imuran üzerinde. Tüm
ilaçları bırakmak istedim çünkü bana göre yan etkileri hastalıktan daha kötüydü. Doktorum hayır dedi. Ben de
her dik başlı, inatçı insanın yapacağını yaptım...  Kendi iznimle onlardan kurtuldum!!! Hehe. Steroidler artık
günde 2 mg'a düştü. Bırakmaları zor!!! Son doktor ziyareti, çünkü çok iyi gidiyordum, doktorum sonunda beni
daha  önce  bıraktığım  ilaçları  bıraktı  (yıllar  önce  bıraktığımı  asla  bilmiyordu).  Bilmiyorum  ama  3  yıldır
remisyondayım.

Bu hastalığa yakalanan çoğu insan her zaman çok fazla problem yaşar ama ben hastalığın başlangıçta yarattığı
ayak ve eldeki nöropati gibi sadece birkaç problemi olan normal bir insan gibi hissediyorum. Bunun dışında
iyiyim. Her gün egzersiz yapın ve koşun. Tek bildiğim, günlük esrar kullanıcısı olarak, bu hastalığa sahip olan
ve bağışıklık sistemini baskılamak ve hastalığı kontrol etmek için bir avuç korkunç hap kullanan diğer birçok
kişiye kıyasla çok şanslı bir insan gibi görünüyorum. Kesin olarak bildiğim tek şey, esrarın bugün olduğum gibi
hissetmeme yardımcı olduğu. Biri nöroloğum olmak üzere birçok doktorumdan 2'sinden %100 destek aldım!

Kendi RSO'nuzu yapmak çok kolaydır. İlk başta gergindim, bu yüzden önce küçük bir miktar yapmaya çalıştım.
Harika oldu, bu bilgiyle daha fazlasını yaptım. Bir arkadaşımdan biraz yardım alarak Rick'in tarifini takip ettim!
Yakın zamanda yaptığım bir Facebook gönderisinden itibaren (bu mucizevi bitki hakkında DIŞARIYORUM)
Ailemin yardım aradığı başarı hakkında çok sayıda özel mesajım var! Sağlıklı  yetişkin çocuklarımı bakıma
almak üzereyim, böylece felaket bir şey alma şansları daha az olur. Bunu seviyorum!!! Çok teşekkürler Bay
Simpson!!! Herkese olan bağlılığınız bu Kaliforniyalı kız tarafından büyük beğeni topluyor!!!” Deborah

"Kocam, 4. evre mesane kanseri olduğunda Phoenix Tears programını yaptı. Ameliyattan sonraki yol raporu
(programa daha fazla inansaydık sahip olmayacaktı) kesinlikle kanser olmadığını gösterdi. Alzheimer ile başarı
iddiasında değilim, ancak kanser için kesinlikle daha iyi bir seçenek yok.” umursayan

"Tekrar  merhaba Rick! Umarım bu e-posta sizi  iyi  bulur.  Bugün size bir  hastanın yağda ne kadar kalması
gerektiğini sormak için yazıyorum. Büyük bir tümörü olan bir hastamız var. 15 Mart'ta başladı ve şu ana kadar
40 gramı geçti. 2. günden beri günde 1.5 gram veya daha fazla alıyor. 60 gramlık Terapötik dozda duruyor
musunuz? Para bu hasta için bir faktördür. Şimdiye kadar ilacı için hiçbir ödeme yapmadı. Bakıcıları ilk 60
gram yağı bağışladı, ancak sonsuza kadar bedava ilaç veremez. Girdiniz için teşekkürler. Anlayışınıza değer
veriyorum. Saygılarımla, Janet”

"Sevgili Janet, ikinci günden beri günde 1.5 gram veya daha fazla aldığını söylüyorsun. Ürettiğim yağ o kadar
güçlü ki, ortalama bir insanın günde 1 gram alabilecekleri noktaya gelmesi genellikle yaklaşık 5 hafta sürüyor.
Bu yağı üretmek için kullanılan suşla ilgili bir sorun olabilir, kenevir suşları iyileştirme yeteneklerinde büyük
farklılıklar gösterebilir, bu nedenle sorun suş olabilir. Genellikle hasta 60 gram yağ aldığında kanser gitmiş olur.
Ama değilse, onlara yağı verene kadar vermeye devam ederdim. Gereken süre ve gereken yağ miktarı kişiden
kişiye büyük farklılıklar gösterebilir. Hepimiz farklıyız ve bazı insanlar diğerlerinden çok daha hızlı iyileşir.
Genellikle kemoterapi ve radyasyondan ciddi şekilde zarar görmüş kişiler daha uzun bir tedaviye ve daha fazla
yağa ihtiyaç  duyarlar.  Yağ, bu sözde tedavilerin  geride bıraktığı  tüm hasarı  geri  almak zorundadır.  Benim
tavsiyem, yağı başka bir güçlü indica türünden üretmeyi denemek olacaktır, ancak elbette onu yağda tutmak,
onun hayatını kurtarabileceğini bildiğim tek şey. En İyi Dileklerimle, Rick Simpson”

“Bunun bir başarı olup olmadığından emin değilim- Ama kesinlikle başarılı sayıyorum! Neden erkeksi bir sesim
olduğunu  merak eden  olursa,  bunun nedeni  sigara  tiryakisi  olmam ya da  başka  bir  şey  değil  -  hiç  sigara
içmedim, tiroidimi aldırdığım için. 51 yaşındayım (bir buçuk!) ve 20'lerimden beri yağ kullanıyorum. Sadece
buharlaşmayı  her  zaman  keyifli  bulmuşumdur.  Birkaç  yıl  önce-  Yutma  güçlüğü  çekmeye  başladım  ve
doktorlarım  tiroidimde  düğümler  buldular.  Tiroidimdeki  kanser  testi  için  gitmem gereken  düğümler.  Bunu
yaptıklarında, boğazınıza büyük bir iğne batırırlar ve test edilecek düğümlere girerler. Konum nedeniyle size
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hiçbir şey - anestezi yok - vermiyorlar. Bunu birkaç kez yapın ve hareketsiz oturabilecek misiniz bir bakın. Her
neyse- 6 kez bıçaklandıktan sonra- ve tiroidim o kadar  büyüdü ki,  yutma ve nefes almada güçlük çektim-
tiroidimi aldırdım. Ailemde onca kanser varken, oyunun önünde olacağımı düşündüm. Kanser Yok. Hiçbiri.
Ailemde  şimdiye  kadar  kanserden  kurtulan  tek  kişi  benim.  20'li  yaşlarımdan  beri  petrol  yapıyorum.  Aile
geçmişi nedeniyle hemen hemen her kanser testini yaptırdım - ve şimdiye kadar Tanrıya şükür! Hesabı sen
yap :-)” Janet

"Merhaba Rick! Amy bu sabah vefat etti. Amy, rakamları tuhaf çıkınca yağı kullanmayı bıraktı. Bir şeyin doğru
kokmadığını söyledin - doktorlar onun laboratuvar sonuçlarını mahvettiler ve kötüydüler. Amy çok yorgundu
(23 tur radyasyon, 3 veya 4 kemoterapi). Sadece vazgeçti.  Şaka yapmıyorum. Bizden önce o kadar çok şey
yaşamıştı  ki  zamanının  geldiğini  hissetti.  O  haklı.  Yağ  olmadan  -  bitmişti.  Bir  hafta  önce  çok  harika
görünüyordu- yemin ederim! Günde iki grama kadar çıkmak ve bunu gerçekten tekmelemek istedi. Sonra o
lanet testler geri geldi ve işi bitti.  Onu almaya devam etmesi için yalvardım. Nasıl anlaştın onunla birlikte?
Perişanım. Janet”

"Sevgili Janet, nasıl hissettiğini biliyorum canım, tedavi gördüğüm birkaç kişiye aynı şeyi yaşadım ve bu iyi bir
duygu değil. En azından, yaptığımız şeyin yardımcı olduğu ve zarara neden olanın biz olmadığımız gerçeğini
kabul  edebiliriz.  Tedavi  ettiğimiz  kişilerle  derinden  ilgilenmemek  genellikle  çok  zordur  ve  böyle  bir  şey
olduğunda, her zaman sorumluları boğmak istememe neden olur. O aptal doktorların kendileri ve meslekleri
hakkında ne kadar düşündükleri umurumda değil, cinayet cinayettir ve bu iş bitmeden halk hepsini oldukları
gibi  görecek.  Bu açıdan bakıyorum Janet,  herkesi  kurtaramayız  ama yaptığımız  şey sayısız  insanın  acısını
hafifletmek. Yani yapabileceğimiz tek şey, bu dünyayı akıllarına getirene kadar devam etmek. Sen kocaman bir
kalbi olan harika bir kadınsın ve yaptığın şey acı çeken kitleler için çok şey ifade ediyor. Bu yüzden yaptığınız
tüm iyi şeylere konsantre olmaya çalışın ve başkalarının yetersizlikleri için kendinizi suçlamayın. Farkı yaratan
bizim gibi insanlar ve bu dünyayı değiştirecek bizim gibi insanlar, bu yüzden lütfen ikimizin de gittiği yoldan
sizi hiçbir şeyin sallamasına izin vermeyin. En İyi Dileklerimle, Rick Simpson”

“Rick Simpson'ın Phoenix Tears'ını Facebook duvarımda birçok kez paylaştım... sonra bir gün bir arkadaşım
Lenfoma ile ölüm döşeğindeydi. Yağdaki yazılarımı görünce hemen yağı almaya başladı ve artık KANSERSİZ!
Doktorları, ona üç aylık ömrü kaldığını söylediklerine şaşırıyorlar… YANLIŞ OLDULAR.” Jamie

"Sevgili Bay Simpson, ABD'de yakın zamanda Phoenix Tears'a başlayan bir hastam var. Devletimizde yasaldır.
Programa yaklaşık bir ay kaldı, ancak ikinci haftadan itibaren günde bir gramdan fazla talep ediyor. Günde bir
gramdan fazlası işe yarar mı? Bu hastayı bedavaya aldım ve bana biraz oyun oynadığını hissediyorum. İkinci
haftadan beri günde bir gram istedi ve ardından günde iki gram istedi - ve bu son derece güçlü. Çeyrek gramda
döngüye giriyorum. %15'in üzerinde THC içeriği ile Buddha - %100 indica kullanıyoruz. Daha fazlasını isteyen
hastalarla nasıl başa çıkıyorsunuz? Teşekkürler George”

"Sevgili Doktor Doktorum, durumu ciddi olan herkesi yağı olabildiğince çabuk almaya davet ediyorum. Ne
kadar hızlı alırlarsa, o kadar çabuk iyileşebilirler. Birkaç kişinin bir ayda 60 gramlık tedavinin tamamını içtiğini
ve  ölümcül  kanserlerini  iyileştirdiğini  gördüm.  Ama  bunun  gibi  insanlar  nadirdir  ve  bu  adamın  seninle
oynaması çok olasıdır. Bunu benimle deneyen birkaç kişi vardı ve ben de onlara koştum. Tıbbi olarak ihtiyacı
olanlara  petrol  sağlamayı  umursamıyorum  ama  onu  dolandırıcılık  yapmak  için  dışarıdaki  aptallara
vermeyeceğim. Bu adamın dolandırmaya çalıştığını düşünüyorsanız, ona ilacı üretmek için keneviri kendisinin
bulması gerektiğini söyleyin. Eğer gerçekse, muhtemelen bunu yapmaya çalışacak, değilse, muhtemelen ondan
bir daha asla haber almayacaksınız. Bu yağın sonsuz kaynağı yok ve en iyi yapacağı yere gitmesi gerekiyor. İyi
çalışmaya devam edin. En İyi Dileklerimle, Rick Simpson”

"TERMINAL kanserli bir kadını RS kenevir yağıyla tedavi ediyorum ve sonunda iyileşiyor. İŞE YARIYOR!"
vudu dövmesi

"Şimdi de aynı şeyi yapıyorsun. %25 THC SKYWALKER OG, son OG yağım PSA'm 160 idi. 100 gramdan
sonra bugün 7. Jimmy
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"Merhaba Chris, Update... kanser gidiyor... dün sabah kafası karışık onkoloğundan bir telefon aldı. Genellikle
yüz yüze bir randevumuz olur ama bu sefer birkaç hafta önce yapılan tüm taramaların sonuçlarını bildirmek için
onu aradı.

Karaciğer - kanser artık görülemez. Akciğer kanseri, bir akciğer kanseri gitti ve diğer akciğer kanseri önemli
ölçüde azaldı. Göğüs - yorum yapmadı... Göğüs düşüncesinden bahsetmedi... bu yüzden annem birkaç soru için
onu geri arıyor ve içeri girip onunla konuşmamız ve geçmişi görmemiz için bir randevu ayarlamamız için. ve
son taramalar.  Korkarım Dr. göğüs bölgesini  sormayı  unuttuğu karaciğer  ve akciğer kanserinin kaybolması
hakkında konuşmaya başladığında biraz şok oldu.

Tüm taramalar  yeni bir  hormon tedavisi  izi  için ön tarama içindi...  ancak Dr.,  hastanın kanserli  bölgelerde
büyüme olması  gerektiğinden ve tüm bölgelerinin  BÜYÜMEYEN, ancak artık  hormon çalışması  için aday
olmadığını söylüyor. ölme.

Petrolün sonuçlarıyla  ayın üzerindeyiz!!!  Bir ay kadar önce Rick ile annem hakkında konuştuğumda, 2. 90
günlük tedaviye geçmesini önerdi ve bu yüzden Eylül başında bunu planlıyoruz. Bu arada ona bir idame dozu
vereceğiz.

Vay! Tedavinin başından beri yağın tümörleri üzerinde çalıştığını biliyordu, küçüldüklerini ve uzaklaştıklarını
hissedebiliyordu.  Beni  belgesel  fikrinizle  tanıştırdığınız  ve  bu  tedaviyi  paylaştığınız  için  hepimiz  çok
müteşekkiriz. Sohbet etmek için zamanın varsa bu gece evdeyim. Sonsuza Kadar Minnettar, Cindy"

“Merhaba sevgili Corrie... Annemden aldığım yağı bir arkadaşımın meme kanseri olan bir arkadaşına verdiğimi
haber vermek istedim... Bir ay sürdü ve remisyonda... Bazı kanser hücreleri... Tümörde ölü... Ve doktor şaşırmış
ve olumluydu ve görünüşe göre bir dahaki sefere daha iyi sonuçlar alırsa, yağ hakkında bir şeyler yapmaya
başlayacak.  Çok  mutluyum ve  bu  kadına  kenevir  yağı  hakkında  bu  bilgiyi  verebilmeme  izin  verdiği  için
Tanrı'ya şükrediyorum.. :)) Keşke annem yağı her gün alsaydı...”

"Merhaba  Rick,  iyi  haberlerim  var.  Annem,  göğsünde  kanser  olduğu  bilincine  psişik  olarak  daha  fazla
dayanamadı, bu yüzden ameliyat oldu. Bununla birlikte, dozun 30g'ını yedi ve her türlü tıbbi bitkiye sahip bir
adamdan bazı  bitki  çayları  içiyordu ve bu bitkilerden  bandajları  da  koydu.  Her  neyse,  doktorlar  o  kanseri
çıkardığında, 7 mm'den büyük değildi ve %100 dokudan oluşuyordu, sadece %1'i aktifti ve kötü huyluydu ve
ölmek üzereydi. 3 doktor buna baktı ve hiç böyle bir şey görmediklerini söylediler... Yani 1 ya da iki hafta daha
ameliyatsız  kalırsa  her  şey gitmiş  olacak.  Şimdi her gün 1 buçuk gram yağ alıyor  ve ameliyatın  tamamen
gereksiz olduğunu anlıyor.

Ancak şimdi eskisinden çok daha sakin, çünkü çıldırıyordu, bu yüzden onu ameliyattan vazgeçiremedik... ama
şimdi her şey yolunda ve şifalı otlar ve yağ da işini yaptı. Her neyse, aptal doktorlar ona 23 radyoterapi verdiler,
ama bunu yapmayacağını söyledi ve doktor satır aralarında haklı olduğunu söyledi. Bu doktorların bu kadar ileri
gitmesi inanılmaz. Herkes merhaba diyor, Rick. Tavsiyeniz için çok teşekkür ederim ve Jindrich'e bir kez daha
çok teşekkür ederim.” sasa

"Rick...  bir  arkadaşının  kafasından  beyin  tümörü  çıkarılmış...  ciğerlerinde  lekeler  var...  kemoterapi  ve
radyasyon  almasını  istiyorlar...  kemoterapi  sırasında  yağı  almak  israf  olur  ve  radyasyon?  Beyin  tümörü
alındıktan sonra nasıl olduğunu görmek dikkat çekici, kafasındaki o şeyle geçen haftaya göre %80 daha iyi...
Ona  kemo  ve  radyasyon  yapmamasını  ve  yağını  yapmasını  söylemek  istiyorum  ama  olmuyor.  benim
seçimim...” Sharon

-- Sharon, hayatta kalma şansını arttırır. Ama aslında, kemoterapi sadece hasarı geri almak için daha sonra 120-
180  gr  yağ  yemek  zorunda  kalmasına  neden  olacaktır.  Tabii  ki,  eğer  zehirlenmeden  kurtulursa.  En  iyi
dileklerimle, JB

"Rick Simpson'ın bir  sahtekar  olduğunu düşünen siz kıkır  kıkır  gülenler  için şunu bilmelisiniz  ki Michelle
Aldrich, Valerie Corral ve WAMM tarafından sağlanan kenevir yağı ile 3. evre akciğer kanserini iyileştirdi!
Medya  ve  doktorlar  neden  bir  kez  olsun  doğruyu  söylemeye  başlayamıyor?!  Esrar  kanseri  tedavi  ediyor,
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kahretsin!!! Ve bu gerçeği örtbas etmeye çalışanlar sorumsuz insanlar, benim ve Tommy gibi dünyanın esrar ve
kanser hakkındaki gerçeği bilmesini isteyen insanlar değil.” Steven

"Herkese merhaba, harika bir haberim var. Karısı Pazartesi günü PET tarama sonucunu aldı. 6 kür kemoterapi
ve bir  kök hücre naklinden sonra 5 yıl  kanserdi,  sonra yine geri  geldi.  6 ay önce başka bir  nakil  yapması
gerekiyordu  ama  donör  bulamadıkları  için  iptal  edildi.  Böylece  yağa  başladı.  Pazartesi  günü  doktor  bize
kanserin gittiğini söyledi. Yağ için teşekkürler, Rick. Sen adamsın, teşekkürler." Luc

-- Teşekkürler, Luc. Tıbbi belgeler memnuniyetle karşılanacaktır. Bakım dozunda kalmalı, mümkün olduğunca
çok yağ yerim. Mümkünse daha fazla taramadan uzak durmasını sağlayın. Bir Youtube video tanıklığı harika
olurdu. En iyi dileklerimle, JB

“2013 yılı geride kaldı ve Doktorların 2013 yılını görebileceğimi düşünmediği 2014 yılını görebildiğim için
mutluyum. Ama burada hala hayatta ve iyiyim. Birkaç yıldır görmediğim birkaç kişi, vay be, hala yaşıyorsun
dedi! Evet, hala hayattayım çünkü tedavi edilemez GBM Beyin kanserimi öldürmek için doğru bitkisel ilacı
(Esrar Yağı) kullanıyorum.

Bu  yüzden  bana  iyileşmenin  yolunu  gösterdiğin  için  Tanrı'ya  şükürler  olsun.  Kraniyotomi  konusundaki
becerileriniz için Dr Tiew Han, Tanrı Gönderilen YAĞ hakkındaki bilgilerinizi paylaştığınız için Rick Simpson
ve bana baktığı için karım Cinimin Mansur ve alçakgönüllü yardımlarınız için Meleklerim ve harikaları için
arkadaşlarım ve ailem. destek ve sevgi. Hepiniz olmadan, beni tekrar sağlıklı görmem imkansız. Kendimi çok
şanslı ve kutsanmış hissediyorum. Ve evet, Meleklere inanıyorum.

2014 yılı için herkese en iyi dileklerimle, stres yapmamaya, mutlu olmaya ve Sağlıklı kalmaya çalışın.” Elia

“Kanserim için bağışlanan yağ için (xxx) teşekkür etmeyi çok isterim!! Şu an itibariyle vücudumda kansere
rastlanmadı!! Gerçekten işe yarıyor millet, kanıtın tamamı tıbbi kayıtlarımda! Hepinize çok teşekkür ederim ve
Tears'a büyük destek!!!” Becky

"Jindrich'e teşekkürler, topikal uygulamanın bandaj yerine doğrudan cilde uygulanması konusunda kesinlikle
haklıydı. Fark gece ve gündüz gibiydi.” Roland

--  Tabii  ki.  %20-30-50  yağ  içeren  tentürler  de  harika  çalışır  çünkü  yüzeyin  altına  kolayca  girerler.  Bazı
durumlarda kenevir tohumu yağı (veya karite yağı) ve kenevir yağı karışımları da çok faydalıdır. Ama mantıklı
olarak, yaranın üzerine ne kadar çok yağ sürersen o kadar iyi. JB

"Daha önce meme kanseri tedavisinde başarılı olduğumuzu yazmıştım. Şimdi doktorlar hastaya, sonuçlarının
çok iyi olduğunu ve işe gitmesi gerektiğini söyledi. Hasta TANRI'ya şükür dedi ve doktor ona Allah'a değil
şükretmesi  gerektiğini  söyledi ve ben de onun neden hiçbir  şey yapmadığını  soruyorum ama ona kemo ve
radyasyon alması gerektiğini söyleyip duruyorum... deli doktor.. .

Ama biz bunu bir üst seviyeye çıkardık, 5 yıl önce haplarla yok edildiği için birinin yüzünü iyileştiriyoruz. Bu
kişinin bağırsaklarıyla ilgili büyük sorunları vardı ve ilk başta kanser olduğunu düşündüler ve ona bazı güçlü
haplar verdiler ve yüzünü mahvetmek yerine bir kurbağa gibiydi. Sonra bunun Crohn hastalığı olabileceğini
söylediler vesaire.

Demek istediğim, bu kişi 5 yıl boyunca yüzünü iyileştirmeye çalıştı, sonuç alamadı. Yüzüne 5 kez kenevir yağı
sürdü ve  yine  cildinin  şimdi  nasıl  göründüğüne inanamadık.  OMG o kadar  mutlu  ki  şimdi  tekrar  kendisi
olabiliyor.

Birkaç fotoğraf çekmeye çalışıyorum ama 3 günde bir ama cilt o kadar hızlı iyileşti ki daha önce yüzünün nasıl
göründüğünü size gösteremem ama onun izniyle ilerleyen günlerde eski fotoğraflarını göstereceğiz (sadece yüz
derisi) ve yenisi, böylece siz insanlar farkı görebilirsiniz...” Jasmin

“2 yaşında 39 yaşında bir kadınım ve meme kanseri ile tanıştım. Bu yağ benim ilacım ve ilacım. Bu insanlar
çok açgözlülükle dolu. Bizim ve ailelerimizin çektiği acı ve ıstıraptan haberleri yok. Sadece bencil açgözlülük.
Karma." sally
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“Şey, iki hafta... Doktor mesanemde 2-3 cm tümör olduğunu söyledi. Beni doğrudan ameliyathaneye götürmek
istedi. 14 günden daha kısa sürede gitmesini sağladı. CT taraması ile onaylandı. 2/15'te teşhis kondu, 2/29'da
CT taraması yapıldı.” gersh

"Bu BT taraması, mesanemde kapsam aracılığıyla 2-3 cm'lik bir tümör gözlemlendikten 14 gün sonra yapıldı.
Sadece esansiyel kenevir yağı kullanılarak sadece 14 gün içinde mesanede tümör görülmez. Sadece esrar … 14
gün… gitti. Milletvekilleri lütfen bunu anlasın. İlaçlarımı elimden alma. Bu sadece sarhoş olmanın başka bir
yolu değil. Bu ilaç hayatımı kurtarıyor.” gersh

“Tamam...  Patoloji  raporunu  aldım.  Mesanemdeki  tümör,  çıkarmadan  önce  küçülmüştü.  Doktor  en  son
gördüğünde,  yaklaşık  2,5  cm  ölçmüştü.  Çıkardıklarında  0,5  cm  küçülmüştü.  Bu  doktorun  bu  konuda  ne
diyeceğini merak ediyorum.” gersh

“Sevgili  Rick,  Tanrı  Seni  Korusun!  Annemi,  anneannemi,  sevgili  teyzelerimi,  amcalarımı  ve arkadaşlarımı
yıllar içinde kanserden kaybettim. Ama beni en çok etkileyen muhteşem, zeki, harika kız kardeşim Kim'di. 2010
yılının Temmuz ayında 42 yaşındayken 4. evre akciğer kanseri teşhisi kondu ve Şubat 2011'de öldü. Hangi
tedavileri uyguladığını bilmiyorum çünkü aileden kimseye çok geç saatlere kadar öleceğini söylemedi ve keş
eski kocası onun bakımına girdi ve aileyi kilitledi. Geçen aya kadar petrol hakkında bir şey öğrenemedim ve o
zamandan beri çok araştırıyorum. İlk başta, diğer pek çok şey gibi, bunun da yılan yağı olduğunu düşündüm,
ancak  şimdiye  kadar  kanserlerini  onunla  iyileştirdiğini  veya  önemli  ölçüde azalttığını  iddia  eden 27 kişiyi
listeledim. 27 Kişi!!! Ve bu yalnızca YouTube'da ve yalnızca çevrimiçi bloglarda! Keşke bunu 1997'de, anneme
teşhis konulduğunda ya da 2000'de büyükannem remisyondan çıktığında ya da 2010'da kız kardeşime eve gidip
ölmesi söylendiğinde ya da geçen yıl erkek kardeşim olduğunda bilseydim. -law'a ağız ve gırtlak kanseri teşhisi
kondu ve yüzünün yarısını alıp yeniden yaptırmak zorunda kaldı. Ama şimdi senin sayende yapıyorum. Tanrı
Sizi ve tüm sevdiklerinizi  korusun ve bu harika ilacı herkesin kullanımına sunmak için çok çalıştığınız için
teşekkür ederim.” Denise ve bu harika ilacı  herkesin kullanımına sunmak için çok çalıştığınız için teşekkür
ederim.” Denise ve bu harika ilacı herkesin kullanımına sunmak için çok çalıştığınız için teşekkür ederim.”
Denise

-- Sevgili Denise, ne diyeyim? Erken küçük hücreli akciğer kanseri nedeniyle annemi kemoterapiyle öldürdüler,
bu yüzden tam olarak nasıl hissettiğinizi biliyorum. Hoş bir şey yok. İlaç her zaman mevcut olmalıydı ve sadece
birisi  para  kazanmak  istediği  için  değildi.  C'est  la  vie,  ama  herkes  onu  benim  kadar  barışçıl  bir  şekilde
yutmayacak. Tüm yağın neyi iyileştirebileceğini veya kontrol edebileceğini ve onun yerine neyin kullanıldığını
öğrenmek çok travmatik bir deneyimdir.

Lütfen bana bu çevrimiçi referansların listesini gönderin, Rick ile tanışmadan ve “geleneksel tıp” alanındaki
gerçek durumu öğrenmeden önceki kadar beyni yıkanmış olan diğer kişiler için ilginç ve yararlı olabilir.

Desteğiniz ve bu ilaç hakkındaki sözleri yaymamıza yardımcı olduğunuz için teşekkür ederiz. Rick ile iki buçuk
yıl  çalıştıktan  sonra söyleyebileceğim tek  şey,  doğru  şekilde  üretilen  ve  kullanılan  yağın  tam olarak  onun
söylediği şeyi yaptığıdır. JB

“Merhaba Corrie! MUHTEŞEM bir haber yine. Los Angeles'ta konuştuğunuz ve ***'a gönderdiğiniz arkadaşım
***** *****, yaklaşık 2 aydır Esrar yağı kullanıyor ve bugün tıbbi taramalarını yaptırmaya gitti ve vücudunda
ARTIK KANSER YOK !!!!!!! TEMİZ!!!!!!! Ona senden bahsettiğim için bana ve senin onu anlattığın için sana
minnet duymanın ötesinde o sana ***!!!

Sonsuza  kadar  daha  fazla  TEŞEKKÜR EDERİM.  Tanımadığınız  tüm bu  insanlara  yardım etmek  ve  tüm
dünyada hayat kurtarmak için çok çok iyisiniz! **** ile çalışmak için Los Angeles'a gideceğim ve tüm ishalimi
durdurmaya ve günde 60-80 kez tuvaletten çıkmamı sağlamaya çalışacağım. Bir başka harika rapor için buna ne
dersiniz? Bunu çok SEVİYORUZ!!”

“Bugün  Doktorumdan  bir  yorum  paylaşmak  istiyorum.  UZUN  süredir  Mesane  Enfeksiyonum  var  ve  Dr
enfeksiyonu tedavi ediyor. Bugün bir kamerayla ilk elden baktı (pek eğlenceli değil) VE görünen o ki, yerinde
ÖLDÜ  (kelimeleri  benim  değil)  ve  enfeksiyonun  oyalanmasına  neden  olan  bir  mesane  kitlesinin  (tümör)
kalıntıları var.
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YENİDEN! SÖZLERİ BENİM DEĞİL; Dr., “40 yılı aşkın bir süredir tıp yapıyorum ve bir tür dış müdahale
olmadan  yerinde  ölen  bir  tümörü  hiç  görmedim”  dedi.  Mart  ayından  beri  yağı  kesiyorum ama  mahsulüm
geldiğinden beri yaklaşık 6 haftadır çift doz yağ alıyorum. 8 Ekim'de kitlenin gittiğinden emin olmak için küçük
bir temizleme ameliyatı olacağım (eğer o zamana kadar geçmezsem). Yağ hakkında biraz şüphelerim vardı ama
İNSANLARDA ARTIK ŞÜPHESİ YOK.

Yaklaşık  5 veya  6  ons  yağ oluşturacak  kadar  tomurcuk malzemem var.  Kullanılan  malzeme Sativa  Blend
Pineapple Kush, %25 THC'dir. Şu ana kadar sonuçlardan ne kadar mutlu olduğumu anlatamam. Doktoruma
henüz hiçbir  şey söylemedim çünkü FLa'da bazı Dr. o zaman sizi tedavi etmeyi reddedecek. Yani şimdilik
hiçbir şey bilmiyor.” John

-- Ama gereğinden fazlasını  biliyorsun, John. Tebrikler.  Yağı almaya devam ederdim ve ameliyatı  sonraya
bırakırdım. Mümkünse daha fazla tarama yok. Ayrıca yağı fitil şeklinde alırdım, yağı her zaman ağrıyan yere
mümkün olduğunca yakın almak istersiniz. Ayrıca, mümkünse, en iyi sonuçları  elde etmek için yağı birden
fazla suştan yapmaya çalışın. Sana en iyi dileklerimle, JB

“Tam  anlaşma  var  JB.  Ve  ameliyatın  gecikmesinin  altını  çizin.  Herhangi  bir  istilacı  vücut  çalışması,
enfeksiyonların  sisteminize  girmesine  izin  verir.  Aceleci  alışkanlıklar  ve  kendi  harika  ilaçlarına  tamamen
saygısızlık yüzünden, artık çoğu hastanede yaygın olan antibiyotiğe dirençli et yiyen bakterilere sahibiz. RSO
bunu düzeltecek, peki ya cerrahi bir "botch-iş"? Cure'dan Run her şeyi söylüyor.” Tielman

“3 gün önce bir arkadaşın bazal hücreli karsinomunu RSO ile tedavi ettik. Bugün kontrol ettik ve neredeyse
gitmişti. RSO'yu yeniden uyguladık ve bir bandajla kapattık. Diğer 3 gün içinde kontrol edeceğiz ve önceki 3
gün sonucuna göre karar vermesini bekleyeceğiz. Bu onun sağ tarafında. Daha önce tedavi ettiğimiz kanserleri
sol elindeydi. Yaşasın, işe yarıyor." işaret

-- Evet öyle. Olmasaydı, yaptığımız şeyi yapmazdık. JB

"Benim adım George ve size ifademi vermek istiyorum. 82 yaşında, 22 Aralık 2010'da yemek borusu kanseri
teşhisi kondu. 6 aydan 2 yıla kadar ömrüm olacağı ve radyasyon tedavisinden sonra yutmama yardımcı olması
için muhtemelen boğazıma bir iğne takılması gerekebileceği söylendi.

Teşhisimden önce nefes almakta ve yiyecekleri yutmakta zorlanıyordum, her iki bacağımda da şişlik vardı ve
hafif aktivitelerden yoruldum. 2011 yılının başlarında radyasyon tedavisi görmüştüm. Eylül 2011'e kadar katı
yiyecekleri yutmakta ve çiğnemekte zorlanıyordum. Boğuluyormuş gibi hissettim. Yemeğimin küçük parçalara
bölünmesi gerekiyordu. Bunun yerine duygusal yiyecekler ve Boost shake yemeyi tercih ettim. Ayrıca midemde
şiddetli gaz yaşıyordum. Gaz midemi gök gürültüsü ve şimşek gibi delip geçti. Baş dönmesi nöbetleri nefes
almada  zorluk,  nefes  darlığı  ve  terleme  yaşamaya  başlamıştım.  Dengem  zayıftı  ve  çok  iyi  hareket
edemiyordum. Nefes darlığı ve terleme olmadan süitime yiyecek taşımak zordu.

Daha sonra şiddetli  bir baş dönmesi beni hastaneye gönderdi ve doktor bana ikinci bir tansiyon hapı verdi.
Hastanede kalışımdan kısa bir süre sonra bir yabancı bana yaklaştı ve kanserimi tedavi etmem için biraz kenevir
yağı önerdi ve daha fazla bilgi için beni Phoenix Tears web sitesine yönlendirdi. Başta tedirgindim ve kenevir
yağı  almaktan  çok korkmuştum,  her  zaman  kenevirin  bağımlılığa  neden olacak  ve  beni  diğer  sert  ilaçlara
yönlendirecek bir geçit ilacı olduğunu düşündüm. Rick Simpson'ın kenevir yağını araştırdıktan sonra tedaviyi
almaya  karar  verdim.  Tedavi  sırasında  ve  sonrasında  kenevir/kenevir  yağının  daha  iyi  sağlık  için  “geçiş”
olduğunu anladım.

İlk doz -1/2 pirinç tanesi Kenevir Yağından sonra, vücudumda hemen çalıştığını fark ettim.
 Parmaklarımdan ayak parmaklarıma kadar vücudumda dolaştığını hissettim. 
 Gevşeme, mutluluk ve mizahımın arttığını hissettim. 
 Bacaklarım, 6 saat sonra solmuş olan lastik gibiydi. 
 Dinlenirken ve uyurken nefes almak daha sessizdi
 Günler/haftalar sonra:
 Basurlarım/hemoroidlerim kayboldu.
 Omuz ağrısı azaldı
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 Nefes darlığı azaldı. 
 İkinci günden itibaren biriken gaz ve mide rahatsızlığı yatıştı ve daha düzenli hale geldi ve tedaviye devam

edildi. 
 Tansiyonum çok düştüğü için tansiyon haplarımı almayı azalttım ve bıraktım. Tansiyon haplarını bıraktıktan

sonra tansiyonum normale döndü
 Her iki bacaktaki ve ayak bileklerindeki şişlikler önemli ölçüde azaldı. 
 İştahımı kestim ve kilomu düzenledim - şu ana kadar 26 kilo verdim. 
 Cilt rengi iyileştirildi
 Baş dönmesi kayboldu
 Kalp atışı  daha düzenli  görünüyor ve çok rahatsız  edici  değil,  doğumdan beri  düzensiz  bir  kalp atışım

olduğu düşünülürse 
 Bağırsak hareketleri daha düzenli hale geldi
 Daha iyi, daha dinlendirici bir uyku deneyimi. 
 Denge ve Koordinasyon iyileştirildi
 Nefes darlığı olmadan daha iyi dolaşabilir. 
 Konuşmalarda daha belirgin hale geldi
 Olaylara bakış açımı değiştirdi ve ruh halimi yükseltti
 Esrar hakkındaki görüşümü değiştirdi
Genel olarak, kenevir yağı tedavisini almadan önce yaşadığım tüm semptomlar ortadan kayboldu.

Tedaviyi tamamlamak 3 1/2 ayımı aldı. Bu deneyim o kadar da tatsız değildi. Yine de bir ayarlamaydı, dozları
arttırdığımda ama bir veya iki gün sonra her şey ayarlandı. Rick Simpson tarafından önerilen doz artışlarını
aşağı yukarı takip ettim.

2 aylık tedaviden sonra Onkolog ziyaretim şaşırtıcıydı. Ten rengimin güzel göründüğünü, tansiyonumun ve kalp
atışımın normal olduğunu, yutkunma sorunu yaşamadığım için iğneye gerek olmadığını söyledi.  Ayrıca, bir
önceki randevunun röntgeninin iyi göründüğünü ve en az 6 ay geri gelmem gerekmediğini belirtti. Normalde 3
ayda bir Onkoloğu görmem gerekiyordu...

Kenevir  yağının  Kanserimi  öldürdüğüne  inanıyorum.  Kenevir  yağından  yaşadığım  diğer  tüm  sağlık
iyileştirmeleri  beni  yeni  bir  adam gibi  hissettiriyor.  Kenevir  yağının  mucizesine  tamamen  hayran  kaldım.
Kenevir yağını almaya karar verdiğim için çok minnettarım.

Kenevir yağı sağlığımı yeniledi ve ömrümü uzattı. Ben teşekkür ederim Rick Simpson, Tanrı sizi korusun! İyi
çalışmalara devam et! Kenevir yağının hayat kurtarabileceğine tamamen ikna oldum. Teşekkürler." George

“George  için  mini  güncelleme...  Bugüne  kadar  +31  pound  kaybetti,  şimdi,  kısa  bir  süre  önce,  kilo  kaybı
nedeniyle  (eskiden 280 pound gibi  bir  şeydi)  protez  doktorunu ziyaret  etmek  zorunda kaldı.  Şimdi  isterse
kilolarını kolayca geri alabileceğini öğrendi, ancak daha sağlıklı bir düşük ağırlık ve yaşam tarzı seçiyor), takma
dişlerini yeniden oturtmak/ayarlamak zorunda kaldı. Diş hekimi ne kadar iyi göründüğüne ve renginin de daha
iyi olduğuna dikkat çekti.

George'un hala iyi nefes aldığını ve şimdiye kadar boğulma sorunu olmadığını söylediğini, bu hafta başında
akşam  yemeğinde  biftek,  patates  ve  sebze  yediğini  ve  yemeğinin  her  zamankinden  çok,  çok  daha  kolay
azaldığını söylemeliyim. "tedavisinden" önce alışmıştı.  Bize bu hafta başlarında pratisyen hekimini (normal
doktor) ziyaret ettiğini söyledi... Doktoru “VAY!, daha önce gördüğüm George olduğundan emin misin?” diye
haykırdı. Ayrıca doktoru renginin düzeldiğini söyledi. George daha sonra doktoruna iki bacağında ne kadar sıvı
kaybettiğini gösterdiğini ve ona neredeyse gittiğini düşündüğünü söylediğini söyledi... Sonra doktor, "George,
artık ödem yok" dedi.

Bazı  eski  tıbbi  bilgi  kağıtlarını  temin  etti  ve  kendisine  (şimdi)  bir  sonraki  randevusunda  (Haziran)
Onkoloğundan  eski  bir  röntgen  artı  BT  tarama  görüntüsünü  (disk  üzerinde)  almaya  çalışması
gerektiği/yapabileceği  söylendi.  Doktorunun  yardımıyla  şimdi  onkolog  randevusuna  daha  erken  girmeye
çalışıyor. Bu ziyarette bir MR isteyecektir. Şimdi uzun bir yol kat etti... ancak şu anda tek gerçek sorunu (aksi
takdirde harika olacağını söylüyor!!) doğumundan beri düzensiz kalp atışı olması ve son zamanlarda normalden
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biraz daha fazla yükselmesi. Kilo kaybının düzensiz kalp atışlarını mı tetiklediğini veya bu hayatını değiştiren
olayın heyecanını mı tetiklediğini ya da bunu kesin olarak yapan şeyin ne olduğunu bilmiyorum, sadece bunun
onun için fazla sabit olmasını istediğimi biliyorum. Artık kalp atışı vb. ile ilgili bir kardiyolog görmek için bir
havalesi  var.  Ayrıca son zamanlarda rengi daha da iyileşti,  yüzü daha kırmızı/pembe,  dolaşımı da daha iyi
görünüyor. Eh, şimdilik bulabildiklerim bu kadar... Barış 1” Özgürlük

"Pekala, Rick ve Jindrich, sıkı çalışmam ve RSO'ya olan bağlılığım sonunda meyvesini verdi. 2004'ten beri
Rick ve Phoenix gözyaşlarını takip ediyorum ve yağın iyileştirici özelliklerine anında inanıyordum. İnsanlar
gülüp bana deli  dediğinde bile  haberi  yaydım ve %100 arkasında durdum. Şimdi ölümcül  kanserli  3 kişiyi
iyileştirdim ve en son hastam, gerçekten tıbbi sistemden geçtiği ve oradaki tüm tedaviyi reddettiği ve kanserini
tedavi etmek için RSO kullandığını belgelediği için çok şey borçluyum... iki ciğerleri de kanserdi ve ilk teşhis
konulduğunda... 5 ay önce yaşaması için 3 ay verdiler. Bugün resmen kanserden kurtuldu ve aslında 27 kilo
aldı. Kanser doktorları, sadece 5 ayda, onlardan neredeyse hiç yardım almadan mucizevi iyileşmesiyle havaya
uçuyor  ve  şimdi  olduğundan  daha  sağlıklı  olduğunu  söylüyorlar.  Lol,  hastanede  doktorların  önünde  yağı
yiyordu ve içinde Phoenix gözyaşları makalesi bulunan bir Weed dünya dergisini diğer tüm hastalara gösteren
ve  RSO  hakkındaki  kelimeyi  yayan  bir  Weed  dünya  dergisi  taşıyordu.  Yakında  RSO'nun  kanserini
iyileştirdiğine dair tüm hastane belgelerinin kopyalarına sahip olacağım... tedavi için kenevir yağı kullandığı
evraklarında yazıyor. Mümkün olduğu kadar yaygınlaşmasına yardımcı olmak için en kısa zamanda onun için
bir hikaye hazırlayacağım, ayrıca RSO mucizesinin birçok farklı hastalık için çalıştığını gören yaklaşık 25 kişi
daha tanıyorum ve şimdi kendilerini de tedavi etmeye çalışıyorlar. .. kelime bitti!!!! : ) İyileşenler ve yakında
çevremde  olacaklar  adına  şunu söylemek  istiyorum çocuklar,  sürekli  sıkı  çalışmanız  ve her  derde  devanın
yeniden  keşfine  olan  bağlılığınız  için  TEŞEKKÜR EDERİM...  Sizler  hayat  kurtarıcısınız...  Kelimenin  tam
anlamıyla!! PA'dan BARIŞ VE SEVGİ” Steve

"Merhaba, size dün gerçekleşen bir mucize hakkında bir hikaye anlatmam gerekiyor. Bir arkadaşım var ve adı
Shannon O'Brien. O 17 yıllık bir Beyin kanserinden kurtulan. Yaklaşık bir yıldır büyüyen ameliyat edilemez bir
tümörü  var.  Neredeyse  beyninin  tamamı  kadar  büyümüştü.  Onunla  RSO'yu  paylaştım  ve  dün  onun  MRI
sonuçları tümörün neredeyse yarı yarıya küçüldüğünü gösterdi. 14 Şubat'tan beri alıyor. Bunun bir Hail Mary
olduğunu anlamalısınız. Çok minnettarım ruhum hikayeni buldu ve ben de onu aktarabildim.” Nadine

"Arkadaşım, kenevir yağı aldıktan 4 hafta sonra bağırsak kanserinden tamamen iyileşti.  Doktorlar kafalarını
kaşıyor, bir türlü çözemiyorlar. Bu adam 12 Ekim'de radikal bir ameliyat geçirecekti, ameliyattan çıkma şansı
%10'du. 1 Kasım'da doktorları ona temiz bir sağlık raporu verdi. Bunlar ona Noel'i göremeyeceklerini söyleyen
doktorlar. halleluya. Bu son derece şifalı bitkiyi bu dünyaya koyduğu için, onu kullanmak için yeterli inancı
olan herkesi iyileştirdiği için Rab'be övgüler olsun. İŞE YARIYOR." şeri

"Pekala, daha iyi hissediyorum. Beyin tümörü ve diyabet için yaklaşık 30 gündür RSO'dayım. Kan şekerim
düşüyor. 2 gün önce kan şekeri çok düştüğü için insülini bıraktım.” Jeff

“Ayrıca  başka  bir  arkadaşın  meme  kanseri  1.  evresini  de  temizledi.  İki  hafta  içinde  bir  golf  topu
büyüklüğündeki  tümörden  bezelyeden  daha  küçük bir  tümöre  dönüştü.  Günde iki  kez  0.4g,  ham yağ.  Cilt
kanseri olan başka bir arkadaş, doğrudan cilde sürülen topikal solüsyonla çıkardı.

Kendi  üzerimde,  çürük  bir  dişte  enfeksiyon  ve  şişlikten  kurtuldum,  astımlı  bir  nöbetten  sonra  ciğerlerimi
temizledim ve cildimden kanser olabilecek ya da olmayabilecek iki korkak lekeyi çıkardım... gitti... ayy. Kemo
yok, radyasyon yok, yan etki yok, sorun yok.” bruce

“Yağ kullandım, Rick'in video talimatlarını kullanarak kendim yaptım ve kendimi sadece 58 gün içinde sözde
“tedavi edilemez” bir foliküler kanser olan Aşama 4 Diffüz Büyük “B” Hücreli Lenfoma'dan iyileştirdim! O
zamandan beri yağı kendim ve başkaları için yapmaya devam ettim ve 10'dan fazla onaylanmış Akciğer, Göğüs,
Prostat, Beyin, Kolon, Lösemi, Pankreatik vaka gördüm, hastalar kendilerini koyu yeşil yağlar kullanarak tedavi
ediyor!! YALNIZCA yeşil yapraklarda bulunan özel anti-inflamatuar bileşikler nedeniyle hem yaprakları hem
de çiçekleri kullanarak yağ yapıyorum! 1992'de tüm kalın bağırsağımı kaybettim. 20 yıldır normal su tesisatı
gibi  çalışan  ince  bağırsağımdan  7  yıl  önce  bitmesi  gereken  bir  “kese”  yaptırdım!  PAMF'daki
gastroenterologuma göre;  ağır  kannabinoid  kullanımını,  ilk  takıldığı  günden 20 yıl  öncesine  göre daha  iyi
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durumda olan sağlıklı bir "kese" bağlıyor. “Aynı sonuçları kannabinoid kullanan birçok hastadan da duydu ve
şimdi hastalarına tavsiye ediyor!” Craig

"Vay  canına,  Rick  Simpson  Oil  İNANILMAZ!!  Bu  harika  tedaviyi  herkese  nasıl  yapacağınızı  dünyayla
paylaştığınız  için teşekkür ederiz.  Arkadaşım Carmen'e  Hodgkin Lenfoma Kanseri  teşhisi  konduğunda yağı
aldırdım. Bir yıldır KANSERSİZ! Ve Addison hastalığım hiçbir iz bırakmadan GİTTİ ve doktorlar bunun daha
önce  HİÇBİR ZAMAN OLMADIĞI için  nasıl  ve neden olduğunu açıklayamıyorlar.  AMA yapabilirim ve
YAPACAĞIM!!! Esrar TEDAVİLERİ!!!” Amy

"Merhaba, sizinle güzel bir haber paylaşayım dedim. Size daha önce bahsettiğim kanser hastası yakın zamanda
bir CAT taramasından geçti. Mevcut tümör yok !!! Göğsünde beyzbol topu büyüklüğünde bir tümör vardı. O ve
diğer tümörler tamamen gitti! Geriye kalan tek şey biraz yara dokusu. O ve ben, bu harika ilaç için Tanrı'ya
şükrediyoruz.  Kenevir,  harika  bir  bitki,  Tanrı'nın hepimize  verdiği  bir  hediye.  Hepimiz  Rick Simpson'a ve
insanları Tanrı'nın bitkisinin neler yapabileceği konusunda bilinçlendirmek için yaptığı fedakarlıklara teşekkür
etmeliyiz.  Hasta  kaybettiği  40  kiloyu geri  almıştır.  Hiç  görmediğim kadar  sağlıklı  ve  iyi  görünüyor.  Rick
Simpson Oil'in doğru yapıldığında ve kullanıldığında kanseri tedavi edebileceğine %100 eminim ve gerçekten
inanıyorum. 12 yıl bu hastalıkla mücadele ettikten sonra, bu hasta kansersizdir. Bunun için sadece yüceliğimizi
Allah'a verebiliriz.

İnsanlar için çok büyük fedakarlıklar yapan bir stand-up adamı olduğun için tekrar teşekkürler Rick. Bir yıldır,
RSO'nun neler yapabileceğini yayıyorum. Artık videolarınızda söylenen her şeyin gerçek mavi olduğuna %100
eminim. Başka bir 4. evre kanser hastasını alıyorum ve bir yıldan az bir sürede kanserden kurtulacağından çok
eminim.  Elimden  geldiğince  duyurmaya  devam  edeceğim.  Ayrıca  elimden  geldiğince  çok  kişiye  yardım
edeceğim. Gerçek galip gelecek. Yaptığınız ve hala yapacağınız her şey için teşekkür ederim. Saygılarımla,
Grow Goddess”

“Bu tedavi ŞİMDİ bir gerçek. Anneme geçen Aralık ayında 4. evre akciğer kanseri olduğunu söylediler. 14 ay
sonra,  yıllardır  olduğundan  daha  iyi  görünüyor  ve  hissediyor!  İnançlarınıza  bağlı  kalma  cesaretine  sahip
olduğunuz için teşekkür ederiz.” CK

"Dr. Rondeau, Noel'den önce sırtımdaki bu siyah noktanın melanom olduğunu söyledi. Kanamaya başladıktan
sonra yanına gittim. Eve geldim ve sırtıma tomurcuk yağı sürmeye başladım ve aynı zamanda düzenli olarak
yağ yemeye başladım. 2 haftadan az sürdü ve sırtımdaki nokta temizlendi ve yaklaşık 2 ons yağ yemeye devam
ettim. Sırtımda zar zor bir iz var ve kendimi harika hissediyorum.

Philip ayrıca bir yıllık check-up'ını yaptırdı ve bir yıldan fazla bir süredir kansersizdi. Yani buna kansersiz
diyorlar. En az 3 yıl doktora gitmesine gerek yoktur. HİÇ KİMYA VE RADYASYON ALMADI, YAKLAŞIK
4  ons  kenevir  yağı  aldı  ve  Hâlâ  HER  GÜN  KÜÇÜK  BİR  AZ  YEMEK.  BİRÇOK  KİŞİ  BAĞIRSAK
KANSERİNİ YENMEZ. RICK BİZİM KAHRAMANIMIZDIR.” Flüt Ahşap

“Erkek arkadaşım ve ben yakın zamanda yağınızı yaptık ve ayağında kötü görünümlü bir melanomu olan iyi bir
arkadaşa teklif ettik. Yağınızı nasıl kullanacağınızı açıkladık ve daha dün tamamen GİTTİ diye şaşkınlığını dile
getirmek için aradı! Altında taze yeni cilt büyümesi ile. ” Gwendolyn

“Kenevir  yağının  iyileştirici  gücü  hakkında  eğitim  alma  şansı  olmayan  insanlara  inanmak  zor…  Rick
Simpson'ın olduğu bölgede yaşıyorum ve 10 yıldır iyileştirici gücünü gördük. Kansere, şeker hastalığına, kas
rahatsızlıklarına, diş ağrılarına, özellikle yanıklara mucizevi bir çaredir (inanmak için görmeniz gerekir).

Şimdiye kadar, düzgün ve düzenli olarak alındığında işe yaramadığını gördüğümüz hiçbir şey yok. Özellikle cilt
kanserine, mide bulantısına, mide kramplarına ve ihtiyaç duyulan her şeye iyi gelir. İyi bir gece uykusu. Stresi
gideren hiçbir şey yoktur hayat kenevir yağı ve iç problemlerimizin çoğu stresten kaynaklanır. Al işte ozaman,
buyur.  Herkese  iyi  şanslar.  Gerçekten  işe  yarıyor,  sadece  ona  güvenmelisin.  Tanrı'ya  ve  Rick  Simpson'a
güvenin." havlu

"Tek bildiğim, gitmeye hazır olduğum, daha fazla dayanamadım, hikayemi buraya koydum ve meleğim adım
attı ve beni RSO petrolüne bağladı. Yemek yemeyi bırakmıştım ve sadece birkaç pirinç tanesi büyüklüğünde
yağ ile içimdeki değişimi hissedebiliyordum. Ondan önce hayatım kanepede ısıtma yastığıyla geçti, içecekleri
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tuttu. Ama ikinci gün, buz dolabında yiyecek bir şeyler arıyordum, duş aldım. Bazıları için bu önemli bir şey
değil, ta ki duş için yeterince uzun süre ayakta duramayacağınız zaman gelene kadar. Üzerinde kaldım, kilo
aldım, yeniden yaşamaya başladım, gerçekten hayatımı geri aldım. Ameliyat olmadan önce bilmediğim için
üzgünüm. 56, beyaz kadın meme kanseri kurbanı Kathleen”

“Arkadaşımın annesi 3 kez meme kanserine yakalandı. Düzenli olarak marihuana kullanıyordu ama doktoru
kemoterapi  gördüğünde  kullanmamasını  söyledi.  Doktorunu  dinledi  ve  esrar  kullanımını  bıraktı  ama  asla
iyileşmedi. Üçüncü kez geri geldiğinde doktoru görmezden geldi ve tedavileri boyunca marihuana kullandı ve
bunu Rick Simpson yağı ve yenilebilir yiyeceklerle kullanmaya devam etti. 5 yıldır kansersiz ve geri döndüğüne
dair hiçbir belirti yok!” Duane

“Bu harika haberi sizinle ve takipçilerinizle paylaşmak zorundayım... Karımın iş arkadaşı birkaç ay önce ona
kocasının pankreas kanserinin ikinci kez geri döndüğünü söyledi, karım ve ben RSO'nuzu zaten biliyorduk, bu
yüzden biz hakkında daha fazla bilgi edinmek vb. için bunları sitenize koyun, hemen başladı ve dün en son
testlerinin sonuçları için hastaneye geri döndü, hastane ona tekrar kemoterapiye ihtiyacı olduğunu söylüyordu,
ama  sonuçlara  baktıklarında  gerçekte  olan  şey,  kanserin  geri  geldiğini  ilk  fark  ettiklerinde  olduğundan
kesinlikle çok daha küçük hale geldiği, hatta neredeyse ortadan kaybolduğuydu. Nasıl küçülmüş olabileceğine
şaşırdılar (sadece zehirli olanları değil,  her türlü ilacı  öğrenmeliler). Geriye kalanları kaldırmak istediklerini
söylediler. ama açıkçası olumlu bir etkisi olduğu için daha önce yaptığı dozlarla devam etmesini ve o kasapların
yanına gitmesine izin vermemesini tavsiye ettim. Yine de haberi duyduğuma çok sevindim ve size bildirmek
için sabırsızlanıyorum. :)" İşaret

-- Aferin, Mark, Hastanın nasıl hissettiğine bak, çoğu durumda tarama gerekli değildir. Altı ayda 120-180 gr
yerse endişelenecek pek bir şeyi yok gibi görünüyor. JB

“Doktorlarla,  sadece  yağla  hiçbir  ilgisi  olmayı  reddeden  insanlarda  gerçekten  kanseri  tedavi  ettiğine  dair
belgelenmiş binlerce kanıt var. 4. evre kanserdim. Sadece 3 ayım kaldı ve bu 14 ay önceydi.” Tom

"Bilmeniz için söylüyorum, işte Tom amcamla ilgili  bir güncelleme. Yeni PSA seviyesi 0.1 ve stabil.  Bize
hayatını kurtaracak bilgiyi verdiğiniz için teşekkür ederiz. 4. evre prostat kanseriydi. Tanıklık yapmak istiyoruz.
Tanrı seni korusun." şeri

"Ülseratif Kolit ve Kanserden kurtulduğumdan beri, Gastroenterologum artık TÜM hastalarını Esrar ürünleriyle
tedavi ediyor çünkü bunlar bildiği en güçlü anti-inflamatuarlar... ve REÇETE VEREBİLECEK HERHANGİ
BİR İLAÇTAN DAHA İYİ çalışıyorlar!!!" Craig

"Kanseri iyileştirdiğini biliyorum... Annemi 3 kez iyileştirdim ve o artık kanserden kurtuldu." mc jay

"Sevgili Lara, sana yaptığın her şey için çok hızlı bir şekilde teşekkür etmek için bir mesaj göndermek istedim.
Yaklaşık 6 aydır sayfanızı takip ediyorum. (Üzgünüm, ilk kez konuşuyoruz. Sanırım çok fazla konuşkan biri
değilim.)  Sayfanızda  çok nadiren  bir  şey  söylesem de,  yaptığınız  araştırmayı  çok takdir  ettim çünkü beni
yönlendirdi. kendi araştırmamı yapıyorum. Yazılarınızı takip etmeye başladığımda öğrendiğim şeylerden biri de
esrarın kanseri nasıl iyileştirdiğiydi. Bu beni çok etkiledi çünkü annem yaklaşık bir yıldır pankreas kanserine
yakalanmış durumda. Bir süreliğine gerçekten kötüydü ve üstesinden gelemeyeceğinden gerçekten çok korktuk.
Bir gün kenevir yağı hakkındaki yazınızı okudum ve anneme deneyip deneyemeyeceğini sormaya karar verdim.
Daha  önce  hiç  esrar  tüketmemişti,  ama  bu  noktada  her  şeyi  denemeye  istekliydi.  Güney  Kaliforniya'da
yaşadığımız için, yerel bir distribütörden ona 3 aylık kenevir yağı tedarik edebildim. Esrarın kendi kendine işe
yarayıp yaramadığını görmek için kemoterapiyi birkaç aylığına keseceğimizi düşündük. Şaşırtıcı bir şekilde,
onun hemen iyileştiğini görebiliyordunuz. Kendini daha iyi hissediyordu, daha iyi yemek yiyebiliyordu, daha
fazla enerjisi vardı ama sürekli uyanmadan iyi bir gece uykusu çekebiliyordu.. Hatta ilk kez odanın içinde bir
yürüteç yardımı olmadan yürüyebildi. aylar. Daha birkaç gün önce kanserin ne kadar küçüldüğünü görmek için
onu uzmana götürdük. Bu yağı bugün itibariyle 2 ay 2 haftadır alıyor ve duyurmaktan memnuniyet duyuyorum,
kanseri neredeyse tamamen gitti. Doktor, bir zamanlar olduğu boyutun sadece YÜZDE 5'ini söyledi. Ona nasıl
olduğunu  anlattığımda  doktor  inanamadı.  Gerçekten  annemin  hayatını  kurtarmaya  yardım  ettiğini
düşünüyorum. Mücadele henüz bitmedi, ama neredeyse bitti ve artık tamamen kazanılabilir. Bu mesaj benden
ve tüm ailemden… Yaptıklarınız için teşekkürler Lara. Kalbimizin derinliklerinden teşekkür ederiz. ♥”Dekan
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"Sevgili  CureYourOwnCancer.com,  bir  süre  önce  Rick  Simpson Oil  hakkında  bir  şeyler  okudum ve biraz
yapmaya  karar  verdim.  Çok  uzun  zamandır  marijuana  yetiştiriyorum.  En  iyi  tomurcuklarımdan  bazılarını
kullandım ve kaliteli kenevir yağı yaptım. Denedim ve inanamadım. O kadar güçlüydü ki, sahip olduğum hiçbir
şeye benzemiyordu.

Denedikten sonra, o noktada yaklaşık 11 yıldır kanserle (Hodgkin Lenfoma) mücadele eden bir hastayı tanıdım.
Ben onun tıbbi marihuana bakıcısı olmayı teklif ettim ve yağı tavsiye edildiği gibi alması şartıyla ona ücretsiz
olarak yağ tedarik ettim. O zamanlar, bana daha az yabancıydı. Onunla yaklaşık bir yıl önce bir şefkat kulübü
toplantısında  tanışmıştım  ve  o  zaman  kanser  olduğunu  öğrendim.  Rick  Simpson'ın  “Run  From the  Cure”
kitabında bahsedildiği gibi, yağın kanseri tedavi edip edemeyeceğini gerçekten görmek istedim.

Biz de bu hastayla temasa geçip kendisine teklifi sunduktan sonra gerekli evrakları devletimize ileterek tedaviye
başladık.  Bitkilere  sahip olacağı  yere kurduk,  böylece  sonunda yağı  kendi  kendine  sağlayabilecekti.  Bu da
anlaşmanın bir parçasıydı, kendine nasıl yardım edeceğini öğrenmesi. Tedaviye başladık. İlk başta onun için
zordu çünkü yağ çok güçlüydü ve günde üç kez almak oldukça zor olabilir.

Üç ay sonra göğsünün üst kısmındaki çok tümör küçülmeye başladı. Beş ay sonra, tümör tamamen gitmişti.
Daha sonra bir CAT taraması için içeri girdi. Sonuçlar kanserden kurtulduğuna dair geri geldi! Doktorlar en az
11  yıldır  kanserini  tedavi  etmeye  çalışıyorlar.  Kemo,  kemik  iliği  nakli  vb.  Tek  gereken,  kenevir  yağına
dönüştürülmüş bir pound premium tomurcuktu. Diskte öncesi ve sonrası CAT tarama sonuçları var (yakında
tarafımıza iletilecektir). Öne çıktı ve halka açık bir şekilde konuştu. Aslında, artık şifalı kenevir yağı ile diğer
hastalara yardım eden bir bakıcı!

Bu hikaye gerçek anlaşma, BS yok Yerel bir esrar kampında çekilmiş iki videom var (her ikisi de sağda). Bir
video sadece benim hastam. Diğer video ise hastamın ve diğer hastamın ifadeleridir. Hastam ve ben bu mucize
için Tanrı'ya şükrediyoruz. Saygılarımla, GrowGoddess”

“Bir yıl önce onkoloğum bir an önce bakımevine başvurmamızı söyledi, kolon kanseri ciğerlerime ve kolonuma
geri döndü, 09'da kolondan ve 11'de karaciğerden alındı.  Kocam aynı anda bir kemoterapi daha denemeleri
konusunda  ısrar  etti.  Kenevir  yağını  keşfettiğimde,  yağı  kemoterapiyle  aynı  gün  almaya  başladım.  Tümör
belirtecim 17.6 idi. BİR tedaviden (ve 2 haftalık yağdan) sonra tümör belirtecim 10.6 idi. Geçen Cuma 2 tedavi
ve  5  haftalık  yağdan  sonra  tümör  belirtecim  4.8.  Hemşirem  ne  yaptığımı  bilmediğini  söyledi  ama  bu
kemoterapinin bu sonuçları vermemesi gerekiyordu. Uzun zamandır sahip olmadığım kadar iyi hissediyorum."
Diana

“Denedim, kolon kanseri oldum, kanser gitti!!!” kot

“Sevgili  Rick,  seni  şahsen tanımasam da,  rolün benim hayatım ve ailem üzerindeki  hayatım için  ne kadar
önemli olduğu için neredeyse ailemin bir üyesi olacakmışsın gibi hissediyorum!

Tüm insanlığa  tamamen  özverili  bir  amaç  doğrultusunda  yardım etme  konusundaki  kararlılığınız  için  size
teşekkür etmek için asla yeterli sözüm olmayacak. Slovenya'da yaşıyorum ve ayın sonunda burada olacağınızı
duydum ve kahramanımın elini sıkmak için size şahsen teşekkür etme fırsatını kaçırmayacağım!

Kız arkadaşım anneme yaklaşık 3 ay önce 4 evreli küçük hücreli akciğer kanseri teşhisi kondu (sağ akciğerinde
tenis topu büyüklüğünde bir tümör, karaciğerinde ve lenf düğümlerinde 2 metastaz var). “Run From the Cure”
adlı videonuza rastlama şansını yakalamamdan sadece birkaç ay önce ve tıbbi esrarın birçok faydasını bilsem
bile, filminizde ortaya çıkan vahiy karşısında şok oldum ve “eğer öyleyse” diye düşündüğümü hatırlıyorum.
bana kanser oluyorsa, kesinlikle petrole gideceğim.” O zaman bana değil, kız arkadaşımın annesine oldu, kız
arkadaşımın annesi olmasının yanı sıra her zaman sevdiğim gerçekten özel bir insan!

Bu yüzden hemen harekete geçmeye karar verdik ve ilacı hazırlamak için tüm hammaddeyi bulabilecek kadar
şanslıydım! Yağ alma fikrine açık olmasına rağmen, kemoterapiye de başladı çünkü o zamanlar çok korkuyordu
ve bu boktan hastalıktan kurtulmak için her şeyi yapardı.

Bu yüzden ilk başta kemoterapiyle başladı ve ertesi gün de yağla başladı. İlk doz yağını aldıktan sadece 1 saat
sonra büyük anti-kemo etkisini görebiliyordu. İnanılmazdı,  yağın muhtemelen işe yarayacağını bilsek de bu
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kadar hızlı bir iyileşme beklemiyorduk! 24 saat boyunca sürekli kusma ve sanki ölüyormuş gibi hissetmesinden
sonra, her açıdan daha iyi hissetmeye başladı (artık mide bulantısı yok, ağzında kötü bir tat yok, büyük iştah,
harika uyku vb.) ve iyileşmeye devam etti. ve bir sonraki kemoterapiye kadar daha iyi.

3  kür  kemoterapi  ve 35 ml yağdan sonra ilk  BT taramasını  yaptı  ve sonuçlar  gerçekten  cesaret  vericiydi,
akciğerindeki büyük tümör şimdi önceki BT'dekinin yarısıydı ve oradaki 2 metastazın yarısıydı. sadece bir tane
kaldı ve daha küçüktü!

Bu dönemde ben de endokannabinoid sistem ve kannabinoidlerin özellikleri üzerine çok araştırma yapmaya
başladım. Ve bu konuda ne kadar çok araştırma, çalışma ve deney olduğunu görmek inanılmaz ve gerçekten de
tüm bilim  neredeyse  tesadüfen  keşfettiklerinizi  destekliyor  gibi  görünüyor.  Son zamanlarda  Ulusal  Kanser
Enstitüsü (Amerika Birleşik Devletleri)  bile  web sitesinde “esrar ve kannabinoidler” adlı  bir  bölüm açtı  ve
sadece bir ay önce THC ve kanser hakkında birçok belge ile güncellendi.

Şimdi sizinle şahsen tanışmak istememin sebebi (hak ettiğiniz gibi teşekkür etmem gerekmesinin yanı sıra) kız
arkadaşımın annesini tedavi görse bile bu saçma kemoterapiyi bırakmaya ikna etmek için yardıma ihtiyacım
var. kanser, ona çok zarar veriyor!

Bu ayın 15'inde 60 ml'lik tedaviyi tamamlamış olacağını hesapladım, ancak 27'sinde kemoterapinin 5. raunduna
gitmesi gerekecek (6'sı bile takip edecek!).

Anlayabileceğiniz gibi, kanserden kurtulabilecekken kemoterapiye gitmesini önlemek istiyorum! Sorun şu ki,
küçük  hücreli  akciğer  kanseri  kemoterapinin  başlangıcında  iyi  yanıt  verdiği  biliniyor  (ya  da  en  azından
doktorların  söylediği  bu),  bu  yüzden  ona  son BT taramasında  aldığı  iyi  sonuçların  gerçekten  çok şaşırtıcı
olmadığını söylediler...

Ona önerdiğim şey, temiz bir vücutta kemoterapi yapmayacağından emin olmak için 5. kemoterapiye gitmeden
önce  başka  bir  BT  taraması  yapmak.  Kabul  etti  ama  yine  de  doktorların  söylediklerine  karşı  çıkmaktan
korktuğunu biliyorum...

Acaba kongreden önce ve 5. kemoterapi raundundan önce seninle özel bir görüşme yapmak mümkün olabilir mi
diye merak ediyordum. Eminim sizinle tanışmak için çok hevesli olacaktır  ve muhtemelen doğru tartışmayı
bulabilecek ve ona kemoterapiyi bırakması için doğru teşviki verebileceksiniz!

Muhtemelen  her  türlü  yardım  talebiyle  aşırı  yüklendiğinizi  hayal  edebiliyorum,  bu  yüzden  zamanınız  ve
enerjiniz  yoksa,  hatta  yolunuza  çıkan  her  kişisel  üzücü hikayeye  dahil  olmak  istiyorsanız,  bunu kesinlikle
anlarım…  Ve  müsaitlik  durumunuzdan  bağımsız  olarak.  şahsen  tanışmak  için,  benim  ve  tüm  dünya  için
yaptıkların için her zaman sonsuz minnettar olacağım!

Kalbimin derinliklerinden teşekkür ederim. Size hayatınız için en iyisini diliyorum ve umarım bir gün siz de
normal bir dünyada normal bir hayata geri dönebilirsiniz! saygı, xxx

Not:  Bu  referansı  göndermek  istiyorsanız  çekinmeyin,  ancak  lütfen  adımı  etiketlemeyin  veya  kullanmayın
çünkü hala petrol kullanıyoruz ve hala yasakçı bir ülkede yaşıyoruz, bu yüzden yakalanma riskini göze alamam.
Her halükarda sizi tedavinin gelişimi hakkında bilgilendireceğim ve size tam bir iyi biten hikaye sunmaktan
mutluluk duyacağım.

"Xxx, eğer yapabilirse, altı ay boyunca 120-180g yüksek dereceli yağı daha hızlı yemeli. Artık kemoterapi yok,
mümkünse CT taraması yok - ikisi de kanserojendir ve kanseri daha da yayar. İçinde 0,2-3 gr yağ bulunan
fitiller yapın (kakao yağını eritin, yağı ekleyin, karıştırın, kalıplara dökün, oda sıcaklığında soğumaya bırakın)
ve yiyeceği yağa ek olarak günde iki veya üç kez kullansın ( alabiliyorsa, oral dozu biraz azaltamazsa). Ayrıca
yağı  günde birkaç  kez  buharlaştırmalıdır  -  öksürmek akciğerleri  temizlemeye  yardımcı  olur  ve  daha  sonra
tümörleri de öksürür.

Sizinle yüz yüze görüşmekten büyük mutluluk duyacağız ama genellikle kemoterapi almak isteyenlerle çok kısa
bir  süreç geçiriyoruz,  onları  ikna etmek için artık  zaman kaybetmiyoruz,  karar  onlara kalmış.  Bizim bakış
açımıza göre, ihtiyaç duydukları tüm bilgiler sitemizde ve Rick'in kitaplarında. Biri gelip yağı kemo ile almak
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istediğini söylese, onlara yağı bile sağlamazdık, bir başkası ölümcül kemoterapi olmadan onu yemekten çok
mutlu olacak. Herhangi bir akıl sahibi kişi, zehir almanın iyi bir şey olmadığını bilmelidir. Yağ, kemoterapi
olmadan çok daha iyi bir iş çıkarır.

O zaman, her neyse, ne kadar çok kemoterapi alırsa, hasarı geri almak için o kadar fazla yağ yemesi gerekecek -
tabii  kemoterapiden  sağ  çıkarsa,  bunu  asla  önceden  bilemezsiniz  ve  her  enjeksiyon  son  olabilir.  Bunu
söylediğim için üzgünüm ama durum böyle.

Yani benim bakış açıma göre, içindeki yağı döverek doktorlardan ve tedavilerinden elinden geldiğince uzak
durmalı. Vücudunun pH'ını yükseltmeli, her gün iki elmanın çekirdeklerini yemeli ve ardından yağını yemeli,
fitil  içine  almalı,  yağı  buharlaştırmalı  ve  belki  de  topikal  olarak  alkollü  tentür  veya  kenevir  tohumu  ile
karıştırarak göğsünde kullanmalıdır. yağ veya benzeri. En iyi sonuçlar için sitemizdeki ve Rick'in kitabındaki
talimatları izlemeniz yeterlidir.  Ayrıca Rick'in Youtube videolarını kontrol edin – ondan veya bizden bizzat
duyacağınız cümlelerin hemen hemen aynısını duyacaksınız, mesaj aynı kalacak – ve mümkün olduğu kadar
“Kemo ve radyasyondan uzak durun”. En iyi dileklerimle, Jindrich Bayer”

“Gençken kemoterapi görmüş biri olarak size söyleyebilirim ki parkta yürümek yok!!! Bunu hissederek size bir
tedavi bulmaya çalıştığımızı ve neden onu daha az acı verici  yollarla bulmak için elimizden gelen her şeyi
denemediğimizi söyleyebilirim. Zehri öldürmek için zehir vermek her zaman çözüm değildir, doğal bir tedavi
deneyin ve ne olduğunu görün.” Konstanz

“Bazı  gerçek  değişiklikleri  görmemiz  gerekiyor… ve ebeveynler  çocuklarına  zehir  enjekte  etmeye  (kemo)
zorlanmamalı! İnsanlar kemoterapinin ne olduğunu gerçekten bilselerdi, onu vücutlarına pompalamayı tahmin
ederlerdi.  Şanslıysanız  ve  kanseri  yendiğinizden  bahsetmiyorum  bile  kemoterapinin  yan  etkileri!  İğrenç!
Amerika'yı ve dünyayı uyandırma zamanı!” 46/7 Tedavi için Mücadele

“Merhaba  Jindrich,  dün  Rick'in  kitabını  okumayı  bitirdim.  Harika  şeyler!  Dürüst  olmak  gerekirse,  yağın
gerçekten sihirli gücü hakkında daha fazla kanıta ihtiyacım yok!

Ben de bazı deneyler yaptım ve her gün bu ilacın yapabileceği yeni bir şey keşfediyorum! İnanılmaz! Ne yazık
ki ben ikna olmuş olsam ve kız arkadaşım ikna olmuş olsa bile annesi bir şekilde tamamen “bırakamıyor”... ve
yine de boktan kemoterapiyi bırakıp bırakmadığından emin değil…

Sürekli olarak iyi argümanlar ortaya çıkarmaya çalışıyorum ama onun yerine karar veremiyorum! Kanserli olan
odur ve hayatıyla ne yapacağına karar verebilecek tek kişi odur.

Sonunda iyileşeceğini biliyorum çünkü ona o kadar çok yağ dolduracağız ki ölmesi imkansız olacak. Ama yine
de bu lanet olası kimyasallarla oynamanın çok aptalca ve tehlikeli olduğunu düşünüyorum, özellikle de kanseri
iyileştirdiği kanıtlanmış doğal ilaçlara erişiminiz varken!

Kanser ve tıbbi sistemle ilgili deneyiminizi okudum... Kaybınız için gerçekten üzgünüm… ve şimdi geleneksel
olarak adlandırılan “tıp”a karşı tutumunuzu daha iyi anlıyorum!” Luigi

-- Merhaba Luigi, kitapla ilgili güzel sözlerin için teşekkür ederim ve bunu yaşamak zorunda olman çok yazık.
Hangi tedaviyi seçeceği onun seçimi ama kemoterapiye yaklaşmayacağım - sadece annemin hikayesini onun
için okuyun, belki de zehir  almanın asla iyi bir fikir olmadığını  anlar,  özellikle  de kanıtlanmadığında veya
gerekli olmadığında. Yağı alırsa sadece kemoterapiden kurtulma şansı büyük ölçüde artacaktır, ama yine de,
hasta vücuduna neden daha fazla zarar versin? Hiç mantıklı değil. En iyi dileklerimle, Jindrich

“Bir arkadaşım yaklaşık iki buçuk yıl önce sedef hastalığıma yardımcı olabileceğini düşünerek Run From the
Cure'u izlemek için beni oturttu. Yağı birlikte yaptık - ilk kez ikimiz için - üç hafta içinde plak sedef hastalığım
gitmişti. O zamandan beri yağı yapıyorum ve yutuyorum. Her gün yutarsam ve yağı geceleri rastgele ortaya
çıkan noktalara topikal olarak uygularsam, sedef hastalığı çok kontrollü ve neredeyse görünmezdir. Bu deneyim
nedeniyle, iki ayağımla atladım ve şimdi Colorado'daki ilk tam devlet lisanslı Tıbbi Esrar İşletmesine sahibim.
Mesleğimden bir yıl sonra babama evre IV Melanom teşhisi kondu - akciğerlerine ve karaciğerine yayılmıştı.
Onkoloğu ona 3 ila  12 ay süre verdi  ve darülaceze  bakımına  hazır  olmasını  söyledi.  Ona hemen bir  RSO
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rejimine  başladım ve beş  ay sonra kanseri  gitti.  Gitmiş.  Dünyanın en kolay şeyi!  Bu harika  ilacı  dünyaya
yeniden tanıttığınız için teşekkürler Rick! :-)” Erica

"Kenevir yağı kanseri tedavi eder. Ben 3. evre meme kanseri hastasıyım ve yağı kendimi tedavi etmek için
kullanıyorum.” Adele

"Kemo  yok,  radyasyon  yok...  RSO  ve  diyet  değişikliği...  RSO  mide  kanserimi  o  boktan  şeyler  olmadan
iyileştirdi..." Dale

“Yaptım, 18 yaşındaki oğluma tattırdım… Şu anda kanser belirtisi yok. Sana büyük bir teşekkür borçluyum
Rick Simpson. Oğluma biyopsi yapılmadan önce tümörü çıkardıktan sonra Ekim ayında sinovyal sarkom teşhisi
kondu...  Kanserin  hala  orada  olacağı  ve  agresif  kanser  türü  nedeniyle  akciğerlerine  yayılmış  olabileceği
söylendi... En son test sonuçları, şaşkınlıklarına dair hiçbir iz bulamıyorlar... Kenevir yağı, teşhislerden hemen
sonra ona başladığım birçok şeyden biriydi.” Amanda

"Yakın bir arkadaşıma beyin tümörü ağrısı için morfin verilirdi. Morfinin kendisi bağımlılığa, geri çekilmeye
neden oldu ve kullanımı sırasında işleri daha da kötüleştirdi. Esrarın kendisi, yoksunluk belirtileri, depresyon,
ağrı ve kanserin kendisi için rahatlama sağlayan tek ilaçtı. Mesajın arkadaşımı kurtardı.” Jasper

“Petrol konusunda çok heyecanlıyım. Geçen ay ilk kez okudum ya da duydum. Büyülendim... Bay Simpson,
çoğumuz  tüm  insanlık  için  yaptığınız  özverili  ve  sevgi  dolu  iş  için  teşekkür  ederiz.  Sen  benim  İnsancıl
tanımımsın!!!  1998'den beri  Darülaceze'de gönüllü olarak çalışıyorum,  kollarımda bile  çok acı  çektiğini  ve
öldüğünü  gördüm.  Bu  ıstırabın  bu  kadar  hafifletilebileceğini  düşünmek  kelimenin  tam  anlamıyla  akıllara
durgunluk veriyor..." Cindy

-- Kesinlikle, özellikle de Rick Simpson yağının "mucizevi iyileştirici güçleri" hakkındaki tüm bilgilerin doğru
olduğu  düşünüldüğünde.  Düzgün üretilmiş  ve  kullanılmış  yağ,  kanseri,  diyabeti  ve  binlerce  başka  durumu
gerçekten  iyileştirebilir.  Morfinin  dokunmayacağı  acıya  gerçekten  yardımcı  olabilir.  Gerçekten  vücudu
gençleştiriyor  ve  kasları  yeniden  canlandırıyor.  Akıllara  durgunluk  veren  kelimesi  bunu  tam  olarak
tanımlamıyor sanırım. JB

"AMAN TANRIM. Az önce Phoenix'e gözyaşı döktüğüm birinden, böbrek kanseri olan ve demek istediğim
birisinden  haber  aldım.  90  gün  boyunca  yağı  aldıktan  sonra  en  yeni  PET  taraması  tümörlerin  gittiğini
gösteriyor.  Bu  inanılmaz.  Onunla  çalıştığımdan  beri  Phoenix  Tears'ın  birçok  kişiyi  iyileştirdiğini  gördüm.
Başkalarının iyileşmesine yardım etmeme yardım ettiğiniz için teşekkür ederim.”

-- Tebrikler ve başkalarına yardım ettiğin için teşekkür ederim, Gregg. Artık tarama yok, sadece yağ. Tarama
kanserojendir, kanserin geri dönmesine neden olabilir ve bunu kim ister? JB

"Merhaba  sevgili  tatlı  Rick  Simpson ve  Jindrich  Bayer,  umarım ikiniz  de  iyi  ve  mutlusunuzdur.  Almanız
gereken e-posta miktarları göz önüne alındığında, beni aylar öncesinden hatırlamadığınıza eminim, bu yüzden
önceki yazışmalarımızı ekledim.

Annem yaşıyor ve çok sağlıklı! Çok minnettar olduğumuzu söylemek yetersiz kalıyor.

Şubat 2012'de teşhis edildiğinde (karaciğer ve akciğere metastazlı 4. evre pankreas adenokarsinomu) prognozu
3 ila 6 aydı ve bu zaman çerçevesinde sağlıkta ciddi düşüş bekleniyordu. Bunun yerine yaşıyor, mutlu ve 10 ay
sonra iyi durumda.

İkinizin de kemoterapiye karşı olduğunu biliyorum ve biz de öyle… Ama 3 ay dedikleri zaman kemoterapi ve
hemen  RSO'ya  başlamak  da  dahil  olmak  üzere  HER  ŞEYİ  attık.  Hiç  kimsenin,  aldığı  kadar  Gemzar
kemoterapisinde  anne  kadar  sağlıklı  kalmadığı  söylendi.  RSO'nun  bu  süre  boyunca  onu  sağlıklı  tutması
gerekiyordu.

Kemo,  6 hafta  önce kemo hasarının başlangıcını  hissedebildiğine  karar  verdiğinde durdu.  Şimdi 6 haftadır
kemoterapiden çıktı ve kendini çok iyi hissediyor.

Şubat  2012'deki  teşhisinden  bu  yana,  ilk  birikimden  sonra  günde  bir  gram  RSO  almıştır  (şimdiye  kadar
toplamda yaklaşık 300 gram).
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12-17-12 Pazartesi günü yapılan en son tarama, bazı tümörlerin BT taraması ile görüntülenemeyecek kadar
küçük olduğunu gösteren belgeler de dahil olmak üzere daha fazla tümör küçülmesi gösterdi. İnanılmaz bir
haberdi!  Salı  günü laboratuvar  çalışmasının  sonuçlarını  aldık.  Bu kadar  iyi  tarama haberini  aldıktan  sonra,
tümör belirteç testinin (CA19-9) 285'ten 2100'e çıktığını duyunca şok olduk. Bunu daha önce hiç gördünüz mü?
İşaretçilerin neden veya nasıl arttığına dair bir açıklamanız var mı? Herhangi bir fikir var mı? Herhangi bir
öneri? Bu soru birkaç RSO üreticisine iletildi, ancak şu ana kadar kesin bir cevap yok.

İşte bugüne kadarki CA19-9 sonuçları. Normal seviye 37'DEN AZ. Şubat ayında ilk tanıda tümör dışı marker
testi yapıldı. 4-30-12... 23.568; 5-30-12...5,240; 6-18-12... 4.458; 8-8-12... 538; 10-8-12... 285 (Son kemoterapi
10-29-12 idi); 12-17-12... 2.100. Sahip olabileceğiniz herhangi bir girdi ailem tarafından çok değerli olacak!
Çok sevgiler B”

--  Sevgili  B,  CT  taramaları  çok  yüksek  dozda  radyasyon  veriyor  ve  buna  neden  olmuş  olabilir,  ayrıca
kemoterapi tamamen gereksizdi. Mümkün olduğu kadar çabuk 180 gr en kaliteli yağı yemesini isterdim. Artık
CT  taraması  veya  başka  kanserojen  saçmalık  yok,  sadece  yağ  ve  alabildiği  kadar.  Önce  kemoterapi  ve
radyasyonun verdiği zararı gidermeniz gerekiyor ve bu biraz zaman alacak, sadece petrolün işini zorlaştırdı.
Damarlarına zehir pompalarken panzehir vermek gibi, bana hiç mantıklı gelmiyor. En iyi dileklerimle, Jindrich
Bayer

“Yaklaşık 4 hafta önce meme kanseri olan bir kadın bana yaklaştı ve onu doğru yöne yönlendirmeyi başardım.
Oldukça önemli bir tümörü var (sanırım birden fazla olabilir) ve bunu hissedebiliyor. Yağa başlayalı sadece 3
hafta  oldu  ve  şimdiden  tümör  kesinlikle  yumuşamaya  başladı.  3  hafta  için  fena  değil!  Onun  için  çok
cesaretlenmiş hissediyorum ve bu bayanın başka bir başarı hikayesi olacağını BİLİYORUM. One Love." Corrie

“Babam 89 yaşında, yüzünde cilt kanseri var. Onu üç kez biraz kesmek için hastaneye götürdüm, bu da onu
enfeksiyonlara  açıyor,  huzurevinden  alıp  geri  getirmek  onun  için  zor.  Birkaç  hafta  önce  kenevir  yağı  ile
başladım. Bunlardan bazıları bebek parmağımdan baş parmağıma kadar. Tedavi ettiğim 11 tane vardı, şimdi 4
tane var, başparmak büyüklüğünde bebek parmağı büyüklüğünde. Sadece ölürler ve iyileşmiş deriden düşerler.
Tüm hemşireler ve doktorlar gibi ben de şaşırdım.” Steve

“Kayınpederimin  kanser  taramasının,  ilkinde  akciğerlerde  lekeler  görülmesinden sonra  ikinci  kez  tamamen
temiz çıktığını duyurmaktan son derece mutlu olduğumu söylemek isterim. İlkinde lekeler görüldükten hemen
sonra yağa başladık. Esrar ciğerlerini aldı ve temizledi! Kemoya ihtiyacı olduğu söylendi. Biz buna karşıydık ve
onun yerine onu yağa koyduk. Kenevir kanseri tedavi ediyor!!! Ben de küçük pomeranianımı yağa başladım
çünkü trakea çökmüş ve doğuştan kalp yetmezliği var. Yazdan beri düzenli ilaçlarını kullanmıyor ve yazdan
beri ilk defa neredeyse hiç öksürmüyor (sürekli öksürüyor ve doktorun verdiği ilaçları bile ağzına alıyor). Daha
fazla enerjisi var ve ilaç kullanırken olduğundan daha iyi yapıyor." Karen

“Rahim Kanserini de İyileştiriyor! Tedaviye gücüm yetmedi (BİR tane bile…) ve herhangi bir tıbbi yardım
almadan bir yıl geçirdim… ama neredeyse her gün sigara içiyordum… ve bir yıl sonra yıllık muayenemde,
doktor ve hemşireler uçup gittiler... kanserin olduğu yerde hafif bir yara izinden başka bir şey bulamadılar...
Artık  kanserden  %100 arındım...  Esrar  sayesinde...  doktorlar  değil...  "tıp  değil"  ”...tedavi  değil...  ama  saf,
bitkisel, DOĞAL bir bitki olduğu için... Canlı kanıtıyım...

Doktorlar herhangi bir tedavi görmeden kanser olmam gerektiğini söylediler... ama yine de GİTTİ... onlardan
hiçbir yardım almadan... o kadar şaşırdılar ki beni DEVLET HASTANESİ'ne gönderdiler. LITTLE ROCK'ta
(UAMS) daha fazla test için...  ve UAMS da hafif yara izinden başka bir şey bulamadı...  bunun bir mucize
olduğunu söylediler... Sanırım sadece Esrardı... Bunu şimdiden yasallaştırın. ..insanlara yardım et... insanlığın
KULLANILDIĞI şey bu değil miydi?” Monika

"David Triplett'in videosunu yayınladığı için çok müteşekkirim...videoyu çok beğendi ve bu, alnımdaki bazal
hücreli karsinom cilt kanseri üzerinde kenevir yağı denememe neden olan hikayelerden biriydi... ki artık yok! ...
Gerçeği yaymaktan vazgeçmeyin!” Dee

"Baş boyun ve yüzümdeki Bazal Hücreli Karsinomu tedavi etmek için Kenevir Yağı kullandım. BAŞARILI.
Bu,  üzerinde  araştırma  yapmak için  ideal  bir  kanserdir.  Çıplak gözle  açıkça  görülebilir  ve meydana gelen
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herhangi bir değişiklik kolayca görülebilir. Burada, ABD'de buna ilgi uyandırmaya çalıştım, ama federallerin
birileri var ve görünüşe göre herkes dokunmaktan ölesiye korkuyor. Neler yapabileceğini gör." Joseph Siler
(CANNABIS CURES CANCERS! Facebook Grubundaki ilk gönderi,  Kane Slater tarafından yönetiliyor,  7
Ocak 2010)

"Uyluğumda bir yumru var, eskiden sertti, neredeyse 2 cm, şimdi boyutun yarısından daha az ve daha yumuşak
oluyor (4 hafta)." katri

"Artık 5 ay boyunca yağda kaldıktan sonra kanserden arınmış olduğumu öğrendim!!" Mimi

S.  JB,  "hemanjiyoblastomlar"  adı  verilen  belirli  tümör  tiplerini  iyileştirme  konusunda  bir  şey  var  mı?
Yazılarınızı ve diğerlerini takip ediyorum. Bu tip bir tümör için eksizyon dışında bir tedavi görmedim. Bende
onlardan bir sürü var. Graeme

C. Şahsen değil, kesinlikle insanoğlunun kişisel olarak bildiği tüm teşhisleri tedavi etme şansımız olmadı, ancak
şu anda okuduklarımdan  yola  çıkarak,  yağın  yardımcı  olmaması  için  hiçbir  neden  göremiyorum.  Bildiğim
kadarıyla sadece CT taramaları ile teşhis koyabiliyorlar ve benim bakış açıma göre CT taraması yapan herkes
sonrasında en az 60 gr yağ yemelidir. Ve eğer ameliyattan önce bu 60 gr'ı yerseniz, çoğu durumda ameliyat
gerekmeyeceğinden  eminim  çünkü  tümörler  orada  olmayacaktır.  Bu  yüzden  kesinlikle  yağı  kendim
deneyeceğim. Tüm iyi dileklerimle, JB

"Plaseboların bazı insanları iyileştirdiği gerçeği, tıbbı sonsuza dek terk etmek ve plasebo sanatını incelemek için
bir nedendir. Etkili bir tedaviniz varken asla bir plasebo çalışması yapmadığınızı söyledikten sonra, haklısınız,
bu hasta ve zalim hastalarınızın yarısını öldürmek olur.” Christopher

-- Gerçekten de hasta ve acımasız olurdu ve bu yüzden şahsen yapmayacağım. Başkaları isterlerse yapabilirler
ama ben yapmayacağım. Tıbbi sistemin yağı plasebo olarak kullanmaya başlamasını  istiyorum - kullanmak
istedikleri  her  şeyin  yağdan  daha  güvenli  ve  daha  etkili  (ve  hasta  için  daha  eğlenceli/hoş)  olduğunu
kanıtlarlarsa, devam edip satabilirler. . Değilse, olmaz. Bence oldukça basit ve çok mantıklı. Zaten gelecekte de
böyle olacak, o halde neden bekleyelim? JB

"Esrarın sadece bir ilaç olduğu gerçeğini kabul etmek için asla geç değildir.  Aynı zamanda, durumunuz ne
olursa olsun veya ne kadar şiddetli olursa olsun, yağı ilaç olarak kullanmaya başlamak için asla geç değildir.
Yağın kullanımı ile genellikle hasta için bir şans vardır veya yağ onlara sonuna kadar maksimum yaşam kalitesi
sağlayacaktır. Bu da çok fazla.” JB

"Kemoterapi alan hastalar yağı kullanmaya başladığında,  yağın yapması gereken ilk şey vücudu detoksifiye
etmektir. Bu nedenle, kanserin kendisine saldırmaya başlamadan önce bazen 120-150 gr yağ alır. Kemoterapi
almak gerçekten iyi bir fikir değil, özellikle tıbbi sistemin esrarı onlarca yıldır kanser tedavisi olarak bildiği
düşünüldüğünde kesinlikle gereksiz olduğunda.“ JB

S. 'Terminal' Kanser hastaları: Onları agresif bir şekilde günde 1 gramla mı başlıyorsunuz yoksa bir hafta kadar
üzerinde mi çalışıyorsunuz? Deneyimlerden tavsiye?

C. Hayır, her zaman küçük dozlarla başlarız ve hemen hemen talimatları uygularız. Tabii ki, daha önce esrarla
ilgili  deneyimleri  varsa  ve  korkacak  bir  şey  olmadığını  biliyorlarsa,  bazen  daha  yüksek  bir  dozla
başlayabilirsiniz. Ancak hastanın yağa nasıl tepki vereceğini asla bilemezsiniz, ayrıca genellikle çeşitli ilaçların
bir karışımını kullanırlar, bu yüzden dikkatli olmak ve hastanın kan basıncını vb. izlemek isteyebilirsiniz. Genel
tavsiye  talimatları  takip  etmektir,  daha  az  resmi  olanıdır  -  içgüdünüzü ve yargınızı  takip  edin  ve  hastanın
“kaybedecek bir şeyi” olmadığında,

Gerektiğinde yüksek doz vermekten çekinmem (akut sırt ağrısı vb.). Bir gram gerçekten yüksek dereceli yağ,
deneyimsiz bir kullanıcıyı çok çok yükseltebilir. Bazen bu kenevir kaynaklı virgül faydalı olabilir ve eminim ki
er  ya  da  geç  ameliyattan  önce  anestezi  için  bu  şekilde  kullanılacaktır,  ancak  şu  anda  hastaların  mümkün
olduğunca rahat bölgelerinde kaldıklarını görmek istiyoruz. Umarım iyi anlatmışımdır. En iyi dileklerimle, JB”

“Corrie, arkadaşım, bana *** konusunda yardım ettin. Ona nöroendokrin tümörleri için ilaç veriyorum. 1 aydır
tedavi  görüyor  ve  küçülmeye  başladı.  O  kadar  büyüktü  ki  midesine  baskı  yapıyordu  ama  artık  yemek
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yiyebilecek noktaya geldi  ve doktoru hiç böyle bir  tümör bu kadar HIZLI küçültmediğini  söyledi.  Bu onu
korkuttu ve tüm kan çalışması normale döndü, bu yüzden bir tane daha tedavi edilmek üzere ve bu HARİKA.
Ve sen HARİKA birisin ve Tanrı büyüktür.”

“Beyin kanseri olan bir arkadaşım var ve bende Cml var. Yağ ikimiz için de çalışıyor!!! Arkadaşım bu yağın bir
mucize olduğunun ilk elden kanıtı...  Daha önce şüphelerim vardı ama şimdi değil!  Yağı al,  ÇALIŞIYOR!”
Tyler

“Geçen  yıl  annemin  arkadaşı,  annesi  için  en  yüksek  dereceli  kenevirden  6  aylık  bir  kenevir  yağı  yapıp
yapamayacağımı  sordu.  Boyun  kanseriydi.  Youtube  tavsiyesine  uyarak  ona  yağı  yaptım,  sonra  Rusya'ya
gönderdim.  İlk  6  aylık  kursu  harika  sonuçlarla  kullandı  ve  6  aylık  bir  doz  daha  istedi,  ona  bir  yük daha
gönderdim ve şimdi 14 ay sonra sağlığı iyi. Harika bir iş çıkarıyorsun, Rick. Teşekkürler." Gareth

“Merhaba benim adım Alysa Erwin ve 16 yaşındayım. 2011 yılında bana evre 3 anaplastik astrositom teşhisi
kondu. Biz (ailem ve ben) esrar konsantresi kullanmaya karar verdik. Michigan Üniversitesi, birkaç yıldan fazla
hayatta  kalmamın  muhtemel  olmadığını  ve  kanserin  örümcek  oluşumunda  olduğu  için  ameliyat  edilemez
olduğunu söyledi. Geçen Ocak ayında Michigan Üniversitesi'ndeki normal MR'ım için gittim. Tüm tümörler
gitmiş."

"Bana tekrar kanser teşhisi kondu. Üçüncü zaman. 4. evre kemik ve karaciğer, meme kanserinden. Neredeyse 7
yıl önce başlayan kanser hikayem, radyasyondan bahsetmiyorum bile vücuduma maruz kaldığım kemoterapi
miktarını  atlatan  şanslılardan  biriyim.  Bu  üçüncü  teşhis  beni,  bunun  için  yapıldığıma  ikna  etti;  Demek
istediğim, bu tür bir teşhisten kim kurtulur?

Mucizeleri  aramaya  gittim  ve  Rick  Simpson'ı  buldum.  Bu  adamın  gerçeği  söylemesinin  hiçbir  yolu
olmadığından emindim, bu yüzden daha derine baktım. Michigan'daki insanlarla bağlantı kurmaya başladım ve
Rick Simpson Yağı veya kenevir yağı hakkında daha fazla şey öğrendim ve sonuç tıpkı benim gibi insanların
deneyimledikleri, yani hayatta kalma, iyileşme, tedavi!!

Bu noktada kaybedecek bir şeyim yok, bu yüzden uzandım ve yardım istedim. Günde bir gram ilacımı almaya
başladım, yavaş yavaş o doza ulaştım. Dinlenme, günümün büyük bir parçası haline geldi, bu da tam olarak
savaşan vücudumun ihtiyacı olan şeydi. Şimdiye kadar yaşadığım tek yan etki, aldığım uykunun miktarı ve
harika kalitesiydi. Bu artı tansiyonumu düzenliyor ve ağrılarım artık kontrol altında.

Bir yıldan daha kısa bir süre önce, sayısız tümörlü Evre 4 kemik ve karaciğer kanseri teşhisi kondu (o kadar çok
ki saymayı bıraktılar), eşyalarımı toparlamam söylendi. (Bu hala nefesimi kesiyor.) Günümüze hızlı bir şekilde
ilerleyin ve remisyondan birkaç santim uzaktayım. Geçen haftaki PET taramam negatifti... Negatif! Daha önce
bunlardan  birine  sahip  olmadım.  Demek  ki  kanser  yok.  Tam  remisyonda  olmamamın  tek  nedeni,  kedi
taramasında kemiklerimde birkaç gölge olması ama tedavime devam ediyorum ve onlar da yakında gidecek. Bu
bir mucizeden başka bir şey değil, bir PET taramasında bile görünmeyen birkaç gölgeye sayısız tümör.

İnsanlar tedavi kelimesine dikkat edin diyebilir… Ama demek istediğim bu. Buradayım ve her gün daha sağlıklı
oluyorum ve John oraya ulaşmama yardım etti. Onu aradığımda ve yardım istediğimde beni yanına aldı. O ve
grubu,  bu  tıbbın  ciddiyeti  ve  bunu  mümkün  kılmak  için  hepimizin  üstlendiği  taahhüt  konusunda  eğitim
aldığımdan emin olmak için benimle oturmak için zaman ayırdı. Bana ve sana göre bu bir ölüm kalım meselesi.
Umarım herkes bu kadar ciddiye alır! Hayatımızın geri kalanında bu ilaca bağlı kalacağız.

Michigan Esrar Kulübü, tıbbi ihtiyaçlarımı ve eğitim ihtiyaçlarımı karşıladı. Bu ciddi bir grup ve ciddi desteğe
ihtiyaçları var, sizi kutsasın John Roberts, fedakarlıklarınız beni hayatta tuttu. Lütfen onlara şimdi yardım edin,
böylece birçok kişiye yardım etmeye devam edebilirler. Teşekkürler!!"

-- Bu güncelleme birkaç ay önce yayınlandı ve şu anda tam remisyonda. Michigan Kanser Projesi

“Normal, sağlıklı bir yaşam olarak kabul ettiğim, önemli bir sorun yaşamadan yaşayan ve her yıl grip aşısı ve
kontrolleri ile kendimi idame ettiren 68 yaşında bir erkeğim. Vücut fonksiyonlarım iyiydi ve bir sabah korkunç
mide ağrısıyla uyanana kadar her şey yolunda görünüyordu.
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Karım apandisit veya fıtık olduğunu düşünerek beni acile götürdü. Yaklaşık 2 saat sonra, 15 Ağustos 2012'de
acil ameliyat oldum ve kolonumda 14 lenf noduyla birlikte çıkarılan büyük bir tümör vardı. Bir hafta sonra içim
açıldı ve beni zehirledi ve bu ikinci bir ameliyata yol açtı.

4 gün sonra kendimi daha iyi hissetmeye başladım, ayağa kalktım ve yavaş yavaş hareket kabiliyetim geri geldi
ve kanamaya başladım. 3 numaralı ameliyat için geri döndü ve bir gün sonra hafif bir kalp krizi geçirdi.

Bundan kısa bir süre sonra -33 gün yoğun bakımda- taburcu edildim ve bir OSTOMİ ÇANTASI aldım. Çanta
bende 8 ay kaldı  ve komplikasyonsuz bir  geri  alma ameliyatı  yapıldı.  Cerrah,  kanserin düğümlerin ötesine
yayılmadığını söyledi.

Buna  rağmen  beni  Kanser  Kliniğine  götürdüler  ve  Kemo  ve  radyasyonu  bir  “izleme”  olarak  tartışmaya
başladılar.  Standart  protokol dediler.  BULLSHIT dedi ben! Vücudumu daha fazla Kemo veya Radyasyonla
yaymak veya zehirlemek olmayacak. Kanser Kliniğindeki onkolog tartışmadı ve bir yıl boyunca her 3 ayda bir,
BT taraması ve kan çalışması gerektiren takipleri özetledi.

Malzemeyi Rick Simpson tarafından belirtildiği şekilde tedarik ettim ve RSO'yu ürettim. Ekstraksiyon işlemi
için tüm talimatları izleyerek ve çözücüm olarak Nafta kullanarak, bitmiş yağı şırıngalara koydum ve günde iki
kez, her seferinde az miktarda almaya başladım.

Kanser  Kliniğinde  4.  takibimi  tamamladım ve BT taramasının  KANSER varlığına  işaret  edecek hiçbir  şey
GÖSTERMEDİĞİNİ  belirttiler.  Kan çalışması  CEA seviyesini  1.4 olarak  gösterdi,  ama neyse  ki,  herkesin
içinde bir veya iki kanser hücresi var. 5+ olan her şeyi endişeye neden olarak görürler. Şimdi başka bir parti
hazırlıyorum ve önleyici tedbir olarak günlük olarak yutacağım.

Şimdi kanserden muzdarip HERKES için aynısını yapmanızı öneririm. Kaybedecek bir şeyimiz ve kazanacak
çok şeyimiz yok.” Gerry

"Dördüncü evreye sahip, zaten bir  deri bir  kemik kalmış ve güç kaybından artık zar zor yürüyebilen birini
kurtarmak için çok mu geç?" Takla

"Asla geç Değil. Bu yağın kullanımı ile birçok mucize görülmüştür. Onları kurtaramazsa, en azından ilaçların
sert yan etkileri olmadan acılarını hafifletir. Yüksek dozlarda başlarlarsa, tolerans oluşana kadar çok fazla uyku
olacağını unutmayın. Çok güçlüdür.” Nick

“Ben iki kez meme kanseri savaşçısıyım. Petrolünüzün hayat kurtarmaya yardım ettiğinin canlı kanıtı olmak
istiyorum.” Michelle

"Ben de, tiroid kanseri yok!!" Michelle

“Şafak: Hakkımda istediğini söyle, benimle arkadaş ol, beni yargıla... Argümanın geçersiz! Bu annenin alacağı
son tarama!!! KENNABİS KANSERİ ÖLDÜRÜR!

Stacy: Annen hangi aşamadaydı? Daha önce bir kez yayınladığını biliyorum, ama unuttum. Bu harika bir rapor 
hemen!
Dawn: Stacy, akciğerin 3. evre küçük hücreli karsinomasıydı. Üst lenf sistemine küçük çaplı 5 tümör.
Debbie: Bu çok olağanüstü! Tüm normal protokollerde bile küçük hücreyi iyileştiren birini hiç duymadım. Bu 
dikkate değer! Sen sadece annenin hayatını kurtarmakla kalmadın, bu diğer hayatları da kurtaracak çünkü bu 
esrarın işe yaradığının kanıtı. Bunu paylaştığınız için çok teşekkürler!
Dawn: Debbie, hepsini yaptı, kenevir yağı - kemo - radyasyon ANCAK kemoterapi ve radyasyon tedavileri 
yapılmadan önce iyileştiği için kalan tedaviyi reddetti ve yağda kaldı... Hâlâ HER GÜN alıyor ve alacak. 
hayatının geri kalanı!
Steve: "Bu, radyasyon sonrası değişikliklerle en uyumlu olanıdır" diyor. Radyasyon tedavisi gördü mü?
Dawn: Steve, evet yaptı ama bitirmedi... Dr yere serildi!"

“Hasta: Linda V., Servis Tarihi: 16/11/2013, Prosedür: KONTRASTLI CT GÖĞÜS

Göğüs BT'si yapıldı... 7/8/13'ten önceki göğüs BT'si ile karşılaştırma yapıldı

ENDİKASYON: Bu, akciğer kanseri öyküsü olan 64 yaşında bir kadın...
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BULGULAR: Artmış  interstisyel  değişiklik  ve interlobüler  septal  kalınlaşma var...  önceki  muayeneye göre
düzeldi...  Kesin  bir  mediastinal  yumuşak  doku  nodülü  veya  mediastinal  adenopati  gösterilmedi.  Aksiller
lenfadenopati veya hiller lenfadenopati ile ilgili kesin bir kanıt yoktur. Sağ üst lobun medial yüzünde radyasyon
sonrası  değişiklikler  dışında,  ek  parankimal  pulmoner  opasiteler  veya  şüpheli  pulmoner  nodüller
gösterilmemiştir.  Trakea  ve  ana  bronşlar  patentlidir.  Plevral  efüzyon  yoktur.  Kalp  boyutu  normaldir.
Perikardiyal efüzyon yok. Üst karın görselleştirilmiş kısımları dikkat çekici değildir. Fokal olarak agresif lüsent
veya sklerotik osseöz lezyon yoktur.

İZLENİM:  Sağ  üst  lobun  sağ  hillum  ve  medial  yüzünde  radyasyon  sonrası  değişikliklerin  iyileştirilmesi.
Tekrarlayan veya kalan hastalığa dair kesin bir kanıt yok.”

“Petrol tüm radyasyon hasarını tersine çevirdi ve inanılmayacak kadar iyileşti... Tıbbi Esrar beni KURTARDI
ve beni 5 ilaçtan uzak tuttu. Sağ böbreğimi kemoterapiden kaybettim ve üzerimde deri olması acıtacak yeri
yakalamaya başladı... ve yağları içtikten birkaç dakika sonra nöbetleri durdurup aylarca uzak durmamı sağladı...
Şaşırtıcı ve bu, glokom teşhisi konduğum yere kemoterapinin neden olduğu gözlerimdeki sinir hasarını tersine
çeviren yağlardan sadece biri ve sadece 6 ay önce yaptığım son ziyaretimde hiç glokom belirtisi göstermiyor ve
ilaç kullandığımda görüşüm daha iyi... ” Teresa

"Evre 4 glioblastomlu teyzem, sadece üç dozdan sonra tekerlekli sandalyeden yürümeye başladı! Sol tarafı bir
aydan fazla felç oldu. Ama şimdi tamamen işlevsel!! Çok heyecanlı!" Nicolette

“Bir kolektifte uzun yıllar çalıştım ve araba kullanırken camdan sarkıttığım için sol kolumda cilt kanseri vardı.
Artık kimsenin bana inanması gerekmediğini biliyorum ama her gün üzerine RSO yağı sürmeye başladım ve
yemin ederim ki gitti. Birkaç ay sürdü ama gerçekten yıllardır olduğu yere gitti.” Randy

"Bu,  neredeyse  bir  yıl  önce CML (kronik  miyeloid  lösemi)  teşhisi  konduktan sonra hayatımı  değiştirdi  ve
kenevir yağının terminal kanser hastalarını nasıl iyileştirdiğini anlatan Run From the Cure videosunu izledim.
Ben işe yaradığının yaşayan kanıtıyım. Kanser seviyemi değiştirdi. Henüz tedavi edilmedi ama umarım yakında
bir  gün  kurtulduğumu  söyleyebilirim,  bu  yüzden  herhangi  bir  kanser  hastasının  ayakkabılarıyla  bir  mil
yürümediyseniz, hakkında hiçbir şey bilmediğiniz bir şeyi dayak yemeye başlamayın.” Denise

"İnanıyorum. Arkadaşıma 3 çeşit kanser teşhisi kondu. Yaşamak için 3 hafta verildi. Şimdi 2 yıl sonra, 1 türe
indi ve iyilik yapıyor.” Sandra

"Kardeşim lenfomalı, midesi omurgasına metastaz yapmış. Verdikleri ilaçlar onu her gece ve gündüz uykusuz
tuttu ve haftalarca ne uyuyabildi ne de yemek yiyebildi. Bir gram yağ hapı ve 18 saat uyur ve doyasıya yemek
yer. Bir hafta sonra, %78 kansersiz. Doktor şaşkındı. Tıbbi olmayan bir durumda olduğu için ona söylemedik
ama esrar onun ve bizim hayatımızı kurtardı. Şimdi bir yıl sonra KARDEŞİM LENFOMA ATTI! Bunu kimse...
esrar olmadan yapmaz." Hata

“Şu  anda  4.  evre  kanserim.  Karaciğer  ablasyonu  ve  rezeksiyonu  ve  ayrıca  folfox  kemoterapisi  oldum.
1200'lerden 3'e giden yağ ve tümör belirteçlerini kullandım. Tüm tıp ekibi NSD diyor. Hastalık belirtisi yok."
Jim

"Kenevir yağı kullanarak tümörlerimden 5'inden kurtuldum... orijinal tümörlerin 5'ini bulamayınca doktorların
yüzünü görmek ilginçti... nereye gittiler? Önemli mi? Teşekkürler kenevir yağı.” kelly

"Bir süre önce ondan büyük bir şişe almıştım. Günde bir damla alırdım. Bana veren kişi geri istedi. Sonunda
kanserden ölmek  üzere  olan  bir  kadına  verdi.  Bırakın  yaşayamıyor,  yiyemiyor,  içemiyor.  70 kilodan  azdı.
Arkadaşım ona yağı verdi... işte! Yemeye, içmeye başladı ve mücadelesine başarıyla devam etti... Kenevirdeki
iyileştirici özelliklere kesin olarak inanıyor. ” Tara

“Bugün  büyük  miktarda  bağış  yaptığım  bir  adamdan  haber  aldım.  Boğazında  kanser  tümörü  vardı.  Nisan
2013'ün başından beri tamamen tüple besleniyor. Hasta adamın karısı herkesi gözyaşları içinde çağırıyor.  4
hafta günde 2 kez yağ aldıktan sonra gitti. Tamamen gitti... Katı yiyecekler yedi... Yeni tedavi veya yeni ilaç
yok, sadece RSO. Bilgiyi paylaş, bir hayat kurtar.” Jared

Dean: Teyzem kemoterapi kullandı. Aynı sonuçlar. ÖLÜ.
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Stephen: Kaybınız için üzgünüm. Kenevir yağının vaftiz annemden cilt kanserini çektiğini gördüm. Bence hala
erken yakalamanız gerekiyor. Eminim esrar yardımcı olmuştur.”

“Hodgkins  dışı  lenfoma HAD olan  16  yaşındaki  hastamın  TEMİZ olduğu  haberini  aldım!  Tümörler  gitti,
laboratuvarlar normal." Janet

"Ölümcül hasta bir hastadan telefon geldi. Birkaç aydır RSO ile tedavi görüyor. Bağırsak kanseri. Dr. Ted onu
aylarca  yaşadı.  Jindřich  Bayer,  son  Dr.  Appt'te  ona  şimdiye  kadarki  en  iyi  Noel  hediyesini  verdiğini
bildirmekten mutluluk duyuyorum. Ona kanser bulamam, sen de yaşayabilirsin dedi! Bu bir  Noel hediyesi.
Teşekkürler İsa!!!! Asla asla deme..." Raymond

“Ünlü Simpsons Oil'i yaparak kanserden kurtulan iki arkadaşım oldu! Biri akciğer kanseriydi ve 6 ay ömrü
verildi, şimdi 7 yıldır yaşıyor ve diğeri iki kez kansere yakalandı, sonuncusu yumurtalık kanseriydi ve 2 hafta
önce söylemekten memnuniyet duyuyorum, artık kanser yok! İki kere de kenevir yağı kullandı!!” Vicki-Jane

"Anneme küçük hücreli  akciğer kanseri  teşhisi  konduğundan beri  yaklaşık bir yıldır  Rick'in sayfasını takip
ediyorum.  Geçen  yıl  Mart  ayında  teşhis  kondu  ve  kısa  süre  sonra  kemoterapiye  başladı.  Yaz  boyunca
kemoterapi  ve göğüs radyasyonuna maruz kaldı  ve radyum boğazını  yakıp yutamadığı/yiyemediği  için çok
hastalandı. Yaklaşık iki ay hastanede kaldı. Daha sonra biraz beyin radyasyonu aldı (önleyici, bleh :/) tüm bu
zaman boyunca çok araştırdık ve sıfırdan kendi yağımızı üretmek için her şeyi bir araya getirme yolculuğumuza
başladık. Bunu yapmayı başardık -yay!

Bu yüzden ilk iki  günlük beyin radyasyonundan sonra çok hastalandı,  bu yüzden petrolü başlatmaya karar
verdik (Ekim). İlk dozdan itibaren asla arkasına bakmadı!!!! Beyninin geri kalanını süzdü ve doktorları migreni,
şiddetli kusması veya hafıza kaybı vs. olmamasına hayret etti! Uçuyordu!

Ekim ayındaki kontrolünden sonra akciğer tümöründe büyük bir azalma gösterdi ama yine de oradaydı. Sonraki
adımlara karar vermek için onu Ocak ayında tekrar görmek istediler. Bu yüzden, ona sadece yağ vererek ve
başka bir tedavi uygulamadan Kasım ve Aralık aylarını sürdük. Noel'de küçük bir aksilik yaşadı ve iki hafta
boyunca  depresyona girdi  ve  kustu  ama onu çiğ  vegan smoothie'lerine  ve  buğday çimine  geri  koyduk ve
gerçekten canlandı ve ışıl ışıl görünüyor. Son taramalarından sonraki büyük kontrolü dündü ve tahmin edin ne
oldu... Annem KANSER SERBEST!!!!! Yok oldu!!!! Bu ne kadar harika!!!!” Janet aracılığıyla

"Yaklaşık 6 ay önce anneme her iki akciğerinde 6 tümör bulunan terminal kanser metastatik melanom teşhisi
kondu.  Doktorlar  bize  kemoterapi  ve  radyasyonun  hiçbir  şey  yapamayacağını  söylediler  ve  tümörlerin
büyümesini durdurmada başarılı olan ve belki de birkaç yıl daha hayatını uzatan yeni bir tedavileri olduğunu
söylediler. Yeni tedaviye başladık ve yan etkiler korkunçtu bu yüzden bıraktık. Yaklaşık bir hafta sonra bir
arkadaşım Youtube'daki Run From the Cure adlı belgeselinizden bahsetti.

Bunu izledikten sonra denemekten ne zarar gelebileceğine karar verdim. Hey, eğer işe yaramazsa zaten ölecek.
Uzun  lafın  kısası,  annem  yağı  yaklaşık  3  aydır  içiyor  ve  2  gün  önce  taramaları  vardı  ve  6  tümörün  5'i
TAMAMEN gitti ve sonuncusu yarısı büyüklüğündeydi.

Verdiğiniz bilgiler ve annemin hayatını kurtardığınız için duyduğum minnettarlığı kelimelerle ifade edemem.
Basit bir bitki tüm bunları düzeltebilirken, dünyadaki tüm insanların ve çocukların acı çekmesini ve ölmesini
düşünmek korkunç. Şimdi bu haberi yaymaya ve belki de kendimden biraz yetiştirmeye ve yardıma ihtiyacı
olduğunu  bildiğim  insanlar  için  yağ  yapmaya  kararlıyım.  Tekrar  teşekkürler  ve  gelecekte  her  şey  için  iyi
şanslar.” Janet aracılığıyla

“Yumurtalık kanseri, 5.5” tümör, 90 gün yaşar, mideye yayılır... 38 günde 90 gram yutulur. Artık kanser yok.
İnanılması gereken tüm belgelere sahip olun, ancak insanlar hala inanmıyor! Annemizi korumamıza yardım
ettiğin için Tanrı seni korusun Aziz Simpson!!!” Larry

"Bazı harika haberlerim var millet. Doğudaki Peep'lerimden biri bir tane verdi, sayın... Karotis arterinin etrafına
büyük  bir  tümörü  sarılı  olan  bir  arkadaşına  bir  tüp  yağ.  Sadece  görmezden  geldi,  büyüdükçe  büyüdükçe
gizlemek için saçını uzattı.  Bir  doktor olan erkek kardeşi,  hasta  kemoterapiyi/radyasyonu reddettiği  için ne
yapacağını bilemiyordu. Daha fazla görmezden gelemediler, 2 gün önce onu büyük bir ameliyat olması için
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ameliyathaneye aldılar.  Çok tehlikeli,  uzun ve komplike  bir  ameliyat  olacağı  için çok sayıda uzman/cerrah
katıldı.  Mümkün  olduğu  kadar  tümörü  çıkarmaya  çalışacaklardı  ve  bacağından  bir  damar  alıp  boynuna
nakletmek  zorunda  kalacaklardı.  Boynunu  açtılar  ve  VOILA,  tümör  tamamen  kapsüllenmiş  ve  Karotis'ten
ayrılmıştı. Kelimenin tam anlamıyla ulaştılar ve çıkardılar! Doktorlar şaşkın ve yaptığı her şeyin ayrıntılı bir
raporunu istiyorlar. Uzun bir liste olmayacak arkadaşlar. Sadece meyve suyu ve BİR tüp yağ.” Corrie

“Yağ harika!! Bir arkadaşımın yumurtalık kistleri vardı... birini çıkarmak için ameliyat oldu ve bir ay sonra geri
döndüğünde daha fazlasına sahip olduğunu keşfetti! Bir ay geçti ve iki katına çıktı ve bir şey olursa geri gelip
acil ameliyat yapacakları söylendi! Adamı ona biraz yağ yaptı... 3 hafta boyunca aldı... bir sonraki ultrasona
gittiğinde şaşkınlık içinde neredeyse gitmişti!!!” Jolie

“1 yıl önce bugün çok yakınımdan biri bana ölümcül kanser olduğunu söyledi. 8 ay ömrü kaldığı söylendi. 5
gün içinde ona yarım pirinç tanesi büyüklüğündeki yağı yiyerek yutması için biraz kenevir yağı verdim. 6 hafta
içinde tümörünün boyutunda bir azalma oldu ve söylendiği gibi yayılma belirtisi yoktu.

Tümörün büyük bir greyfurt büyüklüğünde olduğunu ve bugün bir meşe palamudu büyüklüğünde olduğunu
söylemekten  mutluyum.  Kenevir  yağı  hayatını  kurtardı.  Yağı  bitene  kadar  yemeye  devam edecek.  Sadece
ölümcül kanserini iyileştirmekle kalmıyor, aynı zamanda sağlığı üzerinde de inanılmaz bir etkisi oldu. Diyabet
öncesi ve obezdi ve şimdi mükemmel kiloya geldi ve her zamankinden daha mutlu!

Herkesi kenevir yağı tedavisine bakmaya davet ediyorum. Lütfen Youtube'da ->RICK SIMPSON “RUN FROM
THE  CURE”  Videosunu  izleyin...  Sadece  hayatınızı  veya  tanıdığınız  birini  kurtarabilir.  Onlara  yaşam
armağanını verin!” Jose

Kanıt

“Bilimsel literatürü okumaya zahmet ederseniz, Rick Simpson Oil'in tam bilimsel güvenilirliği vardır” Robert
Melamede, namı diğer Dr. Bob

"Hücre hayatta kalma yolunun inhibisyonu, Bad'in fosforilasyonuna ve bu Bcl-2 proteininin mitokondriye ve
ardından apoptoza translokasyonuna yol açar." Ummmm, Layman'ın şartları lütfen ???” Şans

-- Bu şu anlama gelir: "Esrar kanser hücrelerini öldürür," Chance. JB

S. Esrarın kanseri iyileştirdiği iddiasını neden doktorların desteklemesini bekleyeyim? 

A. Eh, çünkü kanseri tedavi ediyor ve hepsi bu. THC apoptoza neden olur, bu nedenle şaşırtıcı bir şekilde tüm
kanserlerde apoptoza neden olur. Niye ya? Çünkü dekarboksilatlı yağ, doğru miktarlarda alındığında vücuttaki
tüm hücrelere bir şekilde girer. Endokannabinoid sistem bağışıklık sistemini düzenler, bu nedenle bağışıklık
sistemini  doğru  çalıştırdığınızda  kanserle  de  savaşabilir.  Bunun  için  çok  fazla  değil,  gerçekten,  gerçekten
saldırgan bir şekilde basit.

Uygun şekilde üretilmiş yüksek dereceli yağ, hastanın zaten sahip olduğu en iyi şanstır (belki birkaç hayati
tehlike durumunda ameliyat gerekebilir). Ve hasta için yağdan daha güvenli, daha etkili ve daha eğlenceli bir
tedavi seçeneği biliyorsanız, bize söyleyin. Hiç yok.

Mechoulam ve Pacher'in ne dediğine bakın: "İltihap/doku yaralanması,  yerel endokannabinoid seviyelerinde
hızlı yükselmeleri tetikler, bu da bağışıklık ve kritik işlevlerini modüle eden diğer hücrelerdeki sinyal yanıtlarını
düzenler. İnsanları etkileyen kardiyovasküler, gastrointestinal, karaciğer, böbrek, nörodejeneratif,  psikiyatrik,
kemik, cilt, otoimmün, akciğer bozukluklarından ağrı ve kansere kadar değişen ve CB2'yi modüle eden hemen
hemen  tüm  hastalıklarda  endokannabinoid  seviyelerinde  ve/veya  CB2  reseptör  ifadelerindeki  değişiklikler
bildirilmiştir.  reseptör  aktivitesi,  bu  patolojilerde  muazzam  terapötik  potansiyele  sahiptir.”
http://www.ncbi.nlm.nih. gov/pubmed/21295074

Ve tüm bunları nasıl yapıyorsun? Peki, yağ ile. Gerektiğinde seviyeleri dengeler veya aşırı hıza sokarsınız. Yağı
yiyebilir, ovalayabilir, buharlaştırabilir ve fitillerde alabilirsiniz ve bu dört yöntem arasında bu gezegendeki her
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hastaya yardım etmenin bir yolunu bulabilirsiniz.  Daha sonra doktorlar tümörlere yağ enjekte edecek ve bu
şekilde rekor sürelerde küçültecekler (evde önerilmez).

Ve  neden  cilt  kanserlerini  (veya  diyabetik  ülserleri  veya  yanıkları)  önerdim?  Pekala,  çünkü  orada  neler
olduğunu görebiliyorsunuz ve onları  yağla tedavi  etmek genellikle  uzun sürmüyor,  çoğu durumda en fazla
birkaç  hafta.  O  zaman,  cildinize  topikal  uygulamadan  sonra  olan  şeyin  aynısının,  yağı  yuttuğunuzda
vücudunuzun içinde de olduğunu fark edin. Yine, saldırganca basit, ama sonuçta bu çok kesin bir açıklama. Ve
sonra  Mechoulam'ın  yazdıklarına  geri  dönün:  "Endokannabinoid  seviyelerinde  ve/veya  CB2  reseptör
ifadelerindeki  değişiklikler,  kardiyovasküler,  gastrointestinal,  karaciğer,  böbrek,  nörodejeneratif,  psikiyatrik,
kemik, deri, otoimmün hastalıklardan insanları etkileyen hemen hemen tüm hastalıklarda rapor edilmiştir. ağrı
ve kansere karşı akciğer bozuklukları ve CB2 reseptör aktivitesinin modüle edilmesi bu patolojilerde muazzam
terapötik potansiyele sahiptir.”

-- Bütün bunları bilerek, hemen CB2 reseptör aktivitemi modüle edeceğim. JB

“Beni kanserden kurtardı… Evre 4 beyin… Yani evet.” Kristal

"Kanseri tedavi ettiğini söylemek, daha fazla araştırmayı hak eden, aksi takdirde geçerli bir noktanın oldukça
tehlikeli ve yanıltıcı bir abartısıdır. Ama hayır, hayır, hayır. Esrar kanseri tedavi etmez. Şu anda kanserin kesin
ve gerçek bir tedavisi yoktur ve yalnızca kibirli tıbbi, beslenme ve psikolojik çabalar kanserden ölüm riskini
azaltmaya yardımcı olabilir. Esrar kanseri tedavi etmez ve hastalar bunu bilmelidir.” Davide

"RSO kanseri öldürür, dostum... Sigara içiyor, hayır, ama RSO evet." Kevin

“Bana yardım etmek ister misin lütfen dostum...?” Jeff

"Öncelikle, "kanser" kistten nöroblastoma kadar her şeydir, bu nedenle "kanseri tedavi eder" genel, yanıltıcı,
spesifik değildir. O zaman, esrarın hücre çoğalması üzerinde çok iyi bir etkisi vardır, bu kesinlikle yardımcı
olur,  ancak sistematik  olarak tümörleri  iyileştirmez.  Yine,  her  kanser  türü farklıdır  ve esrar,  geleneksel  tıp
tarafından da yaygın ve çok etkili  bir şekilde tedavi edilen bir tip o karsinom olan meme kanserlerinde bir
şekilde olumlu tepki göstermiştir. Bununla birlikte, TAMAMEN esrarın yasallaştırılmasından yanayım, ancak
alternatif tedavilere çok açık olmama rağmen kendimi bu şatafatlı iddiaya katılmamak zorunda buluyorum.”
Davide

“Jindrich Bayer, yardım edin lütfen!!!” Kevin

"Esrarın belirli  tümör türleriyle  mücadelede olumlu bir tepki gösterdiğini söylemek, kabul edebileceğim bir
iddiadır." Davide

-- Davide, ne istersen kabul et, benim için sorun değil. Evet, Rick Simpson yağı hakkında çok az somut veri var,
ancak  bu  sadece  tıbbi  sistemin  ve  onların  para  efendilerinin  yozlaşmasından  kaynaklanıyor.  Colorado  ve
Washington verilerini sağlamaya başladığında bu çok yakında değişecek. Artı, İsrail ve Hollanda şimdi petrolü
test etmeye başlıyor, Çek Cumhuriyeti muhtemelen çok yakında katılacak.

Bildiğimiz kadarıyla ve binlerce hastayla olan pratik deneyimlerimize göre, yağ, şu anda tıbbi sistem tarafından
sağlanan her şeyden çok daha iyi tüm kanser türleri üzerinde çalışıyor gibi görünüyor. Kanıt istiyorsanız, biraz
yağ yapın ve cilt kanseri olan birini bulun ve üzerine yağ sürüldüğünde ne olduğunu izleyin. En iyi dileklerimle,
JB

"Kendin yap, Rick'e nereden bulabileceğimizi soruyorduk ve bir süre sonra fark ettik, Amerika'dan çok uzakta
yaşadığımız ve maddi imkansızlıklar nedeniyle bir yere gidemediğimiz için videoyu 100 kere falan izledik. ,
neredeyse ezberledi, yerel bir sağlayıcıdan esrar buldu, sıcaklıktan emin olmak için pirinç pişiriciyi,  alkolü,
hatta  bir  termometreyi  bile  satın aldı.  Düşündüğümüzden kolay oldu,  KENDİ YAPTIK, erkek arkadaşım 4
gündür  alıyor...  Bekleyip  göreceğiz.  Tıp  dergilerini  okuduk ve  birçok  belgesel  izledik,  tüm bulguları  aynı
(klinik deneyler UCLA, Harvard'da yapıldı...)  -- yağ kanser hücrelerini  öldürür! Bu yüzden yapmaya karar
verdik çünkü sonuçta denemeden asla yapamazsınız!” yanya
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"Plaseboların bazı insanları iyileştirdiği gerçeği, tıbbı sonsuza dek terk etmek ve plasebo sanatını incelemek için
bir nedendir. Etkili bir tedaviniz varken asla bir plasebo çalışması yapmadığınızı söyledikten sonra, haklısınız,
bu hasta ve zalim hastalarınızın yarısını öldürmek olur.” Christopher

-- Bu gerçekten de mide bulandırıcı ve acımasız olurdu Christopher ve bu yüzden şahsen bunu yapmayacağım.
Başkaları  isterlerse  yapabilirler  ama  ben  yapmayacağım.  Tıbbi  sistemin  yağı  plasebo  olarak  kullanmaya
başlamasını istiyorum - kullanmak istedikleri her şeyin yağdan daha güvenli ve daha etkili (ve hasta için daha
eğlenceli/hoş) olduğunu kanıtlarlarsa,  devam edip satabilirler.  .  Değilse, olmaz. Bence oldukça basit ve çok
mantıklı. Zaten gelecekte de böyle olacak, o halde neden bekleyelim? JB

"Hey  Kim,  Cannabis'in  toksik  olmayan  hayat  kurtaran  bir  ilaç  olduğunu  kanıtlaman  için  sana  meydan
okuyorum. Bu konuda iyi şanslar. Ben de tıpkı senin gibi ses çıkarırdım. Sonra bu “retorik”te delikler açmaya
karar  verdim  çünkü  bu  saçmalık  olmalı...  oğlum  yanılmışım.  YANLIŞ  demek  istiyorum.  Bilimsel  %100
DEMİR KAPLI GERÇEKLERİ inkar edemezsiniz. Ben yapamadım ve sen de yapmayacaksın. GERÇEKLER
GERÇEKLER ve bu bir GERÇEK, Kim. AMA ve Big Pharma SUÇLARDIR. Bilerek, Tanrı'nın bu harika
armağanının SAF KÂRLAR için şeytanlaştırılmasına ve yalan söylenmesine izin verdiler! Aile üyelerinin acı
çekmesine ve ölmesine izin verdiler, Kim. Sattıkları bu Petro Kimyasalların İlaç olduğunu düşünüyorsanız, bir
kez  daha  düşünseniz  iyi  olur.  Biraz  “retorik”  keşfetmek istiyorsanız,  Dr.'ınızla  konuşun,  Amerikan  Kanser
Derneği  ile  konuşun,  git  zehir  hapı  üreticilerinle  konuş.  Lütfen  dikkat,  Kim,  İDDİA  ETTİĞİ  HER HAP
“GÜVENLİ”  DEĞİLDİR!  Bana  ZEHİRLİ  olmayan  bir  tane  bul,  sadece  BİR!  Yine  de  burada,
HASTALIKLARI  TEDAVİ  ETTİĞİ  KANITLANMIŞ  DÜNYADAKİ  en  güçlü  ilacı  üreten  ZEHİRLİ
OLMAYAN bir SEBZE var ve “sağlık uzmanlarımız” ve Hükümet, bu hayat kurtaran sebzeyi bize reddetmeyi
uygun gördü, acı çekmemize ve ölmemize VE kovulmamıza izin verdi. toplumda işleri daha da güvenli hale
getirmek  için  hapishanede...  “RETORİK”  hakkında  konuşmak  ister  misin???  Umarım  bu  yazı  gözlerinizi
GERÇEK'e  açar.  Değilse,  RIP  Kim,  sizin  ve  türünüz  için  hiç  umut  yok,  “Klinik  Endokannabinoid
Eksiklikleriniz”  var.  Bak  bu  doğru."  Dan  Yine  de  burada,  HASTALIKLARI  TEDAVİ  ETTİĞİ
KANITLANMIŞ  DÜNYADAKİ  en  güçlü  ilacı  üreten  ZEHİRLİ  OLMAYAN  bir  SEBZE  var  ve  “sağlık
uzmanlarımız”  ve  Hükümet,  bu  hayat  kurtaran  sebzeyi  bize  reddetmeyi  uygun  gördü,  acı  çekmemize  ve
ölmemize  VE kovulmamıza  izin  verdi.  toplumda  işleri  daha  da  güvenli  hale  getirmek  için  hapishanede...
“SÖZLEŞME” hakkında konuşmak ister misin??? Umarım bu yazı gözlerinizi GERÇEK'e açar. Değilse, RIP
Kim, sizin ve türünüz için hiç umut yok, “Klinik Endokannabinoid Eksiklikleriniz” var. Bak bu doğru." Dan
Yine de burada, HASTALIKLARI TEDAVİ ETTİĞİ KANITLANMIŞ DÜNYADAKİ en güçlü ilacı  üreten
ZEHİRLİ OLMAYAN bir SEBZE var ve “sağlık uzmanlarımız” ve Hükümet, bu hayat kurtaran sebzeyi bize
reddetmeyi uygun gördü, acı çekmemize ve ölmemize VE kovulmamıza izin verdi. toplumda işleri daha da
güvenli  hale  getirmek için hapishanede...  “RETORİK” hakkında konuşmak ister  misin???  Umarım bu yazı
gözlerinizi GERÇEK'e açar. Değilse, RIP Kim, sizin ve türünüz için hiç umut yok, “Klinik Endokannabinoid
Eksiklikleriniz” var. Bak bu doğru." Dan “RETORİK” hakkında konuşmak ister misin??? Umarım bu yazı
gözlerinizi GERÇEK'e açar. Değilse, RIP Kim, sizin ve türünüz için hiç umut yok, “Klinik Endokannabinoid
Eksiklikleriniz” var. Bak bu doğru." Dan “RETORİK” hakkında konuşmak ister misiniz??? Umarım bu yazı
gözlerinizi GERÇEK'e açar. Değilse, RIP Kim, sizin ve türünüz için hiç umut yok, “Klinik Endokannabinoid
Eksiklikleriniz” var. Bak bu doğru." Dan

"Kocam haklı. Bunu kanıtlayan 4 PET taramam var. Yağda ağır olduğumda tümörlerim deli gibi gidiyordu.
Dozumu azaltmak zorunda kaldığımda, küçülmekten daha kararlılar. Malzemenin işe yaradığına dair görünür
kanıtlarım var.” Maria

“Para kazanmak için bir aldatmaca gibi geliyor. Gerçekten yasanın biraz yağ yapmak için kenevir yetiştirmeme
izin vereceğini mi düşünüyorsun? Gerçek dostum. Ben lösemi oldum ve söylediklerinin hiçbirine inanmıyorum.
Hastalar  için  dua  eden  seni  lanet  olasıca  dolandırıcı  hapse  atmalısın.  Bunun  işe  yaradığından  bu  kadar
eminseniz, gerçek klinik deneyler yapın. Pek çok ülke bunları yapmanıza izin verecek, Lame Ass FDA bahanesi
kullanmayın!“ Steven

--  Steven,  petrole  ne  kadar  erken  başlarsan  senin  için  o  kadar  iyi.  Petrol  hakkında  bilimsel  çalışmaların
eksikliğinden  dolayı  beni  suçlamayın,  gerçekten.  Eğer  tıp  sistemi  gerçekten  yapması  gerekeni  yapsaydı,
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yapılması gereken on veya yüz binlerce araştırmayı yürütmek için görmeleri gereken tek şey bu seksen referans
olurdu.

Rick ve ben tüm bu çalışmaları  yürütmeye gerçekten gücümüz yetmez,  bu bütçemizin çok ötesinde,  ayrıca
bunları  yasal  olarak  ve  istediğimiz  şekilde  yürütemiyoruz,  bu  yüzden  artık  işlerini  yapmak  gerçekten
başkalarına kalmış. Bildiğim kadarıyla tıbbi esrara izin verilen eyaletler var, neden hala bir çalışma yapmadılar
bilmiyorum. Örneğin cilt kanserinde, bu sadece yağın topikal kullanımı ile birkaç ay içinde yapılabilir. Ama
olmuyor gibi görünüyor ya da bu tür çalışmalardan haberim yok.

Ancak söylediğimiz her şeyi destekleyecek bilimsel kanıtlar var, sadece araştırmanızı yapın, PubMed'i kontrol
edin ve noktaları kendiniz birleştirin.

Umarım  bilimsel  ihtiyaçlarınızı  karşılar  ve  umarım  doktorlarınız  sizi  kimyasal  zehirleriyle  öldürme  şansı
bulamadan  petrole  başlarsınız,  ki  buna  uygun  ve  etik  bir  tıbbi  çalışmada  test  edilmiş  olsaydı  asla  izin
verilmezdi. JB

"Araştırmacılar  şu  sonuca  varmışlardır:  "Burada  bildirilen  veriler,  insanlarda  PTSD  etiyolojisinde  CB1
(kannabinoid) reseptörlerinin ve endokannabinoidlerin kritik rolünü gösterdiğini bildiğimiz ilk verilerdir.  Bu
nedenle,  TSSB savunmasızlığının  bilgilendirici  biyobelirteçlerini  geliştirmek  ve  doğrulamak  için  ve  ayrıca
TSSB için yeni nesil kanıta dayalı tedavilerin rasyonel gelişimine rehberlik etmek için bir temel sağlarlar.”

Ancak federal  yetkililerin  bu süreci  ilerletmeye  yardımcı  olmasını  beklemeyin.  2011'de federal  yöneticiler,
Phoenix'teki Arizona Üniversitesi'ndeki müfettişlerin, PTSD'li 50 hastada esrar kullanımını değerlendirmek için
FDA onaylı, plasebo kontrollü bir klinik çalışma yürütmesini engelledi. Bilimsel bütünlük? Esrar söz konusu
olduğunda değil. Uzun bir atışla değil.”

--  Lütfen  kenevir  yağı  ile  ilgili  tıbbi  çalışmaların  eksikliğinden  dolayı  bizi  suçlamayın.  Evet,  bu  dünyayı
gerçekten kontrol eden bir grup insan olduğunu ve esrarın geri dönüşünü geciktirmek için her şeyi yapacaklarını
ne kadar erken anlarsanız, sizin için o kadar iyi olur. Bu, kenevir ilacını zorlamayacağımız anlamına gelmez,
yalnızca gerekenden veya beklenenden daha uzun süreceği anlamına gelir. JB

“Ben petrole kesinlikle inanan biriyim. Kocamın oğlu lösemi hastasıydı, doktorlar ona 4 ay süre verdi. Elma
püresinden aldığı yağ yüzünden 2,5 yıl yaşadı. Rick Simpson'a teşekkürler!!! Tanrı seni korusun." Terri

“Yeni  bir  iş  bulamadan  4  gün.  Yan  etki  yok,  geri  çekilme  yok  ve  insanların  kafalarını  ısırmamak!  İşte
araştırman,  lol.  Haberi  yayın!  Buna  ihtiyacımız  var.  Dünyayı  daha  iyi  bir  yer  haline  getirmeyi  insanlığa
borçluyuz. Bu başlangıç :)” Christina

“Geçen Nisan, 5 yıl meme kanserinden kurtulduktan sonra tekrar teşhis edildim. Bu sefer 4. evreydi, omurga,
kaburga, lenf düğümleri, göğüs kafesi ve memeye kadar uzanan terminaldi. Temelde bana palyatif bakım teklif
edildi ve eve gidip işlerimi halletmek için beni çok fazla acıdan uzak tutmaya çalışacakları söylendi. Çok acı
çekiyordum ve ÇOK kötü yan etkileri olan daha fazla toksik ağrı kesici reçete etmeye devam ettiler (Percocet,
hidromorfon ve deksimetazon). Bunlarda çalışamadım.

Kocam internette bu şeyleri okumaya başladı ve ben en hafif tabirle şüpheciydim ama denemekle gerçekten
kaybedecek bir şeyim olmadığını düşündüm. Günde çok az miktarda White Widow 3x çiğnemek. Geçen hafta
kemik buluşmalarımın  tamamen geçtiği  haberini  aldım.  Bugün bana  MRG'nin  yumuşak doku tümörlerinde
ÖNEMLİ büzülme gösterdiği söylendi. Şimdi o kadar şüpheci değil ve harika hissediyorum, acı yok." Julia

“Kanseri tedavi ediyor, ben bunun canlı kanıtıyım. Evre 4 kemik ve karaciğer sayısız tümörle karşılaştı, yağı
kullandı ve şimdi kansersizim.” Laura

“Merhaba  Jindrich,  dün  Rick'in  kitabını  okumayı  bitirdim.  Harika  şeyler!  Dürüst  olmak  gerekirse,  yağın
gerçekten sihirli gücü hakkında daha fazla kanıta ihtiyacım yok! Ben de bazı deneyler yaptım ve her gün bu
ilacın yapabileceği yeni bir şey keşfediyorum! İnanılmaz!

Ne  yazık  ki  ben  ikna  olmuş  olsam  ve  kız  arkadaşım  ikna  olmuş  olsa  bile  annesi  bir  şekilde  tamamen
“bırakamıyor”... ve yine de boktan kemoterapiyi bırakıp bırakmadığından emin değil…
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Sürekli olarak iyi argümanlar ortaya çıkarmaya çalışıyorum ama onun yerine karar veremiyorum! Kanserli olan
odur ve hayatıyla ne yapacağına karar verebilecek tek kişi odur.

Sonunda iyileşeceğini biliyorum çünkü ona o kadar çok yağ dolduracağız ki ölmesi imkansız olacak. Ama yine
de bu lanet kimyasallarla oynamanın çok aptalca ve çok tehlikeli olduğunu düşünüyorum, özellikle de kanseri
tedavi ettiği kanıtlanmış doğal ilaçlara erişiminiz varken!

Kanser ve tıbbi sistemle ilgili deneyiminizi okudum... Kaybınız için gerçekten üzgünüm… ve şimdi geleneksel
olarak adlandırılan “tıp”a karşı tutumunuzu daha iyi anlıyorum!” Luigi

-- Merhaba Luigi, kitapla ilgili güzel sözlerin için teşekkür ederim ve bunu yaşamak zorunda olman çok yazık.
Hangi tedaviyi seçeceği onun seçimi ama kemoterapiye yaklaşmayacağım - sadece annemin hikayesini onun
için okuyun, belki de zehir  almanın asla iyi bir fikir olmadığını  anlar,  özellikle  de kanıtlanmadığında veya
gerekli olmadığında. Yağı alırsa sadece kemoterapiden kurtulma şansı büyük ölçüde artacaktır, ama yine de,
hasta vücuduna neden daha fazla zarar versin? Hiç mantıklı değil. En iyi dileklerimle, Jindrich

“Bu, pek çok iyi insanın uğraşması gereken bir savaş, esrar, kannabinoidleri ve hastaya zarar vermeden kanseri
öldürme yeteneği hakkında yeni gelişen ve mevcut bilgiler  üzerinde hiç ilerlemeden daha fazlasını bildiğini
düşünen cahil bir Doktor. Bu kadar güvenli bir şey için zehir talep etmeleri bizim açımızdan ne kadar delice,
neden? Cehalet mi yoksa korkup kaçıyorlar mı?

IBS'm için bu yağı öğrendiğimden beri 5 yılda bir Doktor gördüm ve kendim yapamayacağım bir şeydi. Çıkık
bir  serçe  ve  ben  asla  enfeksiyon  kapmamak  için  yağı  kullandım,  dikişleri  acı  çekmeden  çıkardım ve  her
uyguladığımda iltihap ortadan kalktığı için ağrı anında kayboldu. Fizyoterapi yerine 2 1/2 ila 3 ayda ve iyileşme
için yaklaşık 9 ay ila bir yılda tamamen iyileşti.  Kendi gözlerimle defalarca gördüm ve kimse bunu benden
alamaz.” Covey

“Doktorlar bilim adamı DEĞİLDİR ve bilimle uğraşmazlar. Yaparlarsa, hükümetten esrara erişmelerine izin
vermelerini  talep  edeceklerdi.  Bunun  nedeni,  vücudun  artık  kanıtlanmış  bir  parçası  olan  endokannabinoid
sistemin Amerikan tıp toplumu tarafından tamamen göz ardı edilmesidir. Diğer ülkeler esrar ve özellikle kanser
tedavisi hakkında giderek daha fazla araştırma yaparken, Amerikan tıp kurumu Big Pharma, büyük sigorta ve
büyük para tarafından yönetiliyor. Doktorlar, zanaatları üzerinde kontrolü hekim olmayanlara ve korku temelli
politikacılara  verdi.  Potansiyel  tedavileri  tehdit  ederken,  patent  avukatlarının  kontrolü  altında  alternatifler
bulmaya çalışmak için yıllarını harcayacaklar.

Esrar,  okuma  yazma  bilmeyen  bir  kabile  tarafından  kontrol  edilen  derin  bir  ormanda  saklanmış  olsaydı,
üretimini ilk kontrol eden, 64 farklı kannabinoid bileşiğinin patentini alan ve daha sonra onu 'reçete etmek' için
doktorlara dönen Big Pharma olurdu. Ancak ABD'deki en büyük kabile şimdiden gerçeği haykırmaya başladı.
Big Pharma için çok kötü, bu kabile satılık değil.” Bryan

"Bu delil bizde. Ve paylaşıyoruz. Teşvik için çalışan uyuşturucu satıcılarının [artık saygıyla karşılanmayacak]
tıbbi grubu ifşa ediliyor. Cüzdanlarında kıvranıyorlar. Neler olduğunun farkındalar ve oyun arkadaşları FDA da
onlarla  birlikte  batıyor.  Bu sefer  yerli  olduğunu kabul  etmeden önce  karşılaştığımız  tiranlığın  herhangi  bir
biçiminden  farklı  değil.  Bunu  kendimize  yapıyoruz.  Kanserin  tedavisi  var,  cebimizle  ve  oyumuzla  oy
kullanmadıkça, şu anda TIP'ın bize dayatılmasının ÇÖZÜMÜ YOK!” Thielman

“Akrabaların, arkadaşların, tedavi doğrudan Toprak Ana'dan çıktığında yavaş yavaş öldürülmek için on binlerce
dolar harcamak zorunda kaldıktan sonra çok hızlı bir şekilde düşüşünü ve ölmesini izledim. Hadi şimdi, uyan ve
saçmalığın kokusunu al. Stereotiplere atlamayın ve biraz GERÇEK araştırma yapın.” Amy Jane

"Biliyorum, kemoterapi/radyasyondansa RSO'ya sahip olmayı tercih ederim... Diğer her şeyin yan etkileri sizi
çok az yaşam kalitesiyle bırakabilirken bazı insanların RSO olarak adlandırması ne kadar komik." Kerry

“Kolayca elde edilebilir olması gerekiyor. Erişilebilir olması GEREKİYOR” Ne kadar çok okursam, o kadar
büyüleniyorum.” Shelley

“Bütün  kanserler  düzenlenmemiş  hücrelerdir.  Hücrenin  sadece  düzenlenmesi  gerekiyor.  Vücudu  kanser
hücrelerini  düzenleyemiyorsa,  kanser  hücreleri  CB  reseptörlerini  kırmış/hasar  görmüş  olabilir.  Bir  fito-
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kannabinoidler (fito = bitki bazlı) düzenlenmemiş bir hücre ile temas ettiğinde, kanser hücresine sadece CB 1/2
reseptörlerinden daha fazla ağ geçidi yoluyla sinyal verebilir. Bir fito-kannabinoid, endojen bir kannabinoidin
başarısız olduğu yerde bu şekilde başarılı olur.

İşte kannabinoidlerin kanser hücrelerini nasıl düzenlediğine dair bazı notlar: Kanser

1) Kanser düzensiz bir hücredir. 
2) Apoptozu indüklemek Kanser hücresini düzenler. 
3) Kannabinoidler hücrelerde Apoptozu indükler. 

Kanser, “TÜMÜNÜ DÜZENLENMEYEN hücre büyümesini içeren çeşitli hastalıklardan oluşan geniş bir grup”
olarak tanımlanır. https://en.wikipedia.org/wiki/Cancer

S: Hücreleri nasıl düzenleriz? C: Apoptoz Yoluyla. Apoptoz: http://en.wikipedia.org/ wiki/Apoptosis#Process
“Apoptosis  (pron.:  /ˌæpəˈtoʊsɪs/  ayrıca  pron.:  /ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/)[2][3]  programlanmış  hücre  ölümü  (PCD)
sürecidir.  çok  hücreli  organizmalarda  meydana  gelebilir.  [4]  Biyokimyasal  olaylar  karakteristik  hücre
değişikliklerine (morfoloji) ve ölüme yol açar.”

Apoptoz süreci, hücre dışı (dışsal indükleyiciler) veya hücre içi (içsel indükleyiciler) kaynaklanabilen çeşitli
hücre sinyalleri tarafından kontrol edilir. Hücre dışı sinyaller, bir yanıtı etkilemek için plazma zarını geçmesi
veya iletmesi gereken toksinler,[13] hormonlar, büyüme faktörleri, nitrik oksit[14] veya sitokinler içerebilir. Bu
sinyaller apoptozu olumlu (yani tetikleyici) veya olumsuz (yani bastırır, engeller veya sönümler) etkileyebilir.”

Kanserli bir hücrenin Apoptozdan geçmesini nasıl sağlarız?

Apoptozu  indüklemek  için  Kannabinoid  Reseptörlerine  (CB1R,  CB2R)  sinyal  vermek  için
kannabinoidlere/endokannabinoidlere  ihtiyacımız  var  (uzun  süredir  2'den  fazla  reseptör  olduğundan
şüpheleniliyor):

CBR nedir? (Kannabinoid Reseptörü):

“Kannabinoid reseptörleri üç ana ligand grubu, endokannabinoidler (memeli vücudu tarafından üretilen), bitki
kannabinoidleri  (kenevir  bitkisi  tarafından  üretilen  THC  gibi)  ve  sentetik  kannabinoidler  (HU-210  gibi)
tarafından  aktive  edilir.  Tüm endokannabinoidler  ve  bitki  kannabinoidleri  lipofiliktir,  yani  yağda  çözünen
bileşiklerdir.” http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Kannabinoidler Apoptozu indüklemek için bir CBR'ye sinyal verebilir mi?

"Birçok in vitro deneyle birlikte bu hastalık modellerinde yapılan çalışmalar, kannabinoidlerin immünosupresif
özelliklerini  dört  ana  yolla  sergilediklerini  göstermektedir:  (1)  apoptoz  indüksiyonu"
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/

Otofaji - Yanılıyorsam lütfen beni düzeltin ama anladığım kadarıyla:

Otofaji, bir hücrenin onarılabileceği veya geri dönüştürülebileceği bir süreçtir. Genellikle kanser hücrelerinde
ölmeye programlanırlar, ancak Otofaji yine de bu süreçte rol oynayabilir.

Sanki bir geri dönüşüm konteynırınız ve bir çöp konteynırınız var ve çeşitli  atıkları  toplayıp 2 konteynırda
düzenliyorsunuz. Bazen geri dönüştürmeniz gerekiyor, bazen bir şeyi elden çıkarmanız gerekiyor.” Scott

"Yeni çalışmada Chen ve ekibi, Δ9-THC tedavisinin, öğrenme ve hafıza ile ilgili bir beyin bölgesi olan fare
hipokampüsünde siklooksijenaz-2 (COX-2) adı verilen bir enzimin seviyelerinde artışa neden olduğunu keşfetti.
Farelerde COX-2 seviyelerini azaltan ilaçlar veya genetik teknikler, tekrarlanan Δ9-THC maruziyetinin neden
olduğu  hafıza  problemlerini  ve  nöronal  anormallikleri  önledi.  COX-2,  ibuprofen  gibi  reçetesiz  satılan  ağrı
kesiciler  tarafından  inhibe  edildiğinden,  bulgular  esrarın  yan  etkilerini  önlemek  için  kolay  bir  strateji
önermektedir.

Araştırmacılar ayrıca, Δ9-THC tedavisinin, Alzheimer hastalığının bir fare modelinde nöronal hasarı azalttığını
ve hayvanlara aynı anda bir COX-2 inhibitörü ile tedavi edildiğinde bu faydalı etkinin devam ettiğini keşfettiler.
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Chen, "Alzheimer hastalığını  önlemek ve tedavi etmek veya hastalığın ilerlemesini  durdurmak için şu anda
mevcut etkili ilaçlar yok" diyor. "Sonuçlarımız, Alzheimer hastalığı gibi inatçı tıbbi durumların tedavisi için
Δ9-THC ile birlikte  bir  COX-2 inhibitörü uygulayarak,  esrarın istenmeyen yan etkilerinin,  yararlı  etkilerini
korurken  ortadan  kaldırılabileceğini  veya  azaltılabileceğini  gösteriyor."
http://www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

"Hükümet tarafından finanse edilen yeni esrar/kanser çalışması bilim camiasını ŞOKLAR...

Esrarın ana psikoaktif bileşeni olan THC, kanser ve iltihaplı  hastalıkları önlemek için aslında insan genetik
kodunu değiştirebilir. Ne?!!!! Ne ne!!!????

Rick Simpson ve şefi Elf, Çek aktivist Jindřich Bayer, bunu aylardır söylüyorlar ve ben kibar davrandım ama
gizlice bu fikirle alay ettim, çünkü bana bir sürü hokus pokus gibi geldi (ve diğer küçük teknik nedenlerden
dolayı).  bakış  açılarıyla  yaşadığım  anlaşmazlıklar).  .  .  İlaçlar  DNA'yı  değiştiremez,  değil  mi?  YANLIŞ,
görünüşe göre! KUTSAL [BLEEP]!” Alan Gordon

“Arka plan:  Kannabinoidler,  in  vivo  olarak  güçlü  miyeloid  türevli  baskılayıcı  hücreleri  (MDSC) indükler.
Sonuçlar: THC tarafından indüklenen fonksiyonel MDSC, farklı miRNA ekspresyon paterni gösterir. Sonuç:
Spesifik miRNA, miyeloid hücre farklılaşmasında yer alan hedef genleri düzenleyerek MDSC gelişiminde ve
işlevinde  önemli  roller  oynayabilir.  Önem:  Select  miRNA,  kanser  ve  inflamatuar  hastalıklarda  MDSC
aktivitesini  manipüle  etmek  için  önemli  moleküler  hedefler  olabilir.”
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

-- Tamam, bu ne anlama geliyorsa, bu benim uzmanlık alanımın dışında. Muhtemelen kanabinoidler gibi bir
şeyin kanseri tedavi edebileceğini söylüyor ve bunu bir şekilde gen modifikasyonu yoluyla yapıyorlar. Ve her
zaman olduğu gibi daha fazla araştırmaya ihtiyaç var.

Tek söylediğim, bir maddenin düşüncesinin kendisi maddenin en küçük parçacığıdır ve yağın da düşünceleri
düzeltebileceğidir.  Genler  hala  çok büyük.  Araştırma,  kanabinoidlerin  vücudumuzun en küçük parçacıkları,
atomlar, kuarklar, sicimler vb. ile ne yaptığına odaklanmalıdır. En küçük parçacıklarda sorunlar burada başlar,
sorunları gerçekten düzeltmek istiyorsanız düzeltmeniz gereken şey budur. JB

Diğer Hastalıkları İyileştiren Cilt Durumları Hakkında Bilgi

"Şu anda yasaklanmış olan kenevir kozmetikleri ile olan ve sizin yaptığınız yağa kıyasla çok daha zayıf 
olan endüstriyel kenevir tomurcuklarından elde edilen yağı kullandığımız deneyimimden yola çıkarak, 
kenevirin temelde her derde deva olduğunu gördük çünkü hemen hemen her şeyde kullanılabilir. şart. 
Bunu onaylayabilir misin?

Tarih, kenevire her derde deva der, bu da her derde deva anlamına gelir ve geçmişte çok çeşitli tıbbi sorunları
tedavi etmek için kullanılırdı. Çeşitli tıbbi durumlar için kullanılan kenevir yağı görme deneyimimden, ben de
kenevire her derde deva diyorum. Kenevir, hemen hemen her hastalık veya durumun tedavisinde faydalıdır;
herhangi bir zarar vermeden tüm vücut iyileşmesini destekler. Bu yüzden ben ve diğerleri için bu nihai ilaç
haline geldi ve daha iyi bir şey olmadığına kesinlikle inanıyorum.

Bugün yaşadığımız dünyada, çoğu kişi güneşe çıkmaya bile korkuyor ama bu ilaç cilt kremleri ve güneş kremi
gibi şeylerle iyi karışıyor, öyleyse neden karanlıkta saklanıyor? Cilt kanseri gibi şeyleri dert etmeden tekrar
güneşe çıkıp hayatın tadını çıkarmak güzel olmaz mıydı? Bahse girerim öyle olur ve şimdi bu harika madde tüm
bunları mümkün kılabilir.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

yanıklar
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"Kişisel deneyimlerimden ciddi yanıklar için kenevir yağından daha iyi bir tedavi olmadığını biliyorum. Bir
yanığa yağ sürülürse, ağrıyı dakikalar içinde alır ve iyileşme sürecini büyük ölçüde hızlandırır. Hastaneler yanık
ünitelerinde kenevir yağı kullanırlarsa, insanların çektiği acı büyük ölçüde azaltılabilir.

Yağı üretmeye ilk başladığımda, doktorlar tarafından reçete edilen ve akıl yürütme becerilerimi etkileyen birçok
zararlı  ilaç  alıyordum, bu yüzden düşüncelerim çok net değildi.  Bu değişen durum biraz dikkatsiz  olmama
neden oldu ve bu da sağ elimde ciddi üçüncü derece yanıklara neden olan bir patlama ve yangınla sonuçlandı.

Şiddetli derken, şiddetli demek istediğimde, sağ elimin dörtte üçü kelimenin tam anlamıyla erimişti ve şimdi
ağzım açık kalıyordu. Kız arkadaşım Leah aşağı indi ve yanığa baktıktan sonra bir makas aldı ve tüm ölü eti
kesti.  Kulağa  ürkütücü  geldiğini  biliyorum  ama  çıkardığı  şey  ölüydü,  bu  yüzden  gerçekte  hiçbir  şey
hissetmedim.

On  bir  gün  içinde  elim  tamamen  iyileşti  ve  hiçbir  iz  bırakmadı.  Bir  yaralanmaya  maruz  kaldığımı  bile
anlamanın tek yolu, görünen tüm yeni pembe cildin varlığı ve hatta saç köklerinin bile yeniden büyümesiydi.

Şimdi tıbbi sistemimizin sağladığı bu yanık ünitelerinde neler olduğuna bakın. Şiddetli yanıklara maruz kalmış
çocuklar ve yetişkinler, yanık ünitelerinin, ıstırabın sonu gelmez gibi görünen işkence odalarından biraz daha
fazlası  olduğunu  göreceklerdir.  Bu  hastalar  enfeksiyonlara,  deri  greftlerini  içeren  birçok  ağrılı  operasyona
maruz kalırlar ve sonunda genellikle hala kötü bir şekilde yaralanırlar.

Kenevir bitkisinin uçucu yağı, doğal bir anestetik ve doğal bir anti-biyotiktir. Kenevir bitkisinin yağını yanık
üzerine sürdüğünüzde 5 dakika içinde ağrı  geçer ve iyileşme başlar.  Bu maddenin benim yaşadığım yanığı
iyileştirmek için yaptıklarını ve benzer yaralanmaları olan diğer kişileri göz önünde bulundurarak, bu şaşırtıcı
ilacın ciddi şekilde acı çekenler için yüzünü veya vücudun diğer kısımlarını yeniden büyütebileceğine kesinlikle
inanıyorum. yakmak.

Yağ elimi yeniden büyütüyor ve iz bırakmıyorsa, neden bir ayak, hatta bir yüz olmasın? Bu nedenle, yanık
ünitelerini yönetenler hastalarına gerçekten yardım etmek ve acılarını hafifletmek istiyorsa, belki de işe yarayan
bir şey kullanmaya başlamalarının zamanı gelmiştir.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

“Pazar  sabahı  parmaklarımda  3.  derece  kaynar  yağ  yanıkları  oluştu.  Büyük kabarcıklar  ve  çok  acı  verici.
RSO'yu okumanın yanıkları  iyileştirmek için harika olduğunu hatırladım, bu yüzden denedim. OMG Millet,
yanık sadece 40 saat içinde tamamen gitti. Hiçbir iz yok. Kabarcıkların üzerine daha iyi miktarda RSO, bir taze
Aloe Vera filetosu ve bir bandaj uyguladım. 12 saat sonra tekrarlandı. 3. uygulamaya gerek yok.” Bobbi

“Kayınvalidem domuz pirzolası kızartıyordu ve temelde parmaklarını kaynayan sıcak yağa ilk boğumuna kadar
batırdı  ve  pişmiş  tavuk  gibi  beyaza  döndüler.  Üzerlerine  RSO koyduk  ve  ağrı  yaklaşık  bir  dakika  içinde
kayboldu, onları günde 2 kez RSO ile kapladı. Sadece birkaç gün içinde çok çabuk iyileştiler ve hiçbir cilt kaybı
ya  da  yara  izi  olmadı.  Şimdi  mutfak  buzdolabında  biraz  saklamamız  inanılmaz,  bu  yüzden  biri  yanarsa
(özellikle çocuklar) hemen RSO'yu uygulayacağız, onunla ilgilenecek doğal bir bitkimiz olduğunda bu tür bir
acı hissetmeye gerek yok ” Debra

“Şiddetli  güneş  yanığında  kullandım.  Harika  çalıştı,  bir  haftadan  kısa  sürede  bıçak  yarasını  iyileştirdiğini
gördüm. Ağız kokusunu da tedavi eder. Altı aydır kullanıyorum ve nöbet ilaçlarını tamamen bıraktım. Dışarı
çıktığımda  küçük bir  nöbet  geçirdim.  Böyle  bir  ilaç  bulabildiğim için  şanslıyım,  sinir  ağrıları  için  tavsiye
ederim.” Jack

“Isınmak için odun sobası kullanıyorum, bu yüzden bileğimdeki yanıklar bana daha soğuk aylarda eşlik etti.
Geçen sonbaharda derin bir haşlanma oldu, henüz uyanmadı. Bana daha önce RSO yağı verildi, bu yüzden bir
dab  uygulandı,  yanık  kapatıldı  ve  iki  gün  içinde  alan  pembe,  temiz  bir  yama  oldu,  kabarcık  veya  yanık
görünümü hiç olmadı! %100 satıldım!” Janine

yara izleri
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“Arkasında korkunç yaralar bırakması gereken bu yağın kullanımıyla iyileşen yanıklar gördüm. Ama sonrasında
geriye  sadece sağlıklı  pembe bir  cilt  kaldı  ve tıp  sistemine  göre böyle şeyler  mümkün olmamalıydı.  Tarih
boyunca, kenevir her zaman yaraları iyileştirdiği ve sonrasında çok az yara izi bıraktığı veya hiç iz bırakmadığı
için bir üne sahip olmuştur.

Bu yağı, cildi kötü ve yüzünde yara izi sorunu olan birçok kişiye verdim. Yağ ile tedaviden sonra, ciltlerindeki
iyileşme şaşırtıcıydı. Yıllardır var olan yara izleri bile, etkilenen bölgeyi yağ ile tedavi ederek tamamen veya
çoğunlukla ortadan kaldırılabilir.

Bu, cilt  kanserini  tedavi  etmekle aynı şekilde gerçekleştirilebilir:  yağı yara izine uygulayın ve bir bandajla
örtün. Yara izi kaybolana kadar bunu tekrarlamaya devam edin ve zamanla tedavi edilen alan çevreleyen doku
ile karışacaktır.

Çek Cumhuriyeti'nde, yüzünde kılıçtan çıkmış gibi görünen korkunç bir yara izi olan bir adamla temasa geçtim.
O bölgeyi yağ ile tedavi ettikten sonra, yaranın nerede olduğunu söylemekte bile çok zorlandım. Benim bakış
açıma göre, korkutarak şekli bozulmuş olanlara yardım edilebilir ve tedavi ağrısız, yani eğer kötü bir yara iziniz
varsa, şimdi onunla nasıl başa çıkacağınızı biliyorsunuz.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

Ülserler, Siğiller, Benler

“Vücuttaki ülserler, yağı yutarak tedavi edilebilir.  Vücuttaki sağlıksız ülserler, siğiller ve benler, sadece yağ
sürülerek ve bir bandajla kapatılarak çıkarılabilir. Yağ, sağlıksız veya mutasyona uğramış hücrelerin peşinden
gider ve çoğu durumda onları acısız bir şekilde yok eder. Çoğu zaman, siğiller ve benler sağlıksız hale gelebilir,
bu  sırada  genellikle  renkleri  koyulaşır  ve  büyümeye  başlar.  Başa  çıkmanız  gereken  böyle  bir  şey  varsa,
doktorlar  genellikle  sorunu ortadan  kaldırabilir,  ancak  çoğu durumda,  sadece  geri  döner.  Bu tür  şeylerden
mantıklı bir şekilde kurtulmak için bu ilacı deneyin.

Geçmişte, ayaklarında plantar siğilleri olan ve bu tip siğillerin kökleri gelişir ve genellikle ancak kapsamlı bir
operasyonla yok edilebilir.  Tıbbi sistemin ayaklarınızı  şeritler  halinde kesmesine izin vermek yerine, siğilin
başına bir damla yağ sürün ve bir bandajla kapatın. Bandajı yaklaşık üç gün yerinde tutmaya çalışın, ardından
yağı ve başka bir bandajı tekrar uygulayın. Genellikle bunu üç ila dört kez yaptıktan sonra, siğilin kökleri yok
edilir  ve siğilin başı düşer. Bu durumu tedavi etmek için yağ kullanıldığında,  tüm bunlar acısız bir şekilde
gerçekleşir,  bu  yüzden  eğer  ekici  siğilleriniz  varsa,  tıbbi  sistemin  sizin  için  düşündüğü  işkenceyi  neden
yaşayasınız, kendinizi mantıklı bir şekilde iyileştirin.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

"Eklemlerim parmaklarımda şişiyor ve işte, biraz yağ sür, ağrı gitti. Geçen hafta yanık namlusunda kendimi
yaktım, bileğimin içinde 3 inç siyah, kabarcıklı deri. Az miktarda yağ, bandaj, iki gün sonra inanılmaz pembe
bir cilt. Aynı, iki gün sonra tekrar uygulandı ve iyileşti... UP of Mi. ~ Teşekkürler!!!!!” Janine

“Yüzümdeki cadı siğili için RSO tarzı yağ kullandım. Bir bant yardımcısı ile kaplı 2 uygulama ve neredeyse
bitti!” Leslie

"Yanıklarda ve kesiklerde kenevir aşılı zeytinyağı kullandım ve birkaç gün içinde iyileşiyorlar. Hiç böyle bir
şey görmemiştim.  RSO'nun daha  da iyi  olacağını  biliyorum.  Hükümetimiz  açgözlü  olmadan önce her  şeyi
tedavi etmek için esrar kullanıldı.” David

"Kendimi oldukça iyi bir egzoz borusunda yaktım ve üzüm çekirdeği özü ile karıştırılmış biraz kenevir yağı
koydum ve bir haftadan daha kısa sürede iyileşti ve neredeyse hiç acı veya tahriş ve İZ YARA YOK!" Daniel

"Yaklaşık 6 aydır korkunç ilaçlar aldığım bir cilt rahatsızlığım yüzünden çok fazla korkum var. Ah sürpriz!
Tedaviden birkaç hafta sonra cildim yine kötü. Bunu bilmek güzel. İlaçlara bayıldım, huysuz, kuru, pul pul
dökülen cilt, terledim, aman tanrım korkunçtu. Doktoru bir daha görmeyeceğim.” Nikki
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"Sevgili  Efendim, 60'lı  yıllardan kalma eski bir  hippiyim ve No. Calif'te  yaşıyorum. 8-9 yıldır  çeşitli  Tren
Enkazı  ve  Beyaz  Dul'u  mükemmel  sonuçlarla  hipnotize  ediyorum.  Rick'in  White  Widow'u da  kullandığını
gördüm.

Şu anda nekahet dönemindeki  bir  Darülaceze hastasına yardım ediyorum, kimdi/kimdi? Eski doktorum Dr.
Ronald  Sand'ın  yönlendirdiği  şekilde  MRSA'nın  son  evrelerinden  ölmek  üzere...  Dört  ay  önce  yaptığım
tentürler ve hem sudan tomurcuk ekstraksiyonuna hem de sadece tereyağı ekstraksiyonuna kurabiye vererek
başladım.

Unity  Church'e  katıldığım  bir  başka  yetiştirici  kardeş  arkadaşım  daha  üç  hafta  önce  beni  web  sitenize
yönlendirdi. Jason'ı 'JOY GREASE' ile başlattınız ve ilk tüpünü kullandı ve şimdi ikincisinde. Bir aydan biraz
daha uzun bir süre önce topları beyzbol topundan daha büyük, çok büyük bir kavun büyüklüğündeydi... Unlu
mamullerimi  yediğinden ve şimdi doğrudan “Sihirli  Gres” den beri,  her  gün daha iyi  oluyor  ve Gonadları
neredeyse gitti normal boyutuna döndü... MRSA'nın tedavisi yok diyorlar???

Jason'ın yanına ya da karnına yatamadığı için sırtında çok kötü büyük yatak yaraları oldu. Şimdi bana bunların
azaldığını ve doktorumuz yedekte başka bir ekiple ortaya çıktığında neden ölmediğini veya neden iyileştiğini
anlayamadıklarını  söyledi.  Doktora  Kenevir  Yağı  tedavimden  bahsetmedim ama yakında  herhangi  bir  gün
olacak...  Doktordan yaralarını  topikal  olarak Yağ ile  tedavi  etmek için gerçekten izin istiyorum, katılmıyor
musunuz??? Yaşamak için sadece ayları olan bir hastada MRSA'yı durdurabilirsek, bunun ne olabileceğini bir
düşünün ya da tıp camiasına SÖYLEMELİYİM mi demeliyim. Barış ve saygı, Craig”

“Kocamın deri grefti gerektiren bir yanıktan 30 yıllık bir yara izi vardı...  Bu yüzden, aha, bu harika ürünü
denemek için başka bir yer düşündüm. Şey, her şeyi yapabileceğine dair inancı sıfırdan daha azdı...  Birkaç
uygulamadan sonra dönüşüyor,  şimdi hiç  olmadığı  yerde pigmenti  var.  30 yılda hiçbirinin büyümediği  saç
büyümesi. ” Rebeka

"Bir evde çıkan yangında yüzümde ve kollarımda ikinci derece yanıklar oluştu. Bir ay boyunca RSO'yu kakao
yağıyla karıştırdım ve hiç yandığımı zar zor anlayabilirsiniz.  Bu kadar hızlı  çalışması inanılmaz ve şimdiye
kadar sahip olduğum en iyi ağrı kesici." Amerikan

"Son zamanlarda  kafa derimde kaşınmaya başlayan bir  ben  vardı.  Birkaç  gün boyunca günde bir  kez dab
uyguladım ve ben aslında küçülmeye başladı! Muhteşem hakkında konuşun.” Amanda

"Ben  inanan  biriyim...  gutu  düzeltir...  yin  ve  yang'ı  dengeye  getirmeli  çünkü  daha  önce  mutlu  olduğumu
sanıyordum ama son zamanlarda içten gelen bir mutluluk duygusu buluyorum... Teşekkürler Rick Simpson."
Irving

“11 yaşımdan beri (şimdi neredeyse 30 yaşındayım) cildimde, çoğunlukla boynumda, göğsümde ve sırtımda bir
tür mantar geliştiriyorum. Bu kırmızı yuvarlak lekeler her yıl cildimde ortaya çıkıyor ve cilt durumumu tedavi
etmek için alınması gereken her şeyi aldım. Dermatologların reçete ettiği ilaçlarla bu lekelerin alınması 5-6 gün,
tamamen yok edilmesi ise 5 gün daha sürer.

Geçen gün bu lekelerin bir kez daha ortaya çıkmaya başladığını fark ettim, ANCAK bu sefer üzerine biraz
kenevir  yağı sürmeye karar verdim...  ve gerçekten sihirdi!!! Sadece 2 kez uyguladım ve lekeler TÜM gitti.
Gözlerime  inanamadım!  Artık  haplar,  kremler  ve benim için  özel  şampuanlar  yok!  Şimdi kenevir  yağı  ile
karıştırılmış hindistancevizi yağı yaptım ve lekelerin tekrar ortaya çıkmamasını sağlamak için bir hafta kadar
daha uygulamaya devam edeceğim. Tüm yardım ve bilgiler için RS & JB'ye çok teşekkür ederim, sonsuza kadar
minnettar kalacağım.” yanya

“2002  yılında  korkunç  bir  kaza  geçirdim.  Her  yerim  yırtıklar  vardı  ve  kolumda  bir  kemiğin  bir  kısmını
kaybettim.  Deri  ve  kemik  greftlerinden  sonra  neredeyse  iyileştim  ve  kolumda  enfeksiyon  oluştu.  Kemik
enfeksiyonu olduğu ortaya çıktı ve baştan başlamak zorunda kaldı. Bu nedenle ne zaman kesik/yanık olsam
(ben bir kaynakçıyım) her zaman enfeksiyon kaparlardı. Geçen yıl, midemde çalışırken buhar hattından korkunç
bir yanık aldım. Temiz tutarak ve yağı kullanarak bir HAFTA boyunca sadece bir dokunuşla iyileşti! Küçük
kaynak yanıklarım 4-6 hafta sürebilir. Artık yağımla değil. Neosporin'i boşver, OIL kullanıyorum!” Chris
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"Kolumdaki zehirli sarmaşık… Döküntü ve yanıklar 5 dakika içinde geçti… Darbe yok, kızarıklık yok, ağrı
yok… Biraz hindistancevizi yağı ile bir tane RSO kullandım… Beş dakika içinde GEÇTİ!!!” Estelle

“Yüzüme zehirli meşe bulaştı, ikinci günden sonra alnımdan boynuma kadar, büyük kaşıntılı lekeler, çiğ ve
kaşımaktan  kanayan  bir  yerdi.  Yayılmasını  kolaylaştırmak  için  biraz  hindistancevizi  yağı  ile  biraz  yağ
karıştırdım. Onu giydim ve kaşıntı ve ağrıdan anında kurtuldum, bir saat içinde çürüklük ve iltihap gitti, ertesi
sabah gerçekten bakmadıkça görünmüyordu. Kesinlikle birkaç kaşını kaldırdı ve sonunda bazı şüpheciler her
zaman neden bahsettiğimi anladı. Esrarın İyileştirici Gücü!” Cindy Lee

“Bir aydan kısa sürede artritik sedef hastalığı… J” Giulliana

“Yağı yemeye başladıktan sonra sedef hastalığım kayboldu... Yağı sadece topikal olarak kullanmak benimkine
pek yardımcı olmadı - ben onu ağızdan kullanmaya başlayana kadar tamamen kaybolmadı. Henüz dönmedi. Şu
anda  bir  bakım  dozundayım,  bu  yüzden  sedef  hastalığını  uzak  tutmak  için  yeterli  olduğunu  umuyorum.
Neredeyse 4 aydır hiçbir belirti görmemiştim. Doktorlar bana bunun asla tamamen kaybolmayacağını ve sadece
gerçekten  hasta  olduğumda  ve  bağışıklık  sistemimin  savaşması  gereken  başka  şeyler  olduğunda  'ortaya
çıkacağını' söylediler. Şey... Hasta hissetmiyorum ve bu saçmalık GONE oldu!" Lindsay

“Ayrıca birkaç gün içinde  tendiniti  iyileştirdi.  7 aylık  bir  sakatlık  bile.  Ağrılı  bölgeye günde bir  kez biraz
tereyağı veya RSO sürün. İnanılmaz bok. RSO'yu geçen Pazar-Salı günü 3. derece yanıkta kullandım, 40 saatlik
tedaviden sonra yanık belirtisi  yok. Tabii  keşke olay anında kullansaydım. Beni  saatlerce büyük acıdan ve
üzerinde buz tutmaktan kurtarırdı. ” Bobbi

“Neye yardım edemez? Çalışmalarım sayesinde olasılıklar sonsuzdur. Yüzümde yanağımın sağ tarafında kist
var. Yağı aldıktan (yutarak) beş gün sonra kist hızla küçüldü. Yağ, soğuk yapraklardan ve her zaman berrak
olana batırılmış küçük tomurcuktan yapılmıştır. Karışım 2 hafta oturdu. Yağın ilk gecesi kistimde karıncalanma
hissi vardı. Beş gün sonra gitti. Yağ çalışır. Çok fazla kanıt var ve arkasındaki bilim inanılmaz. Dışarıda, sinir
sistemindeki  tüm alıcılarımıza  yanıt  veren  kimyasal  bileşikler  var,  bu  bir  doğa işidir.  Şaşırtıcı  olan  kısım,
hepsinin tek bir  bitkide bulunması.  kenevir  İnsanların  ne kadar ileri  gidebileceğini  görmenin zamanı  geldi.
Gelişme zamanı. Dank” Jeremy

“Yağ (hindistan cevizi yağı ile karıştırılmış) ilk yaptığımda yaşlı bir komşunun sırtının topikal tedavisi içindi.
Her  yerinde  feci  kaşınan yaralar  vardı.  Yatak böcekleri,  uyuz,  sinekler,  skeeters  ve benzeri  dışlandı  çünkü
sırtından  başka  hiçbir  yerden  etkilenmedi  ve  yatağında  hiçbir  yaratık  faaliyeti  belirtisi  yok.  Oğlunun  ne
yaptığını  biliyor  musun???  Var olmayan böceklerden  kurtulmak için  şilteye  yoğun bir  kimyasal  püskürttü.
Püskürtülmemesi gerektiğini açıkça belirten yeni bir şilte verdim. Ülser kanaması nedeniyle hastaneye gitmek
zorunda  kaldı  ve  oradayken  sırtındaki  sorunu  dile  getirdi  ve  doktorlar  ona  ne  yapmasını  söyledi  biliyor
musunuz???  Saçını  ve  vücudunu  bit  için  yıka,  biti  yok.  Peki  ona  yardım  etmek  için  kimi  dinleyeceğimi
sanıyorsun? Doktorlar? NUMARA. yağını yaptım, onunla sırtını tedavi etti ve iyileşme ve iyileşme oluyor.”
Michele

“Sabah Scot, geçen akşam kız kardeşimle konuştu ve tamamen iyileştiğini  söyledi!!!!!  İlaç zona hastalığını
iyileştirdi :) Harika hissettiğini söylüyor. Sana yazmadan önce %100 emin olmak istedim. Yardımın için çok
teşekkürler."

Zonalı  kızın başına başka bir  şey geldi  ve aileye sorunun ne olduğunu asla  söylemedi.  İşte,  az  önce bana
gönderdi:

“Tekrar merhaba, dün ablamın tiroidinde bir yıl önce büyüme olduğunu öğrendim ama ailemize söylemedi.
Görünüşe göre doktor ona göz kulak olacaklarını  ve büyürse ameliyat  edeceklerini  söyledi.  Biyopsi alacak
kadar  büyük  değildi.  Her  neyse,  geçen  hafta  doktor  randevusu  vardı  ve  tümörün  büyümesinin  durduğunu
öğrendi. İlacın büyümeyi durdurduğuna inanıyor. Bu harika bir haber değil mi? Bir sonraki randevusunun yağın
tümörleri  öldürdüğünü  kanıtlayacağını  umarak  almaya  devam  ediyor.  Bu  olduğunda  size  daha  fazla  bilgi
verecek." İskoç

"Dün bir kadına ilaca başladım. Bu onun ilk günden raporu. Tek kelimeyle muhteşem! İşte ilk gün raporum:

87



KANSER TEDAVİSİ: RICK SIMPSON PROTOKOLÜ

Dün sabah dudağımda egzama ile uyandım ve üzerine biraz yağ sürdüm. Yaklaşık 10 dakika sonra batma durdu.
Ağrı 30 dakika içinde geçti. Birkaç saat içinde şişlikler indi. Dudağımdaki kabarcıklar bugün yaklaşık yarısı
gitti  -  normalde  iyileşmeleri  2  hafta  sürer.  Dudağımdaki  yağın  buharını  solumak.  Birkaç  haftadır  sağ
sinüsümdeki ağrının durduğunu fark ettim ve burnum akmayı bıraktı.  Dünden beri sadece bir kez hapşırdım
Yorgunluğumun  her  zamanki  kadar  derin  olmadığını  fark  ettim.  Rahatladığımı  ve  o  endişeli  kenarın
kaybolduğunu fark ettim. Akşamları vücut ağrısının azaldığını fark ettim - Normalde akşamları o kadar çok
vücut  ağrım  oluyor  ki  yerimde  duramıyorum  (ayak  bileği  sinir  ve  kas  ağrıları,
diz/omuz/dirsek/bilekler/başparmak ağrıları önemli ölçüde azaldı).

Ayrıca, her dozda çok hafif bir parıltı alıyorum. Çalışırken veya odaklanmakta zorluk çekmiyorum ve araba
kullanmakta tereddüt etmem. Bu sabah Citicoline'ı  almayı unutmuş olsam da kafam çok net. Bir Craisen'in
üzerine yarım tane yağa eşdeğer miktarda yağ koyuyorum ve o şekilde alıyorum."

S. Merhaba JB! Sana bir şey sormak istiyordum, merak ediyordum da RSO annemin radyasyondan kaynaklanan
yanıklarına yardımcı olur mu? “Geleneksel” tedaviye devam etmeye karar verdi ve şimdi göğsünü başka bir
deyişle,  mahvetmiş  durumda.  Sadece bakmak acıtıyor.  Hatırlıyorum,  ya sen ya da Rick bir  zamanlar  RSO
hazırlarken yanmıştınız ve yağın yanıklarda da nasıl çalıştığını gösteren resimler göstermiştiniz. Peki, ona bir
faydası olur mu?

A. Merhaba Enrique, elbette, göğsüne ve sırtına yağı veya kenevir merhemini sürün. Tabii ki yağı yemeli ve
doktorlardan ve bunun gibi tüm gereksiz zararlardan uzak durmalı. JB

"Annem (72) yaklaşık 2 yıldır parmak uçlarının çoğunda ağrılı çatlaklar var... çok acı verici. Doktor, "Evet, bu
yaşla birlikte gelir" diyor. Dufus!!! Çok az miktarda yağı aquaphor ile karıştırdık... bir tedavi, bir gecede... gitti!
Ağrılı çatlakları iyileşti ve bir haftadan fazla bir süredir iyi olmaya devam ediyor! İNANILMAZ!" bebek

"Yağı taze bir açık ameliyat yarasında kullandım. Eylül 2012'de yüzümden 2 Bazal Hücreli Karsinom tümörü
aldırdım. Biri büyüktü ve onu yayan besleyici tümördü. Ayrıca yanağımdaki bir iç tümör biyopsi için kazındı.
Eve gelip yaramı açtığımda yüzümde bir krater vardı.

İlk 4 gün Shea yağı ve yağı karıştırıp uyguladım. Daha sonra düz yağa geçtim ve durmadım. Ameliyat sonrası
randevuma gittiğimde estetik ameliyat olacağımı düşünen doktor iyileşmeme çok şaşırdı. Ona gerçeği, reçeteyi
kullanmadığımı, onu Kenevir Yağı ile iyileştirdiğimi söylemeye karar verdim. Rick Simpson ve Phoenix Tears'ı
duymuştu, beni yargılamadı ve iyi çalışmaya devam etmesini söyledi.

Bir ay sonra ikinci ameliyatıma gidiyorum, bu yarayı sarmak için eylem planım...

Kenevir Yağı. Bu cerraha söyler miyim? Post op randevumda! Sevgi ve ışık içinde.” Patti-Jo

-- Patti, yağa devam edersen herhangi bir ameliyata gerek kalmayacak. Veya gerekirse 60 gr daha erteleyin ama
mümkünse  ameliyattan  ve  doktorlardan  uzak  durun.  Birçok  durumda  tedavinin  başarısı  için  üzücü  bir  ön
koşuldur. JB

"RSO, sedef hastalığımı neredeyse yok etti. Üç yıldır devam etmek için bir idame dozu alıyorum ve cildim
temiz, zihnim temiz ve hiç bu kadar sağlıklı olmamıştım.” Erica

"Yakınımdaki birinin Rick'in yağını kötü bir yara izi bırakacak kötü bir yanık üzerinde kullandığını gördüm ve
yağı uyguladıktan sonraki bir hafta içinde yok oldu ve yara izi ya da yandı." Janice

“Kızım şu anda petrolde. Her iki dirsekte, kolda ve bir dizinde sedef hastalığı var. Başlangıçta fotoğraf çekti.
Şimdiye kadar kuru pullu alanlar gitti. Cilt kırmızıdır, ancak kabarık ve iltihaplı yerine pürüzsüzdür. Dışarıdaki
daha küçük alanlar tamamen temizlendi. Bunun işe yarayacağına ikna olduk. Her gün veya gözle görülür bir
gelişme olduğunda fotoğraf çekiyoruz. Bütün bunlar, yağı topikal olarak kullanarak bir haftadan az bir sürede.
Sonunda Rick ve JB uluslarını iyileştirecek olan bu ilaca farkındalık getirdiğiniz için çok teşekkür ederim. Her
gün yazılar paylaşıyorum ve dinleyecek herkese söylüyorum. İçine batmaya başlıyor." Ron

S. Bu karışımlar sivilce için işe yarar mı? 
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A. Jennifer, yağ “her türlü cilt durumu” için işe yarıyor. Bu akne dahil anlamına gelir. En iyi dileklerimle, JB

“(Yağla ilgili buldum) 3 ay önce internette sivilce ve rozasea tedavisi aradım. Bunu anında temizledi! Günde bir
kez yüzümde ve boynumda kullanmak için hindistancevizi yağına iso yağı ekliyorum. Kocam 15 yaş daha genç
göründüğümü söylüyor! Bu bilgiyi paylaştığınız için çok teşekkürler.  Tanrı  hepinizi  korusun. İyi çalışmaya
devam edin.” toni

“Yüzdeki  batık  tüyler  için de işe  yarıyor.  23 yaşındaki  oğlumda 2 uygulamada başarı  ile  kullandım.  ONE
LOVE." Patti-Jo

"Charlie yürüyor. Ağrı kesici yok. O dik duruyor. Adımları düz ve geniştir. Koşabilir ve zıplayabilir. Boynu
neredeyse yüzde 90 iyileşmiş durumda. İki yıldır böyle görünmemişti. Dün muz, pizza, yarım sandviç, kızarmış
pilav, yoğurt ve daha fazlasını yedi. HİÇ bu kadar yememişti. (…)

Charlie'nin sağ dizi  en kötüsüydü. Yaklaşık yüzde 50 daha iyidir.  Soldaki,  geçen gece kaşınması ve tekrar
kabarması dışında neredeyse tamamen iyileşti. Ama önemli bir şey değil... En büyük değişiklik boynundaki ve
koltuk altlarındaki yara. Boyun ve koltuk altları tamamen iyileşmiş durumda.

Banyodan önce g-tüpüne küçük bir  damla yağ kullanıyorum. Ayrıca diz  ağrısına da yardımcı  oldu. Dizleri
ağrırsa,  o  damlayı  alır.  Tylenol  veya  ibuprofen  eklemiyorum.  Bu  hile  yapar.  Ben  de  kendi  merhemimi
yapıyorum. Suyu filtreleyen ve alkali suyu asidik olandan ayıran bir su makinem var. Asidik oksijenli su cilde
çok iyi geldiği ve aynı zamanda antibakteriyel olduğu için asidik suyun yerini alıp metoselüloz ile karıştırarak
merhem oluşturuyorum.

Vazelin  kıvamında  bir  merhem  yapmak  için  konsantreyi  ekliyorum.  Pansumanlarını  bununla  yağlarım  ve
yaralarında kullanırım. Bu tek başına ağrı, kaşıntı ve iyileşme ile inanılmaz bir fark yaratıyor. Yakında sana
fotoğraflarını göndereceğim. Her değişimde onları alıyorum. Petrolün bir ay daha dayanacağını düşünüyorum,
ancak bunu ilk kez yaptığım için emin değilim. heyecanlandım. İştahı hiç bu kadar iyi olmamıştı. Dün bütün yıl
yediğinden daha fazla yemek yedi.” Trişa

"Hey Rick  ve  arkadaşlar,  4  yıldır  sol  kürek kemiğinde  bu  yara  (yaklaşık  2  inç  x 4  inç  çapında)  olan  bir
arkadaşım var, enfeksiyon yayıyor, bölgesinde kabuk yok, sadece saf ham açıklık, yüzeyin altında dokunmaya
duyarlı sert bir beyzbol büyüklüğünde yumru hissedebilirsiniz.

Yağı 7 ayda 8 kez topikal olarak da iç kullanımda yaklaşık 2 hafta sonu uyguladı.

Kabuklanma ve yara izi bırakan yumru gitti,  açık yara yaralandı ve arkadaşım yağı kullanma şansına sahip
olduğu için kutsanmış hissediyor.” Rebeka

“Dün iş yerinde bir blenderde parmağımı kestim. Saat 3'te buz, peroksit, neosporin denediğim bir parmağımın
çarpmasıyla  uyandım.  Hiçbir  şey  işe  yaramadı.  Hâlâ  zonkluyordu.  Daha  sonra  işitme  yağının  hücresel
yenilenmeye  yardımcı  olacağını  ve  ağrıyı  durduracağını  ve  cilt  sorunlarındaki  yara  izlerini  iyileştireceğini
hatırladım, neden denemiyorsunuz? Bu yüzden bir damla aldım ve parmağımın ucuna yaydım. 1 dakika içinde
ağrı  %80  geçti.  30  dakika  içinde.  Parmağımı  sadece  hafif  bir  acıyla  sallayabildim  ama  gerçek  bir  acı
hissetmedim. Satıldım. 12 saat sonra tekrar başvurdum ve o zamandan beri hiç ağrım olmadı.” Rebeka

“Hey Rick, bunu yayınlarsan adımı gizli tutmak isterim (bu benim için sorun değil). Kız arkadaşım gerçekten
zor bir yetiştirildi ve bunalıma girdiğinde bileklerini kesmeye başvurdu, bu sorun yıllar ve yıllar geride kaldı
ama bileğinde hala çok kötü izler var. Orada son derece görünür ve biraz kabarıyor, birçok insanın onunla ilk
tanıştığında fark ettiği ilk şey, onlardan kurtulmaktan başka bir şey istemiyor.

Öyleyse sorum şu ki,  yağ yara izlerinden kurtulmaya yardımcı  olur  mu? Ya da en azından onları  daha az
görünür  hale  getirmeye  yardımcı  olur  mu?  Yaptığın  işi  seviyorum  ve  keşke  büyükbabam  kansere
yakalandığında petrolden haberdar olsaydım, kurtarmaya yardım ettiğin tüm hayatlar için bir kahramansın!”

-- Sevgili XXX, yağı yaraların üzerine topikal olarak sürmeye başla, büyük ihtimalle haftalar veya aylar içinde
kaybolacaklar. Ayrıca onu yağa da alırdım, yaşadıklarıyla ilgili anılarından TSSB'sine yardımcı olacak, aynı

89



KANSER TEDAVİSİ: RICK SIMPSON PROTOKOLÜ

zamanda uyku kalitesini de artıracak. Sakıncası yoksa fotoğraf ve video çekin, yara izi gerçekten kaybolacak -
ya tamamen ya da neredeyse görünmez olacaklar. En iyi dileklerimle, Jindrich Bayer

"Hey Rand, ben de bacak yaralarıyla aynı sorunu yaşıyorum. Birincisi şeker hastası olduğum için. Ama böcek
ve sivrisinek ısırıklarına karşı çok hassas olduğumu öğrendim. Üzerlerine yağı sürüyorum ve gece boyunca yara
bandı sürüyorum ve ısırıklar iyileşiyor.” Michelle

-  Yağın  sivrisinek  veya  kene  ısırıkları  için  yapabilecekleri  tek  kelimeyle  harika.  Bir  deneyin  ve  neden
üzerlerinde  yağ  olmadıkça  kimsenin  evinden  çıkmasın  dediğimizi  anlayacaksınız.  Petrolün  o  kadar  çok
kullanımı var ki, onsuz yaşamaya çalışmak sorumsuzluktur. JB

"Yağı ye... Yağı iki aydır alıyorum, sedef hastalığım neredeyse %80 oranında temizlendi ve hiç ilaç kullanmam
gerekmiyor... Ve artritimi de aldı..." Giuliana

"Bir kenevir zeytinyağı karışımı kullandım ve bir hafta içinde sedef hastalığım düzelmeye başladı. Ne yazık ki
sadece biraz vardı ve hem içeriden hem de dışarıdan almak için yeterli değildim. TAKİP EDİN, gerçek RSO'm
bile yoktu, zeytinyağından yapılmış bir kenevir yağı. ” Teemu

-- Umarız yakında biraz daha yağ alırsın, Teemu. Semptomları kontrol etmek ve yağı yemek için topikal olarak
kullanmak en iyisidir, sorunun altında yatan nedeni de ortadan kaldırmak istersiniz. En iyi dileklerimle, JB

"Sivrisinek ısırıklarında  ve diş  ağrılarında  da işe  yarıyor.  Kızım,  şaka değil,  15 dakika içinde  sivrisinekler
tarafından KAPALI İLE en az 50 kez ısırıldı! Deep Woods böcek spreyi. Muz kabuğu, deodorant, aloe vera,
dermaplast ve hidrokortizon denedim. Hiçbiri şişliği indirmedi (kötü şiştikleri sivrisinek ısırıklarına alerjisi var)
ya da rahatlamasını sağlamadı. Çaresizlik içinde reçineyi bir buharlaştırıcıdan kazıdım, daha kolay yayılması
için biraz hindistancevizi yağı ile karıştırdım ve onunla bacaklarını “yağladım”. Yaklaşık yarım saat içinde tüm
şişlikler indi ve ısırıkların onu rahatsız etmediği yerlerde hala kırmızı noktalar varken ona Benedryl vermekten
kaçındım.

Ağzımda bir apse oluştu ve vapedeki reçineyi etkilenen dişin etrafına sardım ve yaklaşık yarım saat içinde
tekrar şişlik indi ve onu iyileştirebildim, o zamandan beri hiçbir problem yaşamadım. Emin olmak için iki gün
paketledim. Şimdi söyleyebilirim ki reçineyi paketlemek (ekranı değiştirdiğiniz koninin içinde bir Vapir No2
varsa,  neredeyse  saf  hash  toplar,  ayrıca  konsantre  olur.)  Dişimin  etrafına  inanılmaz  derecede  yükseldim,
muhtemelen hayatımda hiç olmadığım kadar yüksek .

Hatta yatak odasına gitmek için yardım istemek için oturma odasından kocama mesaj attım. Dil altı ilaçları daha
iyi çalışır,  bu yüzden acil  serviste kalp krizinden şüphelenirlerse dilinizin altına nitro püskürtürler.  Yine de
şimdi her şey yolunda, aşırı dozdan ölmedim, korkunç bir şekilde akşamdan uyanmadım ve hepsinden iyisi...
Çok miktarda Tylenol veya Advil almam ve vücuduma daha da fazla zarar vermem gerekmiyordu. mide ve
karaciğer.

Reçinenin en etkili yol olmadığını biliyorum ve işe yarayıp yaramayacağından bile emin değildim ama yasa dışı
bir ülkede yaşadığım için çalışmak zorunda olduğum şey buydu. Yine de acıtamayacağını düşündüm. Mümkün
olan  en  yüksek  kalitede  kendi  organik  başlangıç  malzememi  özgürce  yetiştirebileceğim,  kendi  yağımı
yapabileceğim ve kendimi  ve tüm ailemi  iyileştirebileceğim bir  durumda yaşamak için sabırsızlanıyorum...
Geçen yıl cehennemden geçiyor çünkü kimse onun nesi olduğunu çözemiyor.

Şimdi onun bir protein bozukluğu olduğunu düşünüyorlar ama bu, etrafa saçtıkları başka bir şey çünkü aslında
neyin yanlış olduğuna dair hiçbir fikirleri yok. Onu petrole sokmak hayatını kurtarabilir.

Doğru bir teşhis koymayı çok isterdim, bu yüzden ne tedavi ettiğimi biliyorum ama sonuçta bebeğimin daha iyi
hissetmesini istiyorum ve eğer bu geleneksel toplumu alt etmek anlamına geliyorsa, yapacağım şey bu.” sara

"Yaptıkların  için  teşekkür  etmek  yeterli  değil.  Zehirli  meşe  yağımla  burada  oturuyorum.  Sensiz  ASLA
denemezdim. Geçen yıl birinin çalı ateşi başlatması nedeniyle vücudumun neredeyse %100'üne dokunmak 2
aydan fazla sürdü, bu yüzden şimdi onu her yere götüreceğim ve daha da kötüsü, çünkü buna karşı bağışıklık
geliştirmiyoruz diyorlar.
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Bir gün önce ortaya çıktı. Yani dün geceki yağ kaşıntıyı hiç kesmedi. Ancak her gün yaraları iyileştirdiğini
görüyorum, bu yüzden inancım var. Bu sabah, ilk uygulamadan 24 saat sonra işe yaradığını ve çiziklerimden
dolayı yaralanmış cildi iyileştirdiğini gördüm. Bu yüzden, yağımın üzerine biraz çinko oksit macunu sürerek,
zehirli meşe için 1# yardımı bulmuş olabileceğime inanıyorum.

Aslında, yağın bu sorunu ömür boyu onarmak için iyileşip iyileşmeyeceğini görmek için gelecek sezona kadar
bekleyemem.  Sana  haber  vereceğim.  Bu  harika  olmaz  mıydı?  Yaptığınız  her  şey  için  tekrar  teşekkürler.”
Rebeka

-- Yağ bunu da düzeltebilir. Tüm tıbbi problemler için bir tedavi veya kontroldür. Ne kadar erken uygulanırsa,
düzeltilmesi gerekenleri o kadar çabuk çözecektir, hepsi bu kadar. JB

"İnsanların, RSO'nun, hasta olmaktan bu kadar uzun süre yatakta yatarken kocamın topuklarına taktığı büyük
bir kabarcığı temizlediğini bilmesini istiyorum. Üzerine yağı sürdüm ve bir hafta içinde gitti. Çok daha ciddi bir
şeye dönüşeceğinden tamamen korktum. Bütün topuğunu kaplıyordu. Yaptığınız her şey için teşekkürler Rick
Simpson.” suzan

"Bir tamirci olarak yağı oldukça kötü bazı kesiklerde kullandım ve %100 haklısın... Cildi her şeyden çok daha
hızlı iyileştiriyor." Cory

"Yalnızca üç topikal uygulamayla HPV'mi iki haftada iyileştirdim." Mil

“Şu anda siyaha dönüşen kötü bir köstebeği tedavi etme sürecindeyim. Her sabah benin üzerine bol miktarda
sürüyorum  ve  sonra  bir  yara  bandı  ile  kapatıyorum.  3  hafta  içinde  benin  küçüldüğünü  görsel  olarak
görebiliyorum.  İşe  yarıyor.  Ben  de  her  gün  biraz  yiyorum...  enerji  seviyesinde  ne  fark  var.  KENnevir
ÜZERİNDEN TIBBİ MUTLULUK !!!!!!" güzel

“Kabul  ediyorum...  Beceriksizim...  Yabanın  dişlerini  ayağıma sokmak gibi  kötü bir  alışkanlığım var.  RSO
doğrudan yerinde, yara bandıyla örtün, ağrı saniyeler içinde geçti, 3 günde iyileşti.” funda

"Yağın çok daha az etkili bir balsam versiyonunun sedef hastalığını günler içinde yok ettiğini, 20 dakikada
adetin ilk gününde yumurtalıkların şişmesini azalttığını ve küçük yanıklara hemen uygulandığında yara izi ve
ağrıyı önlediğini gördüm. Petrolün neler yapabileceğini gerçekten merak etmemi sağlıyor...” Beres

“10 yaşımdayken en kötü atlet ayağı vakalarından birini yaşadım, keşke yağım olsaydı. Ama şimdi ona sahibim.
47 yıl sonra her şey yolunda. Çoğu şeyi iyileştirir.” Donald

“Kayınvalidem domuz pirzolası kızartıyordu ve temelde parmaklarını kaynayan sıcak yağa ilk boğumuna kadar
batırdı ve pişmiş tavuk gibi beyaza döndüler.

Üzerlerine  RSO koyduk ve ağrı  yaklaşık bir  dakika içinde kayboldu, onları  günde 2 kez RSO ile  kapladı.
Sadece birkaç gün içinde çok çabuk iyileştiler ve hiçbir cilt kaybı ya da yara izi olmadı.

Şimdi mutfak buzdolabında biraz saklamamız inanılmaz, bu yüzden biri yanarsa (özellikle çocuklar) RSO'yu
hemen uygulayacağız, onunla ilgilenecek doğal bir bitkimiz olduğunda bu tür bir acı hissetmeye gerek yok ”
Debra

“Dirseğimde küçük bir kitle vardı, yağla tedavi ettim...  Bir hafta sonra dirseğim pürüzsüzdü ve hiç çarpma
yok... Sanırım siğillerdi ama doktorlara inanmadığım için yapamadım' kesin olarak söylemem." carla

-- Cildinizde sorun ne olursa olsun, sadece yağı uygulayın, bir yara bandı ile kapatın ve her gün veya iki günde
bir veya yara bandı düştüğünde yağı tekrar uygulayın. Yanıklar, siğiller, egzama, sedef hastalığı  - yağın ne
olduğu umrumda değil ve onu düzeltecek, sadece zaman ve yağ verin. JB

“Arkadaşımın  yüzünde  kist  vardı  ve  yağı  birkaç  gün  aldıktan  sonra  gitmişti.  Ve  onu  topikal  olarak
kullanmayarak yutuyordu. ” Jonathan

"Kanser hastası değilim ama topuğumda tedaviye yanıt vermeyen bir enfeksiyon vardı. Üzerinde bir yara bakım
tekniği  çalışması  bile  yaptım...  enfeksiyonun  yayılmasını  durdurdu  ama  yine  de  iyileşmedi.  Üzerine  yağı
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sürdüm ve BİR günde kızarıklık azaldı. İkinci gün ve kızarıklık gitti. Üçüncü gün ve enfeksiyon yine cilt gibi
görünüyor! Harika şifalı yağ!” tammie

“Bir havuz ve spa şirketinde çalıştım... Açık tenliyim, bütün gün dışarıdayım. Yüzümde, başımda ve kolumda
her zaman sürücü camından dışarı çıkan çılgın noktalar belirdi. Petrol bu lekeleri birkaç hafta içinde temizledi!
Artık herhangi bir hastalıkla savaşmaya yardımcı olmak ve bağışıklık sistemimi güçlü tutmak için her gün 5
gram saf THC içiyorum. BTW hiç grip aşısı olmadı! Çocukluğumdan beri grip yok." Jay

"Buradaki adamların her zaman saf RSO'yu kullan dediklerini biliyorum ve ben bu şeylerin gerçekten büyük bir
hayranıyım. Ancak şeker yapraklarıyla yapılan bir hindistancevizi yağı infüzyonunun bizim için neosporinin
yerini tamamen değiştirdiğini insanlara bildirmek istiyorum, 2 yıldır o şeyi almak zorunda kalmadım. Daha iyi
ve  daha  hızlı  çalışıyor  ve  insanların  ellerine  ve  yüzüne  sürebiliyorum  ve  yanlışlıkla  yerse  hastalanmaları
konusunda endişelenmeme gerek yok.” Tina

-- Tina, hiçbir şey saf RSO'dan daha iyi ve daha hızlı çalışmaz ama ne söylemeye çalıştığını biliyorum. Tabii ki,
esrar ilacının daha az etkili biçimleri de harikalar yaratabilir. Sorun, başarının seyreltilmemiş en güçlü RSO'daki
kadar güvenilir olmamasıdır.

Esrar kozmetiği, yakında, yani kadınlar yağın güzellikleri için neler yapabileceğini öğrendikten sonra, mevcut
kozmetiklerin  çoğunun  yerini  alacak.  Kenevir  tohumu  yağı,  hindistancevizi  yağı  ve  karite  yağı  benim en
sevdiğim  taşıyıcılardır,  ancak  biri  yaşadıkları  yerde  yerel  olarak  popüler  olanı  kullanabilir  ve  yağı  ona
ekleyebilir. Kremlerdeki %20-30 RSO harikalar yaratır, ancak %0,01-1 daha az ciddi koşullar ve günlük bakım
için de büyük fayda sağlayabilir. JB

"Kız arkadaşımın sivrisinek ısırıklarına karşı aşırı alerjisi var ve dün gece şakağında bir tane vardı... Bu sabah
uyandığımızda yumru tamamen ortadan kaybolmuştu.”

-- Teşekkür ederim Jimmy. Eminim bu bilgi bir çok kişiye yardımcı olacaktır. Sivrisinek mevsimi geldi. Ve yağ
da bir kovucu olarak çalışır, bir deneyin. Yağ ile düzeltmek çok kolay olsa da, sorunların oluşmasını önlemek
her zaman daha iyidir. Yağ, kaşınan, yanan veya acıtan herhangi bir şey üzerinde topikal olarak kullanılabilir.
Yağı ne kadar erken uygularsanız, sorunlar o kadar çabuk ortadan kalkar. Bunu hatırlamak. JB

S. Yağ ne kadar süre dayanabilir? Sonsuza kadar? En iyi depolama, buzdolabı, derin dondurucu, kiler nedir?
Teşekkürler.

A. Bir şırıngada ve karanlık ve soğuk bir yerde tutulursa, yağ yıllarca sürecektir, özellikle de yağı ziyaretçilere
ve aileye, yani kadınlara karşı korumayı başarırsanız,  çünkü yağı almayı erkeklerden daha çok seviyor gibi
görünüyorlar. 

Ailenizdeki kadınlar, yağın gençleştirici etkilerini ve kırışıklıklara ne yaptığını öğrendiğinde, yağın ne kadar
süreceği konusunda endişelenmenize gerek kalmayacak, her zaman yenecek veya topikal olarak çok hızlı bir
şekilde  kullanılacaktır.  Yağ  stoğunuzu  korumak  istiyorsanız,  kadınlara  %20-30  oranında  yağ  içeren
kozmetiklerin  ciltlerinde  mucizeler  yaratacağını  ve  fiziksel  olarak  mümkün  olduğunca  genç  görünmelerini
sağlayacağını söylemeyin, aksi takdirde onu sizden alırlar. ne söylemeye veya yapmaya çalışacağınız önemli
değil ve yağın ne kadar süreceği konusunda endişelenmenize gerek kalmayacak.

Bu cinsiyetçi  bir  yorum değil  (demek) değil,  sadece birçok kez gördüğüm şeyleri  bildiriyorum,  sadece  bir
gözlem ve cinsiyetten bağımsız olarak yağın teniniz için neler yapabileceğine dikkat çekme girişimidir. JB

“Kadınlar bunun yaşlanan cildi tersine çevirdiğini ve hasarlı cildi onardığını bilseydi (bu kişinin durumunda
olduğu gibi) esrar yasallaştırma desteği çatıdan geçerdi! Tüm ekonomi, bu şaşırtıcı doğal tıbbın baskı altına
alınması sayesinde büyüdü ve daha fazla insan bilgilendirildikçe ve basitçe kendi kendilerini  tedavi etmeye
başladıkça, hep birlikte onun çöküşünü izleyeceğiz.” gil

S.  Kırışıklık  tedavisi  için  yüzünüze  mi  uyguluyorsunuz>  yoksa  ağızdan  mı  yoksa  her  ikisinden  mi
alıyorsunuz?” toni

A. Her ikisi de en iyi sonuçlar için, ancak topikal uygulama da çok şey yapabilir. JB
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“Kırışıklıkları okudum mu? KIRIŞIKLIKLARA yardımcı olur mu? :0”

Kronik ağrı

"Yağı elde etmek için uygun çeşitleriniz varsa, kronik ağrı kesici için kenevir yağından daha iyi bir şey yoktur.
Birçok kenevir türünden elde edilen yağlar, bağımlılık yapmayan veya zararlı olmayan harika bir doğal ağrı
kesicidir. Tıbbi sistem, kronik ağrı çekenlere ağrılarını kontrol etmek için tehlikeli, bağımlılık yapan ve zararlı
ilaçlar verir. Bu tür ilaçların bir şekilde etkili olduğunu kabul ediyorum, ancak esasen yaptıkları tek şey, hiçbir
iyileşme  etkisi  sağlamadan  ağrıyı  maskelemek.  Kronik  ağrı  için  kenevir  yağı  aldığınızda,  sadece  ağrıyı
azaltmakla kalmaz, aynı zamanda acınızın nedenini iyileştirmeye çalışır. Kronik ağrı çeken herkes için kenevir
yağı, bağımlılık yapmadığı ve vücudunuzun geri kalanına zarar vermediği için açık ara en iyi tedavi yöntemidir.

Morfin  ve  tıbbi  sistemin  kullandığı  diğer  tüm ağrı  kesiciler  ağrılarını  kesemediğinde,  kemik  kanseri  olan
insanları  ıstırap  içinde  gördüm.  Ancak  kenevir  yağı  onu  birkaç  saat  içinde  kontrol  altına  aldı  ve  birkaç
yoksunluk belirtisiyle bu zararlı maddelerden çok hızlı bir şekilde kurtulmayı başardılar. Ayrıca bu ilacı kronik
ağrısı olan birçok hastaya verdim ve sonuçların bazıları gerçekten şaşırtıcıydı. Ertesi gün insanlardan artık acı
çekmediklerini söyleyen raporlar almak benim için alışılmadık bir şey değildi.

Dediğim  gibi,  kenevir  yağı  ağrıyı  ortadan  kaldırma  yeteneğine  sahiptir,  ancak  aynı  zamanda  nedenini
iyileştirmeye de çalışır. Yine, fikir, bu tehlikeli bağımlılık yapan farmasötik ilaçları mümkün olduğunca çabuk
bırakmak  ve  bu  yağın  kullanımıyla  değiştirmektir.  Gerçekçi  olarak,  kenevir  yağı  ve  ilaçlar  arasında  bir
karşılaştırma yoktur. Tıbbi sistemimiz tarafından sağlanan ağrı kesici ilaçların çoğu tehlikeli, bağımlılık yapıcı
ve ölümcül iken kenevir yağı hasta için herhangi bir bağımlılık veya tehlike oluşturmaz.

Bir hasta ağrılarını kontrol altına almak için morfin veya başka opiyatlar alıyorsa, kısa taneli kuru pirinç parçası
büyüklüğünde dozlarla başlamalarını öneririm. Ardından, ilaçlara daha fazla ihtiyacınız kalmayana kadar bu
maddelerin alımını azaltırken, yuttuğunuz miktarı olabildiğince hızlı artırın. Doktorlarının yıllardır reçete ettiği
ilaçları alan ve yardım etmek için çok az şey yapan ya da hiçbir şey yapmayan çok sayıda insan var. Tekrar iyi
hissetmenin nasıl bir şey olduğunu bilmek istiyorsanız, yağı bir deneyin ve tıbbi sistemin çılgınlığını geride
bırakın.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

Sırt Ağrısı, Skolyoz

Sırt ağrısı veya skolyozdan kurtulan hastalarınız oldu mu?

“Run From the Cure” belgeselimizin yapımcısı Christian Laurette yıllardır skolyoz hastasıydı. Yaklaşık on üç
yıl önce, tıbbi sistem bir ameliyat yapmayı teklif etti, ancak Christian'a tekrar yürümesi için sadece 50/50 şans
verecekti.  Bunun gibi  ihtimallerle,  tek  alternatifinin  acıyla  yaşamak  olduğunu  hissetti.  Neredeyse  her  gün,
skolyozdan dolayı ıstırap içinde çöküyordu ve kendini hiçbir şeyin yardım edemeyeceğine az çok inandırmıştı.
Ona biraz kenevir yağı verdim ve saatler içinde artık sırt ağrısının olmadığını bildirdi.

Ona normal bir insanın yapması gerektiği gibi egzersiz yapmasına izin vermeyecek bir koşulda yaşadığını, bu
nedenle sırt kaslarının çok zayıf olduğunu anlattım. Beklendiği gibi, yağı yönlendirildiği gibi aldıktan sonra,
Christian  artık  ağrısız  normal  çalışıyor,  sırt  kasları  güçlendi  ve  artık  uzun süre  yağsız  gidebilir.  Christian,
rahatsızlıklarını hafifletmek için bu ilacın kullanımıyla etkili bir tedavi veya kontrol bulan birçok sırt problemi
olanlardan sadece biridir. Bence hiç kimsenin hayatı sürekli bir ıstırap içinde geçirmesine gerek yok. Herhangi
bir  tür  sırt  probleminiz  varsa,  bu  ilacın  kullanımının  bu  koşullara  sahip  çoğu  kişi  için  büyük  fayda
sağlayacağından eminim.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki
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Şeker hastalığı

"Daha yeni teşhis edilen şeker hastalarının tedavisi  genellikle oldukça kolaydır  ve hiçbir  zaman hastalıktan
kurtulamazlar.  Ancak  bu  durumu  uzun  süredir  taşıyan  ve  hastalığın  etkilerini  yıllarca  yaşayan  hastalarda
genellikle daha uzun sürer. Ağır hasarlı hastalarda bile, yüksek kaliteli yağ uygun şekilde alınırsa, genellikle altı
hafta  içinde  insüline  ihtiyaç  duymazlar.  Ne  yazık  ki,  bu  hastalığın  vücudumuzda  neden  olduğu  hasarın
iyileşmesi oldukça uzun sürebilir, ancak zaman verildiğinde bunların çoğu da onarılabilir.

Yağ, pankreası oldukça hızlı bir şekilde gençleştirme yeteneğine sahip görünüyor, bu yüzden tekrar düzgün
çalışabilir.  Bunu  ilk  önce  kanser  tedavisi  gördüğüm  bir  şeker  hastası  üzerinde  kanıtlayabildik.  Kanser
tedavisinin sonunda, on gün boyunca yağı tamamen bıraktı. Şaşırtıcı bir şekilde, kan şekeri seviyeleri normal
kaldı  ve  diyabetiklerin  yememesi  gereken  birçok  şeyi  yiyordu.  Bu  adam otuz  yılı  aşkın  bir  süredir  şeker
hastasıydı ve günde iki kez insülin iğnesi alıyordu. Bu yüzden on gün boyunca yağ almadıktan ve kan şekeri
seviyeleri normal kaldıktan sonra pankreasının tekrar düzgün çalışması gerektiği ortaya çıktı.

Hastalara  her  zaman doktor  olmadığımı  söylerim,  ancak başka  koşullar  için  kullandıkları  kimyasal  ilaçları
bırakmalarının onların yararına olacağını  düşünüyorum. Oldukça sık, bazı ilaçlar  yağ tedavisinin etkinliğini
engelleyebilir ve yağın kullanımı genellikle bu ilaçların yerini alacaktır.

Hem tip 1 hem de tip 2 diyabet hastası olan hastalardan, yağın kendilerini başarılı bir şekilde tedavi ettiğini
belirten raporlar aldım. Örneğin, otuz yıldır insülin enjekte eden hastalarla karşılaştım ve yağı başlattıktan sonra
altı hafta içinde artık bu enjeksiyonları yapmalarına gerek kalmadı. Aynı zamanda, bazılarından aldığım diğer
raporlar, yalnızca insülin alımını azaltmada başarılı olduklarını belirtti. Ancak aynı zamanda yağın kullanımıyla
birlikte genel sağlıklarını iyileştiren başka harika şeyler de yaptığını belirttiler.

Benim bakış açım, insülinden kurtulmak ve pankreasın bir kez daha kan şekerini kontrol etmesini sağlamak
amaçtır. Ancak bu tam olarak sağlanamasa bile yağın etkileri yine de hastanın vücuduna çok faydalı olacaktır.
Bu hastalık  dolaşım sorunlarına  ve diğer  komplikasyonlara  neden olduğundan,  genellikle  bir  yaralanmadan
kaynaklanan  bir  enfeksiyonun  geleneksel  yöntemlerle  tıbbi  sistemler  kullanılarak  iyileşmesi  imkansızdır.
Örneğin, bir diyabetik ayağına bir enfeksiyon bulaşırsa ve uygun şekilde iyileşmeyi reddederse, sonunda tıbbi
sistemin cevabı ayağı veya en azından enfekte olan kısmı çıkarmaktır.

Bunu yaptıran diyabet hastalarını  şahsen tanıyorum ve hiçbir zaman enfeksiyon oluşmaya devam ettiği  için
genellikle  daha  fazlasını  almaları  gerekmiyor.  Bir  diyabetik  için  ne  korkunç  bir  ihtimal  ve  bunu daha  da
kötüleştiren şey, bu operasyonların ameliyat olması gerçeğidir. tamamen gereksiz.

O zamanlar kenevir bitkisinin iyileştirici yetenekleri hakkında hiçbir şey bilmiyordum ve tek yapabildiğim bu
hastaların çektiği acıyı izlemekti; ama o zamandan beri sonunda gerçeği öğrendim. Yağ haricen kullanılırsa,
diyabetik  ülserleri  çok  kısa  sürede  iyileştirecektir,  bu  nedenle  bu  madde  alındığında  diyabetik  bir  kişinin
faydalarını  hayal  edebilirsiniz.  Bu  bilgiyi  yıllardır  sağlıyorum  ama  doktorlar  hala  bu  ilacın  kullanımını
görmezden gelmeyi ve hastalarını sakatlamaya devam etmeyi seçiyor. Bu, tıbbi sisteme ve acılarımızı besleyen
tüm bu sözde doktorlara fayda sağlamamamın nedenlerinden biri.

Yağ tedavisini aldıktan sonra, yıllardır kısıtlı diyetler uygulayan birçok şeker hastası, şekerci dükkanındaki bir
çocuk gibi  davranır.  Aniden,  bir  şeker  hastasının  yememesi  gereken  yiyecekleri  tekrar  yiyebilirler  ve  bazı
hastalar kendilerini aşırı şımartma eğiliminde olacaktır.  Zaman geçtikçe, yağ, şeker hastalarının vücutlarında
meydana  gelen  kötü  dolaşım  vb.  hasarları  tersine  çevirebilir.  Yağ,  şeker  hastalarının  makul  bir  şekilde
uğraşması gereken o kötü enfeksiyonları da iyileştirecektir. tanık olunan, yüksek dereceli kenevir yağı, her türlü
diyabet tedavisinde etkilidir. Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

"Yağ pankreası  gençleştirir  ve ister  inanın ister  inanmayın,  yıllarca  hareketsiz  kaldıktan  sonra bile  sıklıkla
insülin üretmeye başlar. Birçok hasta, yağda birkaç hafta sonra insülin atmayı bırakabilir. Yağ ayrıca vücuttaki
diyabetle ilgili diğer tüm sorunları iyileştirmeye veya kontrol etmeye yardımcı olur.

94



KANSER TEDAVİSİ: RICK SIMPSON PROTOKOLÜ

Yağı  yerdim  ve  /  veya  bir  fitilde  kullanırdım.  Sigara  içmek  veya  buharlaşmak  da  kan  şekeri  seviyesini
düşürmeye yardımcı olabilir, ancak etkileri yağın yutulmasına kıyasla çok sınırlıdır. Yağı diyabetik ülserler için
topikal olarak kullanırdım, sadece yağı uygulayın, bir bandajla örtün ve ülser iyileşene kadar bunu üç günde bir
tekrarlayın.  Kenevir  tohumu  yağını  özü  ile  karıştırır  ve  kan  dolaşımını  hızlandıracak  ve  şişlik  ve  diğer
rahatsızlıkları  önlemeye  yardımcı  olacak  masajlar  için  kullanırdım.  Diyetime  kenevir  tohumu  ve  kenevir
tohumu yağı da eklerdim.” JB

Kalp, Tansiyon

Kenevir yağı ve kalp rahatsızlıkları hakkında faydalı raporlarınız var mı?

"Yağ ile tedaviye başlayan kalp sorunları olanlar için, yağın, kullanımıyla rahat olana kadar, hastanın kalp atış
hızını artırabileceğinin farkında olmalıdırlar. Kalp atış hızındaki artış genellikle hafiftir, ancak hastanın bunun
olabileceğini bilmesi gerektiğini düşünüyorum.

Bu ilaç, kolesterol seviyelerini düşürmede etkilidir ve kan dolaşımını iyileştirir, böylece kendi başına hastanın
kalbine büyük fayda sağlar. Kalp kesinlikle hayati bir organdır ve deneyimlerimize göre kenevir yağı hayati
organları gençleştirebilir. İnsanlara kalp ilaçlarını almayı bırakmalarını hiç söylememiş olsam da, birçoğu bunu
hiçbir  zararlı  etki  göstermeden  yaptı.  Kenevir  yağının  kalp  rahatsızlıkları  üzerindeki  etkisinin  daha  fazla
araştırma gerektirdiğini hissediyorum, ancak gördüklerimize göre bu ilaç kalp için çok faydalı görünüyor.

Yağ kan basıncını düzenleyebilir mi?

Kenevir  yağı  gerçekten  de  kan basıncını  düzenleyebilir.  Uyumama yardımcı  olmak ve  kendi  tansiyonumu
düzenlemek için kendim kullanıyorum. Kenevir yağı ile tedaviye başlarken, zaten bu durum için ilaç kullanan
hastalara  tansiyonlarını  yakından  takip  etmelerini  söylüyorum.  Kan  basıncını  kontrol  etmek  için  ilaç
kullananların çoğu, kenevir yağı ile tedaviye başladıklarında artık onlara ihtiyaç duymuyor.

Kenevir yağı kan basıncını düşürdüğünden, farmasötik kan basıncı ilaçlarını kullanmaya devam etmeye çalışan
herhangi biri, muhtemelen ikisinin kombinasyonunun kan basıncını çok düşüreceğini görecektir. Bu durumdan
kaçınmak iyi bir fikirdir ve günümüzde mevcut olan portatif tansiyon test cihazlarının kullanımıyla bu kolayca
gerçekleştirilebilir.

Diğer iç organ hastalıklarına yardımcı olabilir mi?

Kenevir yağı kullanımında gördüğüm kadarıyla, birçok iç organ rahatsızlığı ve buna bağlı problemler kontrol
edilebilir  veya  tedavi  edilebilir.  Bir  iç  organ  gençleşip  iyileştiğinde  vücudumuzdaki  görevlerine  yeniden
başlayabilir. Şahsen, tüm tehlikeleriyle birlikte bir organ nakli geçirip, organın zarar görmemesi için hayatınızın
geri kalanını ilaçlarla geçirmek yerine, bu yağı kullanarak kendi hayati organlarımızı gençleştirmenin çok daha
mantıklı olduğunu düşünüyorum. reddedilmek. Bazı durumlarda tek çözüm organ nakli olabilir, ancak bu ilaç
hayati organları gençleştirmek için uygun şekilde kullanılırsa, organ nakline çok daha az ihtiyaç duyulacağını
düşünüyorum.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

“Kalp bir iç organdır ve yağı hayati organları gençleştirir. Hastalar yağı kullanmaya başladıklarında, genellikle
kalp  ilaçlarının  dozlarını  yarıya  indirirler  ve  çoğu,  ilaçları  kullanmayı  bırakabileceklerini  hissettikleri  anda
kullanmayı bırakırlar. Yağ kalp için çok faydalıdır.

Yağ, kan basıncını ve aritmiyi çok kolay bir şekilde düzenleyebilir. Genellikle tansiyonu düşürür, bu nedenle
tansiyon ilacı kullananların alışana kadar yağın kullanımına dikkat etmesi gerekir. Tansiyon ilaçları ve yağın bir
kombinasyonu,  basıncı  çok düşürebilir  ve  bu nedenle,  bir  kan basıncı  test  cihazı  kullanarak  kan basıncını
izlemek iyi bir fikirdir. Çoğu durumda, yağ kalp atış hızını biraz artırır.

Bu alan çok daha fazla  araştırma gerektirir,  bu nedenle hastalar  yağa başlarken sağduyularını  takip etmeli,
ancak kalpten emin olmak için doktorlarıyla da iletişim halinde kalmalıdırlar.
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Kalp hastaları evlerinde veya işyerlerinde elektrik kablolarını kontrol etmelidir.

Kalp elektromanyetik darbeler üzerinde çalışır  ve bu nedenle mümkün olduğunca elektromanyetik alanlarda
kalmaktan kaçınmalıdır.

Yağı yerdim ve fitillerde de kullanırdım. Topikal uygulamaya gelince, hiç acımıyor ama şu anda gerçekten ne
kadar faydalı olduğunu söyleyemem. Her zaman olduğu gibi, keneviri mümkün olan her şekilde kullanırdım.
Diyetime kenevir  tohumu ve kenevir  tohumu yağı da eklerdim,  hem tohumların hem de yağın birçok kalp
rahatsızlığı üzerinde çok faydalı etkileri olduğu biliniyor.

Ben doktor olsaydım ve kalp ile ilgili bir ameliyat veya nakil vb. yapacak olsaydım, organı en az 60 gr yağ ile
gençleştirmeye  çalışırdım.  60  gr  hastayı  yeterli  sağlık  durumuna  getirmese  yine  de  yağı  vermeye  devam
ederdim.” JB

Astım

"Çivi  bile  birçok  astım  hastası  için  faydalıdır,  ancak  yağı  yutmak  veya  buharlaştırmak  bu  durumu tedavi
etmenin çok daha etkili ve tıbbi bir yoludur. Yağı fitil şeklinde kullanmak da solunum problemi olanlar için çok
etkilidir ve bu nedenle bu yöntem de faydalı olabilir. Bu ilacın kullanımına yardımcı olan astımı olan birçok
insan  tanıyoruz  ve  dürüstçe  söyleyebilirim  ki,  bu  durum için  daha  etkili  herhangi  bir  tedaviden  haberdar
değilim. KOAH gibi şeylerden muzdarip olanlar bile, bu ilacın kullanımıyla düzgün nefes alma yeteneklerinde
inanılmaz gelişmelere tanık oldular. Herhangi bir solunum problemi yaşıyorsanız, yağı bir deneyin ve pişman
olmayacağınızdan eminim.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

"Yağı buharlaştırmanın astım veya solunum problemleri için en iyi tedavi olması beklenir. Şaşırtıcı bir şekilde,
kenevir  yağı  fitillerinin  hava yollarını  açmada son derece etkili  olduğunu bulduk.  Genellikle  bir  hasta  fitil
aldıktan  sonraki  30  dakika  içinde  ciğerlerinin  açıldığını  hissettiklerini  ve  çok  daha  rahat  nefes  aldıklarını
bildirirler. Tabii ki, diğer hastalıklarda olduğu gibi, üç ay boyunca standart 60 gr'lık bir doz alırdım ve sonra
tamamen sağlıklı  hissedene kadar günde bir  gram kalırdım.  O zaman, elbette,  hayatımın geri  kalanında bir
idame dozunda kalırdım. Yağı ağızdan, boğazımda ve göğsümde topikal olarak ve fitil şeklinde kullanırdım. JB

Çocuklar ve Petrol

Özellikle anneler, çocuklara yağ vermenin güvenli olup olmadığı konusunda endişe duyacaktır. O zaman 
güvenli mi?

“Kanser  ve  diğer  hastalıklardan  muzdarip  tüm  yaş  gruplarındaki  çocukların  tedavisinde  kenevir  yağının
tamamen güvenli olduğunu düşünüyorum. Onkoloji ünitelerinde küçük çocukları tedavi eden doktorların kendi
kendilerine  nasıl  yaşayabildiklerini  gerçekten  bilmiyorum.  Radyasyon,  kemoterapi  ve  diğer  zararlı,  zehirli
kimyasallarla bu küçüklere verdikleri zararı bilmiyorlar mı?

Tıp eğitimi almış olan herkes bu tür tedavilerin etkilerini bilir ve bu tedavilerin bir tedaviden çok ölüme yol
açma olasılığının çok daha yüksek olduğunun farkındadır. Ebeveynler, tıbbi sistemin çocuklarına ne yapmayı
planladığını  tam  olarak  anlamak  için  sadece  zaman  ayırsalardı,  eminim  ki  çoğu,  kenevir  yağı  ile  tedavi
edilmesini  tercih ederdi,  çünkü bu, kullanımı  güvenli  ve herhangi  bir  hastalığa neden olmayacak doğal bir
maddedir. çocuğa zarar.

Tıbbi sistem hakkında ne yaptığımı bildiğimden, hiçbir çocuğumu ele geçirmelerine asla izin vermem. Biri beni
aksini yapmaya çalışsa, durum bir anda gerçekten çok çirkinleşecekti.

Bence  herhangi  bir  ebeveynin  çocuklarını  korumak  ve  onları  tehlikelerden  uzak  tutmak  istemesi  doğaldır.
Çocuğun  ebeveyni  olarak  tıbbi  sistemin  bir  tehlike  oluşturduğunu  düşünseydim,  başka  tedavi  yöntemlerini
seçme  hakkım olduğunu  düşünürdüm.  Son  zamanlarda  ABD ve  Kanada'da  yetkililerin  çocukları  alıp  hem
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çocuğun  hem  de  ebeveynlerin  isteklerine  karşı  kemoterapi  almaya  zorladığı  vakalar  oldu.  Görünüşe  göre
yetişkinler olarak onların çılgın tedavilerini reddetme hakkımız var, ama çocuklarımız yok. Kemoterapi basit bir
zehir olduğu için, eğer biri benim isteğime karşı gelip bir çocuğuma böyle bir şey yapsaydı, pek parlak bir
geleceklerinin olmayacağı söylenebilirdi.

Bana göre, ebeveynlerinin rızası olmadan böyle bir şey yapan herkes cinayete teşebbüsten suçludur ve eğer
çocuk ölürse, ölümünden sorumlu olacaktır. Nasıl bakmayı seçtiğin umurumda değil, zehir zehirdir ve eğer bir
doktor  bu  maddeleri  uygularsa,  aynı  şeyi  yapsaydım  benim  kadar  suçlu  olurlar.  Doktorların  beyaz  önlük
giymesi hastalarına zarar verme hakları olduğu anlamına gelmez; aslında kendi Hipokrat Yeminlerine aykırıdır.
Ben  onların  yerinde  olsam,  zarar  verdikleri  hastalarla  bağlantısı  olan  biri  onlardan  intikam  almaya  karar
vermeden önce, doğru şekilde hekimlik yapmaya başlardım.

Kenevir yağı hastalıkların önlenmesinde nasıl kullanılabilir? Bir kez daha, yağı çocuklara vermek de güvenli
olur mu?

Hastalıkları  önlemek  için  kenevir  yağından  daha  iyi  bir  şey  bilmiyorum  ve  ayrıca  bu  ilacın  çocukların
tedavisinde tamamen güvenli olduğunu düşünüyorum. Çocuklara küçük dozlarda kenevir yağı verilirse, çoğu
durumda diyabet, MS, kanser ve diğer pek çok hastalığın ortaya çıkmasının önlenebileceğini sık sık belirttim.

Çocuklara küçük dozlarda yağ verilirse, THC ve ilişkili kanabinoidler sistemlerinde birikecek ve hastalıkları
önleyecektir. Çocukları sarhoş etmekten bahsetmiyorum; bu, gelecekte tıbbi sorunları önlemek için çocuklara
veya her yaştan insana zararsız, bağımlılık yapmayan bir ilaç sağlamakla ilgilidir.

Sevdiklerimizi tedavi etmek için kendi ilacımızı yetiştirmemiz ve üretmemiz için hiçbir mantıklı sebep yok. İlaç
şirketleri daha fazla para kazanmak istediği için çocuklarımız, hatta bizler acı çekip ölmeli miyiz? Çoğu insanın
üretmekte zorluk çektiği tıbbi sorunlarımızı hafifletecek doğal bir ilaç varken? İlaç şirketlerine veda öpücüğü
vermenin ve Doğa Ana'nın kendimizi ve çocuklarımızı sağlıklı tutmak için neler sağlayabileceğini öğrenmenin
zamanı geldi.

Çocuklar için kenevir yağı nasıl dozlanır?

Dozlara  gelince,  çocuklar  yetişkinlerden farklı  değildir  ve  hepsinin bu ilaca  karşı  farklı  toleransları  vardır.
Çocuklarda hastalıkları önlemek için, yatmadan yaklaşık bir saat önce günde bir kez sadece çok küçük dozlar
gerekli olacaktır, bu nedenle bir çocuğu sarhoş etme şansı çok uzak olacaktır. Yine, kenevir yağı herhangi bir
zarar vermez, bu yüzden birinin çocuklarına vermekte neden tereddüt edeceğini bilmiyorum. Ek olarak, petrol
mevcut  olsaydı  kendimize  tedavi  edebileceğimiz  tüm günlük  yaralanmaları  hayal  edin.  Yanıklar,  kesikler,
çizikler, yaralar, enfeksiyonlar, böcek ısırıkları vb. şeyler bu yağın topikal kullanımı ile çok kolay ve etkili bir
şekilde tedavi edilebilir.

Bu ilaçla ilgili  deneyimlerimden sonra çocuğuma iç ve dış koşullar için vereceğim ilk şey olurdu. Yine de,
kimyasal ilaçları almalarına izin vermeden önce kesinlikle tereddüt eder ve iki kez düşünürdüm. Aslında tıp
sektörü hakkında ne yaptığımı bilsem böyle bir şeyi düşünmezdim bile.

Bu düşünce  tarzına  ulaşmak için  kenevir  yağının  iyileştirici  etkileri  konusunda deneyim gerekir,  ancak ne
yapabileceğini gördükten sonra şüphesiz siz de dönüşeceksiniz. Çocuklar ve her yaştan insan düzenli olarak bu
yağdan küçük dozlarda alsa, hepsinin daha uzun yaşayabileceğine ve çok daha sağlıklı olabileceğine kesinlikle
inanıyorum.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

S. Buna başlayabilecekleri bir yaş var mı? Oğlum 3 yaşında ve kötü egzaması var ve soğuk algınlığı yılın iyi bir
bölümünde burada.” Roxanne

A. Roxanne, özellikle kenevir tohumu yağı veya karite yağı ile topikal olarak kullanıldığında yağı çocuklara,
hatta yeni doğanlara vermek kesinlikle güvenlidir. Kenevir tohumu yağını yağla karıştırmak iyi bir stratejidir
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(%1'lik  yağ yeterlidir,  ancak %20-30'u  idealdir)  ve  ardından  her  gün banyoya birkaç  damla  ekleyin.  Tüm
vücutta ince bir film bırakır ve genellikle gerekli olan tek şeydir (veya en azından bakım için). Fotoğraf ve
video çekin, iyileştirme çok çok hızlı olacaktır. Kaşıntı ve tahriş saniyeler veya dakikalar içinde kaybolur ve
egzama bir hafta veya daha uzun süre içinde kaybolur. En iyi dileklerimle, JB

"Bu duman çocuklar ya da anneler için sağlıklı DEĞİL... aptal anneler ve siz çocuklarınıza ne söylüyorsunuz?
Petrol ya da nada! Özellikle çocuklara!" Naia

--  Bu  kadar  radikal  olmazdım,  sigara  içmenin  veya  buharlaşmanın  da  faydalı  etkileri  var,  örneğin  hamile
kadınlarda mide bulantısına karşı. Çocuğa zarar vermez. JB

"Duman o kadar iyi değil... özellikle alerji eğiliminiz varsa... sadece söylüyorum. Dumanla baş edemiyorum!
Ayrıca  çocuklar  ne zaman duracaklarını  bilemezler...  şeker  mi,  kafein  mi,  yiyecek mi,  vs.  Onların  rehberi
olmalısınız.  Esrar  içmeyi  savunmanın  gençler  için  harika  bir  fikir  olduğunu  düşünmüyorum.  Sadece
söylüyorum. Sadece gördüklerimden yola çıkarak fikrim. Ayrıca dikkati okul işlerinden ve önemli konulardan
uzaklaştırabilir.” Naia

-- Okul ödevlerinden ve önemli konulardan da dikkatim dağılırdı ve elimizde hiç esrar yoktu. Benim için tek
gereken etrafta bir yerlerde güzel görünümlü bir kız görmekti ve bu okul çalışmaları ve başkaları için önemli
olan ama benim için değil meseleler içindi.

Çocuklarınızın ne kadar çay içeceğini kontrol ediyorsanız, elbette devam edin ve ne kadar esrar alacaklarını
veya yutacaklarını kontrol edin. İyi şanslar. Bu boşuna bir çaba ama eminim ki birçok insanı önümüzdeki birkaç
yıl boyunca esrarın ne kadar güvenli olduğunu ve aşırı dozda ölümcül bir şekilde almanın gerçekten imkansız
olduğunu anlayana kadar meşgul edecek.

Öyleyse kimin ne kadar yuttuğu kimin umurunda? Yapmıyorum. İnsanların günde kaç bardak çay veya kahve
içtiği  umrumda  bile  değil,  bir  düşünün.  Neden  yapayım?  Bu  benim  işim  değil.  Ve  bu  hayat  kurtaran  ve
koruyucu tıbbın ne kadarını birinin yuttuğu kimseyi ilgilendirmez.

İçinizde ne kadar çok yağ varsa ve o kadar sık sağlığınız için o kadar iyidir. Gerçekten geçerli olan tek kural bu.
Çocuklar  ve  hamile  anneler  dahil  her  yaştan  insana.  Bu  fikirden  hoşlanmıyorsan,  üstesinden  gel,  onunla
yaşamayı  öğren,  yapabileceğin  en  iyi  şey  bu.  Hiçbir  esrar  düzenlemesi  işe  yaramaz,  zaten  düzenlenemez.
Ayrıca, onu düzenlemek için hiçbir neden yoktur. JB

"Sonunda tatlı oğlumun kemoterapi ve radyasyonun yan etkileriyle savaşmak ve yeni tümörler oluşturmamasını
sağlamak için esrar kullandığını duyurabildiğim için çok mutluyum! Bu ilaç ona çok yardımcı oldu. Bu ilacı
almadan önce sürekli kusuyordu, yemek yemiyordu, çok uyuşuk ve huysuzdu... şimdi yemek yiyor, yemeğini
azaltıyor, kilo alıyor ve çevresinde olan herkes bunun ne kadar kesin olduğunu biliyor. mutlu o."

-- Pekala, vücudundaki zehir olmasaydı çocuk çok daha iyi durumda olurdu. Yağla birlikte kemo ve radyasyon
kullanmak gerçekten anlamsız, hastaya damarlarında zehir pompalarken panzehir vermek gibi. Sadece en iyi
sonuçlar için yağ. Doktorlar şunu bilmeli,  gerekmediğinde çocuklara zehir vermenin iyi bir fikir olmadığını
anlamak o kadar da zor değil. JB

S. “29 yaşında bekar bir anneyim. Oğlum şimdi 8 yaşında ve orta derecede otizmle yaşıyor. Mini me'mi bu
dünyadaki hiçbir şeye değişmem, onun hayatını biraz daha kolaylaştırmak dışında. Merak ediyordum, sana yağ
soran başka anne baban oldu mu? Ya da otizm/Asperger ile ilgili herhangi bir başarı öyküsü? Bu rotaya gitmeye
karar  verirsem,  ne  tür  bir  dozaja  bakardım?  Tüm bilgileri  takdir  ediyorum! Teşekkürler.  Hayal  kırıklığına
uğramış bir anne ve küçük bir çocuktan."

A.  Bunu  ona  okuduğumda  Rick,  “İşe  yarayabilecek  tek  şey  petroldür”  dedi.  Yağın  nasıl  üretileceği  ve
kullanılacağına dair dozaj talimatları ve diğer bilgiler sitemizde ve Rick'in e-kitabında bulunmaktadır. Geçmişte
epeyce otistik çocuğa yardım ettim ve bu ilaç onlar için harikalar yaratıyor.

Çocuklar  bu  ilacı  almayı  çok  seviyorlar,  ön  yargılı  değiller,  “yanlış  bir  şey  yaptıklarını”  bilmiyorlar  ve
ebeveynler kendilerine vakit ayırdıklarında bundan çok keyif alıyorlar. En iyi sonuçlar için, her zaman olduğu
gibi, standart bir 60g tedavi ile başlardım, hapsız ve sonra çocuğu, uzun ve huzurlu hayatının geri kalanında
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kendi seçeceği miktarda idame dozunda tutardım. Ve mümkünse videodaki çocuk da aynısını yapmalıdır. En iyi
dileklerimle, JB

S. Karımın 7 aylık hamile olduğu için şiddetli bel ağrısı var, bunu aşırı derecede ağrılı bir sinir seğirmesi olarak
tanımlıyor. Sitenize ve buraya bakmayı denedim. RSO acıya önemli ölçüde yardımcı olacak mı? Bu konuyla
ilgili  daha  önce  açılmış  bir  konunun  linki  var  mı?  Ona  kodein  verirlerse  bebeğe  zarar  vereceğinden
endişeleniyorum.

A. Yağı küçük dozlarda yutmasını ve yağı topikal olarak sırtına sürmesini sağlardım. Yağ ve kenevir tohumu
yağı karışımıyla ona masaj yapın. Evet, kodeinin bebeğe zarar verme olasılığı yüksektir.  Yağ bebeğe hiçbir
şekilde zarar veremez ve vermeyecektir. JB

“RSO ile  tedavi  edildiğini  bildiğiniz  en genç kişi  nedir? Pediatrik  tedavi  protokolü var mı? Şimdiye kadar
büyükannenin fikrini değiştirmede ve büyükbabayı iyileştirmede başarısız olduk. Bilinmeyen mide sorunları
olan 2 yaşında bir çocuğum var (evet, bir yıldan fazla bir süredir “tıbbi” tedavi görüyor ve tüm haplar, kremler,
losyonlar ve Büyük İlaç iksirleri başarısız oldu. Şimdi bir protein sendromuna doğru eğiliyorlar. Açıkça bir 25
lb'lik bir çocuk, 175 lb'lik bir adamla aynı dozu kaldıramaz, bu yüzden pediatrik uygulamalar için hiç tavsiye
ediyor musunuz?” Sara

-- Hamile anneler yağı kullanmalı ve doğum yaptıklarında dozu artırmalıdır. Doğumdan sonra, çocuğun optimal
bir şekilde gelişmesini sağlamak için anneler küçük dozlarda yağ yemelidir.

Yani, bana sorarsanız, en küçük hastam eksi sekiz aylıktı ve hala harika gidiyor, anaokulundaki en gelişmiş
çocuk  ve  diğerlerinden  daha  erken  konuşmaya  başladı.  Annesi  yağı  onu  doğurmadan  önce  kullanmış  ve
tehlikeli  kimyasalların  vücudundan mümkün  olan  en  kısa  sürede  temizlenmesini  sağlamak  için  çocuğa  bir
heksavaksin aşısı sonrasında da yağ verilmiştir.

Kenevir yağı, her yaştan insan için güvenli bir ilaçtır.  Bunu kavramakta güçlük çekiyorsanız, yağın egzama
veya pişik için ne yaptığını görün ve sonra geri dönün ve bana çocuğunuza asla esrar vermeyeceğinizi söyleyin.
Benden tek duyacağınız şey, çocuklarına ilaç olarak esrar vermeyen bir ebeveynin ya çok yanlış bilgilendirildiği
ya da başkalarının acı çekmesini izlemekten zevk alan psikopatik sadistler olduğudur.

Yağın  diş  ağrılarına  karşı  ne  kadar  etkili  olduğunu  biliyor  musunuz?  Çocuğa  dişlerin  büyümesiyle  ilişkili
ağrıyla savaşması için yağ verir misiniz? İsterim. Hiç tereddüt etmeden.

Çocuklar için dozaj, ciddi bir şeyi tedavi ederken temelde yetişkinlerle aynıdır. Günde üç kez küçük bir dozla
başlayın, hastayı buna alıştırın, dozu her dört günde bir veya uygun olduğu şekilde artırın ve her zaman hastaya
mümkün olan en kısa sürede mümkün olan en fazla ilacı vermeye çalışın, bu arada ilaç kalmadığından emin
olun. onların konfor bölgesinde. JB

"Bir hemşire arkadaş, bir gecede kaybolan 3. evre bebek bezi döküntüsünde kullandı!" Alice

-- Çocukların esrar kullanmaması gerektiğini düşünenler için. Binlerce yıldır kullanılan bu en eski, en güvenli
doğal ilaç değilse, onlara başka hangi ilacı vermek isterdiniz? Yoksa çocuklarınızın sebepsiz yere tüm o egzama
ve kızarıklıklardan acı çekmesini mi izleyeceksiniz? Bu yaptığın hoş bir şey değil, derdim. Hele ki tüm bu cilt
sorunlarına bu kadar basit bir çözüm varken.

Onlara sadece bir  damla  yağ verip acıdan kurtulabilecekken,  çocuklarınızın  acıdan çığlık  atmasını  izlemek
sorun olur mu? hm? JB

"Beyin  cerrahı  Spencer'ın  en  son  MRG'sine  baktı  ve  "Epifiz  bezindeki  büyük  tümör  ve  bunun büyük  bir
TÜMÖR olduğuna hiç şüphe yok, GİTTİ!!!!" dedi. Daha sonra, "Beyin sapı tümörü tamamen kireçlenmiş!!
Büyümesi pek olası değil, asla!” Sonra, "Omurgasında HİÇBİR tümör olduğuna inanmıyorum, bu küçük ışık
noktaları bana tümör gibi görünmüyor" dedi.

Spencer'ın zihinsel durumunun bu kadar büyük ölçüde iyileşmesinin nedenini öğrendim, çünkü epifiz tümörü
GİTTİ!!!  Nöro,  kemoterapi  olduğunu  söylemeye  çalıştı,  ama  ben  kemoterapiyi  bıraktıktan  30  gün  sonra
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tümörün  hala  tamamen  değişmediğine  dikkat  çektim!  Cevabı  mı?  "Eh,  sanırım  o,  tümörü  BÜYÜLÜ BİR
ŞEKİLDE kaybolan şanslı bir çocuk!!!"

Büyü? Hayır. Kemo? HAYIR ve bunu kanıtlayabiliriz. Kenevir yağından bahsetmedim. Görüşlerini doğrulamak
için hemen başka bir MRI yapmamız konusunda ÇOK ısrar etti. MRI için randevu alır almaz ofisini aramasını
söyledi. İşte karşınızda millet! Nörolog doğruladı, KENNABİS KANSERİ KESİNLİKLE ÖLDÜRDÜ Peeps!”
Corrie

"Yönetici, eve ölüme gönderilen 8 yaşındaki bir çocuğa ne tür bir doz verilmesi gerektiğini söyleyebilir mi?"
Ricardo

-- Küçük bir dozla başlayın, çocuğun nasıl tepki verdiğini görün ve ardından dozu çocuğun alabildiği kadar
çabuk artırın.  Günde üç defa.  Genellikle  eve ölüme gönderildiklerinde haplarla doludurlar,  bu yüzden önce
onları  detoksifiye  etmek  istersiniz  çünkü  etkileşimin  ne  yapacağını  bilmiyorsunuz,  genellikle  bu  ölümcül
kimyasallarla etkileşimin yaptığı şey pek hoş değil. Ama bunun nedeni, yağın, çalışmaya başlayabilmesi için
masayı temizlemeye çalışmasıdır.

Veya kaybedecek bir şeyiniz yoksa, bol miktarda yağ ile de başlayabilir ve hastayı bu şekilde kontrollü komaya
sokabilirsiniz. Muhtemelen bunu yapardım, ancak hangi tedavi yönünü seçecekleri ebeveynlere kalmış.

Tek bildiğim, agresif hastalıkların agresif bir şekilde tedavi edilmesi gerektiğidir. Ayrıca, genel olarak, hastaya
ne kadar çok yağ sokmayı başarırsanız ve bunu ne kadar çabuk yaparsanız, başarı ve hayatta kalma şansının o
kadar iyi olduğunu da biliyorum. Ancak dozaj talimatlarının bir nedenle belirtildiğini de biliyorum.

Benim çocuğum olsaydı, onu yağla doldururdum, bunu kesin olarak biliyorum. Çocuk içinde yüzerdi ve büyük
ihtimalle hiçbir doktorun yanına gelmesine izin vermezdim. Ama bu benim ve ne yapacağımı biliyorum. En iyi
dileklerimle, JB

fitiller

Rick Simpson Oil (RSO) ile fitiller, hemoroid, Crohn, bağırsak ve bağırsak sorunları vb. olan herkes için olduğu
kadar PMS ile ilgili sorunları olan tüm kadınlar için bir nimettir. Ayrıca nefes almak ve akciğer rahatsızlıkları
için de harikadırlar. grip kontrolü. Vücutta çok hoş ve uzun süreli bir his yaratırlar. İlk tereddütlerini yendikten
sonra almayı sevmeyen birini henüz görmedim.” JB

Fitil NASIL YAPILIR?

Kakao yağını  eritin,  sıvı  yağ  ekleyin,  ilk  olarak  100 gr  erimiş  kakao yağına  yaklaşık  1-2 gr  yağ  ekleyin.
Ardından, hasta her fitilde yaklaşık 0.33 g yağ kullanana kadar her dört günde bir dozu artırın.

Çocuklar için 1 gr (toplam ağırlık) fitiller, yetişkinler için 2 gr, vajinal sorunlar için 3 gr (toplar).

Fitil başına 0.01-0.02g yağ, yeni başlayanlar için iyi çalışacaktır.  Bir supoda 0,05 g olan birine başlarsanız,
muhtemelen o da fazla hissetmeyecektir,  ancak küçük bir dozla başlamak daha iyidir (geçmişte keneviri hiç
denememiş  olanlar  için vb.).  0.005 g THC'ye kadar  olan dozlar  genellikle  hiç  semptom göstermeden veya
neredeyse hiç semptom göstermeden tolere edilir.

Gerçek RSO çok güçlüdür ve bir hastanın tam olarak nasıl tepki vereceğini asla bilemezsiniz (tansiyon vb.),
ancak fitiller insanları yağa alıştırmak için iyi bir yol olabilir.

Fitillerle ilgili ilginç olan şey, ciğerleri nasıl açtıkları ve örneğin 20 dakika içinde nasıl nefes almayı çok daha
kolay hale getirdikleridir - KOAH veya astım vb. olan birçok kişinin bir rüyası gerçekleşir.  Hastalar ayrıca
sedef hastalığı, yüksek tansiyon, Crohn, PMS krampları vb.
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Fitillere başka doğal yağlar da ekleyebilirsiniz, bu onları ne için istediğinize ve amacının ne olduğuna bağlıdır.
Basitçe bazı doğal tıp sitelerine gidin ve farklı uçucu yağların neler yaptığını okuyun ve gerekli gördüğünüz
kadar deney yapabilirsiniz.

Ayrıca fitiller, herhangi bir nedenle yağı yiyemeyen veya midesinde tutamayan hastaları tedavi etmenin harika
bir yoludur.

Etkilerine bakılırsa, kenevir kullanmanın en iyi ve en keyifli yolu yağı fitillerle almak bence. İlk başta kulağa
komik  geliyor  ve  komik  görünüyor,  bunu  kabul  ediyorum,  ancak  deneyenler  aynı  fikirde.  Belki  çakraları
aşağıdan yukarıya açar, kim bilir, ama kesinlikle harika hissettiriyor.

Kadınlar fitiller almayı çok isterler - ayrıca her türlü bakteriyel ve viral enfeksiyona, “ortak mikrobiyolojik bilgi
alışverişine”, prezervatif alerjilerine ve üzerlerinde kullanılan kayganlaştırıcılara vb. yardımcı olurlar. Yağın ne
kadar büyük özen gösterdiğinden bahsetmiş miydim ( düzeyleri) hormonal dengesizlikler? En iyi dileklerimle,
Jindrich Bayer

"RSO'lu fitiller, maya enfeksiyonları,  HPV, kondilomlar, uçuklar ve mutlaka muzdarip olmanız gerekmeyen
diğer birçok hastalık veya enfeksiyon dahil ancak bunlarla sınırlı olmamak üzere her türlü vajinal sorun için de
kullanılabilir. Özellikle de yağın kullanımıyla bu kadar kolay halledilebiliyorsa.” JB

“Bana kenevir yağının hamilelik sırasında güvenli olup olmadığı konusunda tavsiye verebilir misiniz? Orada
bulabileceğim çok fazla bilgi yok. Arkadaşıma, bebeğinin ölümüne yol açan kan pıhtılarına neden olabilecek bir
göbek kisti olduğu söylendi. Kenevir yağının etkilerini ve yapabileceği iyi şeyleri gördüm, hamilelik sırasında
güvenli olup olmadığından emin değilim.” Christine

--Sevgili Christine, elbette kullanmakta sakınca yoktur, kenevir yüzyıllardır hamilelikte ve doğum sancılarında
kullanılmaktadır. Her birinde 0,01-0,06g yağ bulunan fitiller yapmasını tavsiye ederim (100g kakao yağı başına
1-2g yağ ile başlayın).  Kist birkaç hafta içinde kaybolur veya genellikle kaybolur. Günde üç kez ve merak
etmeyin, yağ bebeğe zarar vermez. En iyi dileklerimle, JB

"JB, fitile katılıyorum, ancak ne tür kakao yağı kullanıyorsun? Rafine edilmemiş saf ağartılmamış kakao yağı
almalı mıyım? Ayrıca hindistancevizi yağı bir fitil bazı olarak çalışır mı? sara

-- Peki, hangi marka veya türde kakao yağı alacağınız size kalmış. Hindistan cevizi  yağı çok akıcı olabilir.
Kakao yağı, fitil bazı olarak daha iyi çalışır. JB

“Kenevir yağının bir besleme tüpü aracılığıyla birine nasıl verileceği konusunda herhangi bir fikri olan var mı?
O kadar kalın olmasın diye zeytinyağı ile karıştırdım ama yine de tüpü tıkamasından korkuyorum. Herhangi bir
fikir?" Steven Havre

-- Steven, seyreltilmemiş yağın nasıl uygulanacağını bulmak her zaman en iyisidir, gidilecek en iyi yol budur.
Bir  yolunu  bulamadığınızda  hastanın  yemeğine  karıştırıp  o  şekilde  yemesini  sağlayabilirsiniz.  Evet,  yağın
yoğun bir kıvamda olması durumunda boruyu tıkayabilir. Bazı yağlar kalın, bazıları daha akıcı. Ancak onları
vücut sıcaklığına kadar ısıttığınızda tüpü tıkamayacak kadar akıcı olmaları gerekir.

Başka bir yol, hastalara kakao yağı ile fitiller vermektir.  Yine de, yağı yemek, mümkün olduğunda bu ilacı
almanın tercih edilen yoludur. Yağı uygulamanın birçok yolu vardır ve genellikle çok bireyseldir, bu nedenle
hastaya en uygun yolu bulmaya çalışın. En iyi dileklerimle, JB

"Aynen öyle!  Annemi tedavi  ediyorum gırtlak  kanseri  ve ardı  ardına beslenme tüpünden verdi,  biraz ısıtıp
hindistancevizi yağıyla karıştırıyorum! Tüpü asla tıkamayın!” Steve

“Oğlum yutmadığı zaman besleme tüpünden veriyorum - bir kaptaki yağın üzerine çok sıcak su döküyorum,
sonra dağılıyor, sonra biraz daha soğuk su ekliyorum (çok fazla değil) bu yüzden su çok sıcak değil, sonra tüpe
dökün. Oldukça iyi  çalıştı,  ancak bazen yağ boruyu biraz kaplıyor  ama asla tıkanmadı.  Hala çok sıcakken
dökmenin sırrı.” Angela
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"Kulağa korkunç geldiğini biliyorum, ancak viskoz bir madde uyguladıktan sonra ya da sadece tıkanıklıkları
temizlemek için tüpten biraz koka kola iyi çalışıyor. Eski bir RN bekleme durumu." Ellen

Ameliyat mı Yağ mı?

"Ben RSO'yu yutabilirken göğüslerimi asla almazsın!!" Chloe

"Meme kanserinin "yüzde risk" olduğu fikri tamamen yalandır. Gerçekte, ben dahil herkesin vücudunda kanser
mikro  tümörleri  var.  Kanser,  rastgele  yıldırım  çarpması  gibi  “aldığınız”  bir  hastalık  değildir.  D  vitamini
takviyesi,  beslenme,  süper  gıdalar,  sebze  suları  ve  kansere  neden  olan  kimyasallardan  ve  radyasyondan
kaçınmayı içeren bir yaşam tarzı seçimi yoluyla her gün, öğün yemek “yönetmeniz” veya “önlemeniz” gereken
bir şeydir. Yani bir doktor kanser olma “şansınızın” olduğunu söylediğinde, kanser üzerinde hiçbir kontrolünüz
olmadığını ima eder ve bu tamamen yalandır. Başka bir deyişle kanser şarlatanlığı.”

-- Kanser olma “şansınız” olduğunda, sadece petrole geçin. Bu çok daha sağlıklı ve daha güvenli bir seçenek.”
JB

“Kansere ya da başka bir ciddi hastalığa ateşmiş gibi bakın. Yangın ne kadar büyükse, onu söndürmek için o
kadar fazla güce ihtiyaç duyarsınız.

Peki, kendi eviniz yanıyorsa yüz kova su (RSO) veya bir bardak su (diğer yağ türleri) kullanmayı mı tercih
edersiniz?  Yoksa  profesyonel  itfaiyecilerin  gelip  size  yardım  etmesini  mi  istersiniz?  Ben  de  bunu  tercih
ederdim, ama şu anki itfaiyecilerin, yani doktorların tüm bu yangınları söndürmek için suyu kullanmalarına bile
izin verilmiyor ve onca onca yıldır beyin yıkamaya, beyin yıkamaya ve esrar kullanmamaya rağmen suyu nasıl
kullanacaklarını bile bilmiyorlar. ilaç.

Birinin şehirdeki büyük bir yangına uzman itfaiyeciler gönderip, yangınla mücadelenin en temel ve geleneksel
şekli  olan  suyu  kullanmasına  izin  vermemesi  size  mantıklı  geliyor  mu?  Bana  değil.  Ama  yine  de,
iktidardakilerin bugün sahip olduğumuz tıbbi sisteme tam olarak yaptığı şey buydu.

Yangın çok, su yok, yani işlerini en iyi şekilde yapamayan itfaiyeciler/doktorlar için bir sürü ekstra iş. Böyle
olmamalı  bence.  İşleri  için  en  iyi  donanıma  ve  en  iyi  araçlara  sahip  olmalılar,  değil  mi?
Yöneticileri/hükümetleri  olsaydım  bunu  yapardım.  Bu  şekilde  bakmanın  bir  sakıncası  var  mı?  Ben  öyle
düşünmüyorum.” JB
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PMS, Menopoz

"Bu, özellikle kenevir ve kenevir yağının en iyisi olduğu bir şey, hiçbiri değil. Kenevirden daha iyi yardımcı
olabilecek  veya  yardımcı  olabilecek  hiçbir  şey  bulamazsınız.  Hormonal  dengeyi  geri  kazanmaya  ve
saldırganlığı,  ruh  hali  değişimlerini  vb.  ortadan  kaldırmaya  yardımcı  olacaktır.  Ayrıca  adet  öncesi  ağrı  ve
krampları, huzursuz duyguları, kaygıyı vb. hafifletmeye yardımcı olacaktır.

Bir  kadının  vücudundaki  PMS  ile  ilgili  hormonal  dengesizlikler  nedeniyle  garip  davranmaya  başladığını
görseydim, keneviri  hemen her şekilde veya formda verirdim. Kimsenin gereksiz  yere acı çekmesi  için bir
neden göremiyorum. Adet öncesi bir kadınla uğraşmak zorunda kalan herkesin onaylayabileceği gibi, bir kişi
acı çektiğinde çevresindeki herkesin de acı çektiğinden bahsetmiyorum bile. Yağı yedirir, fitil içinde kullanır ve
karnına  ve  sırtına  topikal  kullanımı  ihmal  etmezdim.  Bunu  sevecektir  çünkü  acıyı  giderecek  ve  cildini  o
kısımlarda  iyileştirecektir.  Onunla  birlikte  biraz  yağ  da  içerdim,  böylece  “yalnız  olmadığını”  ve  birinin
umursadığını bilsin.

Kenevir ile adet görme, ilgili herkes için sinir bozucu ve tatsız bir deneyim olmak zorunda değildir.“ JB

S. Kahretsin, JB... o, östrojen karşıtı çekimlere KADAR harika gidiyordu. Onu ölümcül hasta ederler.

A. Sürpriz, sürpriz, Valerie. Şu anda oyunun kuralı “doktorlardan uzak dur”. Bunu zevkten söylemiyoruz, bu bir
gerçek. Hastalar genellikle, tıp uzmanları müdahale edip bazı gereksiz, oldukça alternatif ve deneysel kimyasal
ilaçlarla onu mahvedene kadar yağda başarılı olurlar. Bu nedenle, doktorlar bu ilacı nasıl doğru kullanacaklarını
öğrenene  kadar,  onlardan  uzak  durmak  gerçekten  en  güvenlisidir  (elbette  koşullar  izin  veriyorsa).  Aşılara
ihtiyacı  yok,  önceki  tıbbi  tedavilerin  verdiği  hasarı  geri  almak  ve  durumunu  kontrol  altına  almak  için
olabildiğince çabuk yağ alması gerekiyor. Yağ yardımcı olmazsa, başka bir şeyin olması pek olası değildir. JB

Vücut Ağırlığı Düzenlemesi

"Kenevir yağı harika bir detoksifiye edicidir ve aşırı kilolu kişilerin tedavileri sırasında çok fazla kilo vermesi
alışılmadık bir durum değildir. Sanki yağ ne tartmanız gerektiğini biliyormuş gibi ve zamanla vücudunuzu o
seviyeye getirecek. Kendi durumumda, petrol benden yaklaşık 30 pound aldı, ancak birçok insanın çok daha
fazlasını kaybettiğini gördüm.

Kenevir yağı aldığınızda, diyet yapmak gibi değildir. İstediğin kadar ve ne istersen yiyebilirsin. Yağ, kilolu bir
kişinin iştahını doğal olarak engelliyor gibi görünüyor ve kilo vermenin daha iyi veya daha güvenli bir yolunu
bilmiyorum. Ayrıca kilo alması gereken bir kişinin iştahını da harekete geçirebilir.

Dediğim gibi, yağ, zayıf veya fazla kilolu olmanıza bakılmaksızın vücudunuzu sağlıklı bir kiloya geri getirmek
istiyor. Bir çeşit diyet yapmak istiyorsanız, bu sizin seçiminiz, ama ben her zaman tavşan yemi yememeyi tercih
ederim.

Ayrıca,  benim yaşımda  her  türlü  egzersizi  yapmaktan  gerçekten  zevk  almıyorum,  bu  yüzden  kilo  vermek
isteseydim bu bir seçenek olmazdı. Birkaç kilo vermek istersem, bunu diyetler ve egzersizler olmadan nasıl
yapacağımı biliyorum ve artık bunun kendi başınıza nasıl başarılabileceğinin de farkındasınız. Bu harika yağ
kısa sürede daha fazla kullanılabilir hale geldiğinde, şu anda fazla kilolu veya zayıf olanlar muhtemelen uzun
süre bu durumda kalmayacaklardır. Fazla kilolu olmak erken ölüme neden olabilir, bu nedenle fazladan birkaç
kilo taşıyorsanız, artık sorunla nasıl başa çıkacağınızı biliyorsunuz.

Egzersiz yapmadan fazla kiloları alabileceğini ciddi olarak mı söylüyorsun?

Evet, kenevir yağı egzersiz yapmadan kilo alabilir ve ben bunun canlı kanıtıyım. Gömleğimi çıkarırsam, çok
çalışmış biri gibi görünüyorum ve vücudum benim boyumdaki bir adam için doğru ağırlıkta.
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Küçükken çok yüzerdim ama şimdi taşıdığım fazla kiloları verdiğim için tüm karın kaslarımı tekrar görebilirsin.
Aşk kollarım bile yok, sadece her iki tarafta bir kas bandı var ve hiç egzersiz yapmıyorum. Aynısını yaşamak
istiyorsanız, tek yapmanız gereken benim örneğimi takip etmek ve yakında vücudunuz olması gerektiği gibi
görünmeye başlayacak.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

“Oğlum Crohn'ları için Simpson yağı kullanıyor ama kilo vermeye yardımcı olabileceğini duydum. Öyleyse
nasıl?" kristal

-- Evet yapabilir, yağı yerseniz fazla kiloluysanız kilo verir, zayıfken kilo alırsınız. Bana nedenini sorma, nasıl
mümkün olduğunu sorma, cevabını bilmiyorum. Bu sadece olur. Petrolde 50 kilo verdim ve inanın bana Rick'i
çürütmek için elimden geleni yaptım. Ama başarısız oldum ve yağ kaslarımı da iyileştirdi. Garip ve inanması
zordu,  kabul  ediyorum.  Ama bütün o kiloları  bir  damla ter  atmadan ve egzersiz  yapmadan vermiş  olmam
umurumda değil. Aslında oldukça keyifliydi ve yağı kullanmanın kayda değer tek yan etkisi olarak gelen iyi
uykuya aldırış etmedim. JB

Kaygı, Paranoya

"Sistem  insanları  bu  ilacı  kullandıkları  için  tutuklamayı  bırakırsa,  bu  ilacın  kullanımıyla  ilgili  kaygı  ve
paranoyanın büyük ölçüde azaltılabileceğini düşünüyorum. Yağla tedaviye başlarken hastalara “Yağ uykunuzu
getiriyorsa onunla savaşmayın” diyorum.

Bazı  insanlar,  bu ilacın rahatlatıcı  etkisinin üstesinden gelmeye çalışırken gerçekten yapmaları  gereken şey
sadece rahatlamak ve bu etkilerle savaşmamak olduğunda endişeli olabilir.  Birçok kenevir çeşidinin kaygıya
neden  olma  potansiyeli  çok  düşüktür,  ancak  bunu  yapan  bazı  türler  vardır.  Hastalar  bu  gibi  durumlarda
kullanmaya çalıştıkları yağdan rahatsızlık duyuyorlarsa, ilacı daha az sorun yaratacak bir suştan yapmalarını
tavsiye ediyorum.

Bu ilacın kullanımı sadece yasal olsaydı, kullanımıyla ilgili endişelerin çoğunu ortadan kaldıracağına eminim.
Ayrıca bazı suşlar diğerlerinden daha fazla kaygı üretebilir, bu nedenle bu tür duygular yaşıyorsanız, sadece
suşları değiştirmek sorunu ortadan kaldırabilir. Birçok insan, kaygılarını azaltmak ve kalp atışlarını azaltmak
için bitter çikolata ve acı biber gibi maddeleri oldukça etkili buluyor. Bu ilacı kullanırken hatırlanması gereken
en önemli şey, dünyadaki en güvenli ilaç olduğunu akılda tutmaktır.

Bu maddenin  kullanılmasının  hiçbir  zararı  yoktur  ve  eğer  hasta  anksiyete  yaşarsa,  buna sıklıkla  hastaların
kendileri sebep olur çünkü sebepsiz yere kafayı üşütürler. Veya sıklıkla, bir hastanın gereksiz yere yutmaya
çalıştığı farmasötik ilaçlar, onlara kaygı belirtileri verebilecek bir sorun sunabilir. Ancak bu, çoğu durumda bu
zararlı kimyasal ilaçları bırakarak kolayca düzeltilebilir. Ek olarak, vücudumuzun ürettiği sitikolin adı verilen
ve kaygıyı tedavi etmede de etkili olduğu varsayılan doğal bir madde de vardır. Bana sitikolin'in 70 ülkede
mevcut  olduğu  söylendi,  bu  yüzden  sadece  internete  girerseniz,  ihtiyacınız  olanı  bulmakta  çok  az  sorun
yaşamanız gerekir.

Kenevir yağının etkilerine alışmak biraz zaman alır ve yeni başlayanlar biraz endişe yaşayabilir. Ancak kısa bir
süre içinde çoğu kullanımı ile rahatlayacak ve kaygısı kaybolacaktır. Nitekim, hastalar yağın etkilerine bir kez
alıştıklarında, başlangıçta kendilerini bu kadar çok korkutmuş olmalarına sık sık gülerler.

Oldukça sık, ilaçlarını üretmek için bir sativa suşu kullanmaya çalışan hastalarla hala iletişim kuruyorum ve
sıklıkla  güçlü  bir  sativanın  etkileri  kaygıya  neden  olabilir.  Bu tür  suşların  çok  enerji  verici  oldukları  için
kullanılmaması gerektiğini defalarca belirtmeme rağmen bu durum devam ediyor.

Bir hastaya enerji verilmesini istemezsiniz, uyurken rahatlamasına ve iyileşmesine yardımcı olmak için güçlü
bir yatıştırıcı gösterge kullanmanız gerekir. İnsanların yanlış türlerden petrol üretmeye çalışarak zamanlarını ve
paralarını boşa harcadıklarını görmekten nefret ediyorum, ancak talimatlarımıza uyulmadığında genellikle olan
budur. Biraz çabayla, hiç endişe yaratmayacak iyi tıbbi çeşitler geliştirebileceğimize eminim. Ancak bu, gerekli
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olan basit  araştırmayı  yapma özgürlüğümüze sahip olana kadar uygun bir şekilde gerçekleştirilemez.”  Rick
Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

Depresyon

"Depresyon tedavisinde etkili olmak için hem sativa hem de indica suşlarını buldum. Yine de, enerji verici
etkileri nedeniyle insanları tedavi etmek için sativa türlerini nadiren kullanırım. Bana gelen hastaların çoğunun
ciddi bir hastalığı var ve iyileşme sürecinde onlara enerji vermek istemiyorum.

İyi bir indica yağının sağladığı uyku ve dinlenmenin tıbbi durumların büyük çoğunluğu için en faydalı olduğunu
düşünüyorum. İyi bir indica çeşidinden elde edilen yağ, depresyon tedavisinde çok etkilidir ve çoğu zaman bu
sorunu çok kısa sürede ortadan kaldırabilir. Bana gelenlerin çoğu, çektikleri diğer koşullar nedeniyle depresif
bir  durumdaydı.  Durum  iyileştirildiğinde  veya  kontrol  altına  alındığında,  deneyimledikleri  depresif  durum
ortadan kalkar.” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

Multipl Skleroz (MS)

Multipl skleroz tedavisi ile ilgili deneyimleriniz nelerdir? Birçok insan kenevirin yardımcı olabileceğini zaten
biliyor, ancak nasıl kullanılacağını bilmiyor.

"Son zamanlarda, durumu için bir yıl önce iki ons yüksek dereceli kenevir yağı alan MS hastası bir bayandan
bir rapor aldık. Yağ tedavisinin etkisi çok başarılı oldu ve geçen yıl hiç yağ almamasına rağmen sağlığı iyi
durumda. Tecrübelerime göre, multipl skleroz genellikle tedavi edilebilir, ancak yıllarca bu durumdan muzdarip
insanlar için hastalığın neden olduğu hasarı geri almak zaman alacaktır.  Birçok MS hastası rahatlamak için
kenevir  içiyor,  ancak  keneviri  bu  şekilde  kullanmak  onları  iyileştirmeyecek  ve  hastalık  ilerlemeye  devam
edecek.

MS'i  ve bu hastalıkla  ilişkili  hasarı  etkili  bir  şekilde tedavi  etmenin tek yolu,  iyileşene veya kontrol altına
alınana kadar yağı düzenli olarak almaktır.  MS hastasıysanız kendinize bir iyilik yapın ve bu ilacı deneyin.
Hayatın acı çekmek değil yaşamak olması gerekiyordu, o halde bir hasta etkili bir şekilde tedavi edilebilirken
neden bu durumun hayatını mahvetmesine izin versin? Artık düzgün yürüyemeyen bu bozukluğu olan hastalar
tanıyorum,  ancak  yağı  yuttuktan  sadece  birkaç  hafta  sonra  tekrar  normal  şekilde  yürüyebiliyorlardı.  MS,
doktorların  tedavi  edilemeyeceğini  söylediği  birçok  durumdan  sadece  biridir,  bunun  yerine  bize  hastalığın
kendisi  zarar  vermeye  devam  ederken  yalnızca  semptomları  yönetebileceklerini  söylerler.  Doktorunuzun
yanıldığını  kanıtlamak istiyorsanız,  yağı  bir  deneyin ve bir  değişiklik  için yaşamaya başlayın ve yaptığınız
zaman,  Beyaz  önlüklü  adamın  her  zaman  tüm  cevaplara  sahip  olmadığını  anlayacaksın."  Rick  Simpson,
Kenevir: En Şifalı Bitki

bağımlılıklar

“Yakın zamanda, ölümcül bir hastalığa sahip morfine bağımlı kanser hastasının morfinden “COLD TURKEY”
çıktığını gözlemledim. Morfini bıraktıktan sonra acıktı; artık kabız değildi; çok rahat uyudu ve ağrısı çok daha
iyi kontrol edildi.

O da bir kez daha tutarlı hale gelir. İNANILMAZ. Bu 180 derecelik değişimi kendimde görmeseydim, buna
ASLA inanmazdım. Daha önce hiç marihuana yanlısı olmadım ama bu kişisel gözlem beni bir inanan yaptı.”
Janice
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"Artık 3 aydır RSO aldığımı fark ettiğim bir şey, neredeyse alkol isteğimden kurtuldu. Eskiden her gece bir ya
da 2 içki içerdim ama şimdi nadiren içmek istiyorum ve içtiğimde çok fazla içmem, ayrıca pantolonumun çok
daha gevşek olduğunu fark ettim. 10 kilo verdim. Daha az yaptığım tek şey alkol almak.

Hala aynı şeyi yiyorum ve geceleri munchies yediğimde karışık kuruyemişleri, kurabiyeleri vs. kemiriyorum ve
hatta Oil'den öncekinden daha fazla yiyor olabilirim. Evet, Yağ sizi acıktırabilir.

Yani ya alkol ya da yağ eksikliği 3 ayda 10 kilo vermeme neden oldu. Ve gerçekten fazla kilolu değildim, 5' 10"
ve yaklaşık 198 libre. Ben gençken, her zaman yaklaşık 186 libre ve formdaydım. Şimdi son kontrol ettiğimde
187 lb'ye düştüm. Her iki durumda da, yağ veya alkol eksikliği kilo vermeme neden oldu. Sadece mutlu bir yan
etki.” Scott

"Opiyatlar  beni  kabız  ediyor,  midemi  bulandırıyor,  etkili  bir  rahatlama  için  doğru  dozu  almak  zor.  Beni
“sersemletiyor”, araba sürmeyi güvensiz hale getiriyorlar ve devam ediyor. Esrar yok. Yeterince söylendi." Fred

“Yağ ile tedavi edilen 15 yıllık afyon bağımlılığı. Rick olmasaydı denemezdim. Ona gerçekten hayatımı borçlu
olduğumu söylemeliyim, bu yüzden şimdi onun en büyük destekçilerinden biriyim. Her zaman sigara içerdim
ama bu asla hap kullanmaktan aldığım acıya yardımcı  olmadı.  Sadece defalarca ölmek istedim çünkü artık
hayatımdan  sorumlu  değildim.  RSO  nedeniyle  söyleyebilirim.  Morfin,  oksi,  perk,  vic  veya  suboksin
kullanmıyorum...  beni her şeyden kurtardı!!!!!  Ve ben 40 yaşındayım, tekrar  20 hissediyorum. Eskiden her
sabah hissettiğim artritim artık GİTTİ. Yağı dahili olarak 10 kez aldım ve hayatım yeniden başladı. Ne kadar
minnettar olduğumu ifade edecek kelimeler yok. Hap kullanıyorsanız, sadece uyumak için bir haftanız yoksa,
yağınızı gece alarak başlayın, o zaman o yoldan giderdim. Herhangi bir sorunuz olursa bana pm atın.” Rebeka

"Esrar, 158 yıldan uzun bir süre önce 30 yılı aşkın bir süredir devam eden bağımlılıktan sonra beni Benzo'dan
kurtardı, onsuz, olduğum gibi devam et, şimdi ölmüş olurdum..." Phil

"Ağrı kesici ilaçları bıraktım ve artık işlev görebilirim - keşke daha fazla insan doğanın gücüne güvenebilse!"
Dava açmak

Uykusuzluk, Uykusuzluk

"Uykusuzluğa gelince, bir kişiye ihtiyaç duyduğu uykuyu vermek için iyi bir indica türünden uygun şekilde
üretilen yağdan daha iyi bir şey yoktur. Kafa yaralanmamın etkileri, kafamın içinde delirmiş bir akort çatalı
olarak tanımlanabilecek bir şeyle beni  bıraktı.  Bu tiz ses uyumamı imkansız  hale getirdi  ve ihtiyacım olan
dinlenmeyi alamadım. Tıbbi sistem bana bu durum için birçok farklı ilaç verdi ama hiçbiri işe yaramadı. Sık sık
bu ilaçların kullanımından kaynaklanan korkunç yan etkilerle baş başa kaldım, bu da bana yaşadığım durumdan
daha fazla sıkıntı veriyordu.

Sadece kenevir içmenin, tıbbi sistemin bana verdiği herhangi bir haptan daha fazla dinlenmeme izin verdiğini
buldum. Daha sonra kenevir yağı içmeye başladığımda daha da rahatladım ve sekiz ila on iki saat kesintisiz
uyku almam olağandışı değildi.

Yağı almadan önce yıllarca, yatağa gittiğimden daha yorgun kalkardım ve geceleri çok az dinleniyordum. Sonra
bir anda yağı aldıktan sonra sabahları dinlenmiş ve dinlenmiş olarak uyanmaya başladım.

Birçoğumuz yaşlandıkça, uyku sorunları yaşamaya başlarız ve bu, genel sağlığımız ve refahımız üzerinde çok
zararlı  bir  etkiye  sahip  olabilir.  Doktorlar  sana  uyku  hapı  verebilirler,  ama  bunların  gerçekten  neyden
yapıldığını bilseydin, onları vücudunda isteyeceğinden şüpheliyim.

İyi  bir  gece  uykusu  sadece  sahip  olmak  güzel  bir  şey  değil,  aktif  ve  sağlıklı  kalmak  istiyorsanız  bir
zorunluluktur ve vücudunuza ihtiyaç duyduğunuz dinlenmeyi vermek için kenevir yağından daha iyi bir şey
yoktur." Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

"Aaryn: Sanırım biraz fazla büyük bir parça yedim... ama bu kötü bir şey değil! Belki de uyuma vakti gelmiştir.
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-- Uyku nasıldı, Aaryn? JB

Aaryn: Harika! Hala dinleniyorum! Zaten depresyonum ve endişeme yardımcı olduğunu görüyorum. Yağ beni
güldürüyor, lol.

Burada yağın nasıl yapıldığını gösterdiğim bir hastam daha vardı ve onun da endişesi var. O da gülüyordu.
Harikaydı.

Son 2 gündür günde 4 kez pirinç büyüklüğünde yiyorum ve ilacı daha az sıklıkta solumak zorunda kaldım ve
çok az ağrım var.”

--  Ciddi  bir  hastalığın  tedavisi  böyle  olmalı,  değil  mi?  Hasta  uyuyor,  dinlenmiş  uyanıyor,  kendisi  ve tüm
durumun aptallığı hakkında çok gülüyor, stres, endişe veya kimyasal ilaçların yan etkileri vs. yaşamıyor. Şahsen
bunu kesinlikle çok isterim.” JB

“Birkaç  koşul  için  kenevir  yağı  kullanıyorum ve  hiç  bu  kadar  iyi  uyumadım ya  da  kendimi  bu  kadar  iyi
hissetmedim... Bu bitkinin akla gelebilecek her şey için harikalar yarattığı mesajını ilettiğiniz için teşekkürler
Rick Simpson & JB! Sadece bunu insanlar yapın ve kendiniz görün! Gerçek bir inanan olmanın tek yolu bu,
güven bana!!” Val

-- Teşekkür ederim Val. Petrolün yapabilecekleriyle ilgili kişisel deneyimi hiçbir şeyin yenemeyeceği doğrudur.
Örneğin  bir  yanıkta  veya  sivrisinek  ısırığında  bir  kez  denediğinizde,  kaşıntı  ve  ağrı  saniyeler  içinde
kaybolacaktır,  herkes size ne istediğini söyleyebilir  ve onların ne istediğini söyleyebileceklerini bileceksiniz
ama yağ yine de olacaktır. en iyi ilaç var. Ve bir şey olması ihtimaline karşı evde bir kova olsun isteyeceksiniz.

Söylediğimiz bir kelimeye güvenmek zorunda değilsin, sadece yağı yap, yanık, cilt kanseri, diyabetik ülseri
olan birini  bul,  sonra topikal  olarak  uygula ve ne olduğunu izle.  O zaman,  yağı  aldığınızda  da aynı  şeyin
vücudunuzun içinde olacağını unutmayın ve bilmeniz gereken tek şey bu, gerçekten. JB

"Bazı insanlar sadece cahil ve korkuyorlar... Rick Simpson sayesinde ben de ağrı kesicilerimi önemli ölçüde
azaltabildim, yani sabahları 60 mg OxyContin 3 ve yatmadan 3 tane alıyordum ve onları alıyordum. 8 yılı aşkın
süredir... Berbattı!

Şimdi petrole başladığımdan beri sadece sabah 1 ve öğleden sonra 1 alıyorum! Bir mucizeden bahset en azından
ben öyle görüyorum! Doktorlar bana asla aşağı inemeyeceğimi veya onları almayı bırakamayacağımı söylediler.
Oğlum, "Rick Simpson" yaptı ve doktorlarımın yanıldığını kanıtladım.

Bunu yapıyorum ve o lanet zehirli hapları aldığımdan daha iyi hissediyorum! OxyContin'in bu kadar yüksek
dozunu almama rağmen hala her gün ağrı çekiyordum, uyumadım ve yemek yemedim...

Bugün  ağrısız,  normal  uyuyor  ve  daha  fazla  yiyorum!  Ve  bu  hapları  bırakma  arayışımı  durdurmuyorum,
umarım bir aydır petrole bağımlı olduğumda tamamen bitmiş olurum! Bana şans dileyin!“ Nancy

Aslında şizofrenim var ve durumumla ilgili kaygı ve uykusuzluk gibi yan etkiler için tıbbi esrar kullanıyorum.
İlaç işe yarıyor, daha sık ilaca başladığımdan beri daha önce uyuyamadığım uyuyabiliyordum.

Uykusuzluk çektiğimde semptomlarımın çoğu ortaya çıkıyor. Esrar kullanırken sesleri hiç deneyimlemedim,
aslında beni onlardan koruduğunu hissediyorum..." Jose

-- Katılıyorum Jose, uyku yoksunluğu birçok zihinsel durumun nedenidir. Oldukça mantıklı bir şekilde, kişi
yeterince  uyumadığında,  yağı  yedikten  sonra on saatlik  ferahlatıcı  bir  uykudan sonra hissedeceği  kadar  iyi
hissetmez. JB

"Ne kadar sakinleştirici o kadar iyi. Gece yatmadan önce kullanıyorum ve işe yarıyor. Şimdi 8 saat kesintisiz
uyuyorum. Dinlenmek benim için en iyi şeydi. %80 ve üzeri güce alışmanız biraz zaman alıyor ama oraya
ulaşacaksınız. Belirtildiği şekilde 0,01 ml ile başlayın ve oradan çalışın. Başlamak için 0.025 denedim...  bir
dahaki  sefere  sadece  0.01  ml  aldım.  0.025  ml  beni  10  saat  kanepeye  yatırdı.  Dikkatli  olun  ama  almayı
unutmayın.  Dediğim  gibi  Gece  vakti  benim  için  doğru  zaman.  Gündüz  işlev  görebilir  ve  geceleri
DİNLENEBİLİR.” John
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Yağı nişanlıma (Jason) veriyorum ve fazla alınmıyor ve bu onu çok yoruyor. Günün çoğunda uyuyor. Sadece ne
gibi değişiklikler yaptığını görmek için onu bir iki günlüğüne ondan uzaklaştıracağım...  sonra belki ona 1/2
pirinç tanesi gibi küçük bir parça verebilirim (en azından biz öyle okuduk) belki Onun için hızlı bir şekilde
hızlandırdık. ” Jason

-- Jason, uyku hissi normal ve sen de hastanın mümkün olduğunca uyumasını istiyorsun. Sakinleştirici etkisi
birkaç hafta içinde geçer ama tam tersi istenmeyen bir durum değildir. En iyi dileklerimle, JB

S: Beyaz önlüklülerin iki hafta ömrü kaldığını ve onun için yapabilecekleri başka bir şey olmadığını söylediği
bir adam için bugün biraz yapıyorum. Umarım yakında herkes için güzel haberler alırım. Ayrıca onu sigarayı
bırakmaya ve diyetini  değiştirmeye ve daha fazlasını  bağışıklık  sistemine savaşma şansı vermeye çalışıyor.
Bilginiz ve bize gerçek bir tedavi verdiğiniz için teşekkürler Rick ve JB.

C: Dave, bırak sigara içsin, yağı yemesi fark etmez. Ayrıca çok uyuyacak, bu yüzden zaten çok sigara içecek.

Şimdi  diyeti  değiştirmeye  gelince,  onu  makul  bir  şekilde  değiştirmeli  ama  sert  değil,  nasıl  hissediyorsa
yemesine izin vermeli. Mutlaka bir sosis değil, makul bir şey, Vücudunun pH'ını yükseltin, her gün iki elmanın
tohumlarını yemesini sağlayın. En önemli şey, mümkün olduğu kadar çabuk ona mümkün olduğunca fazla yağ
almaktır.  Hala bir şans var. En iyi sonuçlar için yağı yemeyi,  fitilleri,  buharlaştırmayı ve topikal kullanımı
birleştirin. Başaramasa bile sonuna kadar maksimum kalitede yaşayacak ve bu da çok önemli. İki haftadan fazla
olacağına  eminim,  ama  göreceğiz.  Petrol  devreye  girdiğinde  doktorlar  tahminlerinde  her  zaman  haklı
çıkmıyorlar. En iyi dileklerimle, JB

“Çok sağlıklı  ve normalden daha uzun uyuyorum. Kalktığımda çok dinlenmiş  hissediyorum, sigara içerken
olduğu gibi sersemlik hissetmiyorum.” havlu

“İyi uyuyorum ve rüya görüyorum ama sersem bir şekilde uyanıyorum. Gelmesi saatler sürer ve sonra uzun,
uzun sürer. Her gece kullanıyorum. Artrit ağrımı alıyor ve uyumamı sağlıyor.” Katherine

"Kanserim  ve  uyku  apnesim  var.  Sadece  harika  bir  uyku  çekmekle  kalmıyorum,  sıcak  basmalardan  da
uyanmıyorum. Bu bir nimettir.” Stephanie

"Mutlu bir şekilde ölmüş gibi hissettiriyor!" mal

"Onsuz zihnim New York  trafik  sıkışıklığı  gibi.  Bununla  birlikte  -  normal  bir  seviyede  çalışmaya  devam
ederken onu bir Zen bahçesi haline getirir.” Andris

“20 yıldır uyku bozukluğum var, RSO yağı ilk kez uyumama yardımcı oldu ve uyandığımda ağrım yok! Yay!"
bonnie

“Siyatik sinirime baskı yapan fıtıklaşmış bir diskim var ve sırtımdan sol bacağımdan ayak parmaklarıma kadar
şiddetli ağrıya neden oluyor. Yataktan kalkıp yürüyebilmek için her dört saatte bir 3 ibuprofen alıyordum. Ağrı
ve iltihap için neredeyse iki hafta önce yağı almaya başladım. Artık ibuprofene ihtiyacım yok, hiç olmadığım
kadar  iyi  uyuyorum,  iş  arkadaşlarım daha iyi  ruh  halim ve  genel  mutluluğum hakkında yorum yaptı.  İYİ
HİSSEDİYORUM!" Jennifer

14 yaşındaki Pit'ime 4 haftadır kanser için yağ veriyorum. Ona çok fazla verdiğimde bazen biraz 'seğiriyor' ve
sarhoş oluyor, ama telaşı geçtiğinde bir köpek yavrusu gibi uyuyor.

Veteriner ilaçlarını almayı reddetti,  biz de onun yerine biraz yağ aldık. Hala erken günler ama ilerlemesini
kaydediyorum. Yağa alışması ve tekrar iştah açması yaklaşık bir hafta sürdü. Kıskanıyorum, çünkü bu aşamada
sadece onun petrolünü karşılayabiliyoruz, herkesin güzel hikayelerini seviyorum!”

"Sosyal fobim (daha iyi sosyal anksiyete bozukluğu olarak adlandırılır), depresyonum ve uykusuzluğum var.
Yağı hiç almadım, çünkü burada yaşadığım yerde bulamıyorum, ayrıca kendim yetiştirip çıkaramıyorum... ama
yaklaşık on kez sigara içtim, ilk seferden sonra hissettiğim şey şimdi ne zaman yorgun hissetsem uyuyorum,
hayatım boyunca depresif olmayan bir ayım vardı, hiç bu kadar mutlu olmamıştım (depresyon yok) ve tüm bu
canlılıkla en güçlü ilaçları  (beni başka sağlık sorunlarına götürüyor) bile alıyordum. ) bunun için de sosyal
kaygım (fobim) çok azaldı ve bunu hissetmek için “yüksek” olmama gerek yoktu, eğer 1 hatta 2 gün önce sigara
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içtiysem dışarı çıkıp başkalarıyla konuşmam gerekiyor , halka açık bir yerde kalın (bu bozukluğun imkansız
kıldığı),  ŞİMDİ BUNU YAPABİLİRİM, “normal bir insan” olarak yeniden canlı hissettim, hiçbir ilaç bunu
yapmadı. Problem şu, kanunlar, bitkinin önceliği, artı sosyal önyargı ve bitki hakkındaki cehalet nedeniyle, artık
sigara bile içemiyorum, sarhoş olmak istemiyorum, sadece yaşamı sınırlayan sorunlar olmadan tekrar yaşamak
istiyorum, Anonim çok şey var benim gibi bir tür fobi ve diğer rahatsızlıklarla yaşayan insanlar ve bence petrol
çözüm olabilir.” pablo

"Rick ve/veya JB'ye sorabilirsiniz, %20-30 sativa içeren bir ürün kullanmanın kaygıyla ilgili sorunlar için en iyi
kombinasyonlardan biri olduğunu bulduk." bira üreticisi

-- Tam da bu nedenlerden dolayı, %20 THC veya daha fazla olan indica baskın sativa çaprazlarıyla çalışmayı
seviyoruz. En iyi yağların etkileri son derece güçlü ve yatıştırıcıdır, ancak öforik ve hatta daha iyi afrodizyaktır.
Bir  hastaya  bu  tür  etkileri  olan  bir  ilaç  verdiğinizde,  onu  almaktan  zevk  alacaklarından  neredeyse  emin
olabilirsiniz.  Kim istemez?  İyi  uyursun,  iyi  dinlenmiş,  coşkulu  ve  birini  mutlu  etme  arzusuyla  uyanırsın.
Bundan kim hoşlanmaz ki? JB

"Her  gün  RSO'yu  ve  onun  insanlar/hayvanlar  için  neler  yaptığını  öğrenmekten  memnunum.  Bu  petrol
dediklerini  yapıyorsa,  susturulmak  yerine  en  yüksek  dağdan  haykırılması  gerekir.  Bununla  ilgili  kişisel
deneyimim  olmadı,  ama  ben  ya  da  değer  verdiğim  biri  buna  ihtiyacımız  olduğunu  fark  ederse  kesinlikle
yapardım.

Bu arada, mümkün olduğunca çok yazı okudum. Henüz "Teşekkürler Rick Simpson - Tamamen kafam karıştı,
harikaydı, Ahbap" yazan bir yazı okumadım.

--  Desteğin  için  teşekkürler  Debbie  Nolan,  eminim  çok  yakında  tam  olarak  bunu  söyleyecek  bir  yazı
yazacaksın.  Kişi  onlar  için  doğru  RSO  dozunu  aldığında  vücuttaki  duygu  ancak  “çok  havalı”  olarak
tanımlanabilir. Ya da son derece havalı. Ya da belki inanılmaz derecede havalı. Bir insanın yaşayabileceği en
hoş duygulardan biridir, çok doğal, sakinleştirici ve yatıştırıcıdır.

Dediğimiz gibi, en iyi yağlar yutulduğunda çok yatıştırıcı, ancak öforik bir etkiye sahiptir. Yani iyi uyuyorsun
ve sonra bir  çocuk gibi kıkırdayarak uyanıyorsun. Ve iyi uyuduğunuzda ve kıkırdayarak uyandığınızda,  iyi
uyumadığınız ve kıkırdayarak uyanmadığınız zamana göre daha iyi ve dinlenmiş hissetmeniz daha olasıdır. Ve
kendinizi  iyi  ve  dinlenmiş  hissettiğinizde,  vücudunuz  mantıksal  olarak  iyileşecek  ve  daha  iyi  performans
gösterecektir. Her zaman olduğu gibi esrar tıbbında roket bilimi yok. JB

"Endokannabinoid sistem çok çeşitli  biyolojik süreçleri  (iştah ve uyku gibi)  etkilemesine rağmen, uzmanlar
genel işlevinin homeostazı düzenlemek olduğuna inanıyor.

Homeostaz, tüm canlıların biyolojisinde kilit bir unsurdur ve en iyi şekilde hayatta kalmak için gerekli olan
istikrarlı iç koşulları koruma yeteneği olarak tanımlanır. Hastalık, endokannabinoid sistemi tıbbi uygulamalar
için benzersiz bir hedef haline getiren, homeostaziye ulaşmadaki başarısızlığın bir sonucudur.”

--Başka bir deyişle, her şey dengeyle ilgili. Herşey aynı. JB

Glokom, Görmeyi Geri Kazanma

"Glokom ve etkileri  çoğu durumda oldukça kolay bir şekilde kontrol altına alınabilir,  çünkü birçok kenevir
çeşidi oküler basıncı önemli ölçüde düşürmede etkilidir. Kenevir yağı kullanan glokomdan muzdarip bir kişinin
vizyonunda önemli bir iyileşme görmesi nadir değildir.  Birçok hasta, eski numaralı  lensleri  artık çok güçlü
olduğu için gözlüklerini değiştirmek zorunda kalıyor.

En azından 1800'lerden beri etkili olduğu bilinmesine rağmen göz doktorlarının esrardan bahsetmemesi sizce
mantıklı mı?
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Yine, doğru türlerden elde edilen kenevir yağı, glokom için çok etkili bir tedavidir ve oküler basıncı düşürmek
için  daha  iyi  veya  daha  güvenli  bir  şey  bilmiyorum.  Kenevir'in  oküler  basınç  üzerindeki  etkisi  çok  uzun
zamandır biliniyor, ancak tıbbi sistem kenevirin glokom için kullanımını tartışmaktan bile kaçınmaya çalışıyor.
Ne yazık ki, bugün birçok doktorun iyileşmeden çok parayla ilgili olduğu görülüyor. Bir göz doktorunun orada
oturup bir hastanın yavaş yavaş kör olmasını nasıl izleyebildiğini ve hastaya kendi durumu için kenevirin neler
yapabileceğini  söylemediğini  açıklayamam.  Çoğu  zaman,  hastalar  doktorlarının  tavsiyelerine  körü  körüne
güvendikleri için sonunda görüşlerini tamamen kaybederler. Bir hastanın doğru görme yeteneğini kaybetmesi
pek çok göz doktoruna pek bir şey ifade etmiyor gibi görünüyor. Henüz, Yaptıklarının utanç verici olduğunu
düşünüyorum ve açgözlülükten başka bir nedenle görme yetilerinden yoksun bırakılanlar için çok üzülüyorum.”
Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

"Birkaç gece önce bir miktar "kenevir yağı" ve bir miktar tereyağı yaptım. Bir beyin tümörü hastasına yağ
veriyorum, yağı almadan önce neredeyse kördü, yağı aldıktan bir ay sonra görüşü neredeyse tamamen düzeldi.
Aynı sonuçları tereyağından alamazsınız. Tereyağından tıbbi sonuçlar alırsınız, ancak yağ çok daha konsantre
bir ilaç şeklidir ve hemen hemen her şey için işe yarar, her şey harika.“ Dion

“Ağızdan alındığında annemin görme yeteneğini düzeltiyor. Sol gözünde yasal olarak kör. Bir yaralanma onu
lenssiz bıraktı ve birkaç ameliyat onu glokomla bıraktı. Bir buçuk yıldır RSO'da ve her gün kullanıyor. Biraz
göz makyajı yapana kadar gözlerinin ne kadar geri döndüğünü hiç fark etmemişti. 40 yıldır o gözü kör olduğu
için gözleri kapalı göz makyajı yapmayı kendi kendine eğitmiş. Sağlam gözüne uygulayabilmesinin tek yolu
sağlam gözünü kapatmak ve onu tamamen kör bırakmaktı. En son sağlam gözünü kapattığında, kör gözünden
gerçekten  görmeye  ve  odaklanmaya  başladı.  Sadece  ara  sıra  makyaj  yapıyor,  bu  yüzden  görüşünün  geri
gelmeye başlamasının ne kadar sürdüğünü tam olarak bilmiyor, ancak bir yıldan fazla bir süre yağda kaldıktan
sonra  artık  görüntüleri,  renkleri,  ve  hatta  onun kötü  gözünden  bazı  şeyleri  okuyun!  Bir  torba  Lays  Chips
tutuyordum  ve  masanın  karşısından  Lays'i  okuyabiliyordu.  Yeni  bir  lensi  olsaydı  görüşünün  tamamen
düzeleceğini düşünüyor. Yeni bir lens alabilmesi için organ bağışı listesine alınması gerekiyor- Sigortasının
böyle bir şeyi karşılayacağından emin değilim, o yüzden şimdilik- Bu yağ ona bir mucize verdi- bir zamanlar
sadece karanlığın olduğu yerde bir görme mucizesi ! Bu yüzden DAMLA İHTİYACI YOK diyebilirim - Sadece
sabit  bir  tedarik!  Şimdi,  tedavinizi  dikmeye başlayın!  Ah evet-  GLOKOM İLE İLGİLİ HİÇ BİR KANITI
YOK!” Lindsay Yeni bir lens alabilmesi için organ bağışı listesine alınması gerekiyor- Sigortasının böyle bir
şeyi karşılayacağından emin değilim, o yüzden şimdilik- Bu yağ ona bir mucize verdi- bir zamanlar sadece
karanlığın olduğu yerde bir görme mucizesi ! Bu yüzden DAMLA İHTİYACI YOK diyebilirim - Sadece sabit
bir tedarik! Şimdi, tedavinizi dikmeye başlayın! Ah evet- GLOKOM İLE İLGİLİ HİÇ BİR KANITI YOK!”
Lindsay Yeni  bir  lens  alabilmesi  için organ bağışı  listesine alınması  gerekiyor-  Sigortasının  böyle bir  şeyi
karşılayacağından  emin  değilim,  o  yüzden  şimdilik-  Bu  yağ  ona  bir  mucize  verdi-  bir  zamanlar  sadece
karanlığın olduğu yerde bir görme mucizesi ! Bu yüzden DAMLA İHTİYACI YOK diyebilirim - Sadece sabit
bir tedarik! Şimdi, tedavinizi dikmeye başlayın! Ah evet- GLOKOM İLE İLGİLİ HİÇ BİR KANITI YOK!”
Lindsay

Nadir veya Çok Yaygın Olmayan Hastalıklar ve Hastalıklar

S. Merhaba Rick/JB, hiç nadir görülen bir Porfiri hastalığı duydunuz mu? Eğer öyleyse, herhangi birine RSO
uyguladınız mı ve sonuçlar ne oldu?

A. Hayır,  yapmadım.  Ama hakkında okuduklarıma bakılırsa,  yağın onu iyileştirmemesi  veya kontrol altına
almaması  için  bir  neden  göremiyorum.  Bu  nadir  ve  kesinlikle  çok  rahatsız  edici  durumun semptomlarına
kesinlikle yardımcı olacaktır.

Sitemizdeki protokolü uygulardım, yağı yerdim ve fitillerde kullanırdım (bu şekilde kana karışır). Yağı topikal
olarak  cilt  koşulları/belirtileri  için  bir  tentür  veya  merhem  içinde  kullanırdım  (tüm  kaşıntı  ve  diğer
rahatsızlıkları giderir).
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İki veya üç ayda en az 60g yerdim, herhangi bir kimyasal kullanmazdım, sadece Rick Simpson'ın talimatlarını
takip  ederdim.  60g tedavi  etmezse  veya kontrol  altına  almazsa  120g daha yerim.  Ve eğer  bu tatmin  edici
sonuçlar getirmezse, o zaman basitçe içimdeki yağı, günde bir iki üç gram ya da eğer alabilseydim daha fazla
vurmaya başlardım ve mümkün olduğu kadar çabuk yiyebildiğim kadar yerdim. . Niye ya? Çünkü yağ size
yardımcı olmadığında, yardımcı olacak başka bir şey bulmanız pek olası değildir. Ayrıca, agresif hastalıklar
agresif bir şekilde tedavi edilmelidir. En iyi dileklerimle, JB

“Çok iyi haber JB & RICK!!! Bugün test sonuçlarım için doktora gittim! 22 yıldır az çalışan ve ilaç kullanan
tiroidim artık aşırı aktif!  Bir aydır sadece RSO'yu tam zamanlı  olarak alıyorum, ayrıca boğazıma bir tentür
sürüyorum ve aynı zamanda RSO'yu da buharlaştırıyorum! Bunun için çok mutluyum!

Orada  bulunan  ve  tüm  bunlar  boyunca  beni  destekleyen  gerçekten  harika  bir  doktor  ve  çok  iyi  biliyor,
GERÇEKTEN RSO YAĞI KULLANIYORUM! Doktor olduğu için, hala herhangi bir nodül olup olmadığını
kontrol etmek için tiroidimde ultra ses yapmak istiyor! Ultra ses hakkında ne düşünüyorsunuz?

Günlerimin geri kalanında her zaman bu yağı gururla alacağım, bu doğru geliyor, bütün mesele bu! Reçeteli
ilaçlar KÖTÜDİR! Ayrıca şu anda bu harika yağla tedavi ettiğim birçok sağlık sorunum var! Beyin sapının
Chiari Malformasyonu tip 1 ayrıca şiddetli karpal tünelim var ve çok daha fazlası!

Bugün 45 yaşındayım, eskiden hissettiğim gibi dövülmüş ve incinmiş hissetmiyorum! 7 ay önce beyin ameliyatı
geçirdiğimi ve ilaçlardan karaciğer yetmezliği nedeniyle ameliyatımdan beri narkotik kullanmadığımı söylemiş
miydim! Ben gerçekten bu yağın ALLAH'tan olduğunun kanıtıyım! İlaç olarak almamız gereken tek şey bu!

Kalbimin  derinliklerinden  yaptığınız  her  şey  için  JB  ve  Rick'e  teşekkür  ederim!  Artık  tiroid  ilacı  yok,
YAY!!!!!!!!” Margene

--  Tebrikler,  Margene.  Ultrasona  gelince,  bence  cevabı  biliyorsun.  Ne  kadar  az  tarama  o  kadar  iyi,  tüm
söyleyebileceğim bu.

Şahsen  bana  22  yıldır  petrolden  bahsetmeyen  kimsenin  yanına  yaklaşmam  ama  bu  insanların  hala  size
söyleyecekleri olduğunu düşünüyorsanız, onlarla konuşmaktan çekinmeyin, yani gerçekten ne söyleyecekleriyle
ilgileniyorsanız. tıp hakkında. Ama sadece konuşarak yapmalarına izin vereceğim tek şey bu, bu şekilde sizi
istedikleri kadar incitemezler, konuşmaları seçtikleri bazı hapları alma “ihtiyacına” çevrildi.

En iyi dileklerimle ve 22 yılını sana yanlış öğüt verenlerden uzak dur. “Tedavilerinden” kurtulduğunuz için
mutlu olun, diğerleri o kadar şanslı değildi. JB

"Esrar yağı kuduz tedavisinde kullanılabilir mi?" ami

-- Aami, evet, ama özellikle ileri vakalarda, muhtemelen hastayı çok yüksek dozda yağ ile bir süre komaya
sokmayı gerektirecektir. JB

"Bakıcımın vücudunda Lupus ve cıva zehirlenmesi teşhisi konan bir hastası var. Ev yapımı yağını kullanarak
yaklaşık  bir  yıl  sonra,  cıva  zehirlenmesi  tamamen  ortadan  kalktı  ve  Lupus  neredeyse  gitti.  Başarısının
güncellemeleri için vücudunda tam olarak ne ve ne kadar zehir olduğunu görmek için 2 haftada bir saç kökleri
alındı.  Doğal olarak tedavi edilebilen şey gerçekten şaşırtıcı.  Biraz pahalı  ama yine de daha sağlıklı  ve bir
hayata değer!” Jesse

“Birincil miyeloid fibroz teşhisi kondu, artan ağrılar ve iştahsızlık ve kan sayımının düşmesi, dalak boyutunda
artış, uykusuzluk nedeniyle yardımcı olan ancak tatmin olmayan ilaçlar aldım. Bu ilacı bir yıl boyunca aldıktan
ve gerçek bir temel değişiklik hissetmedikten sonra, RSO'yu denemeye karar verdim, yağda sadece 1 ay, ağrım
yok, iştahım geri döndü, kan sayımı artıyor, bir kaya gibi uyuyor. aguae

"Bunu tıbbi anomalimi tedavi etmek için kullanıyorum...bölgemdeki birçok hastane bunun mümkün olmaması
gerektiğini söylüyor...ama RSO harika...Vücudumdaki bir VP şantını reddediyorum, bağ dokusu hastalığım var
ve birkaç diğer nadir  problemler...36 günde 4 beyin ameliyatı  ve narkotikleri  doldurmayı reddettim...sadece
tıbbi esrar, RSO ve nefes alma...Hayatımda hiç bu kadar hızlı iyileşmemiştim...laboratuvarlarımın gösterdiği
gibi vücudum o kadar berbat ki ağrım aslında o kadar da kötü değil…” Katie
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“Aşağıdakiler 1977'de ciddi bir araba kazası geçirmiş bir beyefendiden. Yüz felci  geçirdi,  gözyaşı kanalları
çalışmıyor, oküler kayganlaştırıcı kullanmak zorunda kaldı, bir gözünde kısmi görme kaybı. Ek olarak, hafıza
sorunlarına, konuşma sorunlarına neden olan bir kafa travması geçirdi. Bastonla yürüdü ve tüm bu geçen yılları
acı içinde geçirdi. Bu gönderdiği bir mesajdan. == “Yağ beni hücresel düzeyde onarıyor. Sağımdaki tüm yara
dokusu  gitti!  Şimdi  sağ  gözümde  hareket  var.  Hatta  gülümseyebiliyorum,  şimdi  yüzümdeki  felç  geçiyor.
Bunların hepsi son 6 ay içinde oldu. Bir keresinde tümörün ağrısından dolayı dozumu bir grama çıkardım ve
gün boyunca günde 11/2 gram doz verdim. Birkaç ay önce televizyon izliyordum ve burnumun sağ tarafını
görebildiğimi  fark  ettim.  Bunu  1977'den  beri  ilk  kez  görüyorum.  Egzersiz  yapmaya  başladım.  Artık  tam
hareketim var.” Kenevir Yağı ... sadece kanser Peeps için değil. ” Corrie

Hayvanlar - Görüşler

"Köpeğimin kulağındaki tümörünü RSO ile tedavi ettim... BÜYÜK bir şeydi ve şimdi GİTTİ!!!!" Andrea

“Köpeğimde ostersarkom (kemik kanseri) var. Bir hafta önce bacağını kestim ve bir hafta içinde kemoterapiye
başlayacak. Kanseri ile genellikle akciğerlere yayılır, köpeklerin %95'i bir yıl içinde akciğer kanserinden ölür.
Köpeğiniz  olsaydı,  şimdi yağa başlar ve hala kemoterapi  yapar  mıydınız  yoksa kemoterapi  ve düz yağ mı
yapmazdınız? İnsanlar için 70 lb'lik bir köpekle pirinç tanesiyle başlarsınız, günde iki kez bunun 3'te 3'ü ile mi
başlarsınız? Bunu okuduğunuz için teşekkürler ve cevabınızı sabırsızlıkla bekliyorum.” Eda

“Eda, yağ değerli köpeğimiz Sophie'yi kurtardı. O ölüyordu. Köpeğinize en kısa sürede yağı verin... Kemoterapi
onu öldürür. Dualar seninle...” Brewster

“Arkadaşlarımın köpeğiyle ilgili paylaşmak zorunda olduğum harika haberlerim var! Birkaç ay önce pitbull'u
Maximus'un arka bacaklarından birinin içinde kontrolden çıkan bir tümör vardı. Veteriner arkadaşıma bacağını
kesmek için 3 binden fazla  ödemesi  gerektiğini,  yoksa yayılacağını  ve bir  yıl  içinde öleceğini  söyledi.  Bu
yaklaşık 4 ay önceydi.  O zamanlar,  planladığı  ameliyatla  ilgili  durumunu görünce ona mesaj  attım ve ona
kenevir yağı vermesini önerdim. Ampütasyon gibi sert ve geri dönüşü olmayan bir şey yapmadan önce doğal
tedaviyi deneyeceğini düşündü. Neyse ki onun (ve Maximus) için, California'da yaşadığından beri zaten bir
Esrar  kartı  vardı.  Bu yüzden bir  Esrar dispanserine gitti  ve biraz aldı.  Yemekleriyle  birlikte  günde iki  kez
bezelye  büyüklüğünde  1  damla  yağ  verdi.  Hemen,  daha  az  acı  çektiğini  fark  ettiğini  ve  çok  daha  rahat
hissettiğini söyledi. Ayrıca, yeme alışkanlıkları normale döndü. Birkaç hafta sonra topallamadan bile koşabildi,
bu yüzden ameliyatını  iptal  etti  ve doğal  tedaviye  devam etti.  Bugün Veteriner  kontrolünden eve geldi  ve
tümörünün  TAMAMEN  GİTTİĞİNİ  öğrendi.  Geride  tümörden  eser  kalmamış.  Veteriner  ona  onu  nasıl
iyileştirdiğini söylediğinde gerçekten şok oldu.

Bilginize:  Bu,  Kenevir  yağı  tarafından  kurtarılan  bildiğim  3.  köpek.  Ayrıca  kurtarılmış  birçok  insan  da
tanıyorum. HALA Esrarın kanseri tedavi etmediğini düşünüyorsanız, o zaman dikkat etmiyorsunuz demektir.
Gerçeği yıllardır biliyorum ve kenevir yağının kurtaramadığı hayvan ya da insan hiç kimseyi görmedim. ” lara

“Bazı  Çocukların  lenfoma T  hücresi  CLCT-1 kanseri  GONE!  Veterinere  sadece  üç  haftada  bir  CBC'lerin
kalsiyum seviyelerini  ölçmesi  ve  FNA'nın  kanser  t-hücreleri  için  kırmızı-beyaz  kan sayımını  izlemesi  için
testler  için gideceğiz.  Artık reçeteli  ilaçlara  ihtiyacı  yok ama onu hayatının geri  kalanında her gün kanseri
iyileştiren Rick Simpson Oil'de tutacağız. Biz Minnettar Bir Aileyiz.” Bazı Çocuğun Bir Mucizeye İhtiyacı Var

"Muhteşem hikaye! Ailemde çok fazla kanser olduğu için sağlık bakımı için RSO yapıyorum ve alıyorum. Her
ikisinin de küçük tümörleri olduğu için köpeklerime vermeye başladım ve Shetland çoban köpeğimde bir tür
köpek lupusu olan Discoid  Lupus var.  Bu inanılmaz!  Birkaç  hafta  içinde  köpeğin  tümörlerinden  biri  %70
küçüldü ve lupuslu diğer köpek harika gidiyor! Yıllardır ilk kez kırmızı, şiş ve ağrılı burnu iyileşiyor! Reçeteler,
steroidler, diyet denedim ve hiçbir şey yardımcı olmadı. RSO köpeğimin lupusunu iyileştiriyor, insanlara da
yardımcı olabileceğini biliyorum! "Ashley

“Kedimin kronik inflamatuar UTI'sini tedavi etmek ve sevimli hale getirmek için günde 2-3 kez 1/4 -1/3 tane
pirinç boyutunda, birden fazla sıvı, antibiyotik ve ilaç turu yapamadığı zaman onu çiğ bir diyete koydu. tekrar
etmemişti. Elbette kanser için daha yüksek bir doz kullanırsınız. Genelde onları çok fazla etkilemeyen dozu
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bulmaya çalışırım - bu onlara asla zarar vermez ama bir mal sahibi uykululuk, idrar tutamama, muhtemelen
biraz sarhoşluk fark eder. Tabii ki kanserde umursamıyorsunuz - onları olabildiğince hızlı bir şekilde kademeli
olarak daha yüksek dozlara çıkarın.

Bu "bakım" içindir  -  örneğin,  bir  gözü glokomdan çıkarılmış  (ve MÜKEMMEL yapıyor)  köpeğimin diğer
gözünün glokoma gitme riski vardır, bu yüzden ona günde en az iki kez biraz yağ ile doz veriyorum ve iyi bir
sonuç buldum. inkontinansa neden olmayan bir doz ama yine de yağını alıyor. Acı için göz enuc'tan önce daha
fazla almasını sağladım. Yağın ona ameliyat sonrası geleneksel ağrı kesicilerden daha fazla yardımcı olduğunu
gerçekten hissediyorum - 1. veya 2. gün 1-2 doz veteriner rx'd ağrı kesici ilaçları vardı, sonra sadece RSO'ya
gittim,  ameliyatından  sonraki  gün  zaten  tekrar  top  oynamak  istedi  ve  mutlu  bir  kızdı.  Chloe  aslında
parmağımdaki RSO'yu yalayacak - ondan nefret eden kedimin aksine. ÇOK KOMİK (…)

RSO'nun hayvanlarda kaygıya neden olduğunu düşünmüyorum - daha yüksek dozlarda ışık hassasiyeti  fark
edilebilir.

Gelinciğimde RSO bile kullandım - çok yaşlıydı ve bir gün uyandığında aniden çok zayıfladı, belki felç geçirdi.
Sadece uyumasını sağlamak için gün boyunca ona küçük dozlarda RSO verdim - o akşam uyanıyor gibiydi -
başını sallayarak ve köpeklerim esrar yerken yaptıkları gibi davranarak, vücudunun ne yapacağını düşünerek
onu uyuya bıraktım en azından acı çekmiyor ya da ıstırap çekmiyor - uyanacağına dair yarım bir fikrim vardı
tamam- ne yazık ki öldü ama o son güne kadar yaşam kalitesi harikaydı bu yüzden RSO'nun ona geçen gün en
iyisini verdiğini hissediyorum mümkün. Ağrısı olmadığını ve çok huzurlu bir şekilde uyuduğunu biliyorum ve
sabah ve öğleden sonra erken saatlerde doz aldığı için çok fazla RSO olmadığını biliyorum, sonra hiçbir şey
olmadı ve o akşam çok geç saatlerde onu kontrol ettim, sadece uyuyordu - uyanabilirdi ama sadece uyumak
istiyordu.

Whitney -- Sonuna kadar en iyi yaşam kalitesi,  işin içinde petrol olduğunda da çok önemli olan şey budur.
teşekkür ederim JB

"Dün Chloe, 8 yaşındaki kısır dişi Heeler tilki  teriyerimin bir gözünde glokom teşhisi kondu. Tek gözünde
basınç çok yüksekti ve kalıcı olarak kör olabilir. IV sıvıları ve mannitol ile acil tedavi yaptık ve birkaç ilaç
kullanıyor. Baskı biraz azaldı ama çok fazla değil ve şu anda yarı kör olarak hayata uyum sağlamaktan zevk
almıyor. Sevgilim ve kendi acım için inanılmaz olduğu için ona RSO ile tedavi etmek istiyorum ve petrole
gerçekten  inanıyorum ve  insanların  burada  anlattığı  hikayeler  inanılmaz.  Chloe'nin  diğer  gözünde  glokom
olmasını istemiyorum ve etkilenen gözde yapabileceğim her şeyi iyileştirmek istiyorum. Petrolün pek çok evcil
hayvana  yardım  ettiğini  anlıyorum  ve  Chloe  görüşünü,  hatta  etkilenen  gözündeki  bir  miktar  görüşü
düzeltebilirse çok mutlu olurum... Herhangi bir yardım veya tavsiye için teşekkürler!

-- Whitney, onu yağa bağla. Bazı yağlar glokom için diğerlerinden daha iyidir. Ne kadar etkili olabileceğini
öğrenmenin en kolay yolu,  sabahları  bir doz alıp gözlerinizi  izlemektir.  Temizlerse,  başka bir suş veya suş
kombinasyonu  arayın,  üzerlerinde  temizlemeniz  gereken  çok  şey  varsa,  büyük  olasılıkla  göz  içi  basıncını
düşürmek için iyi bir zorlanmadır. En iyi dileklerimle, JB

“Teşekkürler JB! Dün inanılmaz bir ilerleme kaydettiğimizi düşündüm, göz temizdi (bütün gün onlardan sakız
çıkardım) ve göz bebeği tamamen genişlemedi ve diğer gözün göz bebeğiyle eşleşmemesine rağmen ışığa tepki
verdiğini düşündüm, ama bu sabah yine bulutlu görünüyor. Belki dün gibi parlak ışıkta daha iyi görünür... Ona
ne kadar ve ne sıklıkla doz vermemi önerirsiniz? Şimdiye kadar çok küçük bezelye boyutunda bir doz alıyorum,
o  sadece  30#  ve  onu  etkiliyor  gibi  görünüyor,  bu  köpekler  her  zaman  sapları  ve  yaprakları  veya
hamamböceklerini  yemeyi,  dumanı  almayı  vb.  severdi,  böylece  ne  zaman  etkilendiğini  anlayabilirim.  yağ
tarafından da ve sapları yemesine benzer şekilde onu biraz etkiliyor gibi görünüyor, bu beni endişelendirmiyor,
bunun "çalışıyor" anlamına geldiğini hissediyorum. Whitney

-- Whitney, ona günde iki ya da üç kez iyi bir şey verirdim. Ona ne kadar çok girersen ve o kadar çabuk, o kadar
iyi. O bile bir iki gün uyumak zorunda kaldı, kimin umurunda. Biraz kenevir kaynaklı koma zarar veremez. JB

"Bana uyar! Bunu bugün yapacağım. Dün de oldukça gergindi. Bu kadar hızlı yanıt verdiğiniz için teşekkürler
JB!” Whitney
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“Köpeğim dün bir bitkinin bir parçasını yedi çünkü akşam yemeğinden arta kalan tavuk yağını aldıktan ve bir
demet yedikten sonra midesine yardımcı olacağını biliyordu, o çok fazla yürüdü ve sonra rahatça dinlendi. Bil
bakalım kusmuğunda ne vardı -- saksı yaprakları. Akıllı Köpek." Donna

"Merhaba JB, RSO'yu atlarıma veriyorum. Aslında, geçen hafta hasta olan iğdişimle korktum, ona yaklaşık 1/3
gram ISO yağımızı  verdim ve o çok BEKLENDİ!! O sakinleştirildi.  Yani...  atlarda işe yarıyor ve eğer bir
gramın 1/3'ü  bir  at  üzerinde  o kadar  yatıştırıcıysa,  iyileştirici  özelliklerini  bir  düşünün. Bunun etkilerinden
kurtulması yaklaşık 24 saatini aldı. Bakım için oral dozunu bir pirinç tanesi kadar azalttım. funda

"Esrarın kanser hücrelerini öldürdüğünü ilk rapor edenin 70'lerde olduğunu düşünün... tek bildiğim kedimin
mide kanseri gitmiş gibi görünüyor, şimdi iyi yemek yiyor, kilo alıyor ve yeni bir kedi yavrusu gibi etrafta
koşuyor..." Tony

"19  yaşındaki  kedime  Aralık  2011'den  beri  öğütülmüş  dekarboksilize  kenevir  veriyorum.  Çok  uyuşuktu,
kakaları akıyordu, kedi yaşlılık belirtileri vardı... Veterinerde çalışan bir tanıdık ona 1/4 aspirin vermemi önerdi,
1/ 4 t metamucil... bunu birkaç gün yaptım, sonra keneviri denemeye karar verdim... Birkaç günde bir onun
ıslak yemeğine az miktarda serpiyorum... o hala bizimle!!!” Lori

“JB, günde 1cc aldığı için her 2 ayda bir yeni bir parti yaptığımız için ona birkaç grup yaptık. 2 farklı suş
kullandık. Şu anda kedimin kanserini iyileştiren ilacı kullanıyor.” Charlie

"Sana teşekkür etmeliyim. 14 yıllık sevgili kedime 1 Haziran'da skuamöz hücreli karsinom teşhisi kondu. Onu
RSO ile BİR HAFTA içinde iyileştirdim! Veteriner bunun bir mucize olduğunu söylüyor. 8 Haziran'da onu geri
götürdüm ve bana aynı kedi olup olmadığını sordu çünkü ağzındaki tümör neredeyse yok olmuştu ve benim onu
bırakmam için geri dönmemi bekliyordu. Şimdi neredeyse tamamen iyileşti. Onu çok seviyorum ve ilacı nasıl
ÜCRETSİZ olarak doğru şekilde yapacağınızı paylaştığınız için teşekkür etmek zorunda kaldım!”

“Kedime geçen Haziran ayında 'hızlı  büyüyen, agresif,  tedavi edilemez, ameliyat edilemez'  bir kanser türü,
septumunda göründüğü kadar çirkin olan skuamöz hücreli karsinom teşhisi kondu. En fazla 1-3 ay verildi ve
veterinerim  nazikçe  'şimdi  gitmesine  izin  vermemi'  önerdi.  Ağladım,  düşündüm  ve  onun  ölümünü
izleyemeyeceğime karar verdim. İnternete girdim, kanser için pek çok tedavi olduğunu keşfettim. Ona bir takım
takviyeler vermeye başladı, vb. İyi gidiyordu ama kanser hala büyüyor ve nefesini etkiliyordu. Tümör nihayet
burnunun diğer tarafına doğru büyümeye başladı ve Aralık ayında yokuş aşağı inmeye başladı. Tamam, şimdi
zamanı geldi, diye düşündüm.

Sonra esrarı ve kanseri nasıl öldürdüğünü keşfettim. Uzun lafın kısası, Ted RSO'yu Aralık ayından beri alıyor.
Doğru küçük bir doz almak başlangıçta biraz bir durumdu, çünkü o bir kedi. Ve bir insandan çok daha küçük.
ÇOK daha iyi uyuyor, uyurken nefesi daha iyi, iştahı eskisi gibi olmasa da geri geldi. Bunların hepsi devam
eden bir yolculuk ve nasıl biteceğini bilmiyorum.

Bununla birlikte, tümör çok yavaş da olsa düzleşiyor gibi görünüyor. Bence bu kadar kötü bir kanser olmasaydı,
muhtemelen aylar önce iyileşmiş olurdu. Veterinerim nasıl yaptığından çok memnun ve etkilendi. Bu yüzden
sadece günden güne alıyorum ve o günlerin çoğunun iyi günler gibi görünmesinden mutluyum. Maksimum son
kullanma tarihi geçen Eylül'dü, bu yüzden durumu iyi." Anne-Marie Leidl

"Yay!!!! Benim de bir kenevir kedim var. Yüksek kaliteli kenevir yağı beni veterinerlere kasaplık yapmak için
4800  dolar  harcamaktan  kurtardı...  Yani  uh...  bir  tümörü  çıkarmak  için  kedimin  kulağını  ameliyat  etmek
zorunda kaldım. Yaşasın Cannabis Kitties n Cannines!” LinZy

"RSO benzeri madde 40 lb'lik bir köpeğin hayatını kurtardı - komşunun antifrizini içen köpeğimi kurtarmak için
kullanılan, aksi halde RSO ile aynı olan etil özütlenmiş bir yağ. Veteriner telefonda, işinin çok geç olduğunu ve
ötenazi için 40 dakikalık sürüşten sağ çıkamayacağını söyledi ve onu rahat ettirmem önerildi.

Sadık arkadaşımın  ağzı  köpürüyordu,  sık sık  nöbet  geçiriyordu,  aşırı  derecede ısınmıştı  ve boğazı  o  kadar
şişmişti ki zar zor nefes alıyordu, bilincini kaybediyordu. -- kesinlikle ölüyor, soru yok.
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Bu dünyadan geçişini kolaylaştırmak için 1/2 gram yağı bir çay kaşığı tereyağında ısıttım ve kelimenin tam
anlamıyla  parmağımla  boğazına  bastırdım  ve  şişmiş  boğazında  bir  delik  açtım.  On  dakika  içinde  ağzı
köpürmedi, ateşi yükseldi, normal nefes alıyordu, tüm kasılmalar ve nöbetler durmuştu.

Hevesle su içti, sonra 12 saat uyumak için uzandı ve uyandıktan sonra dakikalar içinde koşarak ve oynayarak
görünüşte mükemmel durumda uyandı. Veterinerime söyledim ve olayı bir vaka incelemesinde yayınlamasını
istedim ve esrarın köpekler için zehirli olduğunu iddia ederek reddetti!” Alan

“Nöbet geçiren 14 yaşındaki chihuahua'mızda kullanıyoruz. Birkaç ay önce uzun sürmeyeceğini düşündük, bu
yüzden neden biraz yağ denemeyeyim diye düşündüm. Bir gün içinde yepyeni bir  köpek gibiydi!  Daha iyi
yiyordu ve cılız hissediyordu ve oynamak istiyordu! Bu şey gerçekten birçok şey için işe yarıyor!” Mindy

“Çok  iri  bir  insan  tarafından  çiğnenmiş  bir  köpek  yavrusu  aldık.  O  bir  oyuncak  chihuahua,  alt  yarısının
tamamını  kaplayan  dört  x  dört  inçlik  bir  şerit  vardı.  Gerçekten  kötüleşti  ve soğumaya başladı,  bu yüzden
gözyaşlarını denemenin ona fazla zarar vermeyeceğine karar verdim.

Ona ilk doz verdiğimde, başını zar zor hareket ettirebiliyordu. Bununla birlikte, bir hafta boyunca günde üç kez
gözyaşı döktükten sonra onun mutlu, sağlıklı ve cıvıl cıvıl küçük bir popo olduğunu söylemekten son derece
mutluyum.  Bizi  gerçeğe  maruz  bıraktığınız  için  teşekkürler  Rick  ve  JB.  Karım ve  ben,  gözyaşlarının  onu
kurtardığına inanıyoruz.

Bir pounddan daha az olan bir oyuncak chihuahua'yı günde 3 kez bir gram RSO ile dozladığımı unutmayalım.
Bu, bir kilodan daha hafif olan ve 300 librenin üzerindeki bir çocuk tarafından üzerine basılması nedeniyle
ölümün eşiğinde olan bir köpek yavrusu için günde 3 gramdır. Esrar gerçekten zehirli olsaydı, kaimana hâlâ
bizimle olmazdı, çılgınca koşar ve ot dumanı için zıplarlardı.”

“Arka  bacaklarındaki  ve  kalçalarındaki  artritte  ona  yardım  etmesi  için  13  yaşındaki  çocuğumuza  verdi…
Sürpriz, sadece yaylı bir köpeğimiz değil, aynı zamanda 4 yavrumuz da oldu. Hâlâ bir litresi olmamasına imkan
yok ve hepsi sağlıklı ve harika gidiyor! RSO'yu sevin!” Julie

“Köpeğimin bir cilt sorunu (kürkünü yırtmasına neden olan bir kızarıklık) ve tekrarlayan bir kulak enfeksiyonu
vardı. RSO'm yoktu ama ona arkadaşımın yaptığı bir tentür verdim. Kürkü tekrar uzadı ve kulak enfeksiyonu
temizlendi. Tentür bu kadar işe yaradıysa, RSO ile onu tamamen iyileştirebileceğimi düşünüyorum. Bu yüzden
evet diyebilirim ki, RSO insanlar üzerinde olduğu kadar bir köpeğin kanseri üzerinde de işe yarayacaktır. Seni
ve Rick'i kutsa, JB." Bette

- Teşekkürler, Bette. Düşünceniz mantıklı ve doğru. Hayvanlar daha hızlı metabolizmaya sahiptir ve bu nedenle
yağ onları insanları iyileştirdiğinden çok daha hızlı iyileştirir. Hayvanları yağla tedavi etmek bir zevktir, onu
almayı severler. JB

“Köpeklerimde kullanıyorum. Sadece bizim yapacağımızdan biraz daha az. 12 yaşında bir çocuğum var, ezildi
ve kalçasını aldırmak zorunda kaldı. Değiştirilmedi... kaldırıldı! 4 hafta içinde...

Ameliyat izi yok, yürüyor, hala topallıyor ama gayet iyi gidiyor ve ağrı kesiciler yerine yağı kullandım... Çok
işe yaradı! (…) 9 yaşında kalp kurdu, korkunç alerjisi olan, enerjisi çok düşük ve kuyruğunda saçı dökülen bir
Rotty var. Onu bugün başlatıyorum...  3 tümörü olan 10 yaşındaki bir chihuahua'yı kurtardım ve bunun onu
hemen iyileştireceğini biliyorum!!!“ Dolly Durbin

"RSO OIL Köpek Bisküvileri ve bacağındaki kanserli yaralar üzerinde topikal merhem ile 1/2 dolarlık banknot
büyüklüğündeydi.  Ayağa  kalkarken  ağlamaya  başlamıştı  ve  titremesi  kötüydü.  RSO'nun  işe  yarayacağını
biliyordum... Ertesi gün hiç ağlamadan ve titremeden kalktı ve birkaç gün sonra küçük dostu Nugget, sıçan
teriyeri  ile bahçede koşuyordu. 6 ay önceydi. 12 yaşında değil,  6 yaşında bir köpek gibi. Son 2 yılda tanık
olduğum birçok hikayeden biri bu.

Hikayem çok daha uzun... RSO hayatımı kurtardı. Artık Opiat yok. Ve çoğu zaman çok az ağrı. Teşekkürler
Rick Simpson... Barış seninle olsun.” Ron Youngblood
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S. Sevgili dostlar, umarım bu sizi iyi bulur. 8 yaşındaki 40 lb. köpeğime vücudunun sağ tarafında büyüyen
tümörler için RSO veriyorum. Bugün tedavisinin ilk günü ve bayılmış ve uyuyor. Ona bir pirinç tanesi kadar
verdim. Bu çok mu fazla? Ne kadar süreyle ve ne sıklıkla önerirsiniz?

Sana yağ mı vereyim? Ben kendim petroldeyim. Zaman geçtikçe “yüksek” e daha çok alışıyorum. Önümüzdeki
ay  ameliyat  olmam  gerekiyor  ve  ağrım  ve  iyileşmem  için  RSO  kullanmayı  planlıyorum.  Çalışabilirsem,
hayatımın geri kalanında bunun üzerinde olacağım. Nimetler ~ Çok Teşekkürler

A. Catherine,  eğer mümkünse,  günde bir  gram (veya daha fazla) 180 gr yağı üç doz halinde yiyene kadar
ameliyatı ertelerdim. Köpeğe şu anda sahip olduğu şeyden memnun olmadığını düşünüyorsanız, bunun yarısını
verin. Uyumak iyileşme sürecinin bir parçasıdır, endişelenecek bir şey değildir ve yağın yatıştırıcı olduğunun
bir işaretidir, istediğiniz budur. Ne kadar güçlü ve yatıştırıcı olursa o kadar iyi. En iyi dileklerimle, JB

"Köpeğimin kemik kanseri teşhisi konduğuna dair güncellemeyi size gönderiyorum. 1 Haziran 7 ay oldu, son
röntgenlerde akciğerlere yayılma yok. Bacaktaki tümör bölgesinin yakınında sağlam bir kırık buldular, bundan
ne yapacaklarını bilmiyorlar. Normalde mola veren bu köpekleri, onları yere yatırmanız gerekir. Zometa adlı
ilacın aylık infüzyonlarının onu sağlam tuttuğuna karar verdiler, böylece onu denemeye devam edecekler, oysa
aylık Zometa infüzyonları alacak. Ama Kanser Yayılmaz ve 7 ay önce orada olan tümörü alamazlar. Sadece
bilmek isteyeceğini düşündüm. Bu agresif kanser normalde köpeğin hayatını teşhisten 4-6 ay sonra alır. İşte
burada, 7 aylık, kanser yayılımı YOK. Sağlam bir kırık ama yine de hiçbir şey yokmuş gibi yürüyor.” Linda

“9 hafta sonra köpeğimdeki cilt kanserleri TAMAMEN ortadan kalktı!! Şimdi yaşam testi için bakım dozu.
Hissettiğim  şey  şimdi  onun  için  sadece  daha  rahat  değil,  aynı  zamanda  daha  uzun  bir  yaşam  olacak.
MUTLULUKLAR RS & JB!! >;-)” Cin

“Köpeğimin yaşamak için 3 haftası vardı. Safkan pitbul vücudunun her yerinde kitle hücreli tümörler... 3 hafta
sonra tümörler ISO/RSO'da küçülüyor. Yemin ederim. Sarhoş rolü yaparak birkaç kez kendine işedi ama bunun
daha iyi olacağını biliyordum. Hala üzerinde. Kaybolduklarında bile onu ilacı yapacağım. Seni seviyorum, JB
ve Rick.” Bocaj

“14 yaşındaki Pit'ime 4 haftadır kanser için yağ veriyorum. Ona çok fazla verdiğimde bazen biraz 'seğiriyor' ve
sarhoş oluyor, ama telaşı geçtiğinde bir köpek yavrusu gibi uyuyor. Veteriner ilaçlarını almayı reddetti, biz de
onun yerine biraz yağ aldık. Hala erken günler ama ilerlemesini kaydediyorum. Yağa alışması ve tekrar iştah
açması yaklaşık bir hafta sürdü. Kıskanıyorum, çünkü bu aşamada sadece onun için petrolü karşılayabiliyoruz.
Herkesin güzel hikayelerini sevin!” Janine

“Bir  köpeğin  RSO  almasının  etkilerini  ilk  elden  gördüm...  İlk  birkaç  gün  Ruby  (12  yaşında  bir  köpek)
hastalandı ve biraz titriyordu, konuyla ilgili şüpheniz varsa endişe verici belirtiler vardı, ancak sizi temin ederim
Tedaviye 1 ay kaldınız ve köpek hayat dolu zıplıyor merdivenlerden yukarı zıplıyor yatak ve sandalyeler her
zaman enerji dolu yine çok oyuncu. Gözler eskiden suluydu ve gri bir örtü vardı, şimdi orada tamamen normale
döndü. Ruby'nin bacağının iç kısmında oldukça büyük bir büyüme vardı ve yıllardır oradaydı ve şimdi yağ
yedikten sonra neredeyse düşüyordu!!!

Rick Simpson xxx sayesinde bu yağı korusun, gerçekten işe yarıyor, neden işe yaramadığını söyleyen HİÇBİR
referans yok..?” Brett

“Bugün  köpeğimde  birçok  ciddi  rahatsızlığın  tıbbi  tedavisi  için  bir  kenevir  konsantresi  olan  RSO  (Rick
Simpson Oil) tedavisinin 3. günü. 13 yaşında ve yaklaşık 7 ay önce aşırı sümüklü, büyük mukusuna neden olan
bir şeye sahipti ve bazı günler uyuşuktu. İnternetten araştırdım, "köpek kulübesi öksürüğü veya soğuk algınlığı"
dedi, bu yüzden burada biraz antibiyotik içtim ve ona bir kursa başladım. Hiç yardımcı olmadı, biz de onu
veterinere götürdük.

Elbette kan tahlili, röntgen ve mukus taraması yapmak istediler. Veteriner faturalarında yaklaşık 500, reddettim,
bu yüzden ona bir  ay içinde dokunmayan geniş bir  antibiyotiğe  başladık.  Onu geri  aldı  ve iki  daha güçlü
antibiyotik aldı, dini olarak onlara bir ay sürdü. Ona da dokunmadı!
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Bunun üzerine veteriner bir mantar ilacı denedi... HASTALIĞINA DOKUNMADI!! 13 yaşında bir köpeğe para
harcamanın ne kadar haklı  olduğunu belirlemek zor...  Bu yüzden vücudunun iyileşmesine izin vermek için
yaklaşık bir ay önce tüm ilaçları bıraktım ve sadece 3 gün önce RSO'ya başladım, toplam 6 tedavi ve o tamamen
yeni bir köpek!

Sümük  yok,  öksürük  yok,  midesi  bulanıyor  ve  genel  olarak  MUHTEŞEM  bir  gelişme  gördük.  İnanılmaz
gerçekten. Kişisel deneyimlerime göre, bunun harika bir gerçeküstü ilaç olduğunu onaylayabilirim. Kalbimin
derinliklerinden teşekkür ederim!” hayatta kalma

“Köpeğim 13 yaşında bir Belçika Çobanı. Birkaç yıl önce yanında küçük bir yumru belirdi. Birkaç ay önce
aniden endişe verici bir oranda büyümeye başladı. Ne yazık ki ona kanser teşhisi kondu... ve sadece bir yumru
değil. Muayenede çok vardı. Başka sorunları da vardı... Başta artrit ve kalça disfazisi. Anesteziden kurtulacağı
şüpheli  olduğu  için  ameliyat  bir  seçenek  değildi.  Onun  acı  çekmesini  izlemeye  dayanamadım...  zar  zor
yürüyebiliyor  ve yemek yemeyi bırakmıştı.  Ona yardım etmek için son bir girişim olarak ona kenevir  yağı
vermeyi  denemeye  karar  verdim.  Partnerim  Pat  ve  ben  ona  küçük  bir  miktar  (yaklaşık  bir  pirinç  tanesi
büyüklüğünde) kurabiye üzerine verdik.  Onu gerçekten etkiledi...  Ayakları  üzerinde dengesizdi  ve saatlerce
uyudu.

Önümüzdeki birkaç gün içinde dozu ayarladık ve iştahının hemen düzeldiğini fark ettik. Ayrıca çok daha kolay
hareket etmeye başladı ve tavrı çok daha parlaktı. Günler geçtikçe dozunu yavaş yavaş artırdık. 3 hafta oldu ve
onu aynı köpek olarak zar zor tanıdım. O mutlu! Kuyruğunu sallamak, oynamak, yemek yemek ve hepsinden
iyisi,  tümörün boyutu biz  yağa  başlamadan  öncekinin  yarısı  kadar!!!!!  Tedavisine  devam edeceğim (kendi
yağımızı  sağlayabilecek  kadar  şanslıyız)  ve  sizi  bilgilendireceğim.  Bu  tümörlerin  tamamen  yok  olmasını
bekliyorum!!!!!!!!” Josie

"Köpeğindeki tümörleri bir ay içinde ilacı ona besleyerek başarıyla çıkaran bir komşum var. Devam edin ve
evet, Rick'in metabolizmalarının çok yüksek olduğunu ve bizden çok daha hızlı iyileştiklerini belirttiği gibi çok
küçük dozlar. Covey

“İnsülinoma kaynaklı pankreas kanseri gelinciğimizi iyileştirdim. Haydi bakalım, 'tüylü ailenizin' size ihtiyacı
var. İşte Çiçek tedavisi sırasında, burada biraz şaşı ve huzurlu bir uykuya hazır..!” kenevir

"Evet, veterinerin onu bırakmamı söylediği Haziran ayında kanserden kedimi iyileştirdim. Ona sadece Petrol
yedirdi ve 10 gün içinde ölümcül tümör gitti! Veteriner bunun bir mucize olduğunu söyledi!” Charlie

“Size en çok ihtiyacı olan insanlara olan sadakatiniz için ALLAH JB ve Rick Simpson'ı korusun. Çaresizce
ihtiyacı olan tanıdığım insanlara yardım etmek için elimden geldiğince kendim yapacağım. Kızım köpeğindeki
bir tümör için biraz süs yaptı. Dört gün kullanımda sanki düşmek üzereymiş gibi göründüğünü söyledi. Hala
nihai sonuçları bekliyorum. TANRI bir KİMYAİST'ten önce!" Greg

Yaşam kalitesi

Kenevir yağı yaşam beklentisini artırabilir mi?

"Hepimiz düzenli  olarak küçük dozlarda kenevir  yağı alsaydık,  daha uzun yaşayacağımıza ve daha sağlıklı
olacağımıza  kesinlikle  inanıyorum.  Daha uzun yaşam süreleri,  harika  yeteneklere  sahip olanların  çok daha
fazlasını  başarmalarını  sağlayacağından,  insanlık  için  çok  faydalı  olacaktır.  Günümüz  dünyasında  çok  sık
olarak, bir kişi yaptığı işte iyileşir ve kariyerlerini sona erdiren tıbbi sorunlarla yıkılır.

Hepimize yaşam denen bu deneyim, türümüzün daha yüksek bir seviyeye gelebilmesi için yeteneklerimizi ve
ufkumuzu genişletmek için verildi. Ayrıca vücudumuzu hem hastalıklardan korumak hem de korumak için bu
harika  bitki  ile  donatıldık.  İnsan ırkının bu bitkinin iyileştirici  potansiyelini  artık  görmezden gelebileceğini
anlamam imkansız. Artık kenevirin iyileştirici güçleri hakkındaki gerçek mevcut olduğuna göre, bu ilaçların
ücretsiz kullanımını hemen talep etmeseydik hem kendimize hem de sevdiklerimize olan görevlerimizi biraz
ihmal etmiş olurduk.

117



KANSER TEDAVİSİ: RICK SIMPSON PROTOKOLÜ

Siz ya da bu dünyadaki herhangi biri, sahip olduğumuz maksimum potansiyele ulaşmak için mükemmel bir
sağlık durumunda daha uzun yaşamak istiyorsa, herhangi birinin kendi iradesini bize dayatma ya da deneme
hakkına  sahip  olduğunu  nasıl  hissedebileceğini  anlamıyorum.  kimseyi  bu  bitkinin  tıbbi  kullanımından
kaçınmaya zorlamak. Hayat yaşamakla ilgili  olduğuna göre ve şimdi tüm gereksiz acılardan kaçınmanın bir
yolunu bulduğuna göre, hepinize çok uzun ve sağlıklı bir yaşam diliyorum.

Pek çok insanın size, “Bu işe yaramaz, hiçbir şey yardımcı olmaz” dediğini duymuşsunuzdur. Doktor 
hayatımın geri kalanında bundan acı çekeceğimi söyledi…”

Çok sayıda hasta, doktorlarının tedavide başarılı olamadığı tıbbi durumlarla bana geldi ve durumlarının umutsuz
olduğunu hissettiler. Çoğu zaman, insanlar kendilerinde gerçekten neyin yanlış olduğuna dair bir teşhise bile
sahip değiller çünkü gerçekte doktorlar onlara bir cevap veremiyor. Yağ verdiğim bu hastaların çoğu, tedaviyi
deneyene  kadar  kenevirin  durumlarına  yardımcı  olabileceğine  inanmıyorlardı.  Bu  ilacın  durumları  için
yaptıklarına tamamen hayret eden binlerce kişiyle temas halindeyim. Kenevir yağı durumunuzu iyileştiremezse,
bu yağın mevcut en iyi kontrol olduğunu büyük olasılıkla göreceksiniz.

Doktorlar  bize  birçok  hastalık  ve  durumun  tedavi  edilemez  olduğunu  söylemeyi  severler,  ancak  bu  ilaç
doktorların görüşlerine çok az önem verir ve çoğu zaman tıbbi mucizeler olarak kabul edilen şeyleri yapar.
Tıbbi bir sorununuz varsa, yağı bir deneyin ve kendiniz için üretebileceği mucizeleri görme şansınız yüksek.

İnsanlara kenevir bazlı ilaçlar vermemek mantıklı mı?

Halkın kenevirin tıbbi kullanımını yasaklamak kesinlikle anlamsızdır ve gerçekte kimsenin böyle bir şey yapma
hakkı yoktur. En başta kenevirin yasaklanmasının tek nedeni, birçok büyük para endişesi için gerçek bir tehlike
arz  etmesiydi.  Dünyadaki  en  şifalı  bitkinin  tıbbi  kullanımını  bu  gezegende  yaşayanlarla  sınırlamak  ancak
insanlık  suçu  olarak  adlandırılabilir.  Görünen  o  ki,  hükümetler  hâlâ  ilaç  şirketlerinin  sahibi  olan  zengin
arkadaşlarının kendi yollarını bulmalarına izin vermeye istekli görünüyorlar, ancak sonunda bu ilaç hakkındaki
gerçeği geri alamayacaklar.

Kenevir ana tıbba geri döndüğünde, ücretsiz tıbbi kullanımına karşı olan tüm yozlaşmayı yok edecek. Bu bitki
hızla bir kez daha var olan en büyük şifalı bitki olarak kabul ediliyor ve ondan üretilen ilaçlar tıbbın çehresini
sonsuza dek değiştirecek. Yakında halk ilaç dediğimiz kimyasalları ve zehirleri reddedecek ve kendilerini daha
mantıklı bir şekilde iyileştirebilmek için bu doğal maddenin kullanılmasını talep edecekler.

Sizce kolluk kuvvetlerindeki insanlar er ya da geç bu ilaca kendileri için ihtiyaç duyabileceklerinin farkında 
değiller mi?

Kolluk  kuvvetlerindeki  birçok  kişi,  kenevir  ilacının  işe  yaradığını  kesinlikle  biliyor  ve  hepsinin  tıbbi
kullanımına  müdahale  etme  haklarının  olmadığını  anlamaları  gerekiyor.  Aslına  bakarsanız,  bu  ilacı
toplumumuzu  denetlemeye  hizmet  eden  çok  sayıda  kişiye  kendim  sağladım.  RCMP  memurları,  ölümcül
kanserden ölmekte  olan hastaları  tedavi  için  bana gönderdiler,  o kadar  çok memur bu doğal  maddenin  işe
yaradığını biliyor. Hastalık söz konusu olduğunda polis bizden farklı değil, onlar da kanserden ve diğer ciddi
durumlardan korkuyorlar.

Yine de polis, hükümetimizin kenevir tıbbına yönelik politikalarının onları ve ailelerini de öldürdüğü gerçeğini
anlamakta çok zorlanıyor gibi görünüyor. Çoğu polis memuru, kenevir ilacı kullananlara yaptıkları baskınlarda
sadece işlerini yaptıklarını söyleyerek suçlarını örtbas etmeye çalışıyor. Ama bu, Hitler'in ölüm kamplarında
çalışanların kullandığı çizginin aynısıdır ve bu onların o zamanki davranışlarını haklı çıkarmadığı gibi bugün de
polis güçlerinin davranışlarını haklı çıkarmaz.

Polisin  yaptıklarının  gerçekliğine  uyanmasının  zamanı  geldi.  Polis  memurları,  halkın  bu  ilacı  üretmek için
dünyadaki en şifalı  bitkiyi yetiştirmesinin yanlış olduğunu mu düşünüyor? Yoksa ölmekte olan ve tedaviye
ihtiyacı olan bir sevdikleri olsaydı, kendileri bu yağı aramaz mıydı? Yapacaklarını umuyorum, bu yüzden belki
de polisin silahlarını gerçek suçlulara doğrultmaya başlamasının zamanı gelmiştir.
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Kenevir ilacının halka kullanımını  reddetmek bir suçtur ve polis, kenevirin tıbbi ihtiyaçlar  için kullanımına
karşı koyan yasaları uygulamayı bırakmalıdır. Kenevir basitçe doğal, zararsız bir şifalı bitkidir. Peki, polis ya da
başka biri, ciddi bir tıbbi sorunu olan birini bu maddenin ücretsiz kullanımına izin verilmesinden mahrum etme
hakkına sahip olduğunu nasıl düşünebilir? ” Rick Simpson, Kenevir: En Şifalı Bitki

Neden RSO Denir?

“Rick buna RSO demeye başlamadı, diğerleri yaptı. Bu, insanları Rick'in yöntem ve materyaller hakkındaki
bilgilerine yönlendirdiği için iyi  bir terimdir.  Rick, kendi yöntemleri  ve tavsiye edilen başlangıç  malzemesi
nitelikleri  Phoenix  Tears  veya  RSO  ile  yapılmayan  petrolü  arayan  kişiler  konusunda  haklı  olarak  endişe
duyuyor.  Hastaları  tedavi  etme  konusundaki  geniş  deneyiminde  neyin  işe  yaradığını  biliyor  ve  çok  hasta
insanların da aynı isimle "olabilecek" bir  şey değil,  bildiği  şeylerin işe yaradığından emin olmak istiyor..."
Matthew

"Rick ve videosu olmasaydı kanseri tedavi ettiğini bilemezdim... Yaklaşık 27 yıldır bir kullanıcı ve yetiştirici
olmama rağmen, içinde bu niteliklerin olduğunu bilmiyordum... şimdi Rick Simpson sayesinde yapıyorum. .. ve
onun cesareti ve dürüstlüğü olmasaydı, hepimiz bu konuda karanlıkta yaşıyor olurduk... bu nedenle, RSO'nun
petrol için iyi bir isim olduğunu düşünüyorum... ama RSO, RS talimatlarına göre yapılmalı... değil bazı kokular
neyin en iyi olduğuna dair bir fikir... eğer bozuk değilse - tamir etme." Peter

"Jack Herer ona Rick Simpson Oil veya RSO demeye başladı. Rick buna böyle demek istemedi ve onu bunun
gerçekten  iyi  bir  fikir  olduğuna  ikna  etmesi  biraz  zaman  aldı.  İşin  püf  noktası  şu  ki,  piyasada  birçok
kenevir/kenevir yağı var ve bir yağ veya özüt üretmenin birçok yolu var ve birçok hasta, yağları veya düşük
kaliteli özleri satın almak için kandırılmış durumda.

RSO, belirli  bir  yöntem kullanılarak,  belirli  malzemelerden ve belirli  bir  şekilde  üretilir,  bu nedenle,  RSO
olarak  adlandırılmalıdır.  RSO,  BHO  (bütan  bal  yağı)  değildir,  RSO  dekarboksilatlıdır  ve  çok  güçlü  ve
yatıştırıcıdır. En iyi RSO %95-98 THC, %1-2 CBD ve son derece güçlü ve yatıştırıcıdır. Diğer ekstraksiyon
türlerinin çoğu, dekarboksillenmiş ve çok güçlü ve çok fazla ekstra çalışma gerektiren bir yağ üretmeyecektir.
Genellikle büyük miktarlarda keneviri işliyoruz ve Rick'in yöntemi çok verimli ve büyük miktarlarda keneviri
işlemek  için  uygun.  Dünyanın  birçok yerinde  bulunması  kolay  ekipmanları  kullanarak  yarım kilo  keneviri
işleyebilir  ve yağı  iki  saatten daha kısa bir  sürede üretebilirsiniz.  Önemli  olan,  hastanın beklemek zorunda
kalmaması için ilacı olabildiğince çabuk yapmaktır.“ JB

“Adının ne olduğu umurumda değil!!! Lütfen ne derseniz deyin ama Rick gibi binlerce hayat kurtaran ve tüm
hayatını bu haberi yaymaya adayan bir adamı çöpe atmayın. Bu doğru değil!!” Donna

“Ben ona her zaman “kenevir yağı” diyorum, çünkü öyle, sözlükte var, sadece Esrar için başka bir kelime. Eski
moda bir terim ama yine de doğru bir terim. Hepimiz onun neden bahsettiğini biliyoruz." dion

"Büyü,  trikomun  küresel  kafasındadır.  THC,  tesiste  başka  hiçbir  yerde  bulunmaz.  Bitki  üreme  kısımlarını
korumak için THC üretir. Bu kısımlara, tomurcuklara ne kadar yaklaşırsanız, o kadar çok trikom. Bu nedenle
tomurcuklar mevcut en fazla ilaca sahiptir. Bu bilim, spekülasyon değil. Yapabileceğim en iyi yağı yapmam
için bana ilham verdiğin için Rick'e tekrar teşekkürler. Güzel berrak kehribar yağı.” toni

"Mısır kadar mı? Hepimiz JB'ye katılmıyoruz. Daha ucuz iyi olurdu ama hadi şimdi.” Rick

-- Rick, kenevir binlerce hektar tarlada yetiştirilseydi, bunun için ne kadar ödemek isterdin? kilosu 20 dolar mı?
Veya daha az?

Gerçekten gram yerine tonlarca esrarla düşünmeye başlamalısın. Petrol talebi o kadar büyük olacak ki, tüm
bitkinin  sadece  “tıbbi  seralarda”  yetiştirilmesi  mümkün  olmayacak.  En  güçlü  ve  yatıştırıcı  türlerin  dünya
çapında milyonlarca hektar arazide yetiştirilmesi gerekecektir.

119



KANSER TEDAVİSİ: RICK SIMPSON PROTOKOLÜ

Örneğin  bayanlar,  yağın  cilt  ve  kırışıklıklarla  neler  yapabileceğini  gerçekten  anladıklarında,  tüm kozmetik
ürünlerinde en iyi yağın %20-30'unu talep edecekler ve bir anda milyonlarca ton yağa talep olacak. sadece
kozmetik için en iyi yağ. Ardından hastaneler için birkaç yüz milyon ton petrol daha ekleyin.

Bir kilo yağ üretmek için 5-8 kilo kuru tomurcuk gerekir. Yağın bir kilosu 5 kilo kozmetik ürünü üretecektir --
yani  100  kavanozda  50  gr  merhem/krem/losyon/ruj/yüz  kremi/şampuan.  Ve  yüz  kavanoz  kenevir
merhemi/kremleri/losyonları/rujları/yüz  kremleri/şampuanları  bir  şey  değil,  bunu  bir  günde  kolayca
verebilirsiniz, her zaman kullanabilecek birini bulursunuz.

Yani tekrar gram olarak değil ton olarak düşünmeye başlayın. Şu anki fiyatların çok daha yüksek olduğunu
biliyorum. Onlardan memnun değilim ve bir tarladan kuru dış mekan tomurcuğu fiyatını kilosu 10-20 dolara
çıkarmak için elimden gelen her şeyi yapacağım. Çünkü bu fiyat dünya çapında milyonlarca çiftçiye istihdam
ve iyi işler sağlayacaktır. Ve hepimizin hayatında çok olumlu bir değişiklik getirecekti. JB

“Rick Simpson Oil çevresinde olup bitenlerin çoğunu özetlememe izin verin. Talimatlar insanlara A, B, C ve
D'ye söyler. İnsanlar onları okur ve sorarlar - A yapmazsam B, C ve D yine çalışır mı? B yapmazsam, A, C ve
D yine çalışır mı? C yapmazsam, A, B ve D çalışır mı? Ya D yapmazsam, A, B ve C çalışmaya devam edecek
mi? Peki ya A, B, C ve D'yi farklı şekilde yaparsam, yine de gerçek şeyi üretecek mi?

Genel cevap: hayır, olmayacak. RSO'yu üretmek istiyorsanız, kelimeye ilişkin talimatları izleyin. Başka bir şey
üretmek  istiyorsanız,  diğer  talimatları  izleyin.  Ancak  farklı  bir  yağ  türü  ürettiğinizde  ve  tedavi  başarısız
olduğunda ve gereksiz bir hastanın ölümüyle sonuçlandığında lütfen bizi sorumlu tutmayın.

A, B, C ve D yaparsanız,  yağ mümkün olan en iyi şekilde çalışacaktır.  Talimatlar  bu yüzden orada. Bunu
yapmazsanız, çalışmayabilir veya çalışmayabilir. Bu kadar basit, değil mi?

İlaca ihtiyacınız olsaydı kişisel olarak ne almak isterdiniz? Petrolü kim yaptıysa hipotezini veya “yöntemini”
ispatlasın veya çürütsün diye çok iyi çalıştığı kanıtlanmış bir şey mi yoksa başka bir şey mi? Tehlikede olan
senin hayatın. Bu yüzden dikkatli olun, kendiniz düşünün ve bu yolda sizden önce yürüyenlerden bir şeyler
öğrenin.

Size en iyi dileklerimle. Jindrich Bayer”

120



KANSER TEDAVİSİ: RICK SIMPSON PROTOKOLÜ

Umarız bu kitap size yardımcı olmuştur. 
Şimdi başkalarına yardım etmemize yardım etme 
sırası sende.

Bu kitabı oluşturmak ve bilgileri paylaşmak bir aşk işidir. Ne yazık ki, aşk
faturaları ödemiyor.

Bu kitabı 300'den fazla dile çevirmek ve konuyla ilgili 10 farklı kitap daha
yazmak için çalışıyoruz.

Çeviri,  araştırma  vb.  masraflara  yardımcı  olmak  için  sizin  gibi  kişilerin
desteğine güveniyoruz.

Lütfen  şimdi  adresindeki  web  sitesine  geri  dönerek  yardımcı  olun.
http://www.hempcures.work ve aşağıdaki PayPal ile BAĞIŞ YAP düğmesini
tıklayın ve sizin ve sevdikleriniz için değerli olduğunu düşündüğünüz her şeyi
bağışlayın.

Alternatif  olarak, doğrudan bağış göndermek için PayPal'ı  kullanabilirsiniz.
DONATE@HEMPCURES.WORK veya  BitCoin  aracılığıyla  şuralara  bağış
yapabilirsiniz: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Desteğiniz için teşekkür eder, size ve sevdiklerinize kenevir aşılı sağlıklı ve 
mutlu bir yaşam dileriz.
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